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ORLOVA

Zápis  ze 11. schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne 15.5.2019

v zasedací  místnosti  č. 218 na MěÚ  v Orlové-Lutyni

-POčet přítomných  čienů  -Kaďy  města  Oriová: 9 ČienŮ

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová

Program:

1.  Zahájení

1.í.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Oríová

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2. Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.1.  Prominutí  dluhu  -

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.3.  Informace  o vyřízení  interpelací  ze 4. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,

konaného  dne  29.4.2019

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.4.  TAJ  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.5.  MěP  - Prodej  ojetého  vozidla

P oreďk!aďatel:řv'igr.R0manGa'-í3,Ve!í+%eiměSťS'--e'I)OI-íCíe

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.6.  OSZ  - Žádost  o zvýšení  příspěvku  zřizovatele,  případně  poskytnutí  návratné

finanční  výpomoci  příspěvkové  organizaci  Domova  Vesna,  včetně

rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.7. OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s

přijetím  účelové  neinvestiční  dotace  a daru  určených  k financování

sociálních  služeb  od města  Petřvald  a obce  Dolní  Lutyně

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nocíarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.8.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  -  ORJ  105  odbor  sociální  a zdravotní

dotace  z programu  Protidrogová  politika  Úřad vlády  ČR  pro  rok  2019

financovaného  ze státního  rozpočtu

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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2.9.  OSZ  - Úprava rozpočtu  roku  2019  0RJ105  -  odbor  sociální  zdravotní,

dotace  na výkon  sociální  práce  v roce  2019

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2. 10.  OMFŠK  - Změny  odpisových  plánů  příspěvkových  organizací,  zřízených

městem  Orlová,  na rok 2019

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.11.  -OMFSK  - Udělení  souhlasů  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkovým
organizacím

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.12.  OMFŠK  - Veřejnoprávní  smlouva  o poskytnutí  neinvestiční  dotace

Svatováclavskému  hudebnímu  festivalu,  z. s.

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.13.  OMFŠK  - Žádost  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové

organizace,  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.14.  OMFšK  - žádostqo  finanční  dar  včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.15.  OMFŠK  - Výsledky  hospodaření  města  za období  1-3/2019

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK  + správci  rozpočtů

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.16.  PO - Prcrriiriotí  dlúho  vyššíhc  riež  20 000  Kč

Předkladatel:  Mgr.  Václav  Brňovják,  vedoucí  Právního  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.17.  OWaŽÚ  - Směrnice  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem
Orlová"

Předkladatel:  Mgr.  Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského
úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.18.  KS - Ocenění  dárců  krve

Předkladatel:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.19.  KS - Schválení  zahraničních  pracovních  cest  členů  Zastupitelstva  města

Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.20.  KS - Vyhlášení  soutěže  k vytvoření  loga  města  Orlová
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Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.21.  KS - Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  101 - Kancelář  starosty

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.22.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.23.  OSMHS  - Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.24.  OSMHS  - Výsadba  aleje  dobrovolnickým  centrem  ADRA  o.p.s.

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.25.  ORI  - Sctiválení  výsledků  otevřeného  podlimitního  řízení  na veřejnou

zakázku  na stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektu

Základní  školy  U Kapličky  959,  Orlová-Lutyně"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

2.26.OR1  - Schválení  výsledků  otevřeného  p#"  ní na veřejnou

zakázku  na stavební  práce  "Rekonstrukce  objektů  čp.  706-709  v O/Městě"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.27.  Změna  závazku  se smlouvy  na veřejnou  zakázku  "Řešení  statické  dopravy

za bytovými  domy  č.p. 854-858  v Orlové-Lutyni"

Př- edkiadatel'.  Ing. řv"iartiria  SZO+ikO'vVS'-ia'

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

3.1.  Krácení  a vrácení  dotace,,Profesionální  úřad  = spokojený  občan  Orlové"

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.2.  Nemocníce  s poíiklinikou  Karviná-Ráj,  pracoviště  Orlová

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.3.  Vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu  SIEM  č.p.  793

Předkladatel:  Miroslav  Koláček

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.4. Pověření  zástupců  města  k účasti  při jednáních  v otázkách  možného  vstupu

města  Orlová  do společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně
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3.5.  Řešení  odkupu  Squash  centra

Předkíadatel:  Mgr.  Míroslav  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.6. SMO, městská  akciová  společnost  Orlová  -  dožádání  předložení  informace

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4.  Organizační  a různé

4.1. Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém
období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č.  365/  11.  z 15.5.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  11. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  15.05.20'í9  ve znění  dle  pozvánky

Průběh  diskuse:

11. schůzi  Rady města  Orlové zahájil  a řídil starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.  Navrhl,
aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:

3.1. Krácení  a vrácení  dotace,,ProfesionáIní  úřad  = spokojený  občan  Orlové".

3.2. Nemocnice  s poliklinikou  Karviná-Ráj,  pracoviště  Orlová

Místostarosta  města  M. Koláček  navrhl  do programu  zařadit  bod:

3.3. Vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu  SIEM  č.p.  793

Starosta  města  Mgr. Chlubna  dále  navrhl  do programu  doplnit  body:

3.4. Pověření  zástupců  města  k účasti  při  jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města

Orlová  do společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství
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3.5. Řešení  odkupu  Squash  centra

3.6. SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  -  dožádání  předložení  ínformace

Dále  starosta  města  Mgr. Chlubna  sdělil.  že z programu  bude  vypuštěn  bod:

2.1. Prominutí  dluhu  -

Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  žádné  další  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta

města  Mgr. Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  'l'I.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  15.05.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněnim  bodů:

3.1. Krácení  a vrácení  dotace,,Profesionální  úřad  = spokojený  občan  Orlové".

3.2. Nemocnice  s poliklinikou  Karviná-Ráj,  pracoviště  Orlová

3.3.  Vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu  SIEM  č.p. 793

3.4. Pověření  zástupců  města  k účasti  při jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města

Orlová  do společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství

3.5. Rešení  odkupu  Squash  centra

3.6. SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  -  dožádání  předložení  informace

a s vypuštěním  bodu

2.1. Promínutí  dluhu  -

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  41. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  15.05.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněním  bodů:

3.1. Krácení  a vrácení  dotace,,ProfesíonáIní  úřad  = spokojený  občan  Orlové"

3.2. Nemocnice  s poliklinikou  Karviná-Ráj,  pracoviště  Orlová

3.3.  Vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu  SIEM  č.p.  793

3.4. Pověření  zástupců  města  k účasti  při jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města

Orlová  do společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství

3.5. Řešení  odkupu  Squash  centra
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3.6.  SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  -  dožádání  předložení  informace

a s vypuštěním  bodu:

2.  1. Prominutí  dluhu  -

Usnesení  RMO  č.  366/  11.  z 15.5.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

L2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 11. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  15.05.2019
Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  11. schůze  Rady  města
O riové  Mgr. Ing. Ka'ieřinu  P!ini@y@p

Jmenovité  hlasování:

PRO:8  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: "l (Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 11. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  15.05.2019
Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou
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Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  [l

2.1.  Prominutí  dluhu  -

z 15.5.20'19 Nepřijaté

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA, tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro

Přiiaté  usnesení:

proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Usnesení  RMO  č.  367/  11.  z 15.5.20'19

usnesenÍ  Č

2.2.  Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Nepřijaté

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 15.05.2019

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík -  bod 2551/65,,Vodní  plocha  u restaurace  Koliba  v lesoparku  v Orlové-Lutyni"
Dotázal  se, zda  byl vyřešen  problém  s rybníkem.

Ing. Matušek, MBA - bude provedeno dorybněr4í. S OVŽP bylo dohodnuto, že v rámci
environmentálních  záležitostí  ve spolupráci  s VSB  bude  navrženo  další  možné  technické
řeŠenÍ.

Mgr. Chlubna  -  občané  se na rybník  často  dotazují.  Velkým  problém  bylo,  že se rybník
vyčistil  od silně  znečištěného  bahna.  V současné  době  je rybmch čistý  a zdravý  a
důkazem  toho  je, že rybník  má zelený  povrch.  Dalším  problémem  je, že se objevilo
pytláctví.

Požádal,  aby  u jednotlivých  ukládacích  usnesení,  konkrétně  u zodpovědné  osoby  byly
odstraněny  jména  zaměstnanců,  kteří  již na úřadě  nepracují.

Ing. Matušek,  MBA  - přislíbil  úpravu.

Ing. Dendis  -  podal  dotaz  ohledně  zvýšení  provozní  dotace  na provozování  krytého
bazénu  -  ukládací  usnesení  ZMO  č. 614/28  str. 4.

Mgr. Chlubna  -  dotace  zůstává  stejná.

Ing. Matušek,  MBA  -  v příš'U KPÚ bude  vypuštěno.

p. Stuchlík  -  str. 8 142/4  bod,,Seznam  oprav  komunikací,  chodníků  a parkovišt'  na území
rpá,5;3 0r1n,y,6 r;3 rrí,k, 20j  9'. ;J3  (spp;s4s,i <;5(i<j7i;Íi  4B a\,4 Bi3Pě, t,yařicrri S'o%- měji p;iipra'vlit.
Občané  si na špatný  stav  chodníků  stěžují.

Mgr. Chlubna  -  co se týče  chodníků  a veřejných  prostorů  byla  V. etapa  zařazena  do
regenerace  panelového  sídliště  a v rámci  regenerace  bude  probíhat  oprava  chodníků.
Letos  bude  probíhat  druhá  část  regenerace.  Třetí  výzva  se schvalovala  na ZMO.
Poznamenal,  že problémem  zůstávají  parkovací  místa.

Bc, Kubalová  -  k regeneraci  panelového  sídliště  bude  probíhat  schůzka.

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  by nemohly  být  opraveny  chodníky  kolem,  kterých  bude
probíhat  oprava  chodníků  v rámci  regenerace  panelového  sídliště  ul. Dětmarovická,  ul. 17.
listopadu.

Mgr. Chlubna  -  chodníky  se budou  opravovat  postupně.  Informoval  o firmě,  která  má
zájem  pomoci  s parkováním  ve městě.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
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[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k I 5.05.2019

Usnesení  RMO  č. 368/  11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.3.  Inťormace  o vyřízení  interpelací  ze 4. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,

konaného  dne  29.4.2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

vzít  na vědomí  odpovědi  na interpelace  vznesené  na 4. zasedání  Zastupitelstva  města

Orlová,  konaném  dne  29.04.2019

Průběh  diskuse:

p. Owzcarzy  -  upozornil  na gramatické  chyby.

Ing. Dendis  -  upozornil,  že Ing. Jenčmionková  požádala  o kompetence  starosty  a rady

města.  V odpovědi  chybí  kompetence  RM.  Dále  upozornil,  že u prvního  obrázku  str. 2,

jsou  posunuté  šipky.
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Mgr. Chlubna  -  požádal  pana  tajemníka  o opravu.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová  vzít  na vědorm  odpovědi  na interpelace  vznesené  na 4.
zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  konaném  dne  29.04.2019

Usnesení  RMO  č.  369/  11. z 15.5.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

2.4.  Úpravy  rozpočtu  roku 2019  0RJ103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 50 -  úhrada  nákladů  souvisejících  se zabezpečením  činností
vykonávaných  v oblasti  sociálně-právní  ochrany  dětí  (3 488  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 52 -  přijetí  dotace  na výdaje  spojené  s volbami  do Evropského
parlamentu  (885  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:



PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 50 -  úhrada  nákladů  souvisejíďch  se zabezpečením  činností

vykonávaných  v oblasti  sociálně-právní  ochrany  dětí  (3 488  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 52 -  přijetí  dotace  na výdaje  spojené  s volbami  do Evropského

parlamentu  (885  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 370/  11.  z 15.5.20'19

usnesení  []

Nepřijaté

2.5.  Proďej  ojetéňo  voziďia

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Roman  Galia,  velitel  městské  policie

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Prodej  ojetého  vozidla  FORD  FOCUS  za cenu  41.100  Kč

Prčiběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
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Mgr. Ing. Kateřina  Plintová, Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno 9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

prodej  ojetého  vozidla  FORD  FOCUS  za cenu  41.100  Kč

Usnesení  RMO  č.  3711 11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.6. Žádost  o zvýšení  příspěvku  zřizovatele,  případně  poskytnutí  návratné  finanční

výpomoci  příspěvkové  organizaci  Domova  Vesna,  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

Variantu  A

rozpočtové  opatření  č. 49 - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  Domov  VESNA,  příspěvková
organizace  ve  výši  2 900  tis. Kč  z rozpočtové  rezervy  města

Variantu  B

1. rozpočtové  opatření  č. 49 - návratná  finanční  výpomoc  Domov  VESNA,  příspěvková
organizace  ve  výši2  900  tis. Kč

2. Smlouvu  o návratné  finanční  výpomociDomovu  Vesna,  příspěvkové  organizaci

Průběh  diskuse:
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Návrh  na usnesení

Varianta  A

doporučuje  ZMO

schválit

rozpočtové  opatření  č. 49 - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  Domov  VESNA,  příspěvková

organizace  ve výši2  900  tis. Kč z rozpočtové  rezervy  města

Variantu  B

doporučuje  ZMO

schválit

1. rozpočtové  opatření  č. 49 - návratná  finanční  výpomoc  Domov  VESNA,  příspěvková

organizace  ve výši2  900  tis. Kč

2. Smlouvu  o návratné  finanční  výpomoci  Domovu  Vesna,  příspěvkové  organizaci

Mgr. Chlubna  -  pokud  bude  schváiena  varianta  B) z čeho  nám  fin. prostředky  pňspěvková

organizace  finance  vrátí?

Bc. Nociarová  -  sdělila,  že paní  ředitelka  je připravena  odpovědět  na dotazy.  Dále  uvedla,

že paní  ředitelka  žádá  kraj  o dofinancování.  Pokud  by dofinancování  nebylo,  musel  by se

Domov  Vesna  dofinancovat  z příspěvku  zřizovatele.

Bc. Kubalová  -  všechny  organizace  dostaly  od MSK  méně  financí.  Bylo  vypsáno  druhé

kolo  na dofinancování  státní  dotace  MSK.  Je možné,  že finanční  prostředky  budou  z kraje

organizacím  dofinancovány.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že celý  kraj  obdržel  od státu  na sociální  služby  méně

finančních  prostředků.

Bc. Nociarová  -  doplnila,  že zatím  do této  doby  Domov  Vesna  nedostával  od zřizovatele

Veike  říS0eVký.

Mgr. Chlubna  - investovalo  se do budovy.

Bc. Nociarová  -  investice  byly  z dotací.

Mgr. Chlubna  -  do budovy  investoval  také  zřizovatel.

Mgr. Chlubna  - navrhl  hlasovat  o variantě  B).

Návrh  na usnesení  varianta  B)

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválít

1. rozpočtové  opatření  č. 49 - návratná  finanční  výpomoc  Domov  VESNA,  příspěvková

organizace  ve výši2  900  tis. Kč

2. Smlouvu  o návratné  finanční  výpomoci  Domovu  Vesna,  příspěvkové  organizaci

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
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Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO
schválit

1. rozpočtové  opatření  č. 49 - návratná  finanční  výpomoc  Domov  VESNA,  příspěvková
organizace  ve výši2  900  tis. Kč

2. Smlouvu  o návratné  finanční  výpomoci  Domovu  Vesna,  příspěvkové  organizaci

Usnesení  RMO  č.  372/  11. z 15.5.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

2.7.  Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s přijetím  účelové
neinvestiční  dotace  a daru  určených  k financování  sociálních  služeb  od města
Petřvald  a obce  Dolní  Lutyně

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. přijetí  účelové  neinvestiční  dotace  ve výši  35 200,-Kč  na provozní  náklady  Domova
Vesna  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt. Jaroše  999, 735 14 0rlová-Lutyně
od poskytovatele  Město  Petřvald

2, přijetí  daru  ve výši  20 000,-Kč  na zkvalitnění  pobytu  klientů  Domova  Vesna

příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt. Jaroše  999, 735 14 0rlová-Lutyně  od
dárce  Obce  Dolní  Lutyně
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Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. )ng. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE- 0

Výsledek  hlasování:

Hlasováni: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. přijetí účelové  neinvestiční  dotace  ve výši  35 200,-Kč  na provozní  náklady  Domova

Vesna  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt. Jaroše  999,  735 14 0rlová-Lutyně

od poskytovatele  Město  Petřvald

2. přijetí  daru  ve výši  20 000,-Kč  na zkvalitnění  pobytu  klientů  Domova  Vesna

příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt.  Jaroše  999,  735  14 0rlová-Lutyně  od

dárce  Obce  Dolní  Lutyně

054@gB4i  Qjyi0  5, 37  3/ ii,  z 'g 5.5.20i9

usnesení  ě

2.8.  Úprava rozpočtu  roku  20'19  -  ORJ  105  odbor  sociální  a zdravotní  -  dotace  z

programu  Protidrogová  politika  Úřad vlády  ČR  pro rok  2019  financovaného  ze

státního  rozpočtu

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. přijetí  dotace  v rámci  dotačního  programu  Protidrogová  politika  ze státního  rozpočtu  pro
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rok 2019 -  financování  účelové  dotace  ze státního  rozpočtu  určené  příspěvkové
organizaci  Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,Rešení  problémů  spojených

s užíváním  drog"  ve výši 236 000,-  Kč

2. rozpočtové  opatření  č. 48 -  neinvestiční  přijaté  transfery  ze státního  rozpočtu  zřízeným
příspěvkovým  organizacím  v celkové  výši 236 000,-  Kč  (financování  neinvestiční  dotace
ze státního  rozpočtu  z programu  Protidrogová  politika,  jejichž  zřizovatelem  je Město
Orlová)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje

1. přijetí  dotace  v rámci  dotačního  programu  Protidrogová  politika  ze státního  rozpočtu  pro

rok 2019  -  financování  účelové  dotace  ze státního  rozpočtu  určené  příspěvkové
organizaci  Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,Rešení  problémů  spojených

s užíváním  drog"  ve  výši 236  000,-  Kč
2. rozpočtové  opatření  č. 48 -  neinvestiční  přijaté  transfery  ze státního  rozpočtu  zřízeným

příspěvkovým  organizacím  v celkové  výši 236 000,-  Kč (financování  neinvestiční  dotace
ze státního  rozpočtu  z programu  Protidrogová  politika,  jejichž  zřizovatelem  je Město
Orlová)

Usnesení  RMO č. 374/  11. z 15.5.2019 Nepřijaté
usnesenÍ  ž

2.9.  Úprava  rozpočtu  roku 2019  0RJ  105 -  odbor  sociální  zdravotní,  dotace  na výkon
sociální  práce  v roce 2019

Tento materiál  uvedl: Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 53 -  jiný  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu,  úhrada  nákladů

souvisejících  se zabezpečením  činnosti  vykonávaných  v oblasti sociální  práce  v roce 2019

(1 263  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 53 -  jiný  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu,  úhrada  nákladů

SOuVíSejíCíď1  Se za5ezpecením  CínnOStí vvkoriavariých  V 051aSŤí SOCíáiní  0ráCe  V rOCe 20'i9

(1 263  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 375/  11.  z 15.5.2019

usneseni  Č

Nepřijaté

2.10  Změny  odpisových  plánů  příspěvkových  organizací,  zřízených  městem  Orlová, na

. rok2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

změny  odpisových  plánů  na rok  2019  příspěvkovým  organizacím:

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Školní 862  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  259.932,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  32.793,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  66.385,00
Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050  okres  Karviná  s odpisy  ve výši
112.802,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  U Kapličky  959  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  36.938,00  Kč.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

i I ijaLC;  tj)l  IC:8e1  ll

Rada  města  Orlová

schvaluje

změny  odpisových  plánů  na rok 2019  příspěvkovým  organizacím:

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Školní 862  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  259.932,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  32.793,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  66.385,00
Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  'l 050  okres  Karviná  s odpisy  ve výši
112.802,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  U Kapličky  959  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  36.938,00  Kč.

Usnesení  RMO  č.  376/  11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  0

Nepřijaté
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2. I1 Udělení  souhlasů  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkovým  organizacím

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

1. s přijetím  finančního  daru  Městským  sportovním  klubem  Orlová,  příspěvkovou

organizací,  na úhradu  nákladů,  spojených  s činnosti  sportovní  mládeže,  od společnosti

ARROWS  tax  & accounting,  s. r. o. Praha,  ve výši  3 tis. Kč,

2. s přijetim  finančního  daru  Základní  školou  Orlová-Poruba  Jarní  400  okres  Karviná,

příspěvkovou  organizací,  na úhradu  nákladů  projektu,,Zábavná  tvoření  a manipulační

cvičení  aneb  terapíe  hrou"  od spoíečnosti  ArcelorMittal  Tubular  Products  Ostrava  a. s. ve

výši  10  tis. Kč,

3. s přijetím  dotace  Mateřskou  školou  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033  okres  Karviná,

příspěvkovou  organizací,  na úhradu  nákladů  projektu,,S  námi  k zaměstnání"  od

společnosti  Rovnovážka,  z. s. Vratimov,  ve výši  429  tis. Kč,

4. s přijetím  dotací  a nadačního  příspěvku  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou

organizací,  na úhradu  nákladů:
a  S ů  l/řů  D  húl-a+h  ů  iaai  iíi  í  ')  ň  'I ň"  ía  31a5  A ů  ř/%  rS l/  I'Th l/í  y  a;p  A  í 15  í ílaíÁ  i 4 fs n  +I  <  Íl  A

(4 /  C4 I1lJ%J ,, I l  IlJlJň  ll I g  I Q )j7  4  (jlO  (J(J I II I.ÁlJ QuO  u  í l  L/  , I lCI  I V II I a, V u V 7 0I  I lJ  (lI L II.). I ltaí,

b)  akce.Rocktherapy  2019"  od Nadace  Multicraft,  Ostrava-Muglinov,  ve výši  20 tis. Kč,

c)  akce,,Advent  201  9" od Nadace  OKD,  Karviná,  ve výši  150  tis. Kč.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)
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Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
souhlasí

'I. s přijetím  finančního  daru  Městským  sportovním  klubem  Orlová,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů,  spojených  s činnosti  sportovní  mládeže,  od společnosti
ARROWS  tax  & accounting,  s. r. o. Praha,  ve výši  3 tis. Kč,

2. s přijetím  finančního  daru  Základní  školou  Orlová-Poruba  Jarní  400  okres  Karviná,
příspěvkovou  organizací,  na úhradu  nákladů  projektu,,Zábavná  tvoření  a manipulační
cvičení  aneb  terapie  hrou"  od společnosti  ArcelorMittal  Tubular  Products  Ostrava  a. s. ve
výši  I O tis. Kč,

3, s přijetím  dotace  Mateřskou  školou  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033  okres  Karviná,
příspěvkovou  organizací,  na úhradu  nákladů  projektu,,S  námi  k zaměstnání"  od
společnosti  Rovnovážka,  z. s. Vratimov,  ve výši  429  tis. Kč,

4. s přijetím  dotací  a nadačního  příspěvku  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů:
a)  akce,,Rocktherapy  2019"  od Nadace  OKD,  Karviná,  ve výši  150  tis. Kč,
b)  akce,,Rocktherapy  2019"  od Nadace  Multicraft,  Ostrava-Muglinov,  ve výši  20 tis. Kč,
c)  akce,,Advent  201  9" od Nadace  OKD,  Karviná,  ve výši  150  tis. Kč.

Usnesení  RMO  č. 377/  11.  z 15.5.2019

usnesení  Č
Nepřijaté

2.'i2  Veřejnoprávrií  SmlOlJVa 0 pOSk'ý'inUti  ríeínvesŤíČní  dOtaCe  SvatOVáclavskérnu
. hudebmmu  festivalu,  z. s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Svatováclavskému
hudebnímu  festivalu,  z. s. na realizaci  koncertu  konaného  v Orlové  v rámci  16. ročníku
Svatováclavského  hudebního  festivalu  20'19
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Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  - schválením  bude  poskytnuta  dotace  ve výši  30 tis. Kč.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Svatováclavskému

hudebnímu  festivalu,  z. s. na realizaci  koncertu  konaného  v Orlové  v rámci  16. ročníku

Svatováclavského  hudebního  festivalu  2019

Usnesení  RMO  č. 378/  1"l.  z 15.5.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

2.13  Žádost  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o

. poskytnutí  neinvestiční  dotace  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o poskytnutí

neinvestiční  dotace  na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol

a současnosti  školy
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schvaluje

varianta  1

1,  rozpočtové  opatření  č 54 - neinvestičm  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,

Orlová,  příspěvkové  organizaci,  z rezervy  na individuální  dotace  (15 tis. Kč)

2, poskytnutí  neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,  příspěvkové

organizaci,  na úhradu  nákladů  na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu

o historii  škol  a současnosti  školy  u příležitosti  100.  výročí  od založení  obchodní  akademie

a 14 0. výročí  od založení  orlovského  gymnázia  ve výši  15 tis. Kč

3, uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neínvestiční  dotace  Gymnáziu  a

Obchodní  akademii,  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO:  62331540,  na úhradu  nákladů

na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol  a současnosti  školy

u příležitosti  100.  výročí  od založení  obchodní  akademie  a IIO.  výročí  od založení

orlovského  gymnázia

neschvaluje

varianta  2

poskytnutí  neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,  příspěvkové

organizaci,  ICO:  62331540,  na  úhradu  nákladů  na  vydání  výročního  almanachu  a

filmového  dokumentu  o historii  škol a současnosti  školy  u příležitosti  100. výročí  od

založení  obchodní  akademie  a I10.  výročí  od založení  orlovského  gymnázia  ve výši  15 tis.

Kč

Průběh  diskuse:

Í'V'lg r. C 'll'lu  'Una - 'V r a rl-l (;i u' ()'LdUn Í'l-iU [iť'u 'I u :5e ()" J rí-1 I1aZi u a O'UCŤOu'  n 'i dKau'emii  5(;1'-í'Va'10'Va'10
15 tis. Kč.

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  1

Návrh  na usnesení  variantna  I

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o poskytnutí

neinvestiční  dotace  na  vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol

a současnosti  školy

schvaluje

varianta  1

1. rozpočtové  opatření  č  54 - neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,

příspěvkové  organizaci,  z rezervy  na individuální  dotace  (15  tis. Kč)

2. poskytnutí  neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,  příspěvkové

organizaci,  na úhradu  nákladů  na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o

historii  škol  a současnosti  školy  u příležitosti  IOO. výročí  od založení  obchodní  akademie  a

110.  výročí  od založení  orlovského  gymnázia  ve výši  15 tis. Kč
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3. uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní

akademii,  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO:  62331540,  na úhradu  nákladů  na vydání

výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol  a současnosti  školy  u

příležitosti  100.  výročí  od založení  obchodní  akademie  a 1IO.  výročí  od založení

orlovského  gymnázia

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organízace,  o poskytnutí

neinvestiční  dotace  na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol

a současnosti  školy

Rada  města  Orlová

scDvaiuje

1. rozpočtové  opatření  č 54 - neinvestiční  dotace

příspěvkové  organizaci,  z rezervy  na individuální

Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,

dotace  (15 tis. Kč)

2. poskytnutí  neinvestiční  dotace  Gymnáziu  a Obchodní  akademii,  Orlová,  příspěvkové

organizaci,  na úhradu  nákladů  na vydání  výročního  almanachu  a filmového  dokumentu

o historii  škol  a současnosti  školy  u příležitosti  100.  výročí  od založení  obchodní  akademie

a I10.  výročí  od založení  orlovského  gymnázía  ve výší  15 tis. Kč

3. uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytr5utí neinvestiční dotace Gymnázíu a Obchodní
akademii,  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO:  62331540,  na úhradu  nákladů  na vydání

výročního  almanachu  a filmového  dokumentu  o historii  škol  a současnosti  školy  u

příležitosti  100.  výročí  od  založení  obchodní  akademie  a 110.  výročí  od  založení

orlovského  gymnázía

Usneserí  RMO  č. 379/  11.  z 15.5.20'19 Nepřijaté

24



usnesenÍ  Č

2. 4 4 Žádost o finanční  dar  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost o finanční  dar

schvaluje

varianta  I

1.  rozpočtové  opatření  č. 55 - finanční  dar

dotace  (15  tis. Kč)
z rezervy  na índividuální

2. poskytnutí  finančního  daru  na  úhradu  nákladů

souvisejících  s natočením  čtvrtého  řadového  CD kapelyAHARD  ve výši  15 tis. Kč

3. uzavření  smlouvy  o poskytnutí  daru  s . na  úhradu  nákladů
souvisejících  s natočením  čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  15 tis. Kč

neschvaluje

varianta  2

poskytnutí  finančního  daru  na úhradu  nákladů  souvisejících  s natočením
čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  15  tis. Kč

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  - komise  žádost  projednala  a žádost  nedoporučila.

p. Vršanský  -  oznámil  střet  zájmů.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  1.
Návrh  na usnesení  varianta  I

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  o finanční  dar
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Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 55 - finanční  dar  z rezervy  na individuální

dotace  (15 tis. Kč)

2. poskytnutí  finančního  daru  .a úhradu  nákladů  souvisejících  s

natočením  čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  15 tis. Kč

3. uzavření  smlouvy  o poskytnutí  daru  s'  na úhradu  nákladů

souvisejících  s natočením  čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  4 5 tis. Kč

Jmenovité  hlasování:

PRO:  0

PR0T1:4  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Stuchlík,  Mgr.  Ing. Kateřina

Plintová)

ZDRŽEL  SE: 5 (Bc.  Naděžda  Kubalová,  Roman  Owczarzy,  Petr  Koláček,  [uboslav

Vršanský,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  0 pro  4 proti  5 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  2.

Návrh  na usnesení  varianta  2

Rada  města  Orlová

t»ere  na VěďOmÍ

žádost   o finanční  dar

Rada  města  Orlová

neschvaluje

poskytnutí  finančního  daru  na ůhradu  nákladů  souvisejících  s natočením

čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  15  tis. Kč

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  2 (Luboslav  Vršanský,  Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 7 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  . a o řinanční  dar

Rada  města  Orlová

neschvaluje

poskytnutí  finančního  daru  na úhradu  nákladů  souvisejících  s natočením

čtvrtého  řadového  CD kapely  AHARD  ve výši  15 tis. Kč

Usnesení  RMO  č.  380/  11.  z 15.5.20'19

usnesenÍ  ě

Nepříjaté

2.15  Výsledky  hospodaření  města  za období  1-3/20'19

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK  + správci  rozpočtů

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. výsledky  hospodaření  města  za období  1-3/2019

2. aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  0 zdrzelo  se (přítomno  9 číenů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. výsledky  hospodaření  města  za období  1-3/20"í9

2. aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Usnesení  RMO  č.  381/11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.16  Prominutí  dluhu  vyššího  než  20 000 Kč

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Václav  Brňovják,  vedoucí  Právního  odboru

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO-

v souladu s ustanovením @ 85 písm. 'í) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,  schválit  prominutí  pohledávky  vyšší  než  20 000  Kč  za dlužníkem:

bere  na vědomí

informaci  o stavu  vymáhané  pohledávky  dlužníka,  u kterého  je navrhováno  její  prominutí  v

bodě  2 tohoto usnesení podle ustanovení 9 85 písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  v platném  znění

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0
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ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o stavu vymáhané  pohledávky  dlužníka,  u kterého  je navrhováno  její  prominutí  v

bodě 2 tohoto usnesení podle ustanovení @ 85 písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  v platném  znění

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením Fffi 85 písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obďch  (obecní zřízení),
v platném  znění,  schválit  prominutí  pohledávky  vyšší  než  20 000  Kč  za dlužníkem:

Průběh  diskuse:

V 9.20  hod.  vyhlásil  starosta  města  Mgr.  Chlubna  přestávku.

V 9.50  hod.  pokračování  schůze  Rady  města  Orlové.

Usnesení  RMO  č.  382/  11.  z 15.5.2019

usnesení  n

Nepřijaté

2.17  Směrnice  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a
živnostenského  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zrušuje

směrnici  č. 5/2017  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"  ze dne  1. 3.
2017.
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schvaluje

směrnici  č. 3/2019 "Vedení  agendy  ztrát a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"  a potvrzuje

složení  Likvidační  komise  pro nálezy  za účelem  posuzování  a nakládání  s nálezy

propadlými  do vlastnictví  města Orlová,  zřízené  usnesením  č. 149U38  ze dne  í. 3. 20'17.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koíáček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasováríí: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

zrušuje

směrnici  č. 5/2017  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"  ze dne  1. 3.

2017.

Rada  města  Orlová

schvaluje

směrnici  č. 3/2019  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"  a potvrzuje

složení  Likvidační  komise  pro  nálezy  za účelem  posuzování  a nakládání  s nálezy

propadlými  do vlastnictví  města Orlová,  zřízené  usnesením  č. 1491/38  ze dne  1. 3. 2017.

Usnesení  RMO  č. 383/  "l1. z 15.5.2019

usnesení  [l

Nepřijaté

2.18  0cenění  dárců  krve

Tento materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s 83 'l 02 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších
předpisů,  a v souladu  se Zásadami  pro oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců
krve,  schválenými  usnesením  č. 704/18 ze dne  25.11.20'15

finanční  dary  dobrovolným  bezpříspěvkovým  dárcům  krve,  kteří  jsou  zdržiteli  Zlaté  medaile

prof.  MUDr.  Jana  Janského,  Zlatého  kříže  lll. třídy,  Zlatého  kříže  ll. třídy,  Zlatého  kříže  l.
třídy  a Plakety  Dar  krve  - dar  života  v celkové  výši  65 000,-  Kč  takto:

Zlatá  medaile  prof.  MUDr.  Jana  Janského  (1 500,-  Kč)

Suchý  Bohumil

Obadal  Stanislav

Kotas  Patrik

Kružicová  Mária

Mendlík  Radek

Srostlík  Lukáš

Ondračka  Otmar

Peer  Milan

Potysz  Filip

Srostlíková  Renáta

Lukšík  Milan

Bajzath  Vojtěch

Hanzel  Jan

Puszkiewicz  Marek

lA,/ieczorek  Jan

Zlatý  kříž  llI.  třídy  (2 000,-  Kč)

Mikula  Roman

Nachtnebl  František

Rotrekl  Ivo

Bsdura  Pavel

Botur  Rostislav

Zlatý  kříž  ll. třídy  (2 500,-  Kč)

Harok  David

Kanalož  Tomáš

Kania  Radomír

Kašuba  Peter

Oříšek  Lubomír,  Ing.

Chlupatý  Josef,  Mgr.

Kicko  jiří

Macháček  Zdeněk

Saran  Martin



Zlatý  kříž  I. třídy  (3 000,-  Kč)

Kolovrátek  Jiří

Kunčický  Libor

Plaketa  Dar  krve  - dar  života  (4 000,-  Kč)

Sztwiorok  Alois

Průběh  diskuse:

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

v souladu s 83 102 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších
předpisů,  a v souladu  se Zásadami  pro  oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců

krve,  schválenými  usnesením  č. 704/18  ze dne  25.11.2015

schvaluje

finanční  dary  dobrovolným  bezpříspěvkovým  dárcům  krve,  kteří  jsou  držitelí  Zlaté  medaile

prof.  MUDr.  Jana  Janského,  Zlatého  kříže  lII. třídy,  Zlatého  kříže  lI. třídy,  Zlatého  kříže  l.

třídy  a Plakety  Dar  krve  -  dar  života  v celkové  výši  4 02 000,-  Kč  takto:

Zlatá  medaile  proť.  MUDr.  Jana  Janského  ('1 500,-  Kč)

Suchý  Bohumil

Obadal  Stanislav

Kotas  Patrik

Kružicová  Mária

Mendlík  Radek

Srostlík  Lukáš

Ondračka  Otmar
poor  Jii>ri
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Potysz  Filip

Srostlíková  Renáta

Lukšík  Milan

Bajzath  Vojtěch

Hanzel  Jan

Puszkiewicz  Marek

Wieczorek  Jan

Hajdušík  Miroslav

Kobiela  Pavel

Kohutová  Eva

Kolísek  Josef

Pastucha  Radim

Podzemný  Petr

Zlatý  kříž  Ill. třídy  (2 000,-  Kč)

Mikula  Roman

Nachtnebl  František

Rotrekl  Ivo

Badura  Pavel
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Botur  Rostislav

Hrašna  Ján

Jančíková  Lenka

Nepokoj  Rostislav

Zlatý  kříž  II. třídy  (2 500,-  Kč)

Harok  David

Kanalož  Tomáš

Kania  Radomír

Kašuba  Peter

Oříšek  Lubomír,  Ing.

Chlupatý  Josef,  Mgr.

Kicko  Jiří

Macháček  Zdeněk

Saran  Martin

Jámbor  Petr

Kallus  Rostislav

Krůl  Rostislav

Valena  Zdeněk

Zlatý  kříž  I. třídy  (3 000,-  Kč)

Kolovrátek  Jiří

Kunčický  Libor

Balun  Jozef

Goga  Peter

Navrátil  Lubomír

Staníček  Libor

Plaketa  Dar  krve  -  dar  života  (4 000,-  Kč)

Sztwiorck  Aiois

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že ocenění  bude  probíhat  na radnici  na Starém  náměstí  v
Orlové-Městě  u přílezitosti  Oceňování  dárců  krve.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

v souladu  s q 102  zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších

předpisů,  a v souladu  se Zásadami  pro  oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců

krve,  schválenými  usnesením  č. 704/18  ze dne  25.11.20"15.

schvaluje

finanční  dary  dobrovolným  bezpříspěvkovým  dárcům  krve,  kteří jsou  držiteli  Zlaté medaile

prof.  MUDr.  Jana  Janského,  Zlatého  kříže  llI. třídy,  Zlatého  kříže  ll. třídy, Zlatého  kříže  l.

třídy  a Plakety  Dar  krve  -  dar  života  v celkové  výši  4 02 000,-  Kč takto:

Zlatá  medaile  prof.  MUDr.  Jana  Janského  (1 500,-  Kč)

Suchý  Bohumil

Obadal  Stanislav

Kotas  Patrik

Kružicová  Mária

Mendlík  Radek

Srostlík  Lukáš

Ondračka  Otmar

Peer  Milan

Potysz  Filip

Srostlíková  Renáta

Lukšík  Milan

Bajzath  Vojtěch

Hanzel  Jan

Puszkiewicz  Marek

Wieczorek  Jan

Hajdušík  Miroslav

Kobiela  Pavel

Kohutová  Eva

Kolísek  Josef

Pastúcha  Radim

Podzemný  Petr

Zlatý  kříž  lll. třídy  (2 000,-  Kč)

Mikula  Roman

Nachtnebl  František

Rotrekl  Ivo

Badura  Pavel

Botur  Rostislav

Hrašna  Ján

Jančíková  Lenka

Nepokoj  Rostislav

Zlatý  kříž  ll. třídy  (2 500,-  Kč)

Harok  David

Kanalož  Tomáš

Kania  Radomír

Kašuba  Peter

Oříšek  Lubomír,  Ing.

Chlupatý  Josef,  Mgr.
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Kicko  Jiří

Macháček  Zdeněk

Saran  Martin

Jámbor  Petr

Kallus  Rostislav

Krůl  Rostislav

Valena  Zdeněk

Zlatý  kříž  l. třídy  (3 000,-  Kč)

Kolovrátek  Jiří

Kunčický  Libor

Balun  Jozef

Goga  Peter

Navrátil  Lubomír

Staníček  Libor

Plaketa  Dar  krve  -  dar  života  (4 000,-  Kč)

Sztwiorok  Alois

Usnesení  RMO  č.  384/  11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.19  Schválení  zahraničních  pracovních  cest  členů  Zastupitelstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s čl.  3, odst.  I Zásad  pro  poskytování  cestovních  náhrad  členům  Zastupitelstva
města  Orlová,

zahraničí  pracovní  cesty  do Chorvatska,  partnerského  města  Crikvenica.

Jedná  se o tyto  zahraniční  pracovní  cesty:

1 ) jednání  o dětských  výměnných  pobytech,  ve dnech  20.6.  až 23.6.2019

Miroslavu  Koláčkovi,  místostarostovi  města  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová
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- Mgr. Ing. Kateřině  Plintové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

- Další  spolucestující  -  Ing. Petra  Slavíková  (vedoucí  odboru  OMFSK),  Luboš  Macura

(řídič)

2)  u příležitosti  Dnů  města  Crikvenica,  ve dnech  13.8.  až 16.8.20'19

Bc. Naděždě  Kubalové,  místostarostce  města  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

Ing. Miroslavě  Sromkové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

Petru  Koláčkovi  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová

Romanu  Owczarzymu  - členu  Zastupitelstva  města  Orlová

pověřuje

místostarostu  města  Miroslava  Koláčka  stanovením  náležitostí  pro  výše  schválené

zahraniční  pracovní  cesty.

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík  -  se dotázal,  jak  bude  placeno  ubytování  zahraníční  pracovní  cesty.

Mgr. Chlubna  -  město  platí  pouze  dopravu.  U první  pracovní  cesty  se bude  vyjednávat

výměnný  pobyt  pro děti.  Způsob  úhrady  za pobyt  dětí  se řeší.  Druhá  pracovní  cesta  bude

u přiležitosti  Dnů  města  Crikvenica.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že pracovní  cesty  u příležitosti  Dnů  města  Crkvenica  se zúčastní  i

starosta  města.  Stanovením  náležitostí  pro  pracovní  cestu  -  jednání  o dětských

výměnných  pobytech  bude  pověřen  starosta  města  Mgr. Chlubna  a stanovením  náležitostí

pro  pracovní  cestu  -  u příležitosti  Dnů  města  Crkvenica  bude  pověřen  místostarosta

Miroslav  Koláček.
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Návrh  na usnesení  s úpravou

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s čl. 3, odst.  I Zásad  pro poskytování  cestovních  náhrad  členům  Zastupítelstva

města  Orlová,  zahraničí  pracovní  cesty  do Chorvatska,  partnerského  města  Crikvenica.

Jedná  se o tyto  zahraniční  pracovríí  cesty:

1) jednání  o dětských  výměnných  pobytech,  ve dnech  20.6.  až 23.6.2C)19

- Miroslavu  Koláčkovi,  místostarostovi  města  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová

- Mgr. Ing. Kateřině  Plintové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová,

- Další  spolucestující  -  Ing. Petra  Slavíková  (vedoucí  odboru  OMFSK),  Luboš  Macura

(řidič)

2) u příležitosti  Dnů  města  Crikvenica,  ve dnech  13.8.  až 16.8.2019

- Bc. Naděždě  Kubalové,  místostarostce  města  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

- Ing. Miroslavě  Šromkové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

- Petru  Koláčkovi  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová

- Romanu  Owczarzymu  - členu  Zastupitelstva  města  Orlová
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Mgr. Miroslav  Chlubna  -  starostovi  města  - členu  Zastupitelstva  města  Orlová

poveru3e
1. starostu  města  Mgr. Miroslava  Chlubnu  stanovením  náležitostí  pro výše  schválenou

zahraniční  pracovní  cestu  dle bodu  1

2. místostarostu  města  Miroslava  Koláčka  stanovením  náležitostí  pro  výše  schválenou

zahraniční  pracovní  cestu  dle bodu  2

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s čl.  3, odst.  1 Zásad  pro  poskytování  cestovních  náhrad  členům  Zastupitelstva

města  Orlová,

zaŤraniČÍ  pracovnÍ  CeSt'y ďO  CíorvatsRa,  partnersRé;o  města  CriRvenica.

Jedná  se o tyto  zahraniční  pracovní  cesty:

1)  jednání  o dětských  výměnných  pobytech,  ve dnech  20.6.  až 23.6.2019

Miroslavu  Koláčkovi,  místostarostovi  města  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová

Mgr. Ing. Kateřině  Plintové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

Další  spolucestující  -  Ing. Petra  Slavíková  (vedoucí  odboru  OMFSK),  Luboš  Macura

(řidič)

2)  u příležitosti  Dnů  města  Crikvenica,  ve dnech  13.8.  až 16.8.2019

- Bc. Naděždě  Kubalové,  místostarostce  města  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

- Ing. Miroslavě  Šromkové  -  člence  Zastupitelstva  města  Orlová

- Petru  Koláčkovi  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová

- Romanu  Owczarzymu  - členu  Zastupitelstva  města  Orlová

- Mgr. Miroslavu  Chlubnovi,  starostovi  města  -  členu  Zastupitelstva  města  Orlová
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Rada  města  Orlová

pověřuje

1. starostu  města  Mgr. Miroslava  Chlubnu  stanovením  náležitostí  pro výše  schválenou

zahraniční  pracovní  cestu  dle bodu 'I

2. místostarostu  města  Miroslava  Koláčka  stanovením  náležitostí  pro výše  schválenou

zahraniční  pracovní  cestu  dle bodu  2

Usnesení  RMO  č. 385/  11.  z 15,5.20'19

usnesenÍ  [I

Nepřijaté

2.20  Vyhlášení  soutěže  k vytvoření  loga  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

podmínky  vyhlášení  soutěže  k vytvoření  loga města  Orlová.

Průběh  diskuse:

Mgr. Cibuliková  -  sdělila,  že soutěžící  mladší  151et,  který  postoupí  do druhého  kola

neobdrží  fin. hotovost,  ale věcný  dar  v podobě  poukázky  na nákup  ve stejné  hodnotě.

Ing. Mgr. Plintová  -  navrhla  do nákladů  soutěžících  na účast,  účetní  výše  ceny  doplnit  text

-,,Autor  vítězného  návrhu  mladší  I 5 let obdrží  věcný  dar  v podobě  poukázky  na nákup  ve

stejné  hodnotě".

Mgr. Cibulková  -  doplnila,  že logo  se vyhlásí  a poté  se bude  žádat  o dotaci,  aby  mohli

realizovat  jednotný  vizuální  styl.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

podmínky  vyhlášení  soutěže  k vytvoření  loga  města  Orlová.

Usnesení  RMO  č.  386/  11. z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.2'1 Úprava rozpočtu  roku  20"í9  0RJ  101 - Kancelář  starosty

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších
předpisů,  a v souladu  se zákonem  č. 250/2000  sb.,  o rozpočtových  pravidlech  územních
rozpočtů,  ve znění  pozdějších  předpisů

rozpočtové  opatření  č. 57 - navýšení  částky  za členský  příspěvek  Svazu  měst  a obcí
Ceské  republiky  (34 tis. Kč).

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  navrhl  doplnění  -  připravit  návrh  na výstup  ze Svazu  měst  a obcí  České
republiky  k 31.12.2019  a vstup  do Sdružení  místních  samospráv  ČR  k 1.1.2020.  Uvedl,  že
Sdružení  místních  samospráv  pomáhá  s GDPR  obcím,  které  nemají  pověřence.

Ing. Matušek,  MBA  -  doporučil  nejprve  připravit  materiál  a poté  rozhodnout.
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Mgr. Chlubna  -  zadal  úkol  -  připravit  na RM materiál  ohledně  návrhu  na výstup  ze Svazu

měst  a obcí  Ceské  republiky  k 31.12.2019  a vstup  do Sdružení  místních  samospráv  CR k

1.1.2020.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  2 (lng.  Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasováni:

Hlasováríí:  7 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších

předpisů,  a v souladu  se zákonem  č. 250/2000  sb., o rozpočtových  pravidlech  územních

rozpočtů,  ve znění  pozdějších  předpisů

rozpočtové  opatření  č. 57 - navýšení  částky  za členský  příspěvek  Svazu  měst  a obcí

České  republiky  (34  tis. Kč).

Usnesení  RMO  č. 387/  11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.22  Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

'l 6.02.2011  usn. č. 1 88/6 a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  pozemků  parc. č. 3423/16,  3423/21  v k. ú. Poruba  u Orlové  ve  prospěch

společnosti  CEZ  Distibuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IČ
24729035  spočívající  v právu zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby

zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca 2,5 bm uloženého  v rámci

stavby,,Poruba  u Orlové  1200/'12,13  NNk" při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 1m za

jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm,  ale min. paušálně  5 000,- Kč  navýšenou

o platnou  DPH.  Vedení  NNk povede  pod chodníkem  a bude provedeno  protlakem

dle  bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc. č. 573 v k. ú. Orlová  ve prospěch  panujícího  pozemku

parc. č. 379/2  v k. Ú. Orlová  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní
přípojky  v délce  cca I O,5 m a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její opravy  a údržby  za

jednorázovou  úhradu  ve výši 150,-  Kč/bm,  ale min. I OOO,- Kč  + DPH vše při zatížení
pozemku  v šířce  max. do I m s podmínkou,  že vodovodní  přípojka  povede  pod

komunikací  ul. Dr. Miroslava  Tyrše  protlakem.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)

pj,n7j-  ('l

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízeni  věcných  břemen  stanovených  radou města  dne
16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:

dle  bodu  I
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na části  pozemků  parc.  č. 3423/16,  3423/21  v k. ú. Poruba  u Orlové  ve prospěch

společnosti  ČEZ Distibuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IČ

24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby

zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  2,5 bm uloženého  v rámci

stavby,,Poruba  u Orlové  1200/12,13  NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 1m  za

jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  5 000,-  Kč navýšenou

o platnou  DPH.  Vedení  NNk  povede  pod chodníkem  a bude  provedeno  protlakem

dle bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 573 v k. ú. Orlová  ve prospěch  panujícího  pozemku

parc.  č. 379/2  v k. ú. Orlová  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní

přípojky  v délce  cca  10,5  m a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za

jednorázovou  úhradu  ve výši  I 50,-  Kč/bm,  ale min.  I OOO,- Kč + DPH  vše  při zatížení

pozemku  v šířce  max.  do I m s podmínkou,  že vodovodní  přípojka  povede  pod

komunikací  ul. Dr. Miroslava  Tyrše  protlakem.

Usneserí  RMO  č. 388/  11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.23  Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

dle  bodu  I

1. ukončení  nájemní  smlouvy  č. 2012/OSMM/S/0633  ze dne  10.09.2012  uzavřené

s firmou  DKS  Partners  s.r.o.,  na pronájem  části  pozemku  parc.  č. 90 ostatní  plocha,  zeleň

v k. ú. Horní  Lutyně  sloužící  jako  plocha  pro restaurační  zahrádku

2. pronájem  části  pozemku  parc.  č. 90 ostatní  plocha,  zeleň  v k. ú. Horní  Lutyně

nacházející  se pod zahrádkou  o výměře  45 m2 za cenu  ve výši  100,-  Kč/m2,  na dobu

neurčitou  pro  firmu  MEEP  s.r.o.,  F.S.Tůmy  1202,  735  14 0rlová  Lutyně  IC 27823041

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
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PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

dle  bodu  I

1. ukončení  nájemní  smlouvy  č. 2012/OSMM/S/0633  ze dne  10.09.2012  uzavřené

s firmou  DKS  Partners  s.r.o.,  na pronájem  části  pozemku  parc.  č. 90 ostatní  plocha,  zeleň

v k. ú. Horní  Lutyně  sloužící  jako  plocha  pro restaurační  zahrádku

2. pronájem  části  pozemku  parc.  č. 90 ostatní  plocha,  zeleň  v k. ú. Horní  Lutyně

nacházející  se pod zahrádkou  o výměře  45 m2 za cenu  ve výši  100,-  Kč/m2,  na dobu

neurčitou  pro  firmu  MEEP  s.r.o.,  F.S.Tůmy  1202,  735  14 0rlová  Lutyně  IC 27823041

Usnesení  RMO  č.  389/  11.  z 15.5.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.24  Výsadba  aleje  dobrovolnickým  centrem  ADRA  o.p.s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Varianta  a)
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schvaluje

výsadbu  aleje  stromů  organizací  ADRA  o.p.s.  se sídlem  Markova  600/6,  15800  Praha  -

Jinonice,  ÍC:(31  388a122 s následnou  peci  po dobu  5 let zajištěnou  městem  Orlová  v rámci

běžné  údržby  zeleně  bezplatně  odbornou  firmou,  a to na parcele  č. 2/2  a 4/1 v k. ú. Horní

Lutyně

Varianta  b)

neschvaluje

výsadbu  aleje  stromů  organizací  ADRA  o.p.s.  se sídlem  Markova  600/6,  15800  Praha  -

Jinonice,  IC: 61388122  s následnou  peci  po dobu  5 let zajištěnou  městem  Orlová  v rámci

běžné  údržby  zeleně  bezplatně  odbornou  firmou,  a to na parcele  č. 2/2  a 4/1 v k. LII. Horní

Lutyně

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  organizace  žádá  o výsadbu  aleje  a pojmenovám  aleje  na,,Alej  Věry

Bč5hmové".

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  a) s tím,  že

RMO  souhlasí  s pojmenováním  aleje  na,,Alej  Věry  Bč5hmové"

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

rozhoduje
Varianta  a)

schvaluje

výsadbu  aleje  stromů  organizací  ADRA  o.p.s.  se sídlem  Markova  600/6,  I 5800  Praha  -

Jinonice,  lC: 6'1388122  s následnou  peci  po dobu  5 let zajištěnou  městem  Orlová  v rámci

běžné  údržby  zeleně  bezplatně  odbornou  firmou,  a to na parcele  č. 2/2  a 4/1 v k. ú. Horní

Lutyně

a souhlasí  s pojmenováním  aleje  na,,Alej  Věry  Bč5hmové"

Varianta  a)

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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výsadbu  aleje  stromů  organizací  ADRA  o.p.s.  se sídlem  Markova  600/6,  15800  Praha  -

Jinonice,  IC: 61388"í22  s následnou  péči  po dobu  5 let zajištěnou  městem  Orlová  v rámci
běžné  údržby  zeleně  bezplatně  odbornou  řirmou,  a to na parcele  č. 2/2 a 4/'1 v k. ú. Horní
Lutyně
a souhlasí  s pojmenováním  aleje  na,,Alej  Věry  Bóhmové"

Usnesení  RMO  č.  390/  "l1. z 15.5.2019

usnesenÍ  @

Nepřijaté

2,25 Schválení  výsledků  otevřeného  podlimitního  řízení  na veřejnou  zakázku  na stavební
. práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959,

Orlová-Lutyně"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  odeslala  v souladu  s ust.

9 122 odst. 3 písm. a) zákona vybranýmu dodavateli THERM, spol s r.o., Pavlovova
-i 35aif44,  700 30 0strava  -  Záóře;,  iCO: =276699i,  výzvu  R přeóiožení  origináiů  neóo
ověřených  kopií  dokladů  o jeho  kvalifikaci,  pokud  nebyly  k dispozici  v rámci  jeho  nabídky

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  bez zbytečného  odkladu

od rozhodnutí o výběru dodavatele odeslala v souladu s ust. @ 123 zákona oznámení o
výběru  všem  účastníkům  zadávacího  řízení

pověřuje

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martinu  Szotkowskou,  přípravou  smlouvy  o dílo  s
vybraným  dodavatelem  THERM,  spol  s r.o., Pavlovova  1 351/44,  700  30 0strava  -  Zábřeh,
ICO:  42766991,  v souladu  se zákonem

zrušuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959, Orlová-Lutyně"
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odvolává

číeny  a náhradníky  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku,Realizace

energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959,  Orlová-Lutyně"

člen:  Kateřina  Urbanská

náhradník:  Ing. Jolana  Plášková

člen:  Ing. Roman  Koutný

náhradník:  Petr  Bjalončík

člen:  Marie  Pustelníková

náhradník:  Petr  Koláček

člen:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová

náhradník:  Mgr. Miroslav  Chlubna

člen:  Ing. Pavel  Dendis

náhradník:  Vladimír  Elíz

rozhoduje

v souladu s ust. F3 122 zákona č. 134/20'16 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění
pozdějších  předpisů  (dále  jen  "zákon")  vybrat  k uzavření  smlouvy  na realizaci  veřejné

zakázky,,Realizace  energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959,

Orlová-Lutyně"  dodavatele  THERM,  spol  s r.o., Pavlovova  135ň/44,  700  30 0strava  -

Zábřeh,  ICO:  42766991,  jehož  nabídka  byla  posouzena  jako  ekonomicky  výhodná

(nabídková  cena  bez  DPH  -  7 733150,00  Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu s ust. Fffi 122 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění
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pozdějších  předpisů  (dále  jen "zákon")  vybrat  k uzavření  smlouvy  na realizaci  veřejné
zakázky,,Realizace  energetických  úspor  v objektu  Základní  školy U Kapličky  959,
Orlová-Lutyně"  dodavatele  THERM,  spol s r.o., Pavlovova  1351/44,  700 30 0strava  -
Zábřeh,  IČO:  42766991,  jehož  nabídka  byla posouzena  jako  ekonomicky  výhodná
(nabídková  cena  bez DPH -  7 733150,00  Kč)

Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby odeslala  v souladu  s ust.

fi 122 odst. 3 písm. a) zákona vybranému dodavateli THERM,  spol s r.o., Pavlovova
1351/44,  700 30 0strava  -  Zábřeh,  ICO: 42766991,  výzvu  k předložení  originálů  nebo

ověřených  kopií  dokladů  o jeho  kvalifikaci,  pokud  nebyly  k dispozici  v rámci  jeho  nabídky

Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic, Ing. Martině  Szotkowské,  aby bez zbytečného  odkladu

od rozhodnutí o výběru  dodavatele odeslala v souladu s ust. @ 123 zákona oznámení o
výběru  všem  účastníkům  zadávacího  řízení

Rada  města  Orlová
pověřuje
vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martinu  Szotkowskou,  přípravou  smlouvy  o dílo s

vybraným  dodavatelem  THERM,  spol s r.o., Pavlovova  1 351/44,  700 30 0strava  -  Zábřeh,
IČO:  42766991,  v souladu  se zákonem

Rada města  Orlová
zrušuje
hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959, Orlová-Lutyně"

Raďa  rnesřa OriOva
odvolává
členy  a náhradníky  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektu  Základní  školy  U Kapličky  959, Orlová-Lutyně"

člen:  Kateřina  Urbanská

náhradník:  Ing.  Jolana  Plášková

člen:  Ing. Roman  Koutný

náhradník:  Petr  Bjalončík

člen:  Marie  Pustelníková

náhradník:  Petr  Koláček

člen:  Mgr. Ing.  Kateřina  Plintová

náhradmk:  Mgr.  Miroslav  Chlubna

člen:  Ing. Pavel  Dendis

náhradník:  Vladimír  Elíz
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Usnesení  RMO  č. 391/11.  z 15.5.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.26 Schválení  výsledků  otevřeného  podlimitního  řízení  na veřejnou  zakázku  na stavební

. práce  "Rekonstrukce  objektů  čp.  706-709  v O/Městě"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu  s ust. e) 48 odst.  2 písm.  a) zákona  č. 134/2016  sb.,  o zadávání  veřejných

zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů.(dále  jen "zákon")  vyloučit  účastníka  MH-STAVBY,

s.r.o.,  V Poli 904/'í6,  700  30 0strava,  ICO: 27776506  pro nesplnění  zadávacích  podmínek

otevřeného  podlimitního  řízení  na veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Rekonstrukce

objektů  čp. 706-709  v O/Městě"

rozhoduje

v souladu s ust. @ 122 zákona č. I 34/2016 sb., o zadávání  veřejných  zakázek,  ve znění

n,nzriěJiěi<;h piap6pje,í",i /lClálQ jBq, &"-y;%@ri"í, \,n,%Bt 9 pz3yiB4i  5Bi@5yy  pB 7o3i;zB(;í t,iBřoJir;4

zakázky,,Rekonstrukce  objektů  čp.  706-709  v. O/Městě"  dodavatele  BYSTROŇ  Group  a.s.,

Chopinova  576/1,  702  00 0strava  -  Přívoz,  ICO: 27800466,  jehož  nabídka  byla

posouzena  jako  ekonomicky  výhodná  (nabídková  cena  bez  DPH  -  8 383 175,36  Kč)

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  odeslala  v souladu  s ust.

fi 122 odst. 3 písm. a) zákona  vybranému  dodavateli BYSTROŇ Gřoup a.s., Chopinova

576/1,  702  00 0strava  -  Přívoz,  ICO: 27800466,  výzvu  k předložení  originálů  nebo

ověřených  kopií  dokladů  o jeho  kvalifikaci,  pokud  nebyly  k díspozíci  v rámcí  jeho  nabídky

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  bez  zbytečného  odkladu

od rozhodnutí o výběru dodavatele odeslala v souladu s ust. fi 123 zákona oznámení o
výběru  všem  účastníkům  zadávacího  řízení

pověřuje
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vedoucí  odboru  rozvoje  a investic, Ing. Martinu Szotkowskou,  přípravou  smlouvy  o dílo  s

vybraným  dodavatelem  BYSTROŇ  Group  a.s.,  Chopinova  576/1,  702  00 0strava  -
Přívoz,  ICO:  27800466,  v souladu  se zákonem

zrušuje

hodnotící  komisi k provádění  úkonů  podle zákona  pro veřejnou  zakázku,,Rekonstrukce
objektů  čp.  706-709  v O/Městě"

odvolává

členy  a náhradníky  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku,,Rekonstrukce
objektů  čp.  706-709  v O/Městě"

člen:  Kateřina  Urbanská

náhradník:  Ing. Jolana  Plášková

člen:  Ing.Roman  Koutný

náhradník:  Ing. Peter  Bjalončík

člen:  Miroslav  Koláček

náhradník:  Marie  Pustelníková

člen:  Petr  Stuchlík

náhradník:  Bc. Ondřej  Kavecki

člen:  L:uboslav  Vršanský

náhradník:  Ing. Pavel  Dendis

PrŮt)ět1  CiiSKuSe:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje
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v souladu s ust. E3 48 odst. 2 písm. a) zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen  "zákon")  vyloučit  účastníka  MH-STAVBY,

s.r.o.,  V Poli  904/16,  700  30 0strava,  IČO:  27776506  pro  nesplnění  zadávacích  podmínek

otevřeného  podlimitního  řízení  na veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Rekonstrukce

objektů  čp. 706-709  v O/Městě"

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu s ust. F3 122 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění
pozdějších  předpisů  (dále  jen  "zákon")  vybrat  k uzavření  smlouvy  na realizaci  yeřejné

zakázky,,Rekonstrukce  objektů  čp.  706-709  v O/Městě"  dodavatele  BYSTRON  Group  a.s.,

Chopinova  576/1 702 00 0strava -  Přívoz,  ICO: 27800466,  jehož  nabídka  byla

posouzena  jako  ekonomicky  výhodná  (nabídková  cena  bez  DPH  -  8 383175,36  Kč)

Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  odeslala  v souladu  s ust.

@ 122 odst. 3 písm. a) zákona vyt,ranému dodavateli BYSTROŇ Group a.s., Chopinova
576/1,  702  00 0strava  -  Přívoz,  ICO:  278004ei6, výzvu  k předložení  originálů  nebo

ověřených  kopií  dokladů  o jeho  kvalifikaci,  pokud  nebyly  k dispozici  v rámci  jeho  nabídky

Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martině  Szotkowské,  aby  bez  zbytečného  odkladu

od rozhodnutí o výběru dodavatele odeslala v souladu s ust. S3 123 zákona oznámem o
výběru  všem  účastníkům  zadávacího  řízení

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  Ing. Martinu  Szotkowskou,  přípravou  smlouvy  o dílo  s

'v'ybrariýrn  d@d 3y,a';B1B111 8 YS T ):20pj r,((ylp  3,5,  rJ'l@xxx@x.xx 57 6/ 17  02 00 05'(73y3  -

Přívoz,  IČO:  27800466,  v souladu  se zákonem

Rada  města  Orlová

zrušuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku,,Rekonstrukce

objektů  čp. 706-709  v O/Městě"

Rada  města  Orlová

odvolává

členy  a náhradníky  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku,,Rekonstrukce

objektů  čp. 706-709  v O/Městě"

člen:  Kateřina  Urbanská

náhradník:  Ing. Jolana  Plášková

člen:  Ing.Roman  Koutný

náhradník:  Ing. Peter  Bjalončík

člen:  Miroslav  Koláček
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náhradník:  Marie  Pustelníková

člen:  Petr  Stuchlík
náhradník:  Bc. Ondřej  Kavecki

člen:  [uboslav  Vršanský
náhradník:  Ing. Pavel  Dendis

Usnesení  RMO  č.  392/  11. z 15.5.2019

usnesenÍ  a

Nepřijaté

2.27 Změna  závazku  se smlouvy  na veřejnou  zakázku  "Řešení  statické  dopravy  za

. bytovými  domy  č.p.  854-858  v Orlové-Lutyni"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akcí,,Řešení  statické  dopravy  za bytovými  domy  č.p.
854-858,  ui. MasaryRova  V Oriové-Lutyni"

schvaluje

'í. v souladu s ust. E3 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných  zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  díla)  na veřejnou  zakázku,,Rešení  statické  dopravy  za
bytovými  domy  č.p.  854-858,  ul. Masarykova  v Orlové-Lutyni"  ve výši  96 651,64  Kč  bez
DPH z toho  neprovedené  práce  činí  -  48 325,84  Kč  bez DPH a dodatečné  stavební  práce
činí  48 325,80  Kč  bez  DPH.

2. uzavření  dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0073  na akci Řešení  statické
dopravy  za bytovýmí  domy  č.p.  854-858,  ul. Masarykova  v Orlové-Lutyni"  z důvodu  změny
technického  řešení.

Průběh  diskuse:

Ing. Szotkowská  -  z původního  počtu  37 parkovacích  místu  bude  celkem  38 parkovacích
míst. Byly  vícepráce  i méněpráce.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akcí,,Řešení  statické  dopravy  za bytovými  domy  č.p.

854-858,  ul. Masarykova  v Orlové-Lutyni"

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. v souladu s ust. Fffi 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  díla)  na veřejnou  zakázku,,Rešení  statické  dopravy  za

bytovými  domy  č.p. 854-858,  ul. Masarykova  v Orlové-Lutyni"  ve výši  96 65'1,64  Kč  bez

DPH  z toho  neprovedené  práce  činí  -  48 325,84  Kč  bez DPH  a dodatečné  stavební  práce

činí  48 325,80  Kč  bez  DPH.

2. uzavření  dodatku  č. 'í ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0073  na akci Řešení  statické

ďopravy  za óytovými  ďomy  č.p. 854-858,  ui. rviasaryRova  v Oriové-Lutyni"  z ďůvoďu  změny

technického  řešení.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  požádal  o informace  k náměstí.

Ing. Szotkowská  -  uvedla,  že bylo  dodáno  vše,  co ministerstvo  požadovalo.

Usnesení  RMO  č. 393/  11.  z 15.5.20'19 Nepřijaté

usnesení  0

Krácení  a vrácení  dotace,,Profesionální  úřad  = spokojený  občan  Orlové"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ust. F3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v znění
pozdějších  předpisů,

informativní  zprávu  k rozhodnutí  poskytovatele  dotace  - Ministerstva  práce  a sociálnich
věcí  o krácení  poskytnuté  dotace  ve výši 195  661,71  Kč.

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  uvedl,  že správní  orgán  popsal  pochybení,  vystavil  krácem  dotace,
Zaplacením  se vzdáváme  opravných  prostředků.  Samozřejmě  kdyby  se RM rozhodla  jít do
sporu,  budeme  to akceptovat.  V případě  neuznatelných  doporučení  bychom  ale museli
vrátit  dotaci  a uhradit  penále  za nezaplacení  včas.

Mgr, Chlubna  -  zadal  úkol,  aby  na příští  schůzi  RM bylo  připraveno  opatření,  aby  se tato
situace  již neopakovala.  Požádal  o připravení  informativní  zprávy  a opatření.

Bc. Kubalová  -  k realizaci  projektu  vždy  bývá  příručka.  Realizace  by měla  probíhat  vždy  v
souladu  s příručkou.  V opatření  by mělo  být uvedeno,  že realizace  projektu  bude  vždy  v
souladu  s příručkou.

Ing. Matušek,  MBA  - existovaly  dva  způsoby  úhrady  a to rozpočtové  opatření  z rozpočtové
7Bzr7yy  (B45i3  4Bh,,rs z 5ii35i4i<;j4  zd7<)j0 @65@7p. 337<Bj,i  tajemníRa  ú!alraďí  @i43;j(g z
vlastních  fin. zdrojů.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE: I (L:uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ust. F3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v znění
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pozdějších  předpisů,

bere  na vědomí

informativní  zprávu  k rozhodnutí  poskytovateíe  dotace  - Ministerstva  práce  a sociálních

věcí  o krácení  poskytnuté  dotace  ve výši  195  66"1,71 Kč.

Usnesení  RMO  č. z Nepřijaté  usnesem  Č

Nemocnice  s poliklinikou  Karviná-Ráj,  pracoviště  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  informoval  o jednání  s pojišt'ovnami  RBP  a ČPZP.  Informoval  o současné

SítLlaCí V rierriccriici.  iriterría  5'y' Se  meia  V HaVířOVě  OteVříÍ  aŽ '4 Září  ne50  V říjnu  a ďO  Íe'

doby  tedy  minimálně  dva  měsíce  bude  chybět  50 Iůžek  v okrese.  Problémy  nastanou  také

u rychlé  záchranné  služby.  S Moravskoslezským  krajem  se snaží  dojednat  co nejlepší

podmínky  pro občany  města.  Autobusovou  dopravu,  tak  aby  autobusy  zajížděly  až k

samotné  nemocnici  v Karviné  a Havířově,  dále  parkování  a očekává  se zvýšený  zájem  o

Senior  taxi,  kdy  bychom  uvítali  podporu  ze strany  kraje.

p. Stuchlík  -  uvedl,  že město  by mělo  převzít  budovu  nemocnice.  50 tis. Iidí nebude  mít

zabezpečenou  zdravotní  péči.

Mgr.  Chlubna  -  z kraje  jsme  na náš  dotaz,  za jakých  podmínek  nám  jsou  ochotni  převést

nemocnici,  dostali  dvě  podmínky.  První  podmínka  byla  musíte  mít  lékaře,  druhá  podmínka

byla  musíte  mít  smlouvy  se zdravotními  pojišt'ovnamí.  Tyto  podmínky  nebyly  splněny.

Ing. Dendis  -  doporučil  oslovit  kraj  ohledně  podmínek  převodu  nemocnice,  oslovit

pojišt'ovny  ohledně  smluv  a na ZM připravit  návrh  na usnesení  ve více  variantách.

Členové  dále  diskutovali  ohledně  nemocnice.

Starosta  města  přislíbil,  zaslání  dopisu  zdravotním  pojišt'ovnám,  k nemocnici  bude
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připraven  souhrnný  materiál  a bude  zaplacen  prostor  v regionálním  tisku.

Starosta  města  ukončil  diskusi  ohledně  nemocnice.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno

Přijaté  usnesení:

členů  RM)

Usnesení  RMO č. 394/  11. z 15.5.20"19

usnesenÍ  Č

Vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu  SIEM č.p.  793

Nepřijaté

Tento  materiál  uvedl: Miroslav  Koláček,  místostarosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

ukládá

v souladu s Effi 39 odst. 1 zákona č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu
SIEM  č.p.  793 na pozemku  parc. č. 353/1 a pozemku  parc. č. 353/1 zastavěná  plocha  a
nádvoří  o výměře  324 m2 vše v x.ú. Horní Lutyně,  jehož  součástí  je ubytovací  zařízení,
hotelová  restaurace,  vinárna  vč.  obslužných  prostor

Průběh  diskuse:

Místostarosta  města  M. Koláček  přednesl  návrh  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s F3 39 odst. I zákona č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu
SIEM č.p.  793 na pozemku  parc. č. 353/1 a pozemku  parc. č. 353/1 zastavěná  plocha  a
nádvoří  o výměře  324 m2 vše v b.ú. Horní Lutyně,  jehož  součástí  je ubytovací  zařízení,
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hotelová  restaurace,  vinárna  vč. obslužných  prostor

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  zveřejnit  záměr  pronájmu  hotelu  v tisku.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  vyzval  členy  RM k hlasování  o předneseném  návrhu  na

usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s 9 39 odst. 4 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  pronájmu  hotelu
SIEM  č.p.  793 na pozemku  parc.  č. 353/1 a pozemku  parc.  č. 353/1 zastavěná  plocha  a

nádvoří  o výměře  324  m2 vše  v k.ú. Horní  Lutyně,  jehož  součástí  je ubytovací  zařízení,

hotelová  restaurace,  vinárna  vč. obslužných  prostor

Usnesení  RMO  č. 395/  11.  z 15.5.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  [l

Pověření  zástupců  města  k účastí  při  jednáních  v otázkách  možného  vstupu města
Orlová  do společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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pověřuje

zástupce  města  k účasti  při  jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města  Orlová  do

společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství:

Miroslav  Koláček

Mgr. Václav  Brňovják

Ing. Milan  Bill

Ing. Denisa  Nitschová

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  bude  probíhat  jednání  ve věci  vzniku  společnosti  k odpadovému

hospodářství,  doporučil  pověřit  zástupce  města,  kteří  budou  za město  v této  věci  jednat.

Ing. Bill -  Ing. Zyder  hovořil  o tom,  že budou  s potenciálními  zájemci  jednat  a budou

diskutovat  o stanovách  spolku.  Doporučil  zúčastnit  se jednání  a přijmout  usnesení  ve

smyslu,  že zástupci  města  se jednání  zúčastní.  Dále  uvedl,  že se jedná  s Deposem.

Mgr. Chlubna  -  zastupitelstvo  města  na zasedání  pověřilo  radu  města  zajištěním  účasti  na

jednáních.

p. M. Koláček  -  uvedl,  že doporučuje  pověřit  jednáním  tyto  zástupce  -  Ing. Milan  Bill,

Ing. Denisa  Nitschová,  Mgr.  Václav  Brňovják  a někdo  z vedení.

Mgr. Chlubna  - navrhl  pověřit  za vedení  města  místostarostu  p. Miroslava  Koláčka

a přednesl  návrh  na usnesení  a nechal  o návrhu  na usnesení  hlasovat.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

nníťři  iiA
ř-  -  V %-ll-  J -

zástupce  města  k účasti  při  jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města  Orlová  do

společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství:

Miroslav  Koláček

Mgr. Václav  Brňovják

Ing. Milan  Bill

Ing. Denisa  Nitschová

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

pověřuje

zástupce  města  k účasti  při jednáních  v otázkách  možného  vstupu  města  Orlová  do

společnosti  zakládané  k řešení  odpadového  hospodářství:

Miroslav  Koláček

Mgr.  Václav  Brňovják

Ing. Milan  Bill

lng.  Denisa  Nitschová

Průběh  diskuse:

Další  dotazy  na vedoucího  odboru  OSMHS  Ing. Billa.

Mgr.  Chlubna  -  požádal  Ing. Billa,  aby  zjistil  cenu  za postřik  proti  klíšt'atům  ve školních

zahradách.

Ing. Matušek,  MBA  -  podal  informace  ve věci  vodovodní  přípojky  na koupališti.  Podařilo  se

najít  firmu,  která  má kamerový  systém  až do 500  m. Přípojka  má  750  m. Zkusí  se udělat

kamerové  zkoušky  z obou  stran  a poté  se bude  navrhovat  řešení,  co s přípojkou  dělat

dále.

p. Vršanský  -  se dotázal,  na cenu  za provedení  kamerové  zkoušky.

Ing. Bill -  odpověděl,  cca  20 tis. Kč.

Usnesení  RMO  č.  396/  11.  z 15.5.20'19

usnesenÍ  ě

Nepřijaté

Řešení  odkupu  Squash  centra

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o nabídce  odkupu  Squash  centra
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pověřuje

jednáním  o podmínkách  možného  odkupu  Squash  centra  od společnosti  Stavitelství  Khýr
s.r.o.,  Záblatská  718/44a,  713 00 0strava-Heřmanice
Ing. Pavla  Dendise
Ing. Petru  Slavíkovou
Ing. Milana  Billa

pověřuje

starostu  města  jednáním  s Moravskoslezským  krajem  o podmínkách  převodu  tělocvičny  a
venkovních  hřišt'  bývalé  Obchodní  akademie  do majetku  města

schvaluje

na základě  skutečnosti,  že byla  podána  žádost  na odkoupení  squash  centra

pozastavení  podání  žádosti  na rekonstrukci  nebytového  prostoru  čp.  IOOO v Orlové-Lutyni
z podprogramu  Podpora  regener,ace  brownfieldů  pro nepodnikatelské  využití  vyhlášeného
Ministerstvem  pro místní  rozvoj  CR

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval  o nabídce  společnosti  Stavitelství  Khýr, s.r.o.  ve věci  odkupu
Squasch  centra.  Odhadní  cena  je cca 14-15  mil. Kč. Firma  nabízí  odkup  za cenu  10 mil.
Kč.  Cena  je možná  k jednání.  Doporučil  nejprve  jednat  o ceně  a následně  připravit
materiál.  Poznamenal,  že bez tělocvičny  nemá  smysl  Squash  centrum  kupovat.  Podle
studie  se má v této  části  připravovat  multifunkční  sál pro ZUS.  Na jednání  Mgr. Folwarczny
připustil,  že by byl tuto  budovu  ochoten  převést  np město.  Dále  starosta  informoval,  že
proběhla  za přítomnosti  zástupců  MSK,  ORI,  OFSK  schůzka,  kde byla projednána
záiežitost  ohledně  poďání  žáďosti  na rekonstrukci  neĎytovéíqo  prostoru  Čp.  IOOO v
Orlové-Lutyni  z podprogramu,,Podpora  regenerace  brownfieldů  pro nepodnikatelské
využití"  vyhlášeného  Ministerstvem  pro místní  rozvoj  ČR.  Bylo  dohodnuto  pozastavení
podání  žádosti.

Dále  starosta  města  doplnil,  že Mgr. Folwarczny  sdělil,  že koncem  května  bude  probíhat
schůzka  k aktualizovanému  plánu  k ZUŠ.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  doporučil  pověřit  jednáním  Ing. P. Dendise,
Ing. P. Slavíkovou,  Ing. Milana  Billa  a přednesl  návrh  na usnesení.
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
informaci  o nabídce  odkupu  Squash  centra

Rada  města  Orlová
pověřuje

jednáním  o podmínkách  možného  odkupu  Squash  centra  od společnosti  Stavitelství  Khýr
s.r.o.,  Záblatská  73F3144a, 713 00 0strava-Heřmanice
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Ing. Pavla  Dendise

Ing. Petru  Slavíkovou

Ing. Mílana  Bilía

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  města  jednáním  s Moravskoslezským  krajem  o podmínkách  převodu  tělocvičny  a

venkovních  hřišt'  bývalé  Obchodní  akademíe  do majetku  města

Rada  města  Orlová

na základě  skutečnosti,  že byla  podána  žádost  na odkoupení  Squash  centra

schvaluje

pozastavení  podání  žádosti  na rekonstrukci  nebytového  prostoru  čp.  1000  v Orlové-Lutyni

z podprogramu  Podpora  regenerace  brownfieldů  pro nepodnikatelské  využití  vyhlášeného

Ministerstvem  pro  místni  rozvoj  CR.

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  vyzval  členy  rady  města  k hlasování  o předneseném  návrhu

na usnesenÍ.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L:uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hiasování: 9 pro  0 proti  O zďržeio  se (přítomno  9 čienů  RÍVÍ:)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o nabídce  odkupu  Squash  centra

Rada  města  Orlová

pověřuje

jednáním  o podmínkách  možného  odkupu  Squash  centra  od společnosti  Stavitelství  Khýr

s.r.o.,  Záblatská  718/44a,  713  00 0strava-Heřmanice

Ing. Pavla  Dendise

Ing. Petru  Slavíkovou

Ing. Milana  Billa

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  města  jednáním  s Moravskoslezským  krajem  o podmínkách  převodu  tělocvičny  a
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venkovních  hřišt'  bývalé  Obchodní  akademie  do majetku  města

Rada  města  Orlová

na základě  skutečnosti,  že byla  podána  žádost  na odkoupení  Squash  centra

schvaluje

po;astavení  podání  žádosti  na rekonstrukci  nebytového  prostoru  čp. 1000 v Orlové-Lutyni
z podprogramu,,Podpora  regenerace  brownfieldů  pro  nepodnikatelské  využití"
vyhlášeného  Ministerstvem  pro  místní  rozvoj  CR

Usnesení  RMO č. 397/  11. z 15.5.20'19
usnesení  Č

Nepřijaté

SMO, městská  akciová  společnost  Orlová -  dožádání  předložení  informace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

uk!ádá

Rada města  Orlová  jako  jediný  akcionář  společnosti  SMO, městské  akciové  společnosti
Oriová

v souladu s ustanovením  @ 'í 02 odst. 2 písm. b) a c) zákona  č. I 28/2000  sb., o obcích,
obecní  zřízení,  ve znění  pozdějších  předpisů

ukládá

představenstvu  SMO, městské  akciové  společnosti  Orlová, připravit  a předložit  Radě

města  Orlová, jako  jedinému  akcionáři  společnosti  SMO, m.a.s. informaci  z jakých  důvodů

nebyl proveden  nepeněžitý  převod  majetku  potřebného  k provozování  ubytovacích  a
restauračních  služeb  na město  Orlová, za situace,  kdy bylo zpracováno  znalecké  ocenění
majetku  v termínu  05/2019

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  uvedl, že na 4. schůzi  Rady města  Orlová, jako  jediného  akcionáře  SMO,

městské  akciové  společnosti  Orlová  v působnosti  valné hromady, konané  dne 14.1.2015

bylo mj. uloženo  představenstvu  SMO, m.a.s. zajistit  zpracování  znaleckého  ocenění

majetku společnosti  potřebného  k provozování  ubytovacích  a restauračních  služeb  pro
účely  nepeněžitého  převodu  majetku  na město  Orlová.
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Doporučil  zadat  představenstvu  SMO,  m.a.s.  úkol  - připravit  a předložit  Radě  města

Orlová,  jako  jedinému  akcionáří  společnosti  SMO,  m.a.s.  ínformaci  z jakých  důvodů  nebyl

proveden  nepeněžitý  převod  majetku  potřebného  k provozování  ubytovacích  a

restauračních  služeb  na město  Orlová,  za situace,  kdy  bylo  zpracováno  znalecké  ocenění

majetku.

Členové  rady  města  se dohodli  stanovit  termín  úkolu  do konce  května  2019.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  přednesl  návrh  na usnesení  a vyzval  členy  rady  města  k

hlasování.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová  jako  jediný  akcionář  společnosti  SMO,  městské  akciové  společnosti

Orlová

v souladu s ustanovením  F3 102 odst. 2 písm. b) a c) zákona č. 128/2000  sb., o obcích,
obecní  zřízení,  ve znění  pozdějších  předpisů

ukládá

představenstvu  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová,  připravit  a předložit  Radě

města  Orlová,  jako  jedinému  akcionáři  společnosti  SMO,  m.a.s.  informaci  z jakých  důvodů

nebyl  proveden  nepeněžitý  převod  majetku  potřebného  k provozování  ubytovacích  a

restauračních  služeb  na město  Orlová,  za situace,  kdy  bylo  zpracováno  znalecké  ocenění

majetku  v termínu  05/2019

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE. 0

CHYBĚL:  'l (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová,  jako  jediný  akcionář  společnosti  SMO,  městské  akciové  společnosti

Orlová v souladu s ustanovením  F3 102 odst. 2 písm. b) a c) zákona č. 128/2000  sb., o
obcích,  obecní  zřízení,  ve znění  pozdějších  předpisů

ukládá

představenstvu  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová,  připravit  a předložit  Radě

města  Orlová,  jako  jedinému  akcionáři  společnosti  SMO,  m.a.s.  informaci  z jakých  důvodů

nebyl  proveden  nepeněžitý  převod  majetku  potřebného  k provozování  ubytovacích  a
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restauračních  služeb  na město  Orlová,  za situace,  kdy bylo  zpracováno  znalecké  ocenění
majetku  v termínu  05/2019

Usnesení  RMO  č.  398/  11. z 15.5.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

Úkoly  uložené  usnesením  na 4. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  konané  dne
29.04.2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 1 03/4  Členství  ve svazech  měst  a obcí

kanceláři  starosty  zabezpečit  výkon  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

ukládá

k usneseni  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 104/4  Návrhy,  informace  a náměty  Osadního
výboru  Zimný  důl  -  Lazy  k projednání  Zastupitelstvem  města  Orlová  a Zpráva  o činnosti
Osadního  výboru  Zimný  důl  -  Lazy  za rok 2018

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  prověřit  podněty  Osadního  výboru  Zimný  důl
- Lazy, vzešlé  z jednání  výboru  dne  28.02.2019  a řešit  jejich  vyřízení

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  přednesl  úkoly  uložené  na zasedání  zastupitelstva  města.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s tím, že úkol k
usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. I 03/4  Clenství  ve svazech  měst  a obcí  bude
přeuložen  kanceláři  starosty  a úkol  k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. '10414
Návrhy,  informace  a náměty  Osadního  výboru  Zimný  důl  -  Lazy  k projednání

Zastupitelstvem  města  Orlová  a Zpráva  o činnosti  Osadního  výboru  Zimný  důl  -  Lazy  za
rok 2018  bude  přeuložen  OSMHS.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. č 03/4  Členství  ve svazech  měst  a obcí
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Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

ukládá

kanceláři  starosty  zabezpečit  výkon  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 104/4  Návrhy,  informace  a náměty  Osadního

výboru  Zimný  důl  -  Lazy  k projednání  Zastupitelstvem  města  Orlová  a Zpráva  o činnosti

Osadního  výboru  Zimný  důl  -  Lazy za rok 2018

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  prověřit  podněty  Osadmho  výboru  Zimný  důl

- Lazy,  vzešlé  z jednání  výboru  dne  28.02.2019  a řešit  jejich  vyřízení

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Miroslav  Koláček)

VýsitxJeR  hiasování',

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. I 03/4  Členství  ve svazech  měst  a obcí

Rada  města  Orlová

ukládá

kanceláři  starosty  zabezpečit  výkon  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 1 04/4  Návrhy,  informace  a náměty  Osadního

výboru  Zimný  důl  -  Lazy  k projednání  Zastupitelstvem  města  Orlová  a Zpráva  o činnosti

Osadního  výboru  Zimný  důl  -  Lazy za rok 2018

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  prověřit  podněty  Osadního  výboru  Zimný  důl

- Lazy,  vzešlé  z jednárí  výboru  dne  28.02.2019  a řešit  jejich  vyřízení
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Usnesení  RMO  č. z 15.5.2019 Nepřijaté

usnesení  ě

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o doručeném  dopisu  z MSK  ohledně  ZUŠ. Budeme  se moci

vyjádřit  ke studii.  Dopis  bude  rozeslán  všem  radním  e-mailem.

Do  programu  ZMO  budou  zařazeny  body-,,Řešení  problematiky  ZUŠ v Orlové"  a,,Řešení

problematiky  Nemocnice  s poliklinikou  Karviná-Ráj  pracoviště  Orlová",  s tím,  že materiály

bude  připravovat  kancelář  starosty.  Zadal  úkol  - kancelář  starosty  zpracovat  k

problematice  ZUS  a nemocnice  pro RM a ZM materiál.  Informoval,  že mimořádné

zaseďání  zastupitelstva  neÓuďe.  ZastupiteÍŮm  Ďude  zaslán  informativní  e-mail,  že

vzhledem  vývoji  situace  nebude  mimořádné  zasedání  ZM svoláno.

Ing.  Dendis  -  hovořilo  se o tom,  že na mimořádném  zasedání  ZM se bude  řešit  i

odpadové  hospodářství.

Mgr.  Ing. Plintová  -  se dotázala,  zda  Depos  již něco  zaslal.

Mgr.  Chlubna  -  oběma  firmám  byl zaslán  dopis.

Ing.  Matušek,  MBA  -  bylo  zasláno  17 otázek,  s tím,  že odpověd'  by měla  být  doručena  do

17.5.2019.

Mgr,  Chlubna  -  informoval  o pověření  pana  Dofka  (správce  hřbitova)  ohledně  zadávání

práce  službě  VPP.  Dále  informoval  o dopise  z města  Sumy  ohledně  pozvání  na akci

,,Přespolní  běh",  kdy  této  akce  se zúčastní  lidé  s postižením  a dále  město  Sumy  nabízí

Orlové  partnerství.  Starosta  města  přečetl  odpověd',  která  bude  starostovi  města  Sumy

zaslána.  Dále  sdělil,  že proběhlo  jednání  se společností  Diamo  ohledně  úniku  metanu  a

řešení  záležitosti  po r. 2022,  kdy  končí  smlouva  ohledně  řešení  této  problematiky.  Dále
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proběhlo  jednání  s OKD  ohledně  převodu  pozemků.

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o návštěvě  Generálního  konzulátu  Polské  republiky  v Ostravě.

p. M. Koláček  -  informoval,  že se zúčastnili  vernisáže  výstavy  fotografií  v Polsku.

Bc. Kubalová  -  sdělila,  že Rada  seniorů  se aktivně  zapojila  do života  v Orlové.  Schází  se

Ix  za měsíc.  Rada  seniorů  se zabývá  věcmi  týkající  se seniorů.  Společně  Mgr. Lízalovou  a

Bc. Suškovou  se zabývají  vytvořenim  Senior  Pointu.  Dále  uvedla,  že se pracuje  na

bezdoplatkových  zónách,  řeší  se Vesna,  Pohoda.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

Na schůzi  RM byl přizván  Ing. Klein.

Mgr. Chlubna  -  uvedl,  že na zasedání  ZMO  Ing. Klein  hovořil  o poklesu  přestupků

automatického  měření  rychlosti  vozidel.  V souvislostí  se snížením  přestupků  by se mohlo

hovořit  o snížení  vytíženosti  pracovníků  odboru  dopravy.  Vzhledem  k tomu,  že na ZMO

bylo  schváleno  čtvrté  místo  a pořízení  druhého  radaru  a v krátké  době  dojde  k jeho

realizaci,  Ize očekávat  navýšení  přestupků.

Ing. Klein  -  potvrdil,  že navýšení  přestupků  pořízením  druhého  radaru  Ize očekávat.  Podal

informace  k realizaci  automatizovaného  měření  rychlosti  vozidel  (radarové  skříně  a

radaru)  na ul. Na Olmovci.  Radar  pokud  nenastanou  komplikace,  by mohl  být  připraven  do

konce  srpna.  Stávajícím  radarem  se ve městě  zvýšila  bezpečnost  silničního  provozu.

Informoval  o počtu  přestupků  a sdělil,  že do doby  realizace  radaru  mají  stávající  pracovníci

odboru  dostatek  práce  s vyřizováním  správních  řízení.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Kleinovi  za informaci.

Ing. Matušek,  MBA  -  podal  informace  ohledně  forenzního  auditu  v Domově  Vesna.

Forenzní  audit  je ve třetí  nebo  čtvrté  verzi  přepracování.  Proběhlo  jednání,  kterého  se

zúčastnil  pan  starosta.  Nechal  připravit  posouzení  právníkem,  kdy  z pohledu  formálního  je

smlouva  naplněna.  Provedení  auditu  nebylo  zatím  zaplaceno.  S panem  starostou  se

dohodli  přizvat  zástupce  společnosti,  která  audit  prováděla  na schůzí  rady  města  dne

12.6.2019.

p. P. Koláček  -  požádal  o zjištění  podmínek  pro  zorganizování  kinoprojekce  k dokumentu

Ostravská  operace  pro veřejnost.
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Ing. Dendis  -  Rychvald  vloňském  roce  vydal  kalendář,  který  dostali  občané  zdarma.

Tématem  kalendáře  byl  zámek  Rychvald.  Doporučil  projednat  téma  pro  vydání  kalendáře

na r. 2020  pro  občany  Orlové.

Mgr. Chlubna  -  zadal  úkol  -  v co nejkratším  termínu  projednat  téma  kalendáře  na r. 2020.

p. Owczarzy  -  v kalendáři  by měl  být uveden  svoz  odpadu.

p, M, Koláček  -  připomněl,  že stále  platí  úkol  ohledně  záležitosti  s objektem  na ul. Polní.

p. Stuchlík  -  informoval,  že na koupaliště  v Krnově  se mohou  kdykoliv  přijet  podívat.

Mgr. Chlubna  -  pozval  členy  rady  města  na městskou  akci  Den  města  Orlová,  která  se

bude  konat  25.5.2019.  Informoval,  že účast  na akci  potvrdili  i zástupci  města  Námestovo.

Bc. Kubalová-informovala  o přípravě  akce,,Setkání  podnikatelů".

Závěr:

V 14.30  ukončil  starosta  města  Mgr. Chlubna  11. schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:

Schůze  rady  ukončena  v 14.30  hod.

Datum  zpracování:  20.5.2019

ZápíS  zpraccvai:  řv"igr. Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  Mgr. Ing.  Kateřina  Plintová

Mgr. Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA
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Zápis  z 13.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  12.6.20'í9

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  lng.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  L.uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

13. schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr. Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Petr  Koláček

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materíálu:  běžný  - ústně

2.  Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

2.1.  SMO  - Výroční  zpráva  a Roční  účetní  závěrka  společnosti  SMO,  městská

akciová  společnost  Orlová  za rok  2018

Předkladatel:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  SMO  - Návrh  na rozdělení  zisku  společnosti  SMO,  městská  akciová

společnost  Orlová  za rok  2018

Předkladatel:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

3. 1.  OSZ  - Výsledky  hospodaření  a účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za

rok  2018

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.2.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  105  odbor  sociální  a zdravotní

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.3.  OMFŠK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.4.  OMFŠK  - Výsledky  hospodaření  a účetní  závěrky  příspěvkových  organizací

za rok  2018

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.5.  OMFŠK  - Udělení  souhlasu  k přijetí  fínančních  podpor  příspěvkové

organizaci

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.6.  OMFŠK  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a

školství

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3.7.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.8.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  k pozemkům  jiných  vlastníků

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.9.  OSMHS  - Žádost  na náhradu  škody  ve výši  371 915,-  Kč

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.10.  OSMHS  - Vyčlenění  bytu č. 2 v domě  č. p. 961 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni
pro odbor  sociální  a zdravotní  jako  byt sociální  k ubytování  starším  a
zdravotně  znevýhodněným  osobám

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.11. OSMHS  - Doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  o poskytnutí  obecních  bytů
do nájmu

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 4 2. OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 13. OSMHS  - Úpravy rozpočtu  20'19  0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy  a ORJ 4 06 - odbor  rozvoje  a investic

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.14.Da1ší  provozování  hotelu  SIEM  č.p.  793  na pozemku  parc.  č. 353/1 v k.ú.
Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.15.Vstup  města  Orlové  do zakládané  společnosti  pro  zpracování  komunálního
odpadu  včetně  úpravy  rozpočtu  2019  0RJ107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.16.OR1  - Memorandum  o spolupráci  na realizaci  koncepce  rozvoje  pohornické
krajiny  Karvinska  do roku 2030  a na rozvoji  území

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  Odbor  rozvoje  a investic

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.17.OR1  - Prověření  možnosti  parkování  na ul. Osvobození  před  Starým  priorem
a na ul. Okružní  před  domem  č.p.  922

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3.18.  ORI  - Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci

Předkladatel:  Ing. Martína  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.19.OR1  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  ainvestic

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.20.  Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu

na stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města

Orlová-Lutyně  - objekt  č.p. 144  - NET  OFFICE"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.21.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Předkladatel:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.22.  Prezentace  společnosti  BDO  Audit  s.r.o. k provedení  forenzního  auditu  v

Domově  Vesna,  příspěvkové  organizaci

Předkladatel:  zástupci  BDO,  Mgr. Brňovják,  Ing. Jahůdková,  Bc. Nocíárová,  Ing.

Botlíková,  MBA

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4. Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

4.1.  Informace  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBAtajemník

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

5. Organizační  a různé

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém

období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č. 444/1  3. z 'l 2.6.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  13.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  12.06.2019  ve znění  dle  pozvánky

Průběh  diskuse:

13, schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  navrhl
aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s vypuštěním  bodů:

3,20.  Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  - objekt
č.p.  144  - NET  OFFICE"

3.21.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

a s doplněním  bodu:

4.1. Informace  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  13.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  12.06.2019  ve znění  dle  pozvánky
s vypuštěním  bodů:

3.20.  Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  - objekt
č.p.  144  - NET  OFFICE"

3.21.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

a s doplněním  bodu:

4,1,  Informace  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství
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Usnesem  RMO  č.  445/13.  z "12.6.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 13.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  12.06.2019

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  13.  schůze  rady  města
pana  Petra  Koláčka.

Jmenovité  hlasování:

PRO:8  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 4 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasováríí:

Hlasování:  8 pro  0 proti  I zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 13.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  12.06.2019

pana  Petra  Koláčka

Usnesení  RMO  č.

usnesení  []

z 12.6.2019 Nepřijaté
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2.1.  Výroční  zpráva  a Roční  účetní  závěrka  společnosti  SMO,  městská  akciová

společnost  Orlová  za rok  2018

Tento  materiál  uvedl:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Výroční  zprávu  a Roční  účetní  závěrku  společnosti  SMO,  městská  akciová  společnost

Orlová  za  rok  2018  vč.  příloh  v předloženém  znění

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdržeío  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  Č

z 12.6.20"19 Nepřijaté

2.2.  Návrh  na rozdělení  zisku  společnosti  SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  za

rok  2018

Tento  materiál  uvedl:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová
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schvaluje

Návrh  na rozdělení  zisku  společnosti  SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  za rok

2C)18 v předloženém  znění

Průběh  dískuse:

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová.

Samostatný  zápis  a usnesení  z tohoto  jednání  zpracovala  asistentka  SMO,  m. a. s.

Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro protí zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  446ň  3. z I  2.6.20'19

usnesení  Č

Nepříjaté

3.1.  Výsledky  hospodaření  a účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za rok  2C)18

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. Účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za rok  2018  v rozsahu  příloh  č. 2 a 4 - body  1

a), 1 b), 'l c)

2. Výsledky  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok 2018:  Domov  Vesna,  O/Lutyně,

Kpt.  Jaroše  999  - záporný  hospodářský  výsledek  ve výši  -622  016,77  Kč,  Sociální

služby  města  Orlová,  O/Lutyně,  Adamusova  1269  - zlepšený  hospodářský  výsledek  ve

výši  592,54  Kč

3. Rozdělení  výsledků  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok  2018  dle  tabulky  č. I

v důvodové  zprávě

4, Rozpočtové  opatření  č. 66 - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  Domov  VESNA,  příspěvková
organizace  ve výši 515 tis. Kč  na pokrytí  ztráty  za rok 2018  z rozpočtové  rezervy  města
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ukládá

Domovu  Vesna, příspěvkové  organizaci,  O/Lutyně,  Kpt. Jaroše  999

1. V souladu s F3 30, odst. 2, písm. d) zákona  č. 250/2000  sb., o rozpočtových  pravidlech
územních  rozpočtů,  v platném  znění  uhradit  ztrátu  za rok 2018  z rezervního  fondu
příspěvkové  organizace  ve výši 106 695,89  Kč

2. V souladu s 9 28, odst. 9, písm. b) zákona č. 250/2000  sb., o rozpočtových  pravidlech
územních  rozpočtů,  v platném  znění  odvod  z investičního  fondu  do rozpočtu  zřizovatele
ve výši I OOO OOO,OO Kč  z důvodu,  že její investiční  zdroje  jsou  větší,  než je jejich

potřeba  užití. Termín  odvodu  do 1.7. 2019
3. Provést  maximální  opatření  ke zvýšení  vlastních  výnosů  (za poskytování  vlastních

služeb,  příspěvku  na péči,  výkony  zdravotních  pojišt'oven)  za rok 2019.  0 provedených

opatřeních,  směřujících  ke zvýšení  výnosů,  předložit  zřízovateli  zprávu  k 317.20'19
prostřednictvím  odboru  sociálního  a zdravotního.

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  představil  ředitelce  Domova  Vesna  Ing. Šárce  Botlíkové,
MBA  a ředitelce  Sociálních  služeb  města  Orlová  Mgr. Jarmile  Berné  členy  Rady  města
Orlová.

Mgr. Chlubna  -  Ministerstvo  financí  a Ministerstvo  práce  a sociálních  věcí  našlo  finance  a
dofinancování  sociálních  služeb,  ale přesto  bude  muset  sociální  služby  doťinancovávat
kraj potažmo  města.  To bude  znamenat,  že Domovu  Vesna  bude muset  být místo  půjčky
koncem  roku poskytnut  příspěvek  zřizovatele.  Dotázal  se, co by se stalo, kdyby  příští  rok

město  nedostalo  na sociální  služby  žádné  peníze.  Zatím  se ministryně  financí  vyjádřila  ve
smyslu,  že na sociální  služby  v příštím  roce nebudou  poskytnuty  finance.

Bc. Nociarová  -  kdyby  to měla  být pravda,  byly by to desítky  a desítky  miliónů.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje
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1. Účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za rok 2018  v rozsahu  příloh  č. 2 a 4 - body  1

a), 1 b), I c)

2. Výsledky  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok 2018:  Domov  Vesna,  O/Lutyně,

Kpt.  Jaroše  999  - záporný  hospodářský  výsledek  ve výši  -622  016,77  Kč,  Sociální

služby  města  Orlová,  O/Lutyně,  Adamusova  1269  - zlepšený  hospodářský  výsledek  ve

výši  592,54  Kč

3. Rozdělení  výsledků  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok  20'18  dle  tabulky  č. I

v důvodové  zprávě

4, Rozpočtové  opatření  č. 66 - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  Domov  VESNA,  příspěvková
organizace  ve výši 515 tis. Kč  na pokrytí  ztráty  za rok 2018  z rozpočtové  rezervy  města

Rada  města  Orlová

ukládá

Domovu  Vesna,  příspěvkové  organízaci,  O/Lutyně,  Kpt.  Jaroše  999

'l. V souladu s @ 30, odst. 2, písm. d) zákona č. 250/2000 sb., o rozpočtových  pravidlech
územních  rozpočtů,  v platném  znění  uhradit  ztrátu  za rok 2018  z rezervního  fondu

příspěvkové  organizace  ve výši  106  695,89  Kč

2. V souladu s 5 28, odst. 9, písm. b) zákona č. 250/2000 sb., o rozpočtových  pravidlech
územních  rozpočtů,  v platném  znění  odvod  z investičního  fondu  do rozpočtu  zřizovatele

ve výši  1 000  000,OO  Kč  z důvodu,  že její  investiční  zdroje  jsou  větší,  než  je  jejich

potřeba  užití.  Termín  odvodu  do 1.7.  2019

3. Provést  maximální  opatření  ke zvýšení  vlastních  výnosů  (za poskytování  vlastních

služeb,  příspěvku  na péči,  výkony  zdravotních  pojišt'oven)  za rok  2019.  0 provedených

opatřeních,  směřujících  ke zvýšení  výnosů,  předložit  zřizovateli  zprávu  k 31.7.2019

prostřednictvím  odboru  sociálního  a zdravotního.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  poděkoval  Mgr.  Berné,  ředitelce  SSMO  a Ing. Botlíkové,  ředitelce  Domova

Vesna  a s ředitelkami  se rozloučil.

Usnesení  RMO  č.  447/'13.  z 12.6.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  'l 05 odbor  sociální  a zdravotní

Tento  materíál  uvedl:  Bc. Iveta  Nocíarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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rozpočtové  opatření  č. 67 - jiný  neínvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  -  státní
příspěvek  na výkon  pěstounské  péče  se snižuje  za kalendářní  rok 2019  (68 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 67 - jíný  neínvestíční  transfer  ze státního  rozpočtu  -  státní
příspěvek  na výkon  pěstounské  péče  se snižuje  za kalendářní  rok 2019  (68 tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  448/'13.  z I2.6.20"19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.3.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (35 897  tis. Kč)

Průběh  diskuse:
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Ing. Slavíková  -  pokud  bude  schváleno  RO č. 82 a 83 změní  se stav  IF. Po úpravě

zůstane  na IF 5 tis Kč  z důvodu  RO na Protipovodňový  systém  4 800  tis. Kč. Pokud  bude

schváleno  '100 tis.,  tak  po úpravě  na RR zůstane  716  tís. Kč.

Mgr.  Chlubna  -  na Protipovodňový  systém  je dotace.

Ing. Matušek  -  vysvětlíl  funkci  Protípovodňového  systému.  Ve městě  bude  asi  370  hlásičů.

Budou  tři vstupy  z MěÚ,  DKMO  a MP.

Ing.  Slavíková  -  další  RO  jsou  uvedeny  v tabulce  důvodové  zprávy,  kde  je uveden  i stav

po úpravách.

Mgr. Chlubna - výměnu sloupů vedení provád4 ČEZ. Rozpočet na výměnu byl 300 tis., v
současné  době  jsme  na 4 mil. Kč. Doplnil,  že CEZ  nedává  včas  a řádně  vědět.  Záležitost

se bude  s ČEZem  řešit.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L.uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (35  897  tis. Kč)

Usnesem  RMO  č. 449/13.  z 12.6.2019

usnesení  č

Nepříjaté

3.4.  Výsledkyhospodařeníaúčetnízávěrkypříspěvkovýchorganizacízarok2018

Tento  materíál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za rok  20'18  v rozsahu  příloh  č. 3-17,  body  a,

b, c

schvaluje

2. výsledky  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok  2018:

2. 1.  MŠ O/Lutyně  Ke Studánce  1033  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve  výši

3. 006,64  Kč

2.2.  MS  O/Lutyně  Na Vyhlídce  1143  - nulový  výsledek  hospodaření

2.3.  MS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1228  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

37.430,05  Kč

2.4.  MSO/LutyněOkružní917  -nuIovývýsledekhospodaření

2.5.  ZS  O/Lutyně  Mládí  726  - nulový  výsledek  hospodaření

2.6.  ZS  O/Lutyně  Ke Studánce  1050  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

168.564,(20 Kč
2. 7. ZS  O/Lutyně  Školní 862  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

3. 847,80  Kč

2.8.  ZS  O/Lutyně  U Kapličky  959  - nulový  výsledek  hospodaření

2.9.  ZS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1230  - nulový  výsledek  hospodaření

2. 10.  ZS  O/Poruba  Jarní  400  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve  výši

3. 264,73  Kč,

2.11.  ZS  a MS s pol.  vyuč.  jaz.  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve

výši  57.475,53  Kč

2,12,  Dům  dětí  a mládeže  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výší

26.456,67  Kč

2.13.  Městská  knihovna  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve  výši

463,17Kč

2 ,14,  Dům  kultury  města  Orlové  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

36.438,99  Kč

2.15.  Městský  sportovní  klub  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

18.478,8'1  Kč

schvaluje

3. rozdělení  výsledků  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok 2018  dle  přílohy  č. 2

3.1.  MŠ  O/Lutyně  Ke Studánce  1033  - rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

3.006,64  Kč

3.2.  MS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1228  - rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši
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37.430,05  Kč

3.3.  ZS O/Lutyně  Ke Studánce  1050

168.564,90  Kč

3.4.  ZS O/Lutyně  Školní  862

769,56  Kč

3.q78,24  Kč

3.5.  ZS O/Poruba  Jarní  400

3.264,73  Kč,

3.6.  ZS  a MS s pol.  vyuč.  jaz.  Orlová

17.475,53  Kč

40.000,00  Kč

3.7.  Dům  dětí  a mládeže  Orlová

26.456,67  Kč

3.8.  Městská  knihovna  Orlová

463,17Kč

3.9.  Dům  kultury  města  Orlové

36.438,99  Kč

3.10.  MěstskýsportovníkIubOrIová

8.478,81  Kč

IO.OOO,OO Kč

Průběh  diskuse:

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- fond  odměn  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- fond  odměn  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze  ZVH  ve výši

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši

- fond  odměn  ve výši

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se, zda  je plněno,  že příspěvkovým  organizacím  (školám),  kterým
byly  budovy  zatepleny,  jsou  za nějakou  dobu  snižovány  příspěvky  na teplo.

Ing. Slavíková  -  ano.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. účetní  závěrky  příspěvkových  organizací  za rok 2018 v rozsahu příloh č. 3-17, body a,
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b, c

Rada  města  Orlová

schvaluje

2. výsledky  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok  2C)18:

2. 1. MŠ O/Lutyně  Ke Studánce  1033  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

3. 006,64  Kč

2.2. MS  O/Lutyně  Na Vyhlídce  1143  - nulový  výsledek  hospodaření

2.3. MS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1228  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

37.430,05  Kč

2.4. MS  O/Lutyně  Okružní  917  - nulový  výsledek  hospodaření

2.5.  ZS  O/Lutyně  Mládí  726  - nulový  výsledek  hospodaření

2,6,  ZŠ  O/Lutyně  Ke Studánce  1050  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

168.564,90  Kč

2. 7. ZS  O/Lutyně  Skolní  862  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

3. 847,80  Kč

2.8,  ZS  O/Lutyně  U Kapličky  959  - nulový  výsledek  hospodaření

2.9.  ZS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1230  - nulový  výsledek  hospodaření

2. IO. ZS  O/Poruba  Jarní  400  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

3. 264,73  K,č

2.11.ZSaMSspol.vyuč.jaz.Orlová  -zlepšenývýsledekhospodařeníve

výši  57.475,53  Kč

2.12.  Dům  dětí  a mládeže  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

26.456,67  Kč

2. 13. Městská  knihovna  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

463,17Kč

2.14.  Dům  kultury  města  Orlové  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

36.438,99  Kč

2,'15, Městský  sportovní  klub  Orlová  - zlepšený  výsledek  hospodaření  ve výši

18.478,81  Kč

Rada  města  Orlová

schvaluje

3. rozdělení  výsledků  hospodaření  příspěvkových  organizací  za rok  2018  dle přílohy  č. 2

3.1. MŠ  O/Lutyně  Ke Studánce  1033

3.2. MS  O/Lutyně  K. Dvořáčka  1228

Kč

3.3. ZŠ  O/Lutyně  Ke Studánce  1050

Kč

3.4. ZŠ  O/Lutyně  Školní  862

3.5. ZS  O/Poruba  Jarní  400

Kč

3.6. ZŠ  a MŠ s pol.  vyuč.  jaz.  Orlová

Kč

3.7.  Dům  dětí  a mládeže  Orlová

26.456,67  Kč

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši  3.006,64  Kč

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši  37.430,05

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši  168.564,90

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši  769,56  Kč
- fond  odměn  ve výši 3.078,24  Kč

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši  3.264,73

-rezervnífondtvořenýzeZVHvevýši  17.475,53

- fond  odměn  ve výši 40.000,00  Kč

- rezervní  fond  tvořený  ze ZVH  ve výši
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3.8. Městská  knihovna  Orlová
Kč
3.9. Dům kultury  města  Orlové
Kč
3.10. Městský  sportovní  klub Orlová
Kč

-rezervnífondtvořenýzeZVHvevýši  46317

- rezervní  fond tvořený  ze ZVH ve výši 36.438,99

- rezervní  fond tvořený  ze ZVH ve výši  8.478,81

- fond odměn  ve výši 10.OOO,OO Kč

Usnesem  RMO  č. 450/1  3. z 12.6.2019

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

3.5. Udělení  souhlasu  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkové  organizaci

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

souhlasí

s přijetím finančních  darů účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou

organízací,  na úhradu  nákladů:

a) akce,,Den  města  Orlové"  od PODA  a. s., Ostrava,  ve výši 5.000,00  Kč,

b) akce,,Rocktherapy  201 9" od MECCANO,  s. r. o., Orlová,  ve výši 5.000,00  Kč,

od Xpneu  s. r. o., Orlová,  ve výší 3.000,00  Kč,

od Ing. Tomáše  Kwolka,  Orlová-Lutyně,  ve výši 20.000,00

Kč.

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  informovala  o doplnění  materiálu.  Dále uvedla,  že dnes  ráno obdrželi

smlouvu  o poskytnutí  nadačního  příspěvku,  která  musí  být odsouhlasena.

Mgr. Ing. Plintová  -  souhlas  zřizovatele  02  Czech  Republic  a. s. požaduje  do 30.6.2019.

p. Vršanský  -  doporučíl  zvážit  možnost  přizvání  sponzorů  na Den města  Orlově.

p. M. Koláček  -  doporučil  spíše  sponzory  přizvat  na posezení.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  zvážit  formu  pro setkání  se sponzory.

Návrh  na usnesení  s doplněním
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Rada  města  Orlová

v souladu  se zákonem č. 128/2000  sb., o obcíctí  (obecní  zřízení),  v platném  znění,  a
zákonem  č. 250/2000 sb., o rozpočtových  pravidlech  územních  rozpočtů,
v platném  znění,

souhlasí

1. s příjetím finančních  darů účelově  určených  Domem kultury města  Orlové,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů:

a) akce,,Den  města  Orlové" od PODA a. s., Ostrava,  ve výši  5.000,00  Kč,

b) akce,,Rocktherapy  2019"  od MECCANO,  s. r. o., Orlová,  ve  výši  5.000,00  Kč,
od Xpneu  s. r. o., Orlová,  ve  výši  3.000,00  Kč,

od Ing.  Tomáše  Kwolka,  Orlová-Lutyně,  ve výši  20.000,00  Kč,

2. a) s přijetím dotace Základní  školou  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná,

příspěvkovou  organizací, na úhradu  nákladů  projektu,,Chytrá  škola"  od 02  Czech
Republic  a. s. ve výši  75 tis. Kč.

b) s návrhem  smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku

Starosta  města  Mgr. Chlubna vyzval členy  rady města  k hlasování  o návrhu  na usnesení  s
doplněním.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro 0 proti O zdrželo se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  se zákonem č. 128/2000  sb., o obcích (obecní  zřízení),  v platném  znění,  a

zákonem  č. 250/2000 sb., o rozpočtových  pravidlech územních  rozpočtů,  v platném  znění,

souhlasí

1. s příjetím finančních  darů účelově  určených  Domem kultury města  Orlové,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů:

a) akce,,Den  města  Orlové"

od PODA  a. s., Ostrava,  ve výši  5.000,00  Kč,
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b) akce,,Rocktherapy  2019"

od MECCANO,  s. r. o., Orlová,  ve výši  5.000,00  Kč,

od Xpneu  s. r. o., Orlová,  ve  výši  3.000,00  Kč,

od Ing.  Tomáše  Kwolka,  Orlová-Lutyně,  ve výši  20.000,00  Kč,

2. a) s přijetím  dotace  Základní  školou  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná,

příspěvkovou  organizací,  na úhradu  nákladů  projektu,,Chytrá  škola"  od 02  Czech

Republic  a. s. ve výši  75 tis. Kč.

b) s návrhem  smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku

Usnesení  RMO  Č.  45'1/13.  z 12.6.2019

usnesení  [l

Nepřijaté

3.6.  Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 65 -  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Domu  kultury

města  Orlové,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Xlll.  Festival  národnostních

kultur  v Orlové"  (25 tis. Kč),

2. rozpočtové  opatření  č. 69 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Základní  škole

Orlová-Lutyně  Skolní  862  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na projekt,,Vše  pro školu

Il" (2.341  tis. Kč),

3. rozpočtové  opatření  č. 70 - navýšení  neinvestičního  příspěvku  na vybavení  dvou  tříd  vč.

kuchyňského  vybavení  odloučeného  pracoviště  mateřské  školy  na ul. Lesní  859

příspěvkovým  organízacím  z rozpočtové  rezervy  města  celkem  257  tis. Kč:

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres  Karviná  (240  tis. Kč),

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050  okres  Karviná  (17 tis. Kč).

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  podala  informace  ohledně  doplnění  materiálu.

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová
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schvaluje
1. rozpočtové  opatření  č. 65 -  neínvestíční  transfer  ze státního  rozpočtu  Domu  kultury
města  Orlové,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Xlll.  Festival  národnostních
kultur

v Orlové"  (25 tis. Kč),

2. rozpočtové  opatření  č. 69 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Základní  škole
Orlová-Lutyně  Skolní  862 okres Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na projekt,,Vše  pro školu
ll"
(2.341 tis. Kč),

3. rozpočtové  opatření  č. 70 - navýšení  neinvestičního  příspěvku  na vybavení  dvou  tříd vč.
kuchyňského  vybavení  odloučeného  pracoviště  mateřské  školy  na ul. Lesní  859
příspěvkovým  organizacím  z rozpočtové  rezervy  města  celkem  257 tis. Kč:
Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143 okres  Karviná  (240  tis. Kč),
Základní  škole  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050  okres  Karviná  (17 tis. Kč),

4. rozpočtové  opatření  č. 81 -  neinvestiční  transfer  od kraje  Mateřské  škole  Orlová-Lutyně
K. Dvořáčka  1228  okres Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Skřítek
Vítek  objevuje"  (70 tis. Kč),

5. rozpočtové  opatření  č. 82 - navýšení  neinvestičního  příspěvku  na dofinancování  nákupu

8 ks dřevěných  stánků  a pořízení  5 ks dřevěných  pivních  setů  Domu  kultury  města  Orlové,

příspěvkové  organizaci,  z rozpočtové  rezervy  města  (100 tis. Kč).

p. Vršanský  -  dotázal  se, proč  došlo  k navýšení  u stánků.

Mgr. Chlubna  -  k navýšení  došlo  na základě  výběrového  řízení.  Dále  sdělil,  že z důvodu
bezpečnosti  dojde  k výměně  plástových  židlí za  dřevěné.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  vyzval  členy  rady města  k hlasování  o návrhu  na usnesení  s
doplněním.

Jmenovité  hlasování:
PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
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schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 65 -  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Domu  kultury

města  Orlové,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Xlll.  Festival  národnostních

kultur  v Orlové"  (25  tis. Kč),

2. rozpočtové  opatření  č. 69 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Základní  škole

Orlová-Lutyně  Skolní  862  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na projekt,,Vše  pro  školu

Il" (2.341  tis. Kč),

3. rozpočtové  opatření  č. 70 - navýšení  neinvestičního  příspěvku  na vybavení  dvou  tříd  vč.

kuchyňského  vybavení  odloučeného  pracoviště  mateřské  školy  na ul. Lesní  859

příspěvkovým  organízacím  z rozpočtové  rezervy  města  celkem  257  tis. Kč:

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres  Karviná  (240  tis. Kč),

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  4 050  okres  Karviná  (17  tis. Kč).

4. rozpočtové  opatření  č. 81 -  neinvestiční  transfer  od kraje  Mateřské  škole  Orlová-Lutyně

K. Dvořáčka  1228  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Skřítek

Vítek  objevuje"  (70  tis. Kč),

5. rozpočtové  opatření  č. 82 - navýšení  neinvestičního  příspěvku  na dofínancování  nákupu

8 ks dřevěných  stánků  a pořízení  5 ks dřevěných  pivních  setů  Domu  kultury  města  Orlové,

příspěvkové  organizaci,  z rozpočtové  rezervy  města  (100  tis. Kč).

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  - zadal  úkol  panu  tajemníkoví  -  zaslat  členům  RMO  směrnici  č. 1/2017

,,Postup  při  realizací  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města

Orlová".

V 9.40  hod.  vyhlásil  starosta  města  Mgr.  Chlubna  přestávku.

V IO.OO hod.  pokračování  schůze  rady  města.

Usnesení  RMO  č.  452/13.  z 12.6.2019

usnesení  a

Nepříjaté

3.7.  Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:
dle bodu  1
na části  pozemku  parc.  č. 2811/2  orná půda  v k. ú. Horní Lutyně  ve prospěch,  společnosti
CEZ Distibuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IC 24729035
spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu, oprav  a údržby  zemního
kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca 5 bm uloženého  v rámci stavby,,Lutyně,
Luční  č. parc. 281 3/2, NNk" při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 'I m za jednorázovou

úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm,  ale min. paušálně  5 000,-  Kč  navýšenou  o platnou  DPH.

dle bodu  2

na části  služebných  pozemků  parc. č. 3470, 3478  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k.
ú. Orlová  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc. č. 3500 v k. ú. Orlová  spočívající  v právu

umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  a vodoměrné  šachty  v délce  cca 70 m
a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši
150,-  Kč/bm,  tj. celkem  cca IO 500,-  Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max, do 1
m a za podmínky,  že vodovodní  přípojka  povede  v délce  4,5 m pod zpevněným  povrchem

místní  komunikace  ulice  V Zimném  dole protlakem  a v délce  65,5  v zatravněné  části  podél

komunikace.

dle bodu 3
na části  pozemků  parc.  č. 4837, 1776,  1778,  1761,  1716, 1728  v k. ú. Orlová  dotčených
v rámci stavby,,Orlová  -  Město,  ul. Havlíčkova  -  výměna  vodovodního  řadu"  ve prospěch
společnosti  Severomoravské  vodovody  a kanalizace  Ostrava  a.s. se sídlem Ostrava,
28. října 1235/'169,  709 00 0strava  - Maríánské  hory, spočívající  v právu vedení  a

provozování  vodovodního  řadu o předpokládané  délce  cca 308,6  m a v právu  vstupu  a
vjezdu  za účelem  jeho  opravy  a údržby  při zabřemenění  pozemků  v šířce  do 1 m za
částku  ve výši 300,-  Kč/bm  + DPH, tj. celkem  cca 92 580,-  Kč  + DPH za podmínky,  že
oprava  komunikace  na ulici Havlíčkova  bude  v celé šíři a délce  v místě  dotčení

dle bodu 4
na části služebného  pozemku  parc. č. 2749 statní plocha, ostatní komunikace  v k.
ú, Lazy u Orlové  ve prospěch  panujících  pozemků  parc. č. 3518, 3517  v k. ú. Lazy u
Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  cca

5,8 m, kanalizační  přípojky  v délce  4 m a v právu  umístění  sjezdu  o ploše  28 m2 za

účelem  jejich  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u kanalizační  a vodovodní  přípojky
ve výši 150,-  Kč/bm,  ale min. paušálně  1 000,-  Kč, u sjezdu  100,-  Kč/m2, ale min.

paušálně  2 000,-  Kč.  Konečná  úhrada  bude navýšena  o platnou  DPH, vše za podmínky,
že kanalizační  a vodovodní  přípojka  bude provedena  protlakem  a v případě  dotčení
bude provedena  oprava  v celé šíři a délce  dotčení.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
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Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  pozemku  parc.  č. 2811/2  orná  půda  v k. ú. Horní  Lutyně  ve prospěch.  společnosti

CEZ  Distíbuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IC 24729035

spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  5 bm uloženého  v rámci  stavby,,Lutyně,

Luční  č. parc. 281  3/2, NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 'l m za  jednorázovou

úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  5 000,-  Kč navýšenou  o platnou  DPH.

dle bodu  2

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 3470,  3478  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k.

ú. Orlová  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 3500  v k. ú. Orlová  spočívající  v právu

umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  a vodoměrné  šachty  v délce  cca 70 m

a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši

150,-  Kč/bm,  tj. celkem  cca  IO 500,-  Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 4

m a za podmínky,  že vodovodní  přípojka  povede  v délce  4,5  m pod  zpevněným  povrchem

místní  komuníkace  ulice  V Zímném  dole  protlakem  a v délce  65,5  v zatravněné  částí  podél

komunikace.

dle  bodu  3

na části  pozemků  parc.  č. 4837,  1776,  1778,  1761,  1716,  1728  v k. ú. Orlová  dotčených

v rámci  stavby,,Orlová  -  Město,  ul. Havlíčkova  -  výměna  vodovodního  řadu"  ve prospěch

společnosti  Severomoravské  vodovody  a kanalizace  Ostrava  a.s. se sídlem  Ostrava,

28. října 1235/169,  709  00 0strava  - Mariánské  hory, spočívající  v právu  vedení  a

provozování  vodovodního  řadu  o předpokládané  délce  cca  308,6  m a v právu  vstupu  a

vjezdu  za účelem  jeho  opravy  a údržby  při zabřemenění  pozemků  v šířce  do 1 m za

částku  ve výši  300,-  Kč/bm  + DPH,  tj. celkem  cca  92 580,-  Kč  + DPH  za podmínky,  že

oprava  komunikace  na ulici  Havlíčkova  bude  v celé  šíři  a délce  v místě  dotčení
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dle bodu  4

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2749  statní  plocha,  ostatní  komunikace  v k.
ú. Lazy  u Orlové  ve prospěch  panujících  pozemků  parc.  č. 3518,  3517  v k. ú. Lazy  u

Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  cca
5,8 m, kanalizační  přípojky  v délce  4 m a v právu  umístění  sjezdu  o ploše  28 m2 za

účelem  jejich  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u kanalizační  a vodovodní  přípojky
ve výši  150,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  1 000,-  Kč, u sjezdu  č OO,- Kč/m2,  ale min.
paušálně  2 000,-  Kč.  Konečná  úhrada  bude  navýšena  o platnou  DPH,  vše  za podmínky,

že kanalizační  a vodovodní  přípojka  bude provedena  protlakem  a v případě  dotčení
bude  provedena  oprava  v celé  šíři a délce  dotčení.

Usnesení  RMO  č.  453/13.  z 12.6.2019

usnesení  []

Nepřijaté

3.8.  Zřízení  věcných  břemen  k pozemkům  jiných  vlastníků

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  a uzavření  Smlouvy  o budoucí  smlouvě  o zřízení  věcného
břemene  sjezdu  a dešt'ové  kanalizace  mezi  městem  Orlová,,jako  oprávněným  a

Moravskoslezským  krajem,  28. října  117, 70218  0strava,  IC 70890692  jako  povinným  k
pozemku  parc.  č. 3422/1  ostatní  plocha,  silnice  v k. ů. Poruba  u Orlové  dotčeným  stavbou
,,Rozšíření  sběrného  dvora  na ulici Nádražní  v Orlové  -  Porubě"  a investorem  stavby
SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová,  Okružní  č.p.988,  735 14 0rlová-Lutyně  na
dobu  neurčitou  za jednorázovou  náhradu  ve výši  1 000,-  Kč  + DPH podmíněnou

závazkem  oprávněného,  že po dobu  min. 5 let zůstane  vlastníkem  inženýrské  sítě  a
provede  sanaci  narušeného  povrchu  komunikace,  vzniklou  umístěním  inženýrské  sítě

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Mirosíav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

23



ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  a uzavření  Smlouvy  o budoucí  smlouvě  o zřízení  věcného

břemene  sjezdu  a dešt'ové  kanalizace  mezi  městem  Orlová  jako  oprávněným  a

Moravskoslezským  krajem,  28. října  117,  702  18 0strava,  IC 70890692  jako  povinným  k

pozemku  parc.  č. 3422/1  ostatní  plocha,  silnice  v k. ů. Poruba  u Orlové  dotčeným  stavbou

,,Rozšíření  sběrného  dvora  na ulici  Nádražní  v Orlové  -  Porubě"  a ínvestorem  stavby

SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová,  Okružní  č.p.988,  735  14 0rlová-Lutyně  na

dobu  neurčítou  za jednorázovou  náhradu  ve výši  I OOO,- Kč  + DPH  podmíněnou

závazkem  oprávněného,  že po dobu  min.  5 let zůstane  vlastníkem  inženýrské  sítě  a

provede  sanací  narušeného  povrchu  komunikace,  vzniklou  umístěním  inženýrské  sítě

Usnesení  RMO  č,  454/13.  z I2.6.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  č

3.9.  Žádost  na náhradu  škody  ve výši  37'1 915,-  Kč

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

vyplacení  náhrady  škody  ve výši  37"1 915,-  Kč žadateli  panu.

způsobenou  údajně  na jeho  objektu  -  budově  vlivem  stromů  nacházejících  se na přilehlém

pozemku  v majetku  města  Orlová

bere  na vědomí

informatívní  zprávu  k žádosti  ze dne  26.4.2019  týkající  se vvolacení  náhrady  škody  ve výši

371 915,-  Kč  žadateli  panu  a a ' -
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Orlová-Lutyně,  ke které mělo  dojít  na jeho  objektu  - budově  vlivem  stromů  v majetku
města  Orlová  nacházejících  se na přilehlém  pozemku,  taktéž  ve vlastnictví  města  Orlová

Průběh  dískuse:

Mgr. Chlubna  -
když budovu
tam zůstanou.

na ZMO  slíbil náhradní  výsadbu  stromů.  Stromy  byly  již vzrostlé,
začal  stavět.  Před zahájením  stavby  věděl,  že stromy

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
bere na vědomí
informativní  zprávu  k žádosti  ze dne 26.4.2019  týkající  se vyplacení  náhrady  škody  ve  výši

371 915,-  Kč  žadateli  panu

-, ke které mělo  dojít  na jeho  objektu  - budově  vlivem  stromů  v majetku
města  Orlová  nacházejících  se na přilehlém  pozemku,  taktéž  ve vlastnictví  města  Orlová

Rada  města  Orlová
neschvaluje
vyplacení  náhrady  škody  ve výši 371 915,-  Kč  žadateli  panu
způsobenou  údajně  na jeho  objektu  -  budově  vlivem  stromů  nacházejících  se na přilehlém
pozemku  v majetku  města  Orlová

Usnesení  RMO  č.  455/13.  z 12.6.2019

usnesení  Č
Nepřijaté

3.10 Vyčlenění  bytu č. 2 v domě  č. p. 961 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni  pro odbor  sociální  a
. zdravotní  jako byt sociální  k ubytování  starším  a zdravotně  znevýhodněným  osobám

Tento materiál  uvedl: Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

vyčlenění  bytu  č. 2 v domě  č. p. 961 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni  pro  odbor  sociální  a

zdravotní  jako  byt  sociální  k zajištění  ubytování  starším  a zdravotně  znevýhodněným

osobám

Průběh  diskuse:

Ing. Štibrochová  -  z důvodu  uvolnění  bytu  č. 2 v domě  č. p. 961 byl dle  schváleného

pořadníku  tento  byt  nabídnut  pracovníky  OSZ  ve spolupráci  s OSMHS  3 žadatelům  o byt  v

DPS.  Všechny  tři osoby  tento  byt  odmítly  z důvodu,  že  je byt  nevyhovující  s ohledem  na

jeho  umístění  ve  sklepních  prostorech,  s omezeným  dosahem  slunce,  a obavami  otevřít

okna  apod.  Na základě  výše  uvedených  skutečností  byl iniciován  ze strany  OSZ  převod

zmíněného  bytu  na byt  sociální.  Tento  návrh  byl projednán  a schválen  na jednání  komise

bytové  a pro  přidělování  bytů  v DPS.

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  umístit  do tohoto  bytu  pouze  osobu,  která  bude  zdravotně

znevýhodněna  (např.  pohybově  omezena  atd.).

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

vyčlenění  bytu  č. 2 v domě  č. p. 961 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni  pro  odbor  sociální  a

zdravotní  jako  byt  sociální  k zajištění  ubytování  starším  a zdravotně  znevýhodněným

osobám
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Usneserí  RMO  č.  456/13.  z I 2.6.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.11  Doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu

Tento  materiál  uvedl: Ing. Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu  v domech  č.p.
1241  a č.p.  1242  v Orlové-Lutyni  o velikosti  O+1 o tyto  žadatele:
1.

2.

3.

4.

Průběh  diskuse:

Ing.  Štibrochová  -  požádala  o doplnění  žadatele  pana
až po  jednání  komise.

který  podal  žádost

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  žadatele.
Návrh  na usnesení  s doplněním

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

doplnění  pořadí žadatelů  o poskytnutí  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu  v domech  č.p.
1241  a č.p.  1242  v Orlové-Lutyni  o velikosti  O+1 o tyto  žadatele:
1.

2 I

3 .

4 .

5 .

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová, Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu  v domech  č.p. 1241  a č.p.

1242  v Orlové-Lutyni  o velikosti  O-N o tyto  žadatele:

1.

2.

3.

4.

5.

Usnesení  RMO  č. 457/13.  z I 2.6.20"19

usnesenÍ  @

Nepřijaté

3. 4 2 Převody  nemovítostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s q 39 odst.  4 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve  znění  pozdějších

předpisů  odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a to :

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350  m2

v k. ú. Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s 5 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpísů
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schválit

dle bodu  1

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350

m2 v k. ů.  Orlová  panu  za smluvní  cenu  ve výši  100,-  Kč/m2,  tj. celkem

35 000 Kč  + náklady  řízerí

dle bodu  2

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117  parc.  č. 3936/414  o výměře  93 m2a

parc.  č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc.  č. 3936/424  o výměře  28

m"', parc.  č. 3936/425  o výměře  306  m2, parc.  č. 3936/429  o výměře  118  m2, parc.  č.

3936/430  o výměře  247  m2 vše  ostatní  plocha  v k. LJ. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve výši

6 750  Kč  + náklady  na řízení  od spoluvlastníků:

- podíl  1 /92  pozemků  na LV č. I č 7

- podíl  U92  pozemků  na LV č. 117

neschválit

dle bodu  3

odkoupení  pozemků  vedených  na LV č.  496  pro  k. LI. Orlová  od vlastníka

.  za smluvní  cenu  47  Kč/m2,  tj. celkem  155  570  Kč  ato u parc.  č. :

4711 ostatní  plocha  o výměře  403  m2

4712  ostatní  plocha  o výměře  110  m2

4713zahrada  ovýměře  130m2

47"í4  ostatní  plocha  o výměře  269  m2

4715  zahrada  o výměře  2 398  m2

a za smluvní  cenu  89 Kč/m2,  tj. celkem  224  013  Kč  a to u parc.  č.

177  zastavěná  plocha  o výměře  474  m2

178trv.trávníporost  ovýměře  54m2

179  zahrada  o výměře  401 m2

180  zahrada  o výměře  1 588  m2

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  podal  protinávrh  - prodej  části  pozemku  parc.  č. 623  ostatní  plocha,

ostatní  komunikace  o výměře  cca 350  m2 v k. ú. Orlová  panu.  za

smluvní  cenu  ve výši  200,-  Kč/m2.  Doplnil,  že žadatel  s městem  ohledně  sociálních

problémů  nekomunikuje.

Mgr, Chlubna  -  uvedl,  že  žadatel  nezákonně  vysekal  stromy  a OVŽP požaduje  dosadbu  a

byla  žadateli  udělena  pokuta.  Dotázal  se, zda  se dá doplnit  podmínka,  že pokud  nebude

provedena  dosadba  stromů,  tak  prodej  nebude  uskutečněn.

Na schůzi  RMO  byl přizván  Mgr. Brňovják.

Mgr, Chlubna  - dotázal  se,  zda  se dá doplnit  podmínka,  že pokud  nebude  provedena

dosadba  stromů,  tak  prodej  nebude  uskutečněn.
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Mgr.  Brňovják  -  sdělil,  že předložený  materiál  řeší  záležítost  ohledně  prodeje  pozemku.

Pokuta  a dosadba  stromů  nemá  s prodejem  pozemku  nic  společného.  Pokuta  musí  být

ošetřena  správním  řízením.  Státní  správa  musí  trvat  na pokutě.

Mgr.  Chlubna  -  podal  protinávrh  -  RMO  doporučuje  ZMO  neschválit  dle  bodu  I

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350

m2 v k. ú. Orlová  panu  za smluvní  cenu  ve výši  100,-  Kč/m2,  tj. celkem

35 000  Kč  + náklady  řízení

p. M. Koláček  -  vzal  svůj  protinávrh  zpět.

Mgr. Chlubna  -  ukončil  diskusi  a nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s tím,  že RMO

doporučuje  ZMO  neschválit  dle bodu  1 prodej  části  pozemku  parc.  č.  623 ostatní  plocha,

ostatní  komunikace  o výměře  cca  350  m2  v k. ú. Orlová  panu  a za

smluvní  cenu  ve výši  100,-  Kč/m2,  tj. celkem  35 000  Kč  + náklady  řízení

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s fi 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku  města  zajstit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a to :

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350

m2 v k. ú. Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s fi 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších předpisů

schválit

dle bodu  2

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117 parc.  č. 3936/414  o výměře  93 m2a

parc.  č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc.  č. 3936/424  o výměře  28

m2, parc.  č. 3936/425  o výměře  306  m2,  parc.  č. 3936/429  o výměře  118  m2, parc.  č.

3936/430  o výměře  247  m2 vše  ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve

výši6  750  Kč + náklady  na řízení  od spoluvlastníků:

-  podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

 :-  podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

neschválít

dle bodu  4

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350

m2 v k. ú. Orlová  panu  za smluvní  cenu  ve výši  4 00,-  Kč/m2,  tj. celkem

35 000  Kč  + náklady  řízení

dle  bodu  3

odkouoení  pozemků  vedených  na LV č. 496  pro k. ú. Orlová  od vlastníka

  za smluvní  cenu  47 Kč/m2,  tj. celkem  155  570  Kč ato u parc.  č.:

4711  ostatní  plocha  o výměře  403  m2

4712  ostatní  plocha  o výměře  'ílO  m2
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471 3 zahrada  o výměře  130  m2

4714  ostatní  plocha  o výměře  269  m2

4715  zahrada  o výměře  2 398  m2

a za smluvní  cenu  89 Kč/m2,  tj. celkem  224  013  Kč  a to u parc.  č.

1 77 zastavěná  plocha  o výměře  474  m2

178  trv. trávní  porost  o výměře  54 m2

179  zahrada  o výměře  401 m2

180  zahrada  o výměře  1 588  m2

Jmenovité  hlasovárí:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděz:da  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s 9 39 odst. 1 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže  uvedeného  záměru,  a to:

prodej  části  pozemku  parc.  č. 623  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350
m2 v k. ú. Orlová

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

v souladu s F3 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

schválit

dle bodu  2

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117  parc.  č. 3936/414  o výrně,ře  93 m2a

parc.  č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc.  č. 3936/424  o výměře  28

m2, parc.  č. 3936/425  o výměře  306  m2, parc.  č. 3936/429  o výměře  1 'í 8 m2,  parc.  č.

3936/430  o výměře  247  m2 vše  ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve

výší  6 750  Kč  + náklady  na řízení  od spoluvlastníků:

-  podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

- ' - podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

neschválit

dle bodu  1

31



prodej  části  pozemku  parc.  č. 623 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca  350

m2  v k. ú. Orlová  panu  za smluvní  cenu  ve výši  IOO,-  Kč/m2,  tj. celkem

35 000  Kč + náklady  řízení

dle  bodu  3

odkoupení  pozemků  vedených  na LV č. 496  pro  k. ú. Orlová  od vlastníka

za smluvní  cenu  47 Kč/m2,  tj. celkem  155  570  Kč ato  u parc.  č.:

4714  ostatní  plocha  o výměře  403  m2

4742  ostatní  plocha  o výměře  140  m2

4713  zahrada  o výměře  130  m2

4744  ostatní  plocha  o výměře  269  m2

4715  zahrada  o výměře  2 398  m2

a za smluvní  cenu  89 Kč/m2,  tj. celkem  224  0'13 Kč  a to u parc.  č.:

4 77 zastavěná  plocha  o výměře  474  m2

178  trv. trávní  porost  o výměře  54 m2

179  zahrada  o výměře  401 m2

180  zahrada  o výměře  I 588  m2

Usneserí  RMO  Č. 458/"13.  z 12.6.20'19

usnesenÍ  []

Nepřijaté

3. 4 3 Úpravy  rozpočtu  20'1 9 0RJ107  - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy  a

. ORJ106  - odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č.  a7'1 - přeplatek  z vyúčtování  provozu  sběrného  dvora  (147  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 72 - přeplatky  z vyúčtování  energií  za mínulé  období  (2 42'1 tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č.  73"  - příspěvek  Orlovanu,  bytovému  družstvu  (224  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 74 - opravy  komuníkací  a chodníků  v Orlové  (1 630  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č.  75 - instalace  zábradlí  v lesoparku  (105  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č.  76 - oprava  komunikace  na ul. P. Cingra  (1 270  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 77 - pojistné  náhrřady  (216  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 78 - reinstalace  veřejného  osvětlení  (1 000  tis. Kč)

Průběh  diskuse:
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr, Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTí:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 71 - přeplatek  z vyúčtování  provozu  sběrného  dvora  (147  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 72 - přeplatky  z vyúčtování  energií  za minulé  období  (2 421 tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 73" - příspěvek  Orlovanu,  bytovému  družstvu  (224  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 74 - opravy  komunikací  a chodníků  v Orlové  (1 630  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 75 - instalace  zábradlí  v lesoparku  (105  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 76 - oprava  komunikace  na ul. P. Cingra  (1 270  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 77 - pojistné  náhrady  (216  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 78 - reinstalace  veřejného  osvětlení  (1 000  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  459/'13.  z 12.6.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.14  Další  provozování  hotelu  SIEM  č.p.  793 na pozemku  parc.  č. 353/1 v b.ú. Horní
. Lutyně  v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
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pozdějších  předpisů

Informaci  o došlých  nabídkách  na pronájem  a provozování  hotelu  SIEM  (původně

SPORT)  č.p.  973  na pozemku  parc.  č. 353/1 v b.ú. Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni  od

zájemců:

1. ROSH  a.s.,  Vlastislavova  1636/7,  140  00 Praha  -  Nusle,  IČ: 2539197q

2. POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.,  Osvobození  570,  735  14 0rlová-Lutyně,  IC: 26824337

schvaluje

záměr  pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p. 973  na pozemku  parc.  č. 353/1 v k.ú.

Horní  Lutyně  zájemci:

Varianta  A)

ROSH  a.s.,  Vlastislavova  1636/7,  140  00 Praha  -  Nusle,  IČ: 25391976

Varianta  B)

POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.,  Osvobození  570,  735  14 0rlová-Lutyně,  IČ: 26824337

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  ve spolupráci  s právním  odborem  připravit

návrh  smlouvy  o pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973  na pozemku  parc.  č.

353/1  v k.ú. Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni  se zájemcem.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  sdělíl,  že obdrželí  dvě  nabídky.  Nabídku  společnosti  ROSH  a.s.  a nabídku

společnosti  POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.  Upozornil,  že do  zápočtu  nelze  dát  nábytek  atd.,

což  společnost  ROSH  a.s. ve své  nabídce  požaduje.  Společnost  POČÍTAČE  ORLOVÁ

s.r.o.  v prvotní  fázi  neuvažuje  o tom,  že by v hotelu  byla  restaurace,  ale  bylo  by možné,

pokud  by byla  společnost  provozovatelem,  že  by restauraci  nabídla  k pronájmu.  Pronájem

by musel  být  odsouhlasen  městem.  Společnost  POCITAČE  ORLOVÁ  s.r.o.  hotelové

služby  již  provozuje.

p. M. Koláček  - společnost  POČÍTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.  si byla  hotel  prohlédnout.

Společnost  o restauraci  zájem  nemá,  ale bere  hotel  jako  celý  komplex.  Druhý  zájemce

uvádí,  že by provozoval  restauraci  s minipivovarem  a zprovoznění  hotelu  by bylo  do 2

měsícŮ.

Mgr.  Ing. Plintová  -  dotázala  se, na jak  dlouho  se bude  nájemní  smlouva  uzavírat.

p. M. Koláček  -  na 20 let.

Mgr.  Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  budou  ve smlouvě  uvedeny  výpovědní  podmínky.

Mgr.  Chlubna  -  podmínky  na případnou  výpověd'  ze strany  nájemce  ve smlouvě  uvedeny
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budou.  Uvedl,  že navrhuje  schválit  pronájem  společnosti  POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o., a to
z důvodu  nabídnuté  ceny  za pronájem.  Navrhl  hlasovat  o návrhu  na usnesení  Varianta  B).
Návrh  na  usnesení
Rada  města  Orlová

v souladu  s E3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění
pozdějších  předpisů

1. bere  na vědomí
Informaci  o došlých  nabídkách  na pronájem  a provozování  hotelu  SIEM  (původně
SPORT)  č.p.  973 na pozemku  parc.  č. 353/1 v x.ú. Horní Lutyně  v Orlové-Lutyni  od
zájemců:

1. ROSH  a.s., Vlastislavova  1636/7,  140 00 Praha  -  Nusle, IČ:  2539197q
2, POČÍTAČE  ORLOVÁ  s.r.o., Osvobození  570, 735 14 0rlová-Lutyně,  IC: 26824337

2. schvaluje

záměr  pronájmu  hotelu SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973 na pozemku  parc. č. 353/1 v k.ú.
Horní  Lutyně  zájemci:

Varianta  B)
POČÍTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.,  Osvobození  570, 735 14 0rlová-Lutyně,  IČ:  26824337

3. ukládá
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  ve spolupráci  s právním  odborem  připravit
návrh  smlouvy  o pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973 na pozemku  parc. č.
353/1 v k.ú. Horní Lutyně  v Orlové-Lutyni  se  zájemcem.

Jmenovité  hlasování:  Varianta  B)
PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 2 (Miroslav  Koláček,  Petr Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

bere na vědomí

informaci  o došlých  nabídkách  na pronájem  a provozování  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)
č.p.  973  na pozemku  parc. č. 353/1  v k.ú. Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni  od zájemců:
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"í. ROSH  a.s.,  Vlastislavova  1636/7,  140  00 Praha  -  Nusle,  IČ:  2539197(p

2. POČÍTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.,  Osvobození  570,  735  14  0rlová-Lutyně,  IC: 26824337

Rada  města  Orlová

schvaluje

záměr  pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973  na pozemku  parc.  č. 353/1  v k.ú.

Horní  Lutyně  zájemci:

POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o.,  Osvobození  570,  735  14 0rlová-Lutyně,  IČ:  26824337

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  ve spolupráci  s právním  odborem  připravit

návrh  smlouvy  o pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973  na pozemku  parc.  č.

353/1  v x.ú. Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni  se zájemcem.

Usnesení  RMO  č.  460/13.  z I2.6.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.15  Vstup  města  Orlové  do zakládané  společnosti  pro  zpracování  komunálního  odpadu

. včetně  úpravy  rozpočtu  2019  0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a hospodářské

správy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

v souladu s @ 84 písm. e) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

1. schválit

záměr  vstupu  města  Orlové  do Spolku  pro  nakládání  s komunálním  odpadem,  z.s.,  který

se bude  podílet  na založení,  řízení  a kontrole  akciové  společnosti,  která  bude  nabyvatelem

a provozovatelem  technologického  zařízení  na třídění  a využití  směsného  komunálního

odpadu,  včetně  nemovitostí,  staveb  a dalších  věcí  potřebných  k řádnému  provozování

tohoto  technologického  zařízení.

2. pověřit

Radu  města  zajistit  účast  na jednáních  vedoucích  ke vstupu  města  Orlové  do Spolku  pro

nakládání  s komunálním  odpadem,  z.s.,  který  se bude  podílet  na založení,  řízení  a
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kontrole  akciové  společnosti,  která  bude  nabyvatelem  a provozovatelem  technologického
zařízení  na třídění  a využití  směsného  komunálního  odpadu,  včetně  nemovitostí,  staveb  a
dalších  věcí  potřebných  k řádnému  provozování  tohoto  technologického  zařízení.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  uvedl,  že o materiálu  bude  rozhodovat  ZMO.  V materiálu  byly  uvedeny
všechny  výstupy,  budou  se snažit  ještě  některé  věci  na ZMO  doplnit.  Sdělil  částky,  které  by
město  muselo  při vstupu  do spolku  CE\/YKO  a.s. zaplatit.  Na počátku  by to bylo  asi 600
tis. Kč.  Poté  asi  24 mil. Kč  ve čtyřech  splátkách  (ve čtyřech  letech).  Město  by bylo  součástí
spolku  obcí  Karvinska  a vlastnilo  by 30 % akcií.  Depos  rovněž  zaslal  nabídku.  V Deposu  je
město  Orlová  akcionářem.  Upozornil,  že na třídičce  Deposu  by se vytřídilo  40 % odpadu,
V návrhu  EU  je uvedeno,  že má být vytříděno  minimálně  75 % odpadu,  tak abychom
dosáhli  na slevu  pro občany.  Tzn.,  že poplatek  za odpad  se bude  občanům  snižovat  podle
vytříděného  odpadu.  60 % odpadu  u Deposu  by šlo na skládku.  U spolku  CE\/YKO  se dá
vytřídit  až 95  % odpadu,  s tím, že se to dá přizpůsobit  situaci  na trhu.  U spolku  CE\/YKO
jsme  schopni  splnit  normu,  kterou  stanoví  EU. V r. 2024  by cena  za odpad  mohla  být
vysoká.  Vstupem  do společnosti  by cena  byla  nižší.  V r. 2024  až 2030  by se za

skládkování  mělo  platit  2 400 Kč/t.  Dnes  se platí  1 100  Kč.  Společnost  Veolie  v r. 2024
zprovozní  nový  kotel.

Mgr. Ing. Plíntová  -  dotázala  se na navyšování  ceny  za odpad.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že od příštího  roku se má cena  za odpad  postupně  navyšovat.

p. P. Koláček  -  doplnil,  že na elektrárně  se bude  stavět  menší  zdroj.

Mgr. Chlubna  -  uvedl,  že společníkem  ve spolku  bude  i společnost  SMO,  m.a.s.,  ale bude
mít  pouze  jeden  hlas.

p. Stuchlík  -  dotázal  se, zda město  Orlová  z Deposu  odejde.

Mgr. Chlubna  -  neodejde,  město  Orlová  v Deposu  zůstane.

Ing, Štibrochová  -  sdělila,  že od r. 2024  bude  zakázáno  ukládat  na skládku  směsný
komunální  odpad.

Mgr. Ing. Plíntová  -  do r. 2024  nebude  zakázáno  skládkování  a my budeme  platit  dražší
cenu  za odpad,  přestože  ostatní  nebudou  skládkovat  a nebudou  platit  vyšší  cenu.

Mgr, Chlubna  -  ze zákona  cena  za odpad  poroste.  V r. 2024  by cena  měla  být na obou

stranách vyrovnaná.  Zádná obec z Karvinska nebude pri3ata jinak než do spolku a všichni
musí  zaplatit  stejný  podíl,  jako  zaplatí  město  Orlová.  Obce,  které  vstoupí  do spolku
později,  budou  mít vždy  horší  podmínky.  Upozornil,  že dvě  třídičky  na Karvinsku  být
nemohou.

Mgr, Chlubna  -  ukončil  diskuzi  a sdělil,  že pokud  záměr  bude  na ZMO  schválen  bude  v
červenci  mimořádné  zasedání  zastupitelstva.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

v souladu s f3 84 písm. e) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpísů
1. schválit

záměr  vstupu  města  Orlové  do Spolku  pro  nakládání  s komunálním  odpadem,  z.s.,  který

se bude  podílet  na založení,  řízení  a kontrole  akciové  společnosti,  která  bude  nabyvatelem

a provozovatelem  technologického  zařízení  na třídění  a využití  směsného  komunálního

odpadu,  včetně  nemovitostí,  staveb  a dalších  věcí  potřebných  k řádnému  provozování

tohoto  technologíckého  zařízení.

2. pověřit

Radu  města  zajistit  účast  na jednáních  vedoucích  ke vstupu  města  Orlové  do Spolku  pro

nakládání  s komunálním  odpadem,  z.s.,  který  se bude  podílet  na založení,  řízení  a

kontrole  akciové  společnosti,  která  bude  nabyvatelem  a provozovatelem  technologického

zařízení  na třídění  a využití  směsného  komunálního  odpadu,  včetně  nemovitostí,  staveb  a

dalších  věcí  potřebných  k řádnému  provozování  tohoto  technologického  zařízení.

Usnesení  RMO  č.  461/'13.  z 12.6.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  č

3.16  Memorandum  o spolupráci  na realizaci  koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny

. Karvinska  do roku  2030  a na rozvoji  území

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  Odbor  rozvoje  a investic
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1 , vzít  na vědomí  informace  o tvorbě  Koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny  Karvinska
2 . schválit  Memorandum  o spolupráci  na realizaci  Koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny
Karvinska  do roku 2030  a na rozvoji  území

Průběh  diskuse:

Mgr, Chlubna  -  uvedl,  že se Ing. Szotkowskou  zúčastnilí  prezentace  a pracovního  jednání
k návrhové  části  Koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny  Karvinska  do roku  2019  na MSID  v
Ostravě,  kde přednesli  zásadní  připomínky  a to, aby  do první  fáze  byla  zahrnutá  Orlová  1.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že text  materiálu  byl doplněn  o zahrnutí  Orlové  1, kdy  v

původním  materiálu  Orlová  1 v mapce  nebyla  zahrnuta.  Připomínku  zahrnutí  do první  fáze
Orlovou  1 MSID  akceptovalo.  Spolupráce  bude  řešena  až v dalších  krocích.  Hlavním
organizátorem  je Moravskoslezský  kraj a společnost  Moravskoslezské  Investice  a
Development,  a.s.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje
Zastupitelstvu  města  Orlová

1. vzít na vědomí  informace  o tvorbě  Koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny  Karvinska
2, schválit  Memorandum  o spolupráci  na realizaci  Koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny
Karvinska  do roku  2030  a na rozvoji  území

Usnesení  RMO  č.  462/13.  z 12.6.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  č

3.17  Prověření  možnosti  parkování  na ul. Osvobození  před  Starým  priorem  a na ul.

. Okružní  před  domem  č.p. 922

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martína  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Informativní  zprávu  "Prověření  možnosti  parkování  na ul. Osvobození  před  Starým  priorem

a na ul. Okružní  před  domem  č.p.  922".

Průběh  dískuse:

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že výsledkem  prověření  je, že na ul. Osvobození  nelze  zřídit

parkovací  místa  a na ul. Okružní  ano.  ORI  požádá  OSMHS  o investiční  kartu  aby  mohli

případné  projektování  zařadit  do návrhu  do rozpočtu  na příští  rok.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  ul. Osvobození  byla  prověřována  pouze  před  Starým

priorem  nebo  byly  pověřovány  i další  místa.

Ing. Szotkowská  -  pouze  před  Starým  priorem.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  nelze  ul. Osvobození  prověřít  i na jiných  místech

např.  mezi  domy  atd.

Ing. Szotkowská  -  ul. Osvobození  je zahrnuta  v Dopravním  generelu  města  Orlová.

p. Vršanský  -  dotázal  se, proč  se na ul. Okružní  nevyužije  k parkování  i ovál  u výjezdu  z

parkoviště.

Ing. Szotkowská  -  k parkování  budou  využita  místa,  která  budou  prověřena  a proměřena.

Mgr. Chlubna  -  navrhl  nechat  prověřít  možnost  parkování  i na navrženém  místě  p.

Vršanským  (ovál  u výjezdu  parkoviště).

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L.ubosíav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  "Prověření  možnosti  parkování  na ul. Osvobození  před  Starým  priorem

a na ul. Okružní  před  domem  č.p.  922".

Usnesení  RMO  č.  463/1  3. z I2.6.20"19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.18  Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření Smlouvy  o uzavření  budoucí smlouvy o připojení  odběrného  elektrického  zařízení  k distribuční
soustavě  do napět'ové  hladiny  O,4 kV (NN) číslo  19SOBS014121529409  pro napájení radaru na ul. Na
Olmovci v Orlové-Lutyni.

Průběh  diskuse:

Ing, Szotkowská  -  inťormovala,  že zjistili,  že na místě  je plyn.  Záležitost  se bude  řešit.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 4 (lng.  Pavel  Dendis)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
uzavření  Smlouvy  o uzavřerí  budoucí  smlouvy  o připojení  odběrného  elektrického  zařízení  k distribuční

soustavě  do napět'ové  hladiny  O,4 kV (NN)  ČÍSIO 19SOBS014121529409  pro  napájení  radaru  na ul. Na

Olmovci  v Orlové-Lutyni.

Usnesení  RMO  č. 464/13.  z 12.6.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3. 19 Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ106  - odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 79" - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa,  2. část  - sadové

úpravy  (975  tis. Kč),  převod  rozpočtovaných  prostředků  v rámci  kapítálových  a běžných

výdajů  při zachování  schváleného  účelu  použití

Průběh  diskuse:

Ing. Szotkowská  informovala  o doplnění  materiálu.

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 79" - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa,  2. část  - sadové

úpravy  (975  tis. Kč),  převod  rozpočtovaných  prostředků  v rámci  kapitálových  a běžných

výdajů  při  zachování  schváleného  účelu  použití
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Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlové  schválit

rozpočtové  opatření č. 83" -  Protipovodňový  varovný a monitorovací  systém města  Orlová

(dotace  4 2 098 tis. Kč, IF 5195  tís. Kč), rozšíření rozpočtované  akce  o realizaci  včetně
navýšení  finančních  prostředků

Starosta  města  Mgr. Chlubna nechal hlasovat o návrhu na usnesení (doplnění  k návrhu  na
usneserÍ.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupítelstvu  města  Orlové  schválit

rozpočtové  opatření č. 83" -  Protipovodňový  varovný a monitorovací  systém města  Orlová

(dotace  12 098 tis. Kč, IF 5195  tis. Kč), rozšíření rozpočtované  akce o realizaci  včetně
navýšení  finančních  prostředků

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová, Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis, Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro 0 proti  O zdrželo se (přítomno 9 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna nechal hlasovat o návrhu na usnesení (1 část  návrhu  na
usnesení).

Návrh  na  usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření č. 79" - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa, 2. část  - sadové

úpravy  (975 tis. Kč), převod rozpočtovaných  prostředků  v rámci kapitálových  a běžných
výdaju  při  zachování  schváleného  účelu  použití

Jmenovíté  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová, Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis, Roman  Owczarzy,
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[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 79" - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa,  2. část  - sadové

úpravy  (975  tis. Kč), převod  rozpočtovaných  prostředků  v rámcí  kapítálových  a běžných

výdajů  při zachování  schváleného  účelu  použití

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlové  schválit

rozpočtové  opatření  č. 83"  -  Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová

(dotace  12 098 tis. Kč, IF 5195  tis. Kč), rozšíření  rozpočtované  akce  o realizaci  včetně

navýšení  finančních  prostředků

Průběh  diskuse:

Informace  Ing. Szotkowské,  vedoucí  ORI.

Ing. Szotkowská  -  podala  informace  ohledně  náměstí.  V pátek  ORI  odevzdalo  opravené

výkazy  výměr  s opravenými  názvy.  Odevzdané  materiály  přešly  na ministerstvu  z

technického  oddělení  na tendry.

Mgr. Chlubna  -  čeká  se na vyvěšení  soutěže.  Požádal,  aby  vyvěšení  soutěže

ministerstvem  bylo  zveřejněno  na facebooku,  na webových  stránkách  atd.

p. P. Koláček  -  dotázal  se, zda  by nemohly  vzniknout  parkovací  místa  na ul. Osvobození

na jiných  místech.

Ing. Szotkowská  -  ul. Osvobození  je zahrnuta  generelu.  Uvedla,  že dělali  aktualizaci  za

DKMO,  kde by měla  vzniknout  nějaká  parkovací  místa.

Ing. Szotkowská  -  informovala,  že probíhá  druhá  vlna  zateplování  ZŠ Mládí,  zateplování

Altenheimu,  parkour  je hotový.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že členům  RMO  bude  předložena  tabulka  o stavu  investičních

akcí.
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Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že tabulka  o stavu  investičních  akcí  bude  předložena  na příští
schůzi  rady  města.  Poděkoval  Ing. Szotkowské  za uvedené  informace.

Usnesení  RMO  č.

usnesení  a

z 12.6.20'19 Nepřijaté

3,20  Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na
. stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  -

objekt  č.p.  144  - NET  OFFICE"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod byl vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  0

z 12.6.2019 Nepřijaté

3.21  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Tento  materiál  uvedl:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod  byl  vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Průběh  diskuse:

V 12.45  hod.  vyhlásil  starosta  města  Mgr.  Chlubna  přestávku.
V 13.00  hod.  pokračování  schůze  rady  města.

Usnesení  RMO  č.

usnesení  Č

z '12.6.2019 Nepřijaté

3.22  Prezentace  společnosti  BDO  Audit  s.r.o.  k provedení  forenzního  auditu  v Domově

. Vesna,  příspěvkové  organizaci

Tento  materiál  uvedl:  zástupci  BDO,  Mgr.  Brňovják,  Ing. Jahůdková,  Bc. Nociárová,  Ing.
Botlíková,  MBA

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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Průběh  diskuse:

Ze schůze  odešla  Mgr.  Cibulková.

Na schůzi  RMO byli přizváni  zástupci  společnosti  BDO Audit  s.r.o., Bc. Iveta Nociarová,
vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního,  Ing. Sárka  Botlíková,  MBA, ředitelka  Domova
Vesna,  Ing. Iveta Jahůdková,  interní  auditorka,  Mgr. Václav  Brňovják,  vedoucí  právního
odboru.

Mgr. Chlubna  sdělil,  že všichni  členové  rady města  měli  možnost  se s zprávou  o provedení
forenzního  auditu  v Domově  Vesna  seznámit.

Ing. Matušek,  MBA  -  uvedl,  že zpráva  byla ze strany  města  několikrát  připomínkována.
Požádal  zástupce  společnosti  BDO Audit  s.r.o. o vyjádření.

Zástupce  společnosti  BDO  Audit  s.r.o. sdělil,  že prováděli  forenzní  audit  v Domově  Vesna.
Předmětem  auditu  bylo období  za období  1.1. 2014  do 8.6.2018.  Zjistili  celou  řadu

nedostatků,  které seskupili  do deseti  oblastí.  Z toho  tři oblasti  zjištění  považují  za vysoké

významnosti,  šest  zjištění  střední  významnosti  a jedno  zjištění  spíše  doporučení.
Nejvýznamnější  nedostatek  byla skartace  dokumentů,  důkazní  nouze,  která se projevila  v
dalších  částech  zjištění.  Dále  byly zjištěny  nedostatky  ve veřejných  zakázkách  a
netransparentním  přijímání  klientů.  Po připomínkování  doplnili  zprávu  o dodatečné
podklady.  Tímto  splnili  zadání.  Byla ještě  diskuze  ohledně  vyvození  odpovědnosti  vůči
bývalé  paní ředitelce.  Rozuměli,  že jedno  vyvození  odpovědnosti  bylo, že byla  odvolána  z
funkce,  zjištění  byla celá řada.  Druhá  otázka  byla, zda vznikla  škoda,  kterou  je možné  po

ní požadovat.  Z našeho  pohledu  nebyly  zjištěny  takové  případy,  protože  chyběla
dokumentace.  Některé  osoby  nám potvrdily  některé  skutečnosti,  ale řekli, že veřejně  tyto
skutečnosti  nepotvrdí.  V případě  nebyly  naplněny  některé  charakteristiky  nebo  faktory  pro

vznik  té škody. To bylo předmětem  diskuse.

Mgr. Chlubna  -  uvedl,  že mu ve zprávě  chybí  jasné  vyjádření.  Ve zprávě  uvádíte,  slova
,,domníváme  se, dle našeho  názoru"  atd. a to je vyjádření  neurčité.

Zástupce  společnosti  BDO  Audit  s.r.o. sdělil,  že na základě  připomínek,  znovu  zprávu

prošli a snažili  se nedostatečně  tvrdé  formulace  odstranit.  Uvedl,  že to, že ve správě
zůstaly  formulace,,dle  našeho  názoru  a domníváme  se" vychází  z mezinárodních
auditorských  standardů,  kde  se auditor  vyjadřuje,  že je to podle  jeho  názoru.  Finálně  může
vždy rozhodnout  jenom  soud.  Formulace,,domníváme  se" je synonymum  k formulaci
,,podle našeho  názoru".

Mgr. Chlubna  -  domnívá  se, že práce  nebyla  odvedena  dostatečně  kvalitně.  Očekávali
preciznější  a jednoznačnější  výstup.

Ing. Jahůdková  -  potvrdila,  že závěry  uvedené  ve zprávě  jsou  nejasné  a neurčité.  Chybí
větší  konkrétnost.

Následně  proběhla  diskuze  ohledně  odpovědnosti.

Mgr. Brňovják  -  jsou  zde tři aspekty  odpovědnosti  pracovněprávní,  občanskoprávní  a

případně  i trestněprávní.  Audit  byl prováděn  v mantinelech  interní  auditorské  zprávy,  kde
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již veřejné  zakázky  na IT služby,  opravy,  malování  atd. byly  důvodem  podezření,  že něco

není  v pořádku.  Hovoříte,  že to nebylo  pouze  na paní  ředitelce,  že kontrolní  mechanismus

selhal,  ale kontroíní  mechanismus  tam nebyl.  Domnívá  se, že škoda  vznikla,  jelikož

zakázka  byla  dána  klientovi  s cenou,  která  není  cenou  obvyklou.  Nikdo  v Domově  Vesna

nic nereguloval.  Uvedl,  že očekávali  zprávu,  která  bude  propracovanější.

Zástupce  společnosti  BDO  Audit  s.r.o. sdělil,  že neprověřovali  pouze  to, co se dozvěděli,

ale prověřovali  a testovali  účetnictví  na celé  populaci.  Kontrolovali  větší  počet,  než  je ve

zprávě  uveden.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že ve zprávě  používají  neurčité  fráze.

Mgr. Brňovják  -  ve zprávě  měly  být  zmapovány  pochybení,  nedokonalosti,  aby  se do

budoucna  mohla  přijmout  opatření,  která  povedou  ke zlepšení  kontrolních  mechanismů,

transparentností  veřejných  zakázek.  Ve zprávě  byla  vyčíslena  škoda  pouze  u kuchyní.

Skoda  vznikla  také  u úklidové  služby.

Mgr. Chlubna  -  ve zprávě  mělo  být uvedeno,  k jakému  porušení  zákona  došlo.

Zástupce  společnosti  BDO  Audit  s.r.o. uvedl,  že to ve zprávě  popsáno  je. Ve zprávě  je

uvedeno  deset  zjištění,  deset  oblastí,  které  byly  popsány  s odkazem  na porušení  zákonů  a

doporučení.  Ve zprávě  byla  popsána  skutečnost  a v závěru  bylo  vypsáno  porušení

právních  předpisů.

Mgr. Chlubna  -  navrhl  možnosti  řešení.  My  vyspecifikujeme  znovu,  co se nám  nelíbí  a vy

to opravíte  nebo  skončíme  u závěru  jaký  je a vy nám dáte  slevu.

Ing. Jahůdková,  zástupci  společnosti  BDO  Audit  s.r.o.  Mgr. Brňovják  diskutovali  o

zadávání  veřejné  zakázky  na malování  v Domově  Vesna.

Mgr. Chlubna  -  ve zprávě  by mělo  být  jednoznačně  napsáno,  k jakému  porušení  právních

předpisů  došlo.

Ing. Matušek,  MBA  -  uvedl,  že děje,  které  byly  ve zprávě  popsány,  jako  pochybení,  např.

veřejné  zakázky,  by měly  být přeformulovány  na např.,,v  organizaci  nebyly  transparentně

zadávány  veřejné  zakázky,  bylo  porušeno....".,,V  organizaci  došlo  ke skartaci  dokumentů,

proto  nebylo  možné  předložit  odpovídající  dokumentaci,  byli netransparentně  přijímáni

klienti"  atd. Bude  záležet  na našem  zvážení  s právníky,  zda  se bude  řešit  trestněprávní

odpovědnost.  Spousta  dokumentů  bylo  skartováno  a je to problém.  Požádal  pana  starostu

o zadání  termínu  úpravy  zprávy.

Mgr. Brňovják  -  současná  paní  ředitelka  potřebuje  návod,  jak  má postupovat  dál.

Zástupce  společnosti  BDOAudít  s.r.o.  domnívá  se, že spousta  opatření  bylo  již

realizováno.

Mgr. Starosta  města  -  dotázal  se, kdy  je schopna  společnost  úpravu  zprávy  zaslat.

Zástupce  společnosti  BDO  Audit  s.r.o.  -  odpověděl,  že do týdne.
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Starosta  města  Mgr. Chlubna  poděkoval  zástupcům  společnosU  BDO  Audit  s.r.o.  a se
zástupci  se rozloučil.  Dále  poděkoval  Bc. Nociarové,  Ing. Botlíkové,  MBA,
Ing. Jahůdkové,  Mgr. Brňovjákovi.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  46511 3. z 1 2.6.2019

usnesení  Č
Nepřijaté

Informace  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  tajemníka úřadu  o závěru  kontroly,,Protokolu  o provedení  následné  kontroly
4-4/2019"  na odboru  městských  financí  a školství

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly

uděluje

výjimku ze směrnice 1/2017: ; :Í  2 !   se zadání zakázky malého rozsahu
u AK  -  JUDr. Pavel  Ríčka,  (Mgr. Kristina  Chrástková)

Průběh  diskuse:

Ze schůze ra%,Běsta odešla. Mg.r. 9UJ3p,yá..
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Ing. Matušek,  MBA  informoval  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství.

Starosta  města  Mgr.  Chíubna  přednesl  návrh  na usnesení  a nechal  o návrhu  na usnesení

hlasovat.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  tajemníka  úřadu  o závěru  kontroly,,Protokolu  o provedení  následné  kontroly

4-4/201  9" na odboru  městských  financí  a školství

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly

Rada  města  Orlová

uděluje

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl.  1 odst.  2 a souhlasí  se zadání  zakázky  malého

rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Ríčka,  (iVlgr. Kristina

Chrástková)

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  tajemníka  úřadu  o závěru  kontroly.Protokolu  o provedení  následné  kontroly

4-4/20'1  9" na odboru  městských  financí  a školství

Rada  města  Orlová

ukládá  tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovísko  k závěru  kontroly

Rada  města  Orlová

uděluje

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

fínancovaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl. 4 odst.  2 a souhlasí  se zadáním  zakázky

malého  rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Říčka  Mgr Krístina

50



Chrástková)

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  č

z 12.6.20'19 Nepřijaté

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že bude  probíhat  jednání  s Asentalem.  Proběhlo  jednání  s
Městskou  policií.  Strážníci  budou  opět  jezdit  na jízdních  kolech.  Dále  byla  projednána
situace  ohledně  napadení,  ohledně  situace  na Doubravanu,  nákup  automobilu,  byla
projednána  možnost  přestěhování  služebny  Městské  policie  z Orlové-Poruby  na služebnu
do Orlové-Lutyně.  Přestěhování  by bylo  finančně  nákladné  a bude  znovu  přepočítáno.

p. M. Koláček  -  doplnil,  že starosta  města  bude  každé  pondělí  od Městské  policie  dostávat
svodky  za předchozí  týden.

Mgr. Chlubna-informoval,  že v pátek  14.6.2019  bude  probíhat  ocenění  dárců  krve.
Informoval,  že do doby  opravy  veřejného  WC  v letním  kině  bude  umístěno  v letním  kině  a
u skateboardového  hřiště  mobilní  WC.

Bc. Kubalová  -  informovala,  že OSZ  vstoupilo  v jednání  s Nadací  lékáren  MAX  ohledně
možnosti  získat  automobil  (Taxík  Maxík)  pro účely  přepravy  seniorů  a zdravotně

postižených  občanů.  Udržitelnost  automobilu  by byla  5 let. Na první  rok provozu  by městu
poskytli  150  tis. Kč.  Výzva  bude  vyhlášena  k 1.1.2020.

Mgr. Chlubna  -  požádal  členy  rady  města  o zvážení,  které  prioritní  investiční  akce,  by se
měly  v tomto  volebním  období  realizovat.  Sdělil,  že jeho  prioritou  je udělat  náměstí  a
koupaliště.  Sdělil,  že členům  rady  města  bude  zaslán  seznam  projektů,  které  jsou
připravené,  seznam  objektů,  které  jsou  v současné  době  nevyužité.

p. M. Koláček  -  poukázal  na to, že by se měla  zlepšit  komunikace  mezi  odbory  MěÚ.
Informoval,  že v letním  kině  na malém  hřišti  spadla  uschlá  větev.  Bylo  provedeno  opatření,
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byly  provedeny  ořezy  suchých  větví.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

Ing. Matušek,  MBA  -  sdělil,  že nedostatky  týkající  se stání  správy  např.  černá  stavba  atd.

mohou  členové  RMO  hlásit  na e-mail  tajemníka.  Informoval  o provedení  kamerové

zkoušky  vodovodní  přípojky  na koupališti,  kdy  nastaly  problémy,  ve zkoušce  se bude

pokračovat.

p. P. Koláček  -  upozornil  na nedostatek  v OZV  ohledně  odvozu  velkoobjemového  odpadu

na sběrný  dvůr  v případě  úmrtí  orlovského  občana,  kdy  pozůstalý  má  trvalý  pobyt  mimo

území  Orlová.

Závěr:

V 'l 5.30  hod.  ukončíl  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna  'í 3. schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:
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Schůze  rady  ukončena  v 15.30  hod.

Datum  zpracování:  17.6.2C)19

Zápis  zpracoval:  Mgr. Zdeňka  Koběrská

Zápís  ověřil(a):  Petr  Koláček

Mgr. Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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Město Orlová  
 

Zápis z 14./1. schůze Rady města Orlová 
 konané dne 18.07.2019 v zasedací místnosti č. 218 na MěÚ v Orlové-Lutyni  
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Počet přítomných členů schůze Rady města Orlové: 9   
 
Přítomni členové Rady města Orlové:  
Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček, Bc. Naděžda Kubalová, Mgr. Ing. Kateřina Plintová, 
Petr Koláček, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis, Roman Owczarzy, Ľuboslav Vršanský.   
 
Nepřítomni členové Rady města Orlové:   
 
1. Zahájení v 14.00 hod.   
 
1.01. Schválení programu schůze Rady města Orlová 
14./1. schůzi Rady města Orlové zahájil a řídil starosta města Mgr. Miroslav Chlubna. Navrhl, 
aby se schůze řídila programem uvedeným na pozvánce. 
 
Návrh na usnesení 
Rada města Orlová 
 
s c h v a l u j e   
program 14./1. schůze Rady města Orlové konané dne 18.7.2019 ve znění dle pozvánky  

 
Rada města Orlová hlasovala o návrhu na usnesení a toto schválila.  
Výsledek hlasování: 
PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček, Bc. Naděžda Kubalová,  
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Koláček, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis,  
Roman Owczarzy, Ľuboslav Vršanský).   
 
PROTI: 0   
 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Přijaté usnesení 
496/14/1 Schválení programu schůze Rady města Orlová 

Rada města Orlová 
 

s c h v a l u j e   
program 14./1. schůze Rady města Orlové konané dne 18.7.2019 ve znění dle 
pozvánky  

 
Schválený pořad schůze Rady města Orlové. 
1. Zahájení - 14.00 hod. 
1.01. Schválení programu schůze Rady města Orlová 
1.02. Určení ověřovatele zápisu ze schůze Rady města Orlová - ústně 
  
2. Materiály k projednávání na schůzi rady města: 
2.01. Vstup města Orlová do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., včetně 

úpravy rozpočtu 2019 ORJ 107 – odbor správy majetku a hospodářské správy - 
písemně 

2.02. Humanizace a revitalizace centra Orlové-Lutyně - řešení smluvní pokuty - písemně
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1.02. Určení ověřovatele zápisu ze schůze Rady města Orlové 
Starosta města Mgr. Chlubna navrhl určit ověřovatelem zápisu 14./1. schůze Rady města 
Orlová pana Ľuboslava Vršanského.  
 
Návrh na usnesení  
Rada města Orlová 
 
u r č u j e  
ověřovatelem zápisu z 14./1. schůze Rady města Orlové konané dne 18.7.2019 
pana Ľuboslava Vršanského 
 
Rada města Orlová hlasovala o návrhu na usnesení a toto schválila.  
Výsledek hlasování: 
PRO: 8 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček, Bc. Naděžda Kubalová,  
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Koláček, Petr Stuchlík, Roman Owczarzy, Ing. Pavel Dendis).   
 
PROTI: 0   
 
ZDRŽEL SE: 1 (Ľuboslav Vršanský) 
 
Přijaté usnesení 
497/14/1 Určení ověřovatele zápisu ze schůze Rady města Orlové 

Rada města Orlová 
 

u r č u j e  
ověřovatelem zápisu z 14./1. schůze Rady města Orlové konané dne 18.7.2019 
pana Ľuboslava Vršanského 
 

2. Materiály k projednávání na schůzi rady města. 
 
2.01. Vstup města Orlová do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., včetně 
úpravy rozpočtu 2019 ORJ 107 – odbor správy majetku a hospodářské správy 
Tento materiál uvedl Ing. Bill, vedoucí odboru správy majetku a hospodářské správy.  
 
Návrh na usnesení 
Rada města Orlová    
 
d o p o r u č u j e   
Zastupitelstvu města Orlová  
v souladu s § 84 odst. 2 písm. e) a g) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších 
předpisů 
 
1. schválit 
 
1.1. vstup města Orlová do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., který se 

bude podílet na založení, řízení a kontrole akciové společnosti CEVYKO a.s., která 
bude nabyvatelem a provozovatelem technologického zařízení na třídění a využití 
směsného komunálního odpadu, včetně nemovitostí, staveb a dalších věcí potřebných 
k řádnému provozování tohoto technologického zařízení  

 
1.2. zakladatelské právní jednání o založení Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, 

z.s., včetně Stanov Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s.  
 
1.3. vstup Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., do akciové společností 

CEVYKO a.s., včetně Stanov společnosti CEVYKO a.s. a Akcionářské smlouvy 
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1.4. rozpočtové opatření č. 93 
 

a) – vstupní členský příspěvek do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s. (577 
040 Kč), 

 
b) – členský provozní příspěvek do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s. 

(288 520 Kč) 
 
2. delegovat 
pro volební období 2018-2022 na členskou schůzi Spolku pro nakládání s komunálním 
odpadem, z.s., člena Zastupitelstva města Orlová pana (paní) ………………… a jako jeho 
náhradníka člena Zastupitelstva města Orlová pana (paní)……………………… 
 
3. navrhnout 
aby byl (z)volen na členské schůzi Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., jako 
člen výboru Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., pan Mgr. Miroslav Chlubna – 
člena Zastupitelstva města Orlová 
 
4. pověřit  
starostu města Orlová právním jednáním směřujícím k založení a vzniku Spolku pro nakládání 
s komunálním odpadem, z.s., zejména ke schválením a podpisu notářského zápisu o založení 
Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., a podpisu Stanov Spolku pro nakládání s 
komunálním odpadem, z.s. v souladu s tímto usnesením  
 
5. zmocnit 
starostu města Orlová k podepisování individuálních plných mocí zástupci města Orlová na 
členské schůze Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s. 
 
6. uložit  
6.1. starostovi města Orlová zajistit pro delegovaného zástupce města Orlová na členské 

schůze Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., závazné stanovisko 
Zastupitelstva města Orlová ke způsobu hlasování na členských schůzích 

 
6.2. zástupci města Orlová delegovanému na členské schůze Spolku pro nakládání s 

komunálním odpadem, z.s., předkládat zprávy o průběhu členských schůzí na 
nejbližším zasedání Zastupitelstva města Orlová   

 
Diskuse 
 
Mgr. Chlubna – sdělil, že budou splněny veškeré ukazatele, které ukládá EU. Členství ve 
Spolku zaručuje, že město Orlová bude mít vliv na řízení společnosti. Zaručuje min. 25 let 
řešení situace v oblasti komunálních odpadů. Pokud město Orlová vstoupí do Spolku, bude 
muset uhradit jednorázový vstupní příspěvek ve výši cca 600 tis. Kč a každoroční provozní 
příspěvek ve výši cca 280 tis. Kč.  
 
Ing. Bill – sdělil, že v 14.30 se dostaví Ing. Zyder a právník, který zpracoval stanovy. Mělo 
by se postupovat tak, aby to pro občany bylo co nejlepší.   
 
p. Owczarzy – dotázal se na počty hlasů.  
 
Ing. Bill – vysvětlil členům rady města počty hlasů spojených s členstvím ve Spolku.  
 
Mgr. Chlubna – město Orlová jako člen Spolku bude mít rozhodující hlas pro vstup nového 
člena do Spolku. Nový člen bude muset být projednán na zastupitelstvu. Zastupitelstvo 
řekne, zda chce, aby delegát hlasoval pro přijetí nového člena do Spolku.   
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p. Stuchlík – informoval o e-mailu p. Kloska. 
  
Členové RM diskutovali o odběrateli, který bude odpad spalovat (Veolie, ČEZ).  
Mgr. Chlubna sdělil, že primární odběratelem by měla být Veolie, ale do budoucna se bude 
jednat s každým, kdo bude mít na tento odpad kotel. Mgr. Ing. Plintová připomněla, že Veolie 
vytápí Havířov, ČEZ vytápí Orlovou.  
 
Mgr. Chlubna – uvedl, že z variant, které se nabízejí ať už je to FCC atd., volí Spolek, a to 
z důvodu, aby to zůstalo v rukou obce, aby občané nemuseli dát z peněženek více peněz.   
 
M. Koláček – připomněl, že je potřeba delegovat člena ZMO. 
 
Mgr. Chlubna – navrhl delegovat Ing. Dendise a za náhradníka pana Owczarzyho.  
 
Mgr. Ing. Plintová – sdělila, že je potřeba říct, že do dnešního dne není povoleno tuhá 
alternativní paliva (TAP) spalovat.   
 
Mgr. Chlubna – sdělil, že město vstupuje do Spolku, který bude odpad třídit.  
 
Mgr. Chlubna ukončil diskusi a nechal hlasovat o návrhu na usnesení, s tím, že 
delegování budou Ing. Pavel Dendis, pan Roman Owczarzy.  
 
Rada města Orlová hlasovala o návrhu na usnesení a toto schválila.  
Výsledek hlasování: 
PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček, Bc. Naděžda Kubalová,  
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Koláček, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis,  
Roman Owczarzy, Ľuboslav Vršanský).   
 
PROTI: 0  
 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Přijaté usnesení 
498/14/1 Vstup města Orlová do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., 

včetně úpravy rozpočtu 2019 ORJ 107 – odbor správy majetku a 
hospodářské správy 
Rada města Orlová    
 
d o p o r u č u j e   
Zastupitelstvu města Orlová  
v souladu s § 84 odst. 2 písm. e) a g) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 
znění pozdějších předpisů 
 
1. schválit 
1.1.  vstup města Orlová do Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, 

z.s., který se bude podílet na založení, řízení a kontrole akciové 
společnosti CEVYKO a.s., která bude nabyvatelem a provozovatelem 
technologického zařízení na třídění a využití směsného komunálního 
odpadu, včetně nemovitostí, staveb a dalších věcí potřebných k 
řádnému provozování tohoto technologického zařízení  

 
1.2. zakladatelské právní jednání o založení Spolku pro nakládání s 

komunálním odpadem, z.s., včetně Stanov Spolku pro nakládání s 
komunálním odpadem, z.s.  
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1.3. vstup Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., do akciové 
společností CEVYKO a.s., včetně Stanov společnosti CEVYKO a.s. a 
Akcionářské smlouvy 

 
1.4. rozpočtové opatření č. 93 
 

a) – vstupní členský příspěvek do Spolku pro nakládání s komunálním 
odpadem, z.s. (577 040 Kč), 
 
b) – členský provozní příspěvek do Spolku pro nakládání s komunálním 
odpadem, z.s. (288 520 Kč) 

 
2. delegovat 
pro volební období 2018-2022 na členskou schůzi Spolku pro nakládání s 
komunálním odpadem, z.s., člena Zastupitelstva města Orlová pana Ing. Pavla 
Dendise a jako jeho náhradníka člena Zastupitelstva města Orlová pana 
Romana Owczarzyho 
 
3. navrhnout 
aby byl (z)volen na členské schůzi Spolku pro nakládání s komunálním 
odpadem, z.s., jako člen výboru Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, 
z.s., pan Mgr. Miroslav Chlubna – člena Zastupitelstva města Orlová 
 
4. pověřit  
starostu města Orlová právním jednáním směřujícím k založení a vzniku Spolku 
pro nakládání s komunálním odpadem, z.s., zejména ke schválením a podpisu 
notářského zápisu o založení Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, 
z.s., a podpisu Stanov Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, z.s. v 
souladu s tímto usnesením  

 
5. zmocnit 
starostu města Orlová k podepisování individuálních plných mocí zástupci 
města Orlová na členské schůze Spolku pro nakládání s komunálním odpadem, 
z.s. 
 
6. uložit  
6.1. starostovi města Orlová zajistit pro delegovaného zástupce města 

Orlová na členské schůze Spolku pro nakládání s komunálním 
odpadem, z.s., závazné stanovisko Zastupitelstva města Orlová ke 
způsobu hlasování na členských schůzích 

 
6.2. zástupci města Orlová delegovanému na členské schůze Spolku pro 

nakládání s komunálním odpadem, z.s., předkládat zprávy o průběhu 
členských schůzí na nejbližším zasedání Zastupitelstva města Orlová   

 
 
2.02. Humanizace a revitalizace centra Orlové-Lutyně – řešení smluvní pokuty 
Tento materiál uvedla Ing. Szotkowská, vedoucí odboru rozvoje a investic.  
 
Návrh na usnesení 
Rada města Orlová 
 
1 .  b e r e  n a  v ě d o m í  
informativní zprávu o řešení smluvní pokuty „Humanizace a revitalizace centra Orlová-Lutyně“   
 



 

strana 6 z 7 
 

2 .  d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu města Orlová  
 
2a. schválit uzavření  Smlouvy o narovnání – úhrada poměrné části smluvní pokuty ve výši 
50% tj. 35 587,- Kč za nepředložení bankovní záruky za provedení díla z penalizační faktury 
č. 2019400107 ze dne 15.4.2019 
 
2b. schválit prominutí pohledávky ve výši 35.587,- Kč z penalizační faktury č. 2019400107 ze 
dne 15.4.2019 
 
Diskuse 
 
Mgr. Chlubna – soudy bývají na dlouhou dobu.  
 
Ing. Szotkowská – upozornila na opravu částky v návrhu na usnesení z 35 587 Kč na 37 587 
Kč. Uvedla, že firma je ochotna zaplatit smluvní pokutu ve výši 37 587 Kč.  
 
Mgr. Chlubna – nechal hlasovat o návrhu na usnesení s opravou částky na 37 587 Kč.  
 
Rada města Orlová hlasovala o návrhu na usnesení a toto schválila.  
Výsledek hlasování: 
PRO: 9 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav Koláček, Bc. Naděžda Kubalová,  
Mgr. Ing. Kateřina Plintová, Petr Koláček, Petr Stuchlík, Ing. Pavel Dendis,  
Roman Owczarzy, Ľuboslav Vršanský).   
 
PROTI: 0   
 
ZDRŽEL SE: 0 
 
Přijaté usnesení 
499/14/1 Humanizace a revitalizace centra Orlové-Lutyně – řešení smluvní pokuty 

Rada města Orlová 
 
1. b e r e  n a  v ě d o m í  
informativní zprávu o řešení smluvní pokuty „Humanizace a revitalizace centra 
Orlová-Lutyně“   
 
2. d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu města Orlová  

 
2a. schválit uzavření  Smlouvy o narovnání – úhrada poměrné části smluvní 
pokuty ve výši 50% tj. 37 587,- Kč za nepředložení bankovní záruky za 
provedení díla z penalizační faktury č. 2019400107 ze dne 15.4.2019 
 
2b. schválit prominutí pohledávky ve výši 37.587,- Kč z penalizační faktury č. 
2019400107 ze dne 15.4.2019 
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Mgr. Chlubna informoval, že 17.7.2019 bylo podepsáno Memorandum o spolupráci na 
realizaci koncepce rozvoje pohornické krajiny Karvinska do roku 2030 a na rozvoji území.  
 
 
 
 
V 14.45 hod. ukončil starosta města Mgr. Miroslav Chlubna 14./1. schůzi Rady města 
Orlové.  

 
 
 
 
 

Mgr. Miroslav Chlubna     Miroslav Koláček 
starosta města Orlová    místostarosta města Orlová 
 
 
 
 
 
 
Zápis ověřil  
 
 
 
---------------------------------------------- 
Ľuboslav Vršanský              
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zpracovala dne 22.07.2019 
Mgr. Zdeňka Koběrská 



ORLOVA - *  0  *  ' -  a ,  ' .  a

Zápis  ze14.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  26.6.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Ing. Pavel  Dendis

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr. Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Jednárí  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

2.1. SMO - Žádost o udělení pokynu dle @ 51, odst. 2, zákona o obchodních
korporacích

Předkladatel:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m. a. s. Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  Vstup  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová  do Spolku  pro  nakládání  s

komunálním  odpadem

Předkladatel:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m. a. s. Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

3.1.  Zprávy  vedoucího  Obvodního  oddělení  PČR Orlová  a velitele  Městské

policie  Orlová  o bezpečnostní  situaci  ve městě

Předkladatel:  npor.  Mgr.  Gabzdyl,  Mgr.  Galia

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.2.  TAJ - Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.3.  TAJ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  I 03 -  tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.4.  Informace  o vyřízení  interpelací  z 5. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,

konaného  dne  17.  6. 2019

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.5.  OSZ-Odpisovýplánnarok2019příspěvkovéorganizace,zřízenéměstem

Domov  Vesna,  Orlová-Lutyně  -  změna

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.6.  OD - Dodatek  č. 15 ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové

osobní  dopravě  k zajištění  městské  hromadné  dopravy  na území  města

Orlové

Předkladatel:  Ing. Radim  Klein,  vedoucí  OD
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Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.7. OD - Dodatek  č. 12  ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové
dopravě  k zajištění  ostatní  dopravní  obslužnosti  na území  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radim  Klein,  vedoucí  OD

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.8. OMFŠK  - Udělení  souhlasu  k přijetí  finanční  podpory  příspěvkové
organizaci

Předk)adatel:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.9.  OSMHS  - Objekt  na ulici  B. Němcové  č. p. 853 v Orlové-Porubě

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.10.OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 11. OSMHS  - Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p.
1268  na ulici 1. Máje  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 12. OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. "í 3. OSMHS  - Nebytové prostory  pavilonu,,A"  č. p. 4 391 v areálu  Základní  školy
Mládí  č. p. 726 v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.14.  Další  provozování  hotelu  SIEM  č.p.  793 na pozemku  parc.  č. 353/1 v x.ú.
Horní  Lutyně  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.15.OR1  - Úpravy rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  ainvestic

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 16. ORI - Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého
rozsahu  na stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech
města  Orlová-Lutyně  -  objekt  č.p.  144  -  NET  OFFICE"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 'l 7. ORI - "Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  - posouzení
záporové  stěny  v objektu  SO 02 - Podzemní  garáže"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3. 'l 8. ORI  - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni,  2. část  -

poskytnutí  dotace  včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 19.  ORI  - Uzavření  Smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku  včetně

rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Martína  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.20.  Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová  - smluvní

zastoupení  zadavatele,  zřízení  hodnotící  komise

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.21.Změna  organizačního  řádu  MěÚ Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.22.  Program  6. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.23.  Problematíka  fínančního  zdraví  měst  a obcí

Předkladatel:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

4.1.  Úprava  rozpočtu  roku  20'19  0RJ  IIO  -  odbor  městských  fínancí  a školství

Předkladatel:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

4.2.  Odpověd'  na petici  č. 3/2019  k parkovišti  na ul. Dětmarovická

Předkladatel:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.3. Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  po.d názvem

Instalace  sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty  na sportoviští  na ul. Skolní  "

začínáme  s lezením"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.4.  Humanizace  a revítalizace  centra  Orlová  - Lutyně  - výkon  správce  stavby  -

zřízení  hodnotící  komise,  jmenování  členů  a náhradníků  hodnotící  komise

Předkladatel:  Ing. Maíina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.5.  Vybudování  dešťové  kanalizace  v areálu  hřbitova  v Orlové  - Městě,  2. část

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.6. Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod  názvem

,,Služby  mobilního  operátora  pro  Město  Orlová"
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Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

5. Organizační  a různé

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém
období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

lJsnesení  RMO  č.  466/'14.  z 26.6.2019

usnesení  a

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Míroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  14. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  26.06.2019  ve znění  dle pozvánky

Průběh  diskuse:

14. schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídií starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.  Navrhl,
aby se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:
Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová:

2.2. Vstup  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová  do Spolku  pro nakládání  s komunálním
odpadem

Materiály  k projednávání  na schůzi  Rady  města  Orlová:
4.1. Úprava  rozpočtu  roku 2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství
4.2. Odpověd'  na petici  č. 3/2019  k parkovišti  na uí. Dětmarovická

4.3. Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod názvem  Instalace
sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty  na sportovišti  na ul. Školní  " začínáme  s lezením"
4.4. Humanizace  a revítalízace  centra  Orlová  - Lutyně  - výkon  správce  stavby  - zřízení
hodnotící  komise,  jmenování  členů  a náhradníků  hodnotící  komise
4.5. Vybudování  dešt'ové  kanalizace  v areálu  hřbitova  v Orlové  - Městě,  2. část

4.6. Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod názvem,,Služby
mobilního  operátora  pro Město  Oríová"
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a s vypuštěním  bodů:

3.21.  Změna  organizačního  řádu  MěÚ Orlová

3.23.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usneserí  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  14.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  26.06.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněním  bodů:

Jednání  jediného  akcionáři  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová:

2.2.  Vstup  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová  do Spolku  pro  nakládání  s komunálním

odpadem

Materíály  k projednávání  na schůzi  Rady  města  Orlová:

4.1.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  1IO  -  odbor  městských  financí  a školství

4.2.  Odpověd'  na petici  č. 3/2019  k parkovišti  na ul. Dětmarovická

4.3.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod  názvem  Instalace

sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty  na sportovišti  na ul. Školní  " začínáme  s lezením"

4.4.  Humanizace  a revítalízace  centra  Orlová  - Lutyně  - výkon  správce  stavby  - zřízení

hodnotící  komise,  jmenování  členů  a náhradníků  hodnotící  komise

4.5.  Vybudování  dešt'ové  kanalizace  v areálu  hřbitova  v Orlové  - Městě,  2. část

4.6.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod  názvem,,Služby

mobilního  operátora  pro  Město  Orlová"

a s vypuštěním  bodů:

3.21.  Změna  organizačního  řádu  MěÚ  Orlová

3.23.  Problematíka  finančního  zdraví  měst  a obcí

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  14.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  26.06.2019  ve znění  dle  pozvánky  s

doplněním  bodů:

Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akcíové  společností  Orlová:

2.2.  Vstup  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová  do Spolku  pro nakládání  s komunálním
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odpadem

Materiály  k projednávání  na schůzi  Rady  města  Orlová:

4.1. Úprava rozpočtu  roku  20'19 0RJ410  -  odbor  městských  financí  a školství
4.2.  Odpověd'  na petici  č. 3/2019  k parkovišti  na ul. Dětmarovická

4.3. Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malé.ho  rozsahu  pod názvem  Instalace
sestavy lezeckých  balvanů  s chyty  na sportovišti  na ul. Skolní  " začínáme  s lezením"
4.4. Humanizace  a revitalizace  centra Orlová  - Lutyně  - výkon  správce  stavby  - zřízení
hodnotící  komise,  jmenování  členů  a náhradníků  hodnotící  komise
4.5.  Vybudování  dešt'ové  kanalizace  v areálu  hřbitova  v Orlové  - Městě,  2. část

4.6.  Schválení  výjímky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod názvem,,Služby
mobilního  operátora  pro  Město  Orlová"

a s vypuštěním  bodů:
3.21.  Změna  organizačního  řádu  MětJ  Orlová
3.23.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Usnesení  RMO  č.  467/14.  z 26.6.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  [I

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 14. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  26.06.2019

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  14. schůze  Rady  města
Orlová  Ing. Pavla  Dendise.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL SE: 1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  'í zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápísu  z 14.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  26.06.2019

Ing. Pavla  Dendise

Llsnesení  RMO  č.

usnesenÍ  []

z 26.6.20'19 Nepřijaté

2.1. Žádost o udělení pokynu dle E3 5'1, odst. 2, zákona o obchodních korporacích

Tento  materiál  uvedl:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m. a. s. Orlová

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

udělení  pokynu  společnosti  SMO  k provádění  služebv  oblastech  údržby  místních  komunikací  a veřejných

ploch,  provozování  psího  útulku,  nakládání  s komunálními  odpady,  provozováni  areálů  sportovišt'  a krytého

bazénu  na základě  uzavřených  smluv  či dosavadrích  pravidel,  a to i v případě,  kdy  společnosti  SMO  bude

realizací  těchto  činnosU  vznikat  hospodářská  ztráta

Průběh  diskuse:

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová.

Samostatný  zápis  a usnesení  z tohoto  jednání  zpracovala  asistentka  SMO,  m. a. s.

Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

8



Usnesení  RMO  č. z Nepřijaté  usnesení  č

Vstup  společnosti  SMO, m.a.s. Orlová do Spolku  pro nakládání  s komunálním
odpadem

Tento materiál  uvedl: Představenstvo  společnosti  SMO, m. a. s. Orlová

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO, městské  akciové  společnosti  Orlová.Samostatný
zápis  a usnesení  z tohoto  jednání  zpracovala  asistentka  SMO, m. a. s.Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  468t14.  z 26.6.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

3.1. Zprávy  vedoucího  Obvodního  oddělení  PČR  Orlová  a velítele  Městské  policie  Orlová
o bezpečnostní  situaci  ve městě

Tento materiál  uvedl: zástupce  vedocího  Obvodního  oddělení  PČR  Orlová

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

zprávu  zástupce  vedoucího  Obvodního  oddělení  PČR Orlová  o bezpečnostní  situaci  ve

městě  za poslední  období

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  přivítal  na schůzi  RMO  npor.  Mgr. Miroslava  Hrbáčka,  zástupce  vedoucího

Obvodního  oddělení  PČR  Orlová.  V úvodu  sdělil,  že  ve městě  došlo  k napadení  tří dětí  a

vedení  města  se o této  záležitosti  dozvědělo  z médií  a facebooku.  O takto  závažné

záležitosti  by město  informaci  mělo  mít.

npor.  Mgr.  Hrbáček  -  vy  jako  město  máte  možnost  kontaktovat  tiskové  oddělení  PČR,

které  vám  podá  zprávu.  Naší  povinností  není  informovat  veřejnost  při  jakékoliv  takovéto

záležitosti.  Naší  povinností  je informovat  veřejnost  o mimořádné  událostí,  která  zasáhne

velkou  část  veřejnosti  a je to událost  ohrožující  a má  stoupající  tendenci.  Napadením  dětí

se zabýváme  společně  s kriminální  policií.  Znovu  zopakoval,  že pouze  tisková  mluvčí

může  vydat  prohlášení.

p. M. Koláček  -  doplnil,  že o případu  nevěděla  aní Městská  polície.

npor.  Mgr.  Hrbáček  -  uvedl,  že město  má možnost  kontaktovat  tiskové  oddělení,  tiskovou

mluvčí,  která  podá  zprávu.

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se na bezpečnostní  sítuaci  ve městě.

npor.  Mgr.  Hrbáček  -  bezpečnostní  situace  ve městě  je stabilní.  Nejvíce  je trápí

poškozování  automobilů  na parkovištích.

Mgr.  Chlubna  -  dotázal  se na bezpečnostní  situaci  v Orlové-Porubě.

npor.  Mgr.  Hrbáček  -  bezpečnostní  situace  v Orlové-Porubě  je stabílní.

Mgr.  Chlubna  -  členové  Osadního  výboru  se dotazují,  zda  pro Orlovou-Porubu  je určen

polícista.

npor.  Mgr.  Hrbáček  -  odpověděl,  že pro  Orlovou-Porubu  je určen  policista.  Z Osadního

výboru  nás  nikdo  nekontaktoval.

Mgr.  Chlubna  -  můžeme  předat  Osadnímu  výboru  kontakt  na policistu?

npor.  Mgr. Hrbáček  -  ano,  mohou  zavolat  na obvodní  oddělení.  Dále  uvedl,  že  v rámci

oddělení  mají  preventistku,  která  má na starost  celé  území  v rámci  všeobecné  prevence  a

v rámci  jednotlivých  území  je určen  jeden  polícista.  Sdělíl  rozdělení  úseků  - Lazy,  Město,

Poruba,  I.,ll.  Ill. IV. Etapa,  V. etapa  a Doubrava.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že informace  ohledně  určených  policistů  budou  předány  Osadním

výborům.  Dále  se dotázal,  zda  bude  v rámci  konce  a začátku  školního  roku  zesílen  dohled

na přechodech  pro  chodce.
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npor.  Mgr.  Hrbáček  -  dohled  na přechodech  pro  chodce  je řešen  po  ;obu  celého  školního

roku.  Přechody  bývají  v rámci  Městské  policie  obsazeny  všechny.  PCR  obsazuje  hlídkou

přechod  na ul. Slezská.  Na konci  školního  roku  bude  dohled  zvýšen  mezi  9-10  hod.  Na
začátku  školního  roku  bývá  dohled  na přechodech  opět  zesílen.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  poděkoval  npor.  Mgr.  Hrbáčkovi  za přednesení  zprávy  a se
zástupcem  obvodního  oddělení  PCR  Orlová  se rozloučil.

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:
Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

zprávu  zástupce  vedoucího  Obvodního  oddělení  PČR  Orlová  o bezpečnostní  situaci  ve
městě  za  poslední  období

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr.  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlik,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

zprávu  zástupce  vedoucího  Obvodního  oddělení  PČR  Orlová  o bezpečnostní  situaci  ve
městě  za  poslední  období

Usnesení  RMO  č.  469/14.  z 26.6.20'19 Nepřijaté

usnesení  ě

3.2.  Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 26.06.2019

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  str. 4 bod  2551/65  -  Vodní  plocha  u restaurace  Koliba  v lesoparku  v

Orlové-Lutyni  -  vodní  plocha  bude  muset  být  vyčištěna  chemícky.

Ing. Dendis  -  mělo  proběhnout  čištění  rybníka.  Dále  sdělil,  že záporová  stěna  by měla  být

kontrolována  i nadále.

p. Stuchlík  - číštění  rybníku  zatím  neproběhlo.

Mgr.  Chlubna  -  informace  ohledně  rybníku  podá  Ing. Bill. Kontrola  záporové  stěny  bude

probíhat  stále.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 26.06.2019

Usnesení  RMO  č. 470M4.  z 26.6.20'19

usneseríÍ  a

Nepřijaté
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3.3.  Úprava  rozpočtu  roku 2019  0RJ  103 -  tajemník

Tento  materiál  uvedl: Ing. Radomír  Matušek,  MBA, tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 86 -  technické  zhodnocení  ústředny  (I10  tis. Kč)  - přesun  mezi

běžnými  a kapitálovými  výdaji

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 86 -  technické  zhodnocení  ústředny  (1IO tis. Kč)  - přesun  mezi

běžnými  a kapitálovými  výdaji

Usnesení  RMO  č.  47'1ň4.  z 26.6.2019

usnesenÍ  Č
Nepřijaté

3,4,  Informace  o vyřízení  interpelace  a dotazů  z 5. zasedání  Zastupitelstva  města
Orlová,  konaného  dne 17. 6. 2019
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Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

vzít  na vědomí  odpovědi  na interpelaci  a dotazy  vznesené  na 5. zasedání  Zastupitelstva

města  Orlová,  konaném  dne  17.06.2019

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chíubna  -  uvedl,  že stát  přehodnocuje  celou  protidrogovou  problematiku,  bude  se

zajímat  o přínos.  Uvedl,  že v září  mají  záměr  přizvat  do Orlové  protidrogovou

koordinátorku.  Sdělil  počty  vyměněných  jehel  v r. 20"í2,  20'1 3.

Bc. Kubalová  -  ínformovala  o návštěvě  K-Centra.  Konstatovala,  že parapety,  okna  jsou

špinavé  v neudržovaném  stavu.  Uvnitř  bylo  čisto.  Pan  Duda  sdělil,  že v tento  den

navštívilo  K-Centrum  18 klíentů.  6 klientů  si přišlo  vyprat  prádlo,  někdo  si vařil  polévku,

někdo  se vykoupal.  Projevil  obavu  o klienty  a dotazoval  se, kde  bude  klientům  doručována

pošta,  že v současné  době  je pošta  klientům  doručována  na K-Centrum.  Bc. Kubalová

odpověděla,  že pošta  bude  doručována  do místa  trvalého  pobytu  nebo  pokud  mají  klienti

hlášen  pobyt  na úřadě,  bude  pošta  doručována  na úřad,  doplnila,  že  bude  také  možnost

využít  zázemí  streetworkeru.  Dále  se p. Duda  dotázal,  kdo  bude  provádět  testy  na

návykové  látky,  že  v současné  době  posílají  na testy  děti  z OSPODu,  školy  posílají  také

děti  s rodiči  nebo  docházejí  rodiče  sami.

Mgr. Ing. Plintová  -  sdělila,  že  je potřeba  zaměřit  se především  na. prevenci  mládeže.

Dobré preventivní programy v Ostravě má např. Pavuč3nka. Na ZS Mládí proběhla
interaktivní  skupinová  přednáška,  kterou  provedl  Mgr. Saroch.

p. Stuchlík  -  dotázal  se, zda  poradenství  pro  rodiče  s dětmi  zůstává.

Bc. Kubalová  -  odborné  sociální  poradenství  bude  na Majáku.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

vzít na vědomí  odpovědi  na interpelací  a dotazy  vznesené  na 5. zasedání  Zastupitelstva
města  Orlová,  konaném  dne  17.06.2019

Usnesení  RMO  č.  472/1  4. z 26.6.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.5. Odpisový  plán na rok 2019 příspěvkové  organizace,  zřízené  městem  Domov  Vesna,
Orlová-Lutyně  -  změna

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpisový  plán od 1.6.2019  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna, Kpt. Jaroše  999, 735
14 0rlová  -  Lutyně

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr, Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpisový  plán  od 1.6.2019  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Kpt.  Jaroše  999,  735

4 4 0rlová  -  Lutyně

Průběh  diskuse:

V 9.55  hod.  starosta  města  Mgr. Chlubna  vyhlásil  přestávku.

V 10.10  hod.  pokračování  schůze  Rady  města  Orlová.

Usnesení  RMO  č. 473/14.  z 26.6.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.6.  Dodatek  č. 15 ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové  osobní

dopravě  k zajištění  městské  hromadné  dopravy  na území  města  Orlové

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radim  Klein,  vedoucí  OD

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Dodatek  č. 15 (o MHD)  ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové  osobní

dopravě  k zajištění  městské  hromadné  dopravy  na  území  města  Orlové  k úhradě

prokazatelné  ztráty  na rok 20'19  ve výši  I 5.810.475  Kč.

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík  -  kraj  slibuje  autobusy  k nemocnicím,  dotázal  se, kdo  bude  autobusy  platít.

Ing. Klein  - mělo  by  to být  v rámci  dopravní  obslužnosti,  mělo  by to jít  na vrub  kraje.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 číenů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Dodatek  č. 15 (o MHD) ke Smlouvě  o závazku veřejné  služby ve veřejné  linkové osobní
dopravě  k zajištění  městské  hromadné dopravy na území města  Orlové k úhradě
prokazatelné  ztráty na rok 2019 ve výši 15.810.475  Kč.

Usnesení  RMO č. 474/14.  z 26.6.2019 Nepřijaté
usnesení  Č

3.7. Dodatek  č. 12 ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové  dopravě  k
zajištění  ostatní  dopravní  obslužnosti  na území města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radim  Klein,  vedoucí  OD

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Dodatek  č. 12 ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové  dopravě  uzavřené

dle ust. 9 19c zákona  č. 111/'1994 sb., o silniční  dopravě,  ve znění  pozdějších  předpisů
(dále jen zákon o silniční  dopravě)  k zajištění  ostatní  dopravní  obslužnosti  na území města
Orlová  na rok  2019 s CSAD Karviná  ve výši  185.496  Kč.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis, Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Dodatek  č. '12 ke Smlouvě  o závazku  veřejné  služby  ve veřejné  linkové  dopravě  uzavřené

dle ust. E3 19c zákona č. 111/1994 sb., o silniční dopravě, ve znění pozdějších předpisů
(dále  jen  zákon  o sílníční  dopravě)  k zajíštění  ostatní  dopravní  obslužnosti  na území  města

Orlová  na rok  2019  s CSAD  Karviná  ve výši  185.496  Kč.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  požádal  Ing. Kleina  o zaslání  informací  ohledně  využití  linky

Orlová-Havířov-Krásná.

p. Stuchlík  -  dotázal  se na instalaci  nového  radaru.

Ing. Klein  -  odpověděl,  že instalaci  řeší  ORI.

Usnesení  RMO  Č. 475/"14.  z 26.6.2019 Nepřijaté

usnesení  č

3.8.  Udělení  souhlasu  k přijetí  finanční  podpory  příspěvkové  organizaci

Tento  materiál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím nadačního příspěvku Městským sportovním klubem Or5ová, příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů  projektu  "Oranžové  kolo  Nadace  CEZ  -  sportovní  vybavení
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pro MSK  Orlová"  od Nadace  ČEZ  ve výši 51 tis. Kč.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr, Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesenÍ:

Rada města  Orlová
souhlasí

s přijetím  nadačního  příspěvku  Městským  sportovním  klubem  Or,ová,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů  projektu  "Oranžové  kolo Nadace  CEZ  -  sportovní  vybavení

pro MSK Orlová"  od Nadace  CEZ  ve výši 51 tis. Kč.

Usnesení  RMO  č. 476/14.  z 26.6.2019

usnesení  a
Nepřijaté

3.9.  Objekt  na ulici B. Němcové  č. p. 853 v Orlové-Porubě

Tento materiál  uvedl: Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

1.t  přestěhování asistentů prevence kriminality do místnosti č. 2.13 ve 2. nadzemním  podlaži  objektu
č. p. 853  na ulici  B. Němcové  v Orlové-Porubě

19



1.2.  ukončení  nájmu  Sociálních  služeb  města  Orlová,  příspěvkové  organizace  z části  nájmu  nebytových

prostorů  v 1. nadzemmm  podlaží  o celkové  podlahové  ploše  160,10  m2 v objektu  č. p. 853 na ulici

B. Němcové  v Orlové-Porubě,  a to dohodou  ke dni 3L12.2019

1.3.  využívání  místností  č. 1.12  až č. 1.15  o celkové  podlahové  ploše  36,40  m2v  1. nadzemním  podlaží

objektu  č. p. 853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě  městem  Orlová  -  provozní  pracovník  (údržba,  kontrola

prostorů)  + komunitní  pracovník  (projekt  KÚ MSK)

1.4.  využívání  místnosti  č. 1.18  o podlahové  ploše  23,50  m2 v 1. nadzemním  podlaží  a č. 2.03 až 2.20  o

celkové  podlahové  ploše  296,10  m2ve  2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 853 na ulici B. Němcové  v

Orlové-Porubé  na základě  objednávkového  systému  u Mgr. Jiřiny  Lízalové,  která  bude  spolupracovat

s provozním  pracovníkem  KC Maják  (předávání  informací),  prostory  mohou  být vyuz:ívány  k aktivitám  různých

cílových  skupin  -  aktivity  v rámci  komunitní  práce  - víastní  činnost  obyvatel  města,  zdravotní  přednášky  pro

občany  (bezplatně  z různých  projektů  -  od 01.01.2020  navázána  spolupráce  s Ústavem  národního  zdraví),

rada  seniorů,  osadní  výbor,  apod.,  a to za úhradu  ve výši 100,-  Kč  za 1 poskytnutou  místnost  a den, přičemž

akce  organizované  městem  Orlová  nebudou  zpoplatněny

/mimo  místnost  č. 2.13  v případě  schválení  1.1./

bere  na  vědomí

2.1 iníormace  o dalším  provozu  Komunitního  centra  Maják

2.2  informaci  o nutnosti  zaměstnání  osoby  zodpovědné  za provoz  (vrátný,  provoznQ  a jeho  zástupce  pro

zajištění  celodenního  provozu  centra  včetné  otevírání,  zavírání  a kódování  budovy,  a dohledu  nad

realizovanými  akcemi  v centru

2.3  informaci  o nutnosti  zaměstnárí  osoby  zajišt'ující  úklid  všech  prostorů  města  v komunitním  centru  a

jeho  zástupce

ukládá

3.1.  odborusprávymajetkuahospodářskésprávysejmoutzúřednídeskyzveřejněnýzáměr,ato

pronájem  nebytových  prostorů  o celkové  podlahové  ploše  296,10  m2ve  2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p.

853 na ulici  B. Němcové  v Orlové-Porubě

3.2.  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  uzavřít  dodatek  č. 2 ke smlouvě

č. 2017/OSMHS/S/0596  o nájmu  nebytových  prostorů  v objektu  č. p. 853 na ulici B. Němcové  v

Orlové-Porubě,  uzavřené  mezi městem  Orlová  a Sociálními  službami  města  Orlová,  příspěvková  organizace,

přičemž  změnou  smlouvy  do'yJe s účinností  od 01.01.2020  ke snížení  pronajatých  metrů,  a to na užívání

prostorů  části  1. nadzemního  podlaží  o celkové  podlahové  ploše  44,00  m2 tzn. místnosti  č. 1.16,  1.17,  1.19a

(sociální  šatník)  - sociální  služba  terénní  programy

3.3.  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajístit  zveřejnění  záměru  na úřední  desku,  a to

pronájem  místnosU  č. 1.03  až 1.11. o celkové  podlahové  ploše  134,30  m2 v 1. nadzemním  podlaží  objektu  č.

p. 853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě  - vhodné  pro  pronájem  sociální  službě,  a to v souladu

s projektem  reg. č. CZ.LO6./3.1.00/03.O7581  - Komunitní  centrum  v Orlové,  hledáme  do nebytových  prostorů

v KC Maják  jednoho  poskytovatele  2 sociálních  služeb  s účinností  od 01.OL2020:

- odborné  sociální  poradenství  pro osoby  závislé,  jejich  rodinné  příslušníky  a osoby  bHzké (registrovaná

sociální služba dle 5 37, zákona o sociálních službách č. 108/2006 sb., v platném znění)

- služby  následné  péče  pro osoby  závislé  na návykových  látkách  po absolvování  ústavní  nebo  ambulantní

léčby  (registrovaná  sociální  služba  dle e) 64, zákona  o sociálmch  službách  č.108/2006  sb.,  v platném  znění).

K žádosti  je zapotřebí  přiložit  plánovaný  rozpočet  služby  (možno  použít  tiskopis  do vstupu  do krajské  sítě

sociálních  služeb)
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Průběh  diskuse:

Ing. Bill  -  sdělil,  že materiál  popisuje,  jak  by se mohla  budova  smysluplně  využít.
Využitelnost  budovy  byla  projednána  s OSZ  a Mgr. Bernou  z SSMO.  Do budoucna  se
bude  muset  dořešit  osoba,  která  bude  zajišt'ovat  úklid,  kódování  atd.

Ing. Dendis  -  dotázal  se, kde budou  umístěni  asistenti  a pracovníci  VPP.

Bc. Kubalová -  upřesnila umístění  služeb, kdy pracovníci VPP budou  umístěni  v buňkách
a asistenti  budou  v Majáku.

Ing. Dendis  -  doporučil  ověřit  podle  usn. ZMO  umístění  asistentů.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Ing Billa  o ověření  podle  usn. ZMO.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
1.1. přestěhování  asistentů  prevence kriminality do místnosti č. 2.13 ve 2. nadzemním podlaží objektu
č. p. 853 na ulici  B. Němcové  v Orlové-Porubě

1.2. ukončení  nájmu Sociálních služeb města  Orlová, příspěvkové  organizace  z části  nájmu  nebytových
prostorů  v L nadzemn(m podlaží o celkové podlahové  ploše  160,10  m2 v objektu  č. p. 853  na ulíci
B. Němcové  v Orlové-Porubě,  a to dohodou  ke dni  3L12.2019

1.3. využívání místností č. L12 až č. 1.15 o celkové podlahové ploše 36,40 m2v 1. nadzemním  podlaží

objektu č. p. 853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě  městem Orlová - provozní pracovník  (údržba,  kontrola
prostorů)  + komunitní  pracovník  (projekt  KÚ MSK)

1.4. využívání místnosti č. 1.18 o podlahové ploše 23,50 m2v 1. nadzemním podlaží  a č. 2.03  až 2.20  o
celkové podlahové ploše 296,10 m2ve 2. nadzemním podlaží objektu č. p. 853 na ulici  B. Němcové  v

Orlové-Porubě  na základě  objednávkového systému u Mgr. Jiřiny Lízalové, která bude  spolupracovat

s provozním pracovníkem KC Maják (předávání informací), prostory mohou být využívány  k aktivitám  různých

cílových skupin -  aktivity v rámci komunitní práce - vlastní činnost  obyvatel města, zdravotm přednášky  pro

občany (bezplatně  z různých projektů  -  od 01.OL2020 navázána spolupráce s Ústavem národního  zdraví),

rada seniorů,  osadní výbor, apod., a to za úhradu ve výši 100,- Kč za 'I poskytnutou místnost a den,  přičemž
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akce  organizované  městem  Orlová  nebudou  zpoplatněny

/mimo  místnost  č.  2.13  v případě  schválení  1.1./

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

2.1 informace  o dalším  provozu  Komunitního  centra  Maják

2.2  informaci  o nutnosti  zaměstnání  osoby  zodpovědné  za provoz  (vrátný,  provozní)  a jeho  zástupce  pro

zajištění  celodenrího  provozu  centra  včetně  otevírání,  zavírání  a kódování  budovy,  a dohledu  nad

realizovanými  akcemi  v centru

2.3  informaci  o nutnosti  zaměstnání  osoby  zajišt'ující  úklid  všech  prostorů  města  v komunitním  centru  a

jeho  zástupce

Rada  města  Orlová

ukládá

3.1.  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  sejmout  z úřední  desky  zveřejněný  záměr,  a to

pronájem  nebytových  prostorů  o celkové  podlahové  ploše  296,  IO m2 ve 2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p.

853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě

3.2.  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  uzavřít  dodatek  č. 2 ke smlouvě

č. 2017/OSMHS/S/0596  o nájmu  nebytových  prostorů  v objektu  č. p. 853 na ulíci B. Němcové  v

Orlové-Porubě,  uzavřené  mezi  městem  Orlová  a Sociálními  službami  města  Orlová,  příspěvková  organizace,

přičemž  změnou  smlouvy  dojde  s účinností  od 01.01.2020  ke srížení  pronajatých  metrů,  a to na užívání

prostorů  části  1. nadzemního  podlaží  o celkové  podlahové  ploše  44,00  m2 tzn. místnosti  č. 1.16,  1.17,  1.19a

(sociální  šatník)  - sociální  služba  terénní  programy

3.3.  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  zveřejnění  záměru  na úřední  desku,  a to

pronájem  místností  č. L03  až 1.1L  o celkové  podlahové  ploše  134,30  m2 v č. nadzemním  podIaží  objektu  č.

p. 853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě  - vhodné  pro  pronájem  sociální  službě,  a to v souladu

s projektem  reg. č. CZ.1.06./3.L00/03.07581  - Komunitní  centrum  v Orlové,  hledáme  do nebytových  prostorů

v KC Maják  jednoho  poskytovatele  2 sociálních  služeb  s účinností  od 01.0'1.2020:

- odborné  sociální  poradenství  pro osoby  závislé,  jejich  rodinné  příslušníky  a osoby  blízké  (registrovaná

sociální služba dle 5 37, zákona o sociálních službách č. 108/2006 sb., v platném znění)

- služby  následné  péče  pro osoby  závislé  na návykových  látkách  po absolvování  ústavní  nebo  ambulantní

léčby (registrovaná sociálm služba dle 9 64, zákona o sociálních službách  č.108/2006  sb., v platném znění).

K žádosti  je zapotřebí  přiložit  plánovaný  rozpočet  služby  (možno  použít  tiskopis  do vstupu  do krajské  sítě

sociálních  služeb)

Usnesení  RMO  č. 477í14.  z 26.6.20"19 Nepříjaté

usnesení  []

3.10  Převody  nemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s e) 39 odst. 1 zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a to:

1. prodej  části  pozemku  parc. č. 3397/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca
340 m2 v k. ú. Poruba  u Orlové

1. prodej  části  pozemku  parc. č. 1 40/1 ostatní  plocha,  zeleň  o výměře  cca 145 m2 v k. ú.
Horní  Lutyně

doporučuje  ZMO

v souladu s fi 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

schválit

dle  bodu  1

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117 parc. č. 3936/414  o výměře  93 m2a
parc. č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc. č. 3936/424  o výměře  28
m"', parc. č. 3936/425  o výrně,ře  306 m2, parc. č. 3936/429  o výměře  118 m2, parc. č.
3936/430  o výměře  247 m2 vše ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve výši

3 375 Kč  + náklady  na řízení  od spoluvlastníka:
-  podíl 1/92  pozemků  na LV č. 117

dle  bodu  2

prodej části  pozemku  parc. č. 3397/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca
340 m2 v k. ú. Poruba  u Orlové  . za smluvní  cenu ve výši 4 00 Kč/m2
, tj. celkem  34 000 Kč  + náklady  řízení

dle bodu  3
prodej části  pozemku  parc. č. 140/1  ostatní  plocha,  zeleň  o výměře  cca 145 m2 v k. ú.
Horní Lutyně  firmě..     za smluvní  cenu  ve výši 800 Kč/m2,  tj. celkem  116
OOO Kč  + náklady  řízení

Průběh  dískuse:

Ing. Bill -  vysvětlil  jednotlivé  body. Prodej  části  pozemku  dle bodu 3 byl konzultován  s
OVZP  - ochrana  přírody,  kdy OVŽP  - ochrana  přírody  souhlasí  s odprodejem  za

předpokladu,  že odprodaná  část  bude  končít  zároveň  s prvním  záhonem.  Bude  se jednat  o
145 m2.

Mgr, Chlubna  -  doporučil  prověřit,  zda nebude  muset  být přemístěna  telefonní  budka  a v
případě,  že tel. budka  bude  muset  být přemístěna  stanovit  podmínku,  že budka  bude
přemístěna  na náklady  firmy  -
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Ing. Bill  -  přislíbil  ověření.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 2 (lng.  Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s e) 39 odst.  1 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů

odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a to:

1. prodej  části  pozemku  parc.  č. 3397/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca

340  m2 v k. ú. Poruba  u Orlové

1. prodej  části  pozemku  parc.  č. 140/1  ostatní  plocha,  zeleň  o výměře  cca  145  m2v  k. ú.

Horní  Lutyně

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s @ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpísů

schválit

dle bodu  I

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 147 parc.  č. 3936/4'14  o výměře  93 m2a

parc.  č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc.  č. 3936/424  o výměře  28

m"', parc.  č. 3936/425  o výměře  306  m2, parc.  č. 3936/429  o výměře  118  m2, parc.  č.

3936/430  o výměře  247  m2 vše  ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve výši

3 375 Kč + ná5k1ady na řízení od spoluvlastníka:
-  podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

dle  bodu  2

prodej  části  pozemku  parc.  č. 3397/2  ostatní  plocha.  ostatní  komunikace  o výměře  cca

340  m2 v k. ú. Poruba  u Orlové  panu  - za smluvní  cenu  ve výši  100  Kč/m2

, tj. celkem  34 000  Kč  *  náklady  řízení

dle  bodu  3

prodej  části  pozemku  parc.  č. 140/1  ostatní  plocha,  zeleň  o výměře  cca  145  m2 v k. ú.
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Horní  Lutyně  firmě

OOO Kč  + náklady  řízení
za smluvní  cenu  ve výši  800  Kč/m2,  tj. celkem  116

Průběh  diskuse:

Ověření  umístění  asistentů  a pracovníků  VPP  dle usnesení  ZMO.

Ing. Matušek,  MBA  -  přečetl  usnesení,  které  bylo  přijato  na ZMO  k K-Centru  dne

29.04.2019:

,,Zastupitelstvo  města  Orlová  schvaluje

4. zrušení  registrované  socíální  služby  Kontaktní  centrum  a rozšíření  terénních  programů
o

výměnný  program  (harm  reduction)  v objektu  č. p. 1000

2. zázemí  pracovníků  VPP  přestěhovat  do nově  vybudovaného  objektu  č. p. 1432  na par.
č. 2829/5,  KÚ Poruba

3. doplnění  bodu  2.19.  K-centrum  - stanovení  dalšího  postupu

ukládá

odboru  sociálnímu  a zdravotnímu  realizovat  schválené  body  4. a 2. k datu  1.1.2020"

Mgr. Chlubna  - sdělil,  že umístění  asistentů  v usnesení  není  uvedeno.

Usnesení  RMO  č.  478/14.  z 26.6.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.11 Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p. 1268  na ulici  1. Máje
. v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru správy majetku a hospodářské  správy zajistit  vyvěšení  záměru  na úřední desku, a to převedení

podnikatelské činnosti, týkající se pronájmu nebytových prostorů o porllahrivé nloše 155.27 m2 V 05jektu Č. P.
1268 na ulici 1. Máje v Orlové-Lutyni, ze současného náiemce pana.'-   , ia nového nájemce pana

i, za účelem  zachování  provozování
proae3ny potravín, a to v souladu s ust. fffi t.:uí  zakona č. 89/2012 sb., občanského zákoníku, v platném
zněnÍ

Průběh  diskuse:

V 10.45  hod.  odešel  ze schůze  Rady  města  Orlová  pan  Roman  Owczarzy.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  na úřední  desku,  a to převedení

podnikatelské  činnosti,  týkajíď  se pronájmu  nebytových  prostorů  o podlahové  ploše  155,27  m2v  objektu  č. p.

1268  na ulici  1. Máje  v Orlové-Lutyni,  ze současného  nájemce  pana  na nového  nájemce  pana

, za účelem  zachovám  provozování

prode3ny potravin, a to v souladu s ust. 83 2307 zákona č. 89/2012 sb., občanského  zákoníku, v platném

znénÍ

Usnesení  RMO  č. 479/14.  z 26.6.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

3.12  Zřízerí  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

revokuje

dle  bodu  1

Usnesení  rady  města  Orlová  č. I 35/4  z 4 6.01.20'19  ve znění:  ,,zřízení  věcných  břemen  -
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služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za jednorázovou  úhradu  dle sazeb

za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou města  dne 1 6.02.20'1  1 usn. č. 'í 88/6 a
zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  o hranici  délky  věcného

břemene  stanovené  radou města  dne 04.04.2018  usn. č. 2247/58,  a to:
- na části  služ:ebného  pozemku  parc. č. 2594  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.
Poruba  u Orlové  ve prospěch  společnosti  CEZ  Distribuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV
- Podmokly,  Teplická  878/8,  IČ  24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,

vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního  kabelového  vedení  NNk o celkové  délce  cca  27
bm uložené  v rámci  stavby,,Orlová,  Poruba  2802, NNk" při zabřemenění  pozemku  v šířce

do Im  za jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm,  ale min. paušálně  5 000,-  Kč
navýšenou  o platnou  DPH. Kabelové  vedení  povede  pod zpevněným  povrchem
komunikace  za podmínky,  že bude opravena  v celé šíři a délce.

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastníctví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:
dle bodu 1
na části  služebných  pozemků  parc. č. 2807/16  ostatní  plocha,  zeleň  a parc. č. 2806
ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Poruba  u Orlové  ve prospěch  společnosti  CEZ
Distribuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IC 24729035
spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk o celkové  délce  cca 5 bm uložené  v rámci  stavby,,Orlová,  Poruba

2802, NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do Im  za jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-
Kč/bm,  ale min. paušálně  5 000,-  Kč  navýšenou  o platnou  DPH. Kabelové  vedení  povede

pod zpevněným  povrchem  komunikace  protlakem.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová

27



revokuje

dle  bodu  'í

Usnesení  rady  města  Orlová  č. 135/4  z 16.01.2019  ve znění:,,zřízení  věcných  břemen  -

služebností  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za jednorázovou  úhradu  dle  sazeb

za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne  16.02.2011  usn.  č. 188/6  a

zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve  vlastníctví  města  Orlová  o hraníci  délky  věcného

břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č. 2247/58,  a to:

- na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2594  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ů.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  společnosti  CEZ  Distribuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV

-  Podmokly,  Teplická  878/8,  IČ  24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,

vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  27

bm uložené  v rámci  stavby,,Orlová,  Poruba  2802,  NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce

do Im  za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale  min.  paušálně  5 000,-  Kč

navýšenou  o platnou  DPH.  Kabelové  vedení  povede  pod  zpevněným  povrchem

komunikace  za podmínky,  že bude  opravena  v celé  šíři  a délce.

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle  bodu  4

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 2807/16  ostatní  plocha,  zeleň  a parc.  č. 2806

ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Poruba  u Orlové  ve prospěch  společnosti  CEZ

Distribuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická  878/8,  IC 24729035

spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  5 bm uložené  v rámci  stavby,,Orlová,  Poruba

2802,  NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 1m  za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-

Kč/bm,  ale  min.  paušálně  5 000,-  Kč navýšenou  o platnou  DPH.  Kabelové  vedení  povede

pod  zpevněným  povrchem  komunikace  protlakem.

Usnesení  RMO  č. 480/14.  z 26.6.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.13  Nebytové  prostory  pavilonu,,A"  č. p. 1391  v areálu  Základní  školy  Mládí  č. p. 726  v

. Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

podnájem pro Základní  školu Orlová - Lutyně  Mládí 726 okres Karviná, příspěvková  organizace  na dobu
neurčítou,  a to s účinností  od 01.09.2019  v nebytových prostorech  pavilonu,,A"  č. p. 139a1 v Orlové-Lutyni,
které má Gymnázium  Jana Sabršuly s.r.o. pronajaty  smlouvou o nájmu č. 2008/707

ukládá

odboru správy  majetku a hospodářské  správy uzavřít dodatek č. 5 ke smlouvě  č. 2008/707  o nájmu

nebytových  prostorů  č. p. 1391 na ulici Mládí v Orlové-Lutyni,  uzavřené  mezi městem  Orlová a Gymnáziem

Jana Sabršuly  s.r.o., přičemž  změnou  smlouvy  dojde s účinností  od 0a1.09.2019 k povolení užívání těchto
prostorů  formou  podnájmu  pro Základní  školu Orlová - Lutyně  Mládí 726 okres Karviná, příspěvková
organizace

Průběh  diskuse:

Mgr.  Ing. Plintová  -  oznámila  střet  zájmů.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová, Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis, [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

podnájem pro Základní  školu Orlová - Lutyně  Mládí 726 okres Karviná, příspěvková  organizace  na dobu
neurčitou,  a to s účinností  od 01.09.2019  v nebytových  prostorech  pavilonu,,A"  č. p. 139aí v Orlové-Lutyni,
které má Gymnázium  Jana Sabršuly s.r.o. pronajaty  smlouvou  o nájmu č. 2008/707

Rada  města  Orlová

ukládá
odboru správy  majetku a hospodářské  správy uzavřít  dodatek č. 5 ke smlouvě  č. 2008/707  o nájmu

nebytových  prostorů  č. p. 1391 na ulici Mládí v Orlové-Lutyni,  uzavřené  mezi městem  Orlová a Gymnáziem

Jana šabršuly  s.r.o., přičemž  změnou  smlouvy  dojde s účinností  od 01.09.2019  k povolení užívání těchto
prostorů  formou  podnájmu pro Základní  školu Orlová - Lutyně  Mládí 726 okres Karviná, příspěvková
organizace
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Usnesení  RMO  č.  481/14.  z 26.6.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

3.14  Další  provozování  hotelu  SIEM  č.p. 793  na pozemku  parc.  č. 353/1  v k.ú. Horní

. Lutyně  v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

1. pronájem  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973 na pozemku  parc.  č. 353/1 v k.ú.

Horní  Lutyně  společnosti  POČíTAČE  ORLOVÁ s.r.o.,  Osvobození  570,  735  14

Orlová-Lutyně,  IC: 26824337

2. znění  smlouvy  o pronájmu  hotelu  SIEM  (původně  SPORT)  č.p.  973  na pozemku  parc.

č. 353/1 v k.ú. Horní  Lutyně  se společností  POČÍTAČE ORLOVÁ s.r.o.,  Osvobození  570,

735  14 0rlová-Lutyně,  IC: 26824337

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  uvedl,  že po schválení  předchozího  materiálu  oslovili  společnost  POČíTAČE

ORLOVÁ  s.r.o.  Připravili  s právním  odborem  návrh  smlouvy.  Minulý  týden  byl návrh

smlouvy  projednán  se zástupcem  společnosti,  kdy  jednání  se zúčastnil  právník  města

Orlová  a právník  společnosti.  Společnost  bude  hradit  nájem  ve výši  13 000  Kč/měsíc.

Složí  kauci  ve výši  třínásobku  výše  měsíčního  nájmu  tzn.,  47190  Kč.  Zástupce

společnosti  požádal  o započtení  investic  v případě,  kdyby  se nějaké  investice  vyskytly,  a

bude  je realizovat.  Investice  bude  moci  započíst  protí  nájmu.  Dále  je ve  smlouvě  uvedena

6-měsíční  výpovědní  Ihůta.  V případě  porušení  smluvních  podmínek  bude  výpovědní  doba

1-měsíční.  Pokud  by byly  investice  započítány  oprotí  nájmu,  tak  se investíce  automatícky

stávají  majetkem  města.  Dále  informoval  o přepisu  energií.

Ing. Dendis  -  vyslovil  obavu  k bodu  5.4.  smlouvy,,Pronajímatel  není  oprávněn,  bez

závažného  důvodu,  odmítnout  oprávněný  požadavek  či návrh  Nájemce".

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že toto  ujednání  specifikuje  Občanský  zákoník.

Ing. Bill  -  v případě  skončení  nájmu  je nájemce  povinen  městu  nabídnout  vnítřní  vybavení

k odkoupení  za zůstakovou  (tržní  hodnotu)  na základě  znaleckého  posudku,  který  zajistí

na své  náklady  nájemce.
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Členové  RMO diskutovali  o ceně  vnitřního  vybavení  v případě  skončení  nájmu.

p. M. Koláček  -  dotázal  se, kdy společnost  začne  hotel provozovat.

Ing. Bill  -  dohodli  se, že smlouva  bude podepsána  ve čtvrtek  nebo  v pátek, poté  bude
smlouva  vložena  do registru.  V pondělí  by mohlo  dojít  k předání  prostřednictvím
předávacího  protokolu.  Zatím  se řeší  trubky,  kdy odbor  nechal  trubky  propálit  horkou

vodou.  Včera  byly odebrány  vzorky  a výsledky  by měly  být v pátek.  Ing. Bill upozornil  v
návrhu  na usnesení  na písařskou  chybu  v čísle  popisném.  Oprava  - původně  č.p.  973
nově  č. p. 793.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda nájemce  dodá  harmonogram  prací.

Ing. Bill  -  odpověděl,  že harmonogram  nedodá.

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s opravou  č. p. na 793.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 2 (Pavel  Dendis,  Petr  Stuchlík)

CHYBĚL:  'l (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s 83 102 odst. 3 zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění
pozdějších  předpisů
schvaluje

1. pronájem  hotelu  SIEM (původně  SPORT)  č.p.  793 na pozemku  parc. č. 353/1 v k.ú.
Horrí  Lutyně  společnosti  POČÍTAC,E  ORLOVÁ  s.r.o., Osvobození  570, 735 14
Orlová-Lutyně,  IC: 26824337

2. znění  smlouvy  o pronájmu  hotelu  SIEM (původně  SPORT)  č.p.  793 na pozemku  parc,
č. 353/1  v k.ú. Horní  Lutyně  se společností  POČíTAČE  ORLOVÁ  s.r.o., Osvobození  570,
735 14 0rlová-Lutyně,  IC: 26824337

Průběh  diskuse:

Dotazy  členů  RMO.
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p. P. Koláček  -  dotázal  se, kdo  se stará  o úklid  pomníků  po pietních  aktech.

Ing. Bill -  o úklid  pomníkči  se stará  OWŽÚ.

Ing. Matušek,  MBA  -  úklid  pomníků  již  probíhá.

p. P. Koláček  -  doporučil  v nočních  hodinách  zamykat  mobilní  WC.

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  nejsou  známy  nové  informace  ohledně  tělocvičny  bývalé

obchodní  akademie.

Mgr.  Chlubna  -  čeká  se na vyjádření  kraje.  Ohledně  tělocvičny  máme  zatím  z kraje  ústní

příslib.  Uvedl,  že písemně  požádali  kraj  o převod  pozemku.

M. Koláček  -  připomněl  žádost  doc.  Chwajola.

Ing. Bill -  sdělil,  že žádost  doc.  Chwajola  se řeší.

Mgr.  Chlubna  -  vyslovil  požadavky  - zneprůjezdnit  trasu  kolem  dětských  hřišt'  v lesoparku.

Dále  umístít  větší  odpadkové  koše  na autobusovou  zastávku  u Pošty  v Orlové-Lutyni.  Dále

doporučil  na zelenou  plochu  rybníku  u Koliby  v lesoparku  použít  chemii.

Ing. Bill - hasiči  by měli  o víkendu  nebo  během  příštího  týdne  celou  plochu  rybníku

stáhnout.  V souvislostí  s odstraněním  Okřehku  bakterií  oslovil  odbor  fírmu  Bactoma.

Přečetl  e-mail,  který  od firmy  obdrželi:,,Bakterie  likvidují  pouze  neživé  části,  tedy

odumřelé.  Jinak  fungují  tak, že likvidují  organické  usazeniny  v rybníku,  tím  berou  živiny

rostlinám  či  organismům,  tedy  i Okřehku,  řasám  apod.  Přímá  a rychlá  likvidace  Okřehku  je

v podstatě  možná  pouze  chemickou  cestou".  Konec  citace.  Poznamenal,  že čistit  rybník

chemií  nechtěli.  Rozhodli  se do rybníku  nasadit  bakterii.  uvedl,  že  pro  rybník  o výměře

2.400  m2 budou  potřebovat  15 kg přípravku,  cena  by  byla  1.062  Kč  bez DPH.  Tzn.,  že

cena  za jednorázové  nasazení  přípravku  by byla  cca  25 tis. Kč.  Podmínkou  je celou

plochu  nejdříve  stáhnout  a poté  do rybníku  nasadit  baktérii.  V minulosti  byl  rybník  toxický,

nyní  je čistý  a na povrchu  rybníku  se tvoří  Okřehek.

Mgr.  Chlubna  -  dále  sdělil,  že by chtěli  rozšířit  vánoční  výzdobu.  Chtějí,  aby  byl  ozdoben

strom  v Zimném  dole  a na Výhodě.  Dále  požadují  umístit  umělý  osvětlený  vánoční  strom

na malém  náměstí  před  DKMO.

p. Vršanský  -  sdělil,  že bývají  i osvětlené  brány.

Ing. Bill -  sdělil,  že mají  problém  najít  pro  umístění.  umělé  ledové  plochy,  jelikož  původní

záměr  umístit  umělou  ledovou  plochu  u hřiště  ZS Skolní  nebude  možný.  Vysvětlil  důvod  a

doplnil,  že ORI  má  na místě  budovat  lezeckou  stěnu.

Usnesení  RMO  č. 482/14.  z 26.6.20"19

usnesenÍ  [I

Nepřijaté
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3. 15 Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ106  - odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 84 - navýšení  rozpočtovaných  akcí  z neproinvestovaných

prostředků  dokončených  akcí  a části  rezervy  kapitálových  výdajů  v rámci  rozpočtu  ORJ
106  - odboru  rozvoje  a investic  v celkové  výši  514  tis. Kč  (IF):

a) Aktualizace  PD rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč.  odvodnění  za DKMO  u domů
čp.  871-873  na ul. Osvobození  v O/Lutyni  (317  tis. Kč)

b) PD regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  O/Lutyně,  4. část  (197  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Szotkowská  informovala  o doplnění  materiálu.

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 84 -  navýšení  rozpočtovaných  akcí  z neproinvestovaných

prostředků  dokončených  akcí  a části  rezervy  kapitálových  výdajů  v rámci  rozpočtu  ORJ
106  -  odboru  rozvoje  a investic  v celkové  výši  5'14 tis. Kč  (IF):

a) PD rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč.  odvodnění  za DKMO  u domů  čp.  871-873
na ul. Osvobození  v O/Lutyni  (317  tis. Kč)

b) PD regenerace  panelového  sidliště  V. etapa  O/Lutyně,  4. část  (197  tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 89 -  Interiérové  stavební  úpravy  v objektu  MŠ Lesní  859  v

O/Lutyni  (41 tis. Kč),  navýšení  rozpočtované  akce  z neproinvestovaných  prostředků
dokončené  akce  v rámci  rozpočtu  ORJ  106  -  odboru  rozvoje  a investic

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním.

V 11.15.  hod.  se na schůzi  se vrátil  pan R. Owczarzy.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI.  0
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ZDRŽEL  SE: 4 (L:uboslav  Vršanský)

CHYBĚL:  I (Miroslav  Koláček,  Ing. Pavel  Dendís)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  4 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 84 -  navýšení  rozpočtovaných  akcí  z neproinvestovaných

prostředků  dokončených  akcí  a části  rezervy  kapitálových  výdajů  v rámci  rozpočtu  ORJ

106  -  odboru  rozvoje  a investic  v celkové  výši  514  tis. Kč  (IF):

a) PD rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč. odvodnění  za DKMO  u domů  čp. 871-873

na ul. Osvobození  v O/Lutyni  (317  tis. Kč)

b) PD regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  O/Lutyně,  4. část  (197  tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 89 -  Interiérové  stavební  úpravy  v objektu  MŠ Lesní  859  v

O/Lutyni  (41 tis. Kč), navýšení  rozpočtované  akce  z neproinvestovaných  prostředků

dokončené  akce  v rámcí  rozpočtu  ORJ  106  -  odboru  rozvoje  a investic

Usnesení  RMO  č.  483/14.  z 26.6.2019

usnesení  č

Nepřijaté

3.16  Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

. stavební  práce  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  -

objekt  č.p.  144  -  NET  OFFICE"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo  na

realízací  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce  "Realizace  energetických
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úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  -  objekt  č.p. 144 -  NET OFFICE"  s vybraným

dodavatelem  ERVO stavby, spol. s r.o., Budovatelů  771/1 735 64 Havířov  - Prostřední
Suchá,  lČO:  25876333.

rozhoduje

ve věci  veřejné  zakázky  malého rozsahu na zhotovitele  stavby  "Realizace  energetických
úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  -  objekt  č.p. 144 -  NET OFFICE"  vybrat  k
uzavření  smlouvy  dodavatele  ERVO stavby, spol. s r.o., Budovatelů  771/1 735 64 Havířov

- Prostřední  Suchá,  ICO: 25876333,  jehož  nabídka  byla posouzena  jako ekonomicky
výhodná,  s nabídkovou  cenou  3 483 673,89 Kč  bez  DPH.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová, Petr Stuchlík,  Roman Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

ve věci  veřejné  zakázky  malého rozsahu na zhotovitele  stavby  "Realizace  energetických
úspor  v objektech  města  Orlová-Lutyně  -  objekt  č.p. 144 -  NET OFFICE"  vybrat  k

uzavření  smlouvy  dodavatele  ERVO stavby, spol. s r.o., Budovatelů  771/1 735 64 Havířov
- Prostřední  Suchá, ICO: 25876333,  jehož  nabídka  byla posouzena  jako  ekonomicky
výhodná,  s nabídkovou  cenou  3 483 673,89  Kč  bez  DPH.

Rada  města  Orlová

pověřuje

Ing. Martinu Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo  na

realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce  "Realizace  energetických
úspor v objektech  města  Orlová-Lutyně  -  objekt  č.p.  144 -  NET OFFICE"  s vybraným

dodavatelem  ERVO stavby, spol. s r.o., Budovatelů  771/1 735 64 Havířov  - Prostřední
Suchá,  IČO:  25876333.
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Usnesení  RMO  č.  484/14.  z 26.6.2019

usnesení  [I

Nepřijaté

3.17  "Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  - posouzení  záporové  stěny  v

. objektu  SO 02 - Podzemní  garáže"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Informativní  zprávu  o výsledku  posouzení  "Humanizace  a revitalizace  centra

Orlová-Lutyně  - posouzení  záporové  stěny  v objektu  SO 02 - Podzemní  garáže".

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  záporová  stěna  se bude  sledovat  stále.  Zpráva  o výsledku  posouzení

bude  podána.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o výsledku  posouzení  "Humanizace  a revitalizace  centra

Orlová-Lutyně  - posouzení  záporové  stěny  v objektu  SO 02 - Podzemní  garáže".

Usneserí  RMO  č. 485/'14.  z 26.6.2019 Nepříjaté
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usnesení  č

3. 18 Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni,  2. část  - poskytnutí  dotace
. včetně  rozpočtové  úpravy

Tento materiál  uvedl: Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

3. uzavření  Smlouvy  č. 3908110034  o poskytnutí  podpory  ze Státního  fondu rozvoje

bydlení  na projekt  "Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa v Orlové-Lutyni,  2. část"  ve
výši4  004  266,-  Kč
2. rozpočtové  opratření  č. 85 - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyní,

2. část  (4 004 tis. Kč), změna  zdrojů  krytí zapojením  dotace  a snížení  vlastních  zdrojů

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová, Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis, Roman Owczarzy,
[ubosíav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

"l. uzavření  Smlouvy  č. 3908110034  o poskytnutí  podpory  ze Státního  fondu rozvoje

bydlení na projekt  "Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa v Orlové-Lutyni,  2. část"  ve
výši4  004 266,-  Kč
2. rozpočtové  opatření  č. 85 - Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni,  2.

část  (4 004 tis. Kč), změna  zdrojů  krytí zapojením  dotace  a snížení  vlastních  zdrojů
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Usnesení  RMO  č. 486/14.  z 26.6.2019 Nepřijaté

usnesení  g

3. 19 Uzavření  Smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materíál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. uzavření  Smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku  s Nadací  ČEZ na projekt  "Zvýšení

bezpečnosti  přechodů  pro  chodce  v Orlové"  ve výši  119  969,-  Kč (osvětlení  přechodů)

2. rozpočtové opatřelní č. 87 - Zvýšení bezpečností přechodů pro chodce v Orlové
(příspěvek  Nadace  CEZ  120  tis. Kč), zařazení  nové  akce  do rozpočtu  r. 2019

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. uzavření  Smlouvy  o poskytnutí  nadačního  příspěvku  s Nadací  ČEZ  na projekt  "Zvýšení

bezpečnosti  přechodů  pro  chodce  v Orlové"  ve výší  119  969,-  Kč (osvětlení  přechodů)

2. rozpočtové  opatřqní  č. 87 - Zvýšení  bezpečnosti  přechodů  pro  chodce  v Orlové

(příspěvek  Nadace  CEZ  120  tis. Kč),  zařazení  nové  akce  do rozpočtu  r. 2019
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Usnesení  RMO  č. 487/14.  z 26.6.20'19 Nepřijaté
usnesení  Č

3,20  Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová  - smluvní  zastoupení
. zadavatele,  zřízení  hodnotící  komise

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

pověřuje

1.

v souladu s ust. @ 43 odst. 1 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve
znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen zákon),  smluvním  zastoupením  zadavatele  při
provádění  úkonů  podle  zákona  souvisejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku
na dodávky  pod názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"
společnost  Výběrovka,  s.r.o.,  Podzámčí  482/62,  710  00 0strava  -  Slezská  Ostrava,  IČO
04124847

2.

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  příkazní  smlouvy  se
společností  Výběrovka,  s.r.o.,  Podzámčí  482/62,  710 00 0strava  -  Slezská  Ostrava,  ICO
04124847  na smluvní  zastoupení  zadavatele  při provádění  úkonů  podle  zákona
souvisejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku  na dodávky  pod názvem
,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

zřizuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro veřejnou  zakázku  na dodávky  pod
názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

jmenuje

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro veřejnou
zakázku  na dodávky  pod názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města
Orlová"

člen:  Ing. Jolana  Plášková
náhradník:  Ing. Alena  Kasanová

člen:
náhradník:
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člen:

náhradník:

člen:

náhradník:

člen:

náhradník:

Průběh  diskuse:

Členové rady  města  doplnili  tyto  členy  a náhradníky  hodnotící  komise:

člen:  Ing. Roman  Koutný

náhradník:  Ing. Helena  Ulbrichová

člen:  Markéta  Němčíková

náhradník:  Roman  Owczarzy

člen:  Ing. Martina  Szotkowská

náhradník:  Ing. Milan  Bill

člen:  Ing. Miroslava  Šromková

náhradník:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  jmen

členů  a náhradníků  hodnotící  komise.

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE. 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

pověřuje

"l. v souladu s ust. fl 43 odst. I zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve

znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen  zákon),  smluvním  zastoupením  zadavatele  při

provádění  úkonů  podle  zákona  souvisejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku

na dodávky  pod názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"
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společnost  Výběrovka,  s.r.o.,  Podzámčí  482/62,  710  00 0strava  -  Slezská  Ostrava,  IČO
04124847

2. vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  příkazní  smlouvy

se společností  Výběrovka,  s.r.o.,  Podzámčí  482/62,  710  00 0strava  -  Slezská  Ostrava,

ICO 04124847  na smluvní  zastoupení  zadavatele  při provádění  úkonů  podle  zákona

souvisejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku  na dodávky  pod názvem

,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

Rada  města  Orlová

zřizuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku  na dodávky  pod
názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

Rada  města  Orlová

jmenuje

členy  a náhradníky  hodnotící  komíse  k provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou

zakázku  na dodávky  pod  názvem,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města
Orlová"

člen:  Ing.  Jolana  Plášková

náhradník:  Ing. Alena  Kasanová

člen:  Ing. Roman  Koutný

náhradník:  Ing. Helena  Ulbríchová

člen:  Markéta  Němčíková

náhradník:  Roman  Owczarzy

člen:  Ing.  Martina  Szotkowská

náhradník:  Ing. Milan  Bill

člen:  Ing.  Miroslava  Šromková

náhradník:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Usnesení  RMO  č.

usnesení  Č

z 26.6.2019 Nepřijaté

3.21 Změna  organizačního  řádu  MěÚ  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod byl vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č. 488/14.  z 26.6.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

3.22  Program  6. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

schválit  program  6. zasedání  Zastupitelstva  města Orlová, které se koná dne  18.07.20'19

pověřuje

vedoucí  odborů  MěLJ Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli

materiály  spadající  do problematiky  odborů
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Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělíl,  že schůze  RMO  bude  probíhat  18.07.20'19  v 14.00  hod.  a zasedání
ZMO  bude  probíhat  v 15.00  hod.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Ch)ubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje
Zastupitelstvu  města  Orlová

schválit  program  6. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  které  se koná  dne  18.07.2019

Rada  města  Orlová
pověřuje

vedoucí  odborů  MěÚ  Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli
materiály  spadající  do problematiky  odborů

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  Č

z 26.6.20'19 Nepřijaté

3.23  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Tento  materiál  uvedl:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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Průběh  diskuse:

Tento  bod  byl  vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  489/14.  z 26.6.2019

usnesení  []

Nepřijaté

Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  IIO  -  odbor  městských  financí  a školství

Tento  materíál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 88 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Základní  škole  a

mateřské  škole  s polským  vyučovacím  jazykem  Orlová,  příspěvkové  organízací,  na projekt

,,Sablony  lI." (796  tis. Kč).

Průběh  diskuse:

Ing. Pavel  Dendis  -  dotázal  se, co školy  v rámci  projektu  budou  dělat.

Mgr. Plíntová  -  projekt,,Šablony  ll" je zaměřen  na IT. Může  tam  být  doučování  atd.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 88 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  Základní  škole  a
mateřské  škole  s polským  vyučovacím  jazykem  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  na projekt
,,Sablony  lI." (796  tis. Kč).

Usnesení  RMO  č.  490/14.  z 26.6.2019

usnesení  č

Nepřijaté

Odpověd'  na petici  č. 3/2019  k parkovišti  na ul. Dětmarovická

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o podání  petice,,Pro  výstavbu  parkoviště  pro osobní  vozidla  na ulici
Dětmarovická,  pozemcích  p. č. 4134  a 4136  v k. ú. Horní  Lutyně"

schvaluje

návrh  odpovědi  petentům

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  žadatel  nemá  zajištěn  výjezd.

Ing. Juřicová  -  jedná  se o dva pozemky  mezi  rodinnými  domy.  V loňské  roce chtěl  žadatel
postavit  parkoviště  pro cca  80 automobilů.  Sdělila,  že s žadatelem  hovořila  ohledně  využití
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pozemků  na stavbu  rodinných  domů,  kdy  parcely  na stavbu  rodinných  domů  nemohou  být

použity,  jelikož  na pozemcích  není  vodovod,  lépe  řečeno  už nemůže  být  udělána  další

přípojka  na vodovod.  Proto  se žadatel  rozhodl  postavit  parkovíště.  RMO  v r. 2018  s

výstavbou  parkoviště  na pozemcích  souhlasilo.  Doplnila,  že peticí  se občané  domáhají,

aby  se jich  město  zastalo  vůči  Stavebnímu  úřadu.  Město  může  podat  námítku  do

stavebního  řízení.  Námitka  musí  mít  určité  náležitosti.  Stavební  úřad  nemůže  stavbu

zamítnout  z důvodu,  že si občané  nebo  město  stavbu  nepřejí.  Stavbu  Ize zamítnou,  pokud

nesplňuje  předpoklady  z obecně  technických  požadavků.  Např.  nejsou-li  dodrženy

odstupové  vzdálenosti,  ochranná  pásma  nebo  není-li  stavba  v souladu  s územním

plánem.  Stavební  úřad  v rámcí  probíhajícího  řízení  vyzval  žadatele  o doplnění  žádosti  o

dopracování  dokumentace  s řádným  zhodnocením  dopravní  situace  a řízení  přerušil.

Vzhledem  k tomu,  že žadatel  žádost  nedoplnil,  řízení  bylo  zastaveno.  Do odpovědi

petentům  bylo  po konzultaci  s ORI  doplněno,  že problematiku  parkování  na V. etapě

město  dlouhodobě  sleduje  a průběžně  řeší.

Mgr. Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřína  Plíntová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o podání  petíce,,Pro  výstavbu  parkovíště  pro osobní  vozidla  na ulíci

Dětmarovická,  pozemcích  p. č. 4'134  a 4136  v k. LJ. Horní  Lutyně"

Rada  města  Orlová

schvaluje

návrh  odpovědi  petentům

Usnesení  RMO  č. 491/'14.  z 26.6.2019 Nepřijaté

usnesení  []
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Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu pod názvem

Instalace  sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty na sportovišti  na ul. Školní  " začínáme
s lezením"

Tento materiál  uvedl: Ing. Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod
názvem  Instalace  sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty na sportovišti  na ul. Skolní
,,Začínáme  s lezením"  jíným způsobem  než  elektronickou  aukcí

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod
názvem  Instalace  sestavy  lezeckých  balvanů  s chyty na sportovišti  na ul. Skolní
,,Začínáme  s lezením"  jiným způsobem  než elektroníckou  aukcí

Usnesení  RMO Č. 492/"14. z 26.6.2019 Nepřijaté
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usnesení  [l

Humanízace  a revitalizace  centra  Orlová  - Lutyně  - výkon  správce  stavby  - zřízení

hodnotící  komise,  jmenování  členči  a náhradníků  hodnotící  komise

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zřízuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  č. 1 34/2016  sb.,  o zadávání  veřejných

zakázek,  ve znění  pozdějších  předpísů  (dále  jen,,zákon")  pro  veřejnou  zakázku  na služby

pod  názvem,,Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  -  výkon  správce  stavby"

3menu1e

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro  veřejnou  zakázku  na služby  pod názvem

Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  -  výkon  správce  stavby"

člen:  Ing. Martina  Szotkowská

náhradník:  Ing. Milan  Bill

člen:  Ing.  Alena  Kasanová

náhradník:  Ing. Jolana  Plášková

člen:

náhradník:

člen:

náhradník:

člen:

náhradník:

Průběh  diskuse:

Členové  rady  města  doplnili  tyto  členy  a náhradníky  hodnotící  komíse:

člen:  Mgr. Míroslav  Chlubna

náhradník:  Miroslav  Koláček

člen:  Ing. Miroslava  Šromková
náhradník:  Peter  Bjalončík
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člen:  Mgr. Václav  Brňovják
náhradník:  Mgr. Lubomír  Níessner

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  jmen
členů  a náhradníků  hodnotící  komise.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
zřizuje

hodnotící  komisí  k provádění  úkonů  podle  zákona  č. 134/2016  sb.,  o zadávání  veřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen,,zákon")  pro veřejnou  zakázku  na služby
pod názvem,,Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  -  výkon  správce  stavby"

Rada  města  Orlová
jmenuje

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro veřejnou  zakázku  na služby  pod názvem
,,Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně  -  výkon  správce  stavby"

člen:  Ing.  Martina  Szotkowská

náhradník:  Ing.  Milan  Bill

člen:  Ing.  Alena  Kasanová

náhradník:  Ing.  Jolana  Plášková

člen:  Mgr. Miroslav  Chlubna
náhradník:  Miroslav  Koláček

člen:  Ing. Miroslava  Šromková
náhradník:  Peter  Bjalončík

člen:  Mgr. Václav  Brňovják
náhradník:  Mgr. Lubomír  Niessner
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Usnesení  RMO  Č.  493/'14.  z 26.6.2019

usneserÍ  [I

Nepřijaté

Vybudování  dešt'ové  kanalizace  v areálu  hřbitova  v Orlové  - Městě,  2. část

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Szotkowská,  vedoucí  ORí

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  č. 1250/PR/KA/2019  o úpravě  vodního  díla  z důvodu  činnosti  a umístění

stavby  do ochranného  pásma  vodního  díla

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  č. 1250/PR/KA/2019  o úpravě  vodního  díla  z důvodu  činnosti  a umístění

stavby  do  ochranného  pásma  vodního  ďíla

Průběh  diskuse:

Ing. Szotkowská  podání  informací  členům  RMO.

Ing. Szotkowská  -  podala  informace  ohledně  náměstí.  Dále  uvedla,  že  byly  schváleny  dvě

žádosti  o dotaci  na zateplení  budov  (Kpt.  Jaroše  a Duha).  V současné  době  chtějí  podat

žádost  na dotaci  na zateplení  DDM.  V souvislostí  s podáním  žádosti  budou  požadovat
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finance  do rozpočtu  na r. 2020.

Členové  RMO  diskutovali  o prioritních  investičních  akcích  do budoucna.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že podle  jeho  názoru  mezi  prioritní  akce  patří  náměstí  a koupaliště.
Dále  by se měl  začít  řešit  parkovací  dům  na V. etapě.  V příštím  roce  by měla  být  dořešena
zasedací  místnost  v budově  MěÚ  (bývalá  obřadní  síň).

Ing. Dendis  -  sdělil,  že by měl  být  dořešen  Orlí  kaňon.

Ing. Szotkowská  -  mělo  by být  sděleno,  zda do investic  zařadit  na další  období  např.
průmyslovou  zónu,  bytovou  výstavbu,  zasít'ování  pozemků  atd.

Mgr. Chlubna  -  na ul. Záchranářů  jsou  pozemky,  které  by mohly  být zasít'ovány  a

nabídnuty  k prodeji  na výstavbu  rodinných  domů.  Občané  ve zmíněné  lokalitě  mají  zájem
stavět.  Dále  je potřeba  říci, zda  budovu  na ul. Polní  využijeme  nebo  bude  zdemolována.
Asental  má záměr  pozemky  bývalé  Klášterní  kolonie  zasít'ovat  a nabídnout  k prodeji  na
výstavbu  rodinných  domů.  Dále  sdělil,  že TJ Baník  Fučík  Orlová  dostal  výpověd'  z budovy
Asentalu.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, co s budovou  K-Centra.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  projednat  K-Centrum  na pracovní  skupině  a poté  projednat  na
RMO,  Dále  sdělil,  informace  ohledně  Ostružinového  sadu,  kdy  se dojednává  nabídka  a
čeká  se na odpověd'Asentalu.

Ing. Szotkowská  - informovala  o investičních  akcích,  které  probíhají  a které  byly  ukončeny.
Začala,,Regenerace  V. etapy.  Upozornila,  že ul. Dětmarovická  bude  muset  být koncem
roku  z důvodu  nájezdu  hasičů  na kratší  dobu  uzavřena.  Dále  podala  informace  ohledně
radaru,  kdy  na příští  schůzi  RMO  bude  předloženo  přímé  zadání.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  by na ul. Osvobození  na místě,  kde se nachází  dnes
již nevyužívané  hřiště  mezi  domy,  nemohla  být prověřena  možnost  vzniku  dalších
parkovacích  míst.

Členové  RMO  o místě  diskutovali.

p. Stuchlík  -  na komisi  se hovořilo  o zřízení  dopravního  hřiště.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že je.  potřeba  si říct, zda  vůbec  další  dopravní  hřiště  chceme.

Dopravní  hřiště  máme  v MS na ul. Okružní.  Prioritou  bude  projekt  na bývalé  kino  Vesmír.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Szotkowské  za podané  informace  a ukončil
diskusi.

Usnesení  RMO  č.  494/14.  z 26.6.2019 Nepřijaté

usnesení  Č
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Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod názvem,,Služby

mobilního  operátora  pro  Město  Orlová"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

fínancovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod

názvem,,Služby  mobilního  operátora  pro  Město  Orlová"  jiným  způsobem  než  elektronickou

aukcí

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  informoval,  že končí  smlouva  s mobilní  operátorem  a charakter

zakázky  je pro  otevřenou  elektronickou  aukci  vzhledem  k většímu  množství  cenových

položek  jednotlivých  služeb  mobilního  operátora  nevhodný.  Uvedl,  že žádají  o výjimku.

Mgr. Ing. Plintová  -  ZŠ Mládí  jako  příspěvková  organizace  také  přešla  pod  již

zmiňovaného  operátora.  Zš  Mládí  je pavílónová  škola  a na každém  pavílónu  jsou  mobílní

telefony,  které  jsou  již  zastaralé.  Požádala,  zda  by nemohla  být  doplněna  možnost,  že  za

nějakou  dobu  budou  přístroje  vyměněny.

Ing. Matušek,  MBA  -  sdělil,  že výběrové  řízení  nebylo  koncipováno  způsobem,  že do

cenové  relace,  kdy  bývají  i nabídky  tarifů  s mobilním  přístrojem,  bude  zahrnuta  i obnova

mobilních  přístrojů.  Sdělil,  že kdyby  k výběrovému  řízení  byl požadavek  doplněn,  cena  by

se zvýšila.

Mgr. Ing. Plintová  - sdělila,  že řešili  i webovou  žákovskou  knížku,  kde  nastal  problém  se

zatížením  severu  atd.

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  záležitost  dořešit.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  pod

názvem,,Služby  mobilního  operátora  pro Město  Orlová"  jiným způsobem  než  elektronickou
aukcí

Usnesení  RMO č. 495/14.  z 26.6.2019
usnesení  č

Nepřijaté

Organizační  a různé

Tento materiál  uvedl: Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

odpověd'  na dopis zaslaný  Ing. Miroslavou  Šromkovou,  předsedkyní  Dozorčí  rady  SMO,
m.a.s.  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval  o odpovědi  na dopis zaslaný  Ing. Miroslavou  Šromkovou,
předsedkyní  Dozorčí  rady SMO, m.a.s. Orlová. Nechal  hlasovat  o návrhu na usnesení  ve
zněnÍ:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

odpověd'  na dopis zaslaný  Ing. Miroslavou  Šromkovou,  předsedkyní  Dozorčí  rady  SMO,
m.a.s.  Orlová

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
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Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 ([uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

odpověd'  na dopis  zaslaný  Ing. Miroslavou  Šromkovou,  předsedkyní  Dozorčí  rady  SMO,

m.a.s.  Orlová

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  a

z 26.6.2019 Nepřijaté

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  dískuse:

Mgr.  Miroslav  Chlubna  -  ínformoval,  že na kraji  bude  probíhat  jednání  s panem

hejtmanem  k nemocnici.

Bc. Kubalová  -  informovala  o schůzce  v nemocníci  Havířov,  kde  bylo  řečeno,  že v

nemocnici  je pět  interních  lékařů,  kteří  přešli  do nemocnice  Havířov  z nemocnice  Orlová.

Bude  se otevírat  oddělení,  které  bude  mít  121ůžek.  Oddělení  posílí  interní  Iůžka  pro

Orlovou.  Novým  ředitelem  nemocnice  Havířov  se stal  Norbert  Schellong,  který  se podílel
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na optimalizaci  nemocnic  v Moravskoslezském  kraji.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že na krají ohledně  nemocnice  mají  záměr  projednat  Senior
taxi,  který  je v současné  době  více  vytížený.  Dále  uvedl,  že se budou  snažit,  aby  ve městě
fungoval  Senior  Point.  Proběhla  schůzka  k metanu.  Diamo  metan  řešit  nemůže  z důvodu,
že část  pozemků  vlastní  OKD.  Pozemky  jsou  na dobývacím  prostoru  Doíu Lazy  a Lazy
ještě  těží.  Green  Gas by ve správě  pokračoval  v případě,  že garantem  bude  město.  Město
dále  v projektu  z důvodu,  že je to nouzové  řešení  nechce  pokračovat.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

Ing. Matušek,  MBA  -  informoval  o možnosti  zajištění  obědů  pro zastupitele  na zasedání
ZMO.

Mgr, Chlubna  -  doporučil  projednat  informací  o možnosti  zajištění  obědů  pro zastupitele
na zasedání  ZMO  dne 18.07.2019.

Ing. Matušek,  MBA  -  upozornil,  že do 30.6.2019  musí  členové  rady  města  odevzdat
průběžné  oznámení  dle zák. č. 159/2006  sb.,  o střetu  zájmů  za r. 2018.

Závěr:

V 15.30  hod.  ukončil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna  14. schůzí  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:
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Schůze  rady  ukončena  v 15.30  hod.

Datum  zpracování:  1.7.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  Ing. Pavel  Dendis

Mgr. Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA

Zápis  z 15.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  31.7.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 7 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína  Plíntová,  Petr
Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Bc. Naděžda  Kubalová,  Roman  Owczarzy.

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  L:uboslav  Vršanský

Program:

1.  Zahájerí

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Materiály  k projednávání  na  schůzi  rady  města

2.1.  Informace  o vyřízení  interpelací  z 6. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,

konaného  dne  18.  7. 20"19

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.2.  TAJ  - Uzavření  Dodatku  č. I ke smlouvě  o poskytování  služeb  nebo  prací

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

2.3.  TAJ  - informatívní  zpráva  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

realizovaných  ORJ  103  - tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.4.  OVŽP - Poskytnutí  neinvestičrí  dotace  Českému  svazu  ochránců  přírody

ZO Nový  Jičín  včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Hana  Juřicová,  vedouď  OVŽP

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.5.  OVŽP - Návrh  obecně  závazné  vyhlášky  města  Orlová  č. ...../2C)19,  kterou

se stanovují  pravidla  pro  pohyb  psů  na veřejném  prostranství  ve městě

Orlová  a vymezují  prostory  pro  volné  pobíhání  psů

Předkladatel:  Ing.  Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.6.  OSZ  - Informace  o ukončení  financování  služeb  sociální  prevence  v rámci

krajského  projektu,,Podpora  služeb  sociální  prevence  2" -  optimalízace

služeb  sociální  prevence  terénní  programy  a kontaktní  centra

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

2.7.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  4 05 odbor  sociální  a zdravotní,

Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - vratka  ínvestiční  dotace  v rámci

Programu  na podporu  zvýšení  kvality  sociálních  služeb  poskytovaných  v

Moravskoslezském  krají  za rok  2018

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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2.8.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s
přijetím  účelové  dotace  v rámci  Programu  na podporu  zvýšení  kvality
sociálních  služeb  poskytovaných  v Moravskoslezském  kraji  na rok 2019,
včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.9.  OSZ  - Úprava rozpočtu  roku  2019  - ORJ105  odbor  sociální  a zdravotní

Předkladatel:  Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.10.  OSZ  - Stanovení  odměn  ředitelkám příspěvkových  organizací  Domov  Vesna
a Sociální  služby  města  Orlová  za l. pololetí  roku 2019

Předkladatel:  Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.11.  OSZ-lnformace  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci
města  Orlová  Domov  Vesna

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.12.  OSZ  - Deklarace  potřebnosti  rozvoje  terénní  sociální  služby  SOClÁLNí
ASISTENCE  Karviná,  Orlová  Slezské  diakonie.

Předkladatel:  Bc. Iveta Nociarová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.13.  OSZ  - Deklarace  potřebností  "Zázemí  pro  osoby  bez  přístřeší"  - Středisko
osobní  hygieny  a ošetřovatelské  péče

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.14.  OMFŠK  - Petice č. 4/2019  - Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově
ZUŠ  J. R. Míši

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.15.  OMFŠK - Stanovení  platů  ředitelům  školských  příspěvkových  organízací

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.16.  OMFŠK - Schválení  odměn  ředitelům  příspěvkových  organizací  z oblasti
školství,  kultury  a sportu,  zřízených  městem  Orlová  za l. pololetí  roku  2019

Předkladatel:  Ing. P. Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.17.  OMFŠK - Změna  v rejstříku  škol  a školských  zařízení

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.18,  OMFŠK -Akční  plán naplňování  koncepce  sportu  města  Orlové  na období
2018-2021

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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2.'1 9. OMFŠK  - Žádost  Klubu  sportu,  kultury  a vzdělávání  o dotaci  z rozpočtu

města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.20.  OMFŠK  - Žádost  TJ Baník  Fučík  Orlová  o uznání  nákladů  na komponenty

nutné  k provozu  a údržbě  zakoupeného  sekacího  traktoru  z finančního  daru

města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.21.  OMFŠK  - Žádost  Judo  club  Orlová  o neinvestiční  dotaci  na sportovní

činnost  z rozpočtu  města  a RO č. 94

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.22.  OMFŠK  - Žádost  Nadace  LANDEK  Ostrava  o fínanční  dar

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.23.  OMFŠK  - Žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové

organizace,  o finanční  podporu  talentovaných  žáků

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.24.  OMFŠK  - Udělení  souhlasu  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkové

organizaci

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.25.  OMFŠK  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  Il  O -  odbor  městských  fínancí  a

školství

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.26.  OMFŠK  - Informativní  zpráva  odboru  městských  financí  a školství  o

vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  za období  01-08/2019

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.27.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.28.  KS - Informativní  zpráva  k partícipativnímu  rozpočtu  včetně  rozpočtové

Úpravy

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.29.  KS - Zásady  pro oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců  krve.

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně
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2.30.  OSMHS  - Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p.
1268  na ulici 1. Máje  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Mílan Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.31.  OSMHS  - Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulici  Slezské  v
Orlové-Porubě

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.32.  OSMHS  - Doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

2.33.  OSMHS  - Informativní  zpráva  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy
o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Předkladatel:  Ing. Milan  Bíll, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.34.  OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bíll, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.35.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastníctví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bíll, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.36.  OSMHS  - Úpravy  rozpočtu  2019  0RJ107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.37.  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.38.  OSMHS  - Pozemky  pod ZŠ U Kapličky  959  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.39.  Objekt  na ulici B. Němcové  č. p. 853  v Orlové-Porubě

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.40.  OSMHS  - Změna  zdroje  tepla  pro vytápění  objektů  z kogenerační  jednotky  v
Orlové  - Městě

Předkladatel:  Ing. Mílan  Bíll

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.41.  ORI - Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na dodávky  pod názvem
"Dodávka  elektrické  energie  pro objekty  a zařízení  spravovaná  městem
Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou
společností  Orlová  pro rok 2020  a 2021  "
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Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.42.  ORI  - Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  "Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  - ZS Mládí  726,  lI. část"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

2.43.  ORI  - Protipovodňový  varovný  a monítorovací  systém  města  Orlová  -

uzavřerí  Dodatku  č. 4 k Příkazní  smlouvě  č. 20'19/0R1/0314

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.44.  ORI  - Informativní  zpráva  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

realizovaných  odborem  rozvoje  a investic  v období  OI - 06/20"19

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.45.  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  a investic

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:

2.46.  ORI  - Uzavření  Smlouvy  č, 00771932  o poskytnutí  podpory  ze Státního

fondu  životního  prostředí  Ceské  republiky

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.47.OR1  - Novelízace  Směrníce  č. U2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek

malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtů  města  Orlová

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.48.  - Schválení  výsledků  výběrového  řízení  na veřejnou  zakázku  malého

rozsahu  na stavební  práce  "Oprava  komunikace  na ul. P. Cingra  (Klášterní)"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Charakter  materiálu:

2.49.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu

,,Automatízované  měření  rychlosti  vozídel  na ul. Na Olmovci,  Orlová

Lutyně"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.50.  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Předkladatel:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.  Materiály  k projednávání  na  schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

3.1.  ,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. 1 ke Smlouvě  o dílo  č.

201  9/OR1/S/0093

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník
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Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  tajemník

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.3.  Stanovísko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.  Organizačrí  a různé

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém
období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materíálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesem  RMO  č. 500/'15.  z 3'1.7.20"19

usnesení  Č
Nepřijaté

1.'1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  15. schůze Rady  města Orlové  konané  dne  3aí.07.2019  ve znění  dle pozvánky  s
doplněnímím  bodů:

3.1.,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. 1 ke Smlouvě  o dílo  č.
201 9/OR1/S/0093

3.2. Úprava  rozpočtu  roku 2019  0RJ103  - tajemník
3.3. Stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

a s vypuštěním  bodů:
2.37.  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová
2.49.  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované
měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Průběh  diskuse:

15. schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.  Navrhl,
aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:
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3.1.,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. I ke Smlouvě  o dílo  č.

201  9/OR1/S/0093

3.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  103  - tajemník

3.3.  Stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

a s vypuštěním  bodů:

2.37.  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová

2.49.  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované

měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Mgr.  Chlubna  -  k vypuštění  bodu  3.49.  sdělil,  že firma  má celozávodní  dovolenou  a

nedodala  věci,  které  měla  dodat.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  15.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  3"Í.07.2019  ve znění  dle pozvánky  s

doplněním  bodů:

3.1.,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. 1 ke Smlouvě  o dílo  č.

201  9/OR1/S/0093

3.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  103  - tajemník

3.3.  Stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

a s vypuštěním  bodů:

2.37.  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová

2.49.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované

měření  rychlostí  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  4 5. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  3"1.07.2019  ve znění  dle  pozvánky  s

doplněním  bodů:

3.1.,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. I ke Smlouvě  o dílo  č.

201  9/OR1/S/0093

3.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník

3.3.  Stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů
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a s vypuštěním  bodů:
2.37.  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová
2.49.  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované
měření  rychlostí  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Usneserí  RMO  č.  501/"15. z 31.7.2019
usnesení  Č

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 15. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  31.07.20"19

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  15. schůze  Rady  města
Orlová  pana  [uboslava  Vršanského

Jmenovité  hlasování:
PRO:6  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (l:uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 protí  1 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
určuje
ověřovatelem  zápisu  z 15. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  31.07.2019
pana  [uboslava  Vršanského
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Usneserí  RMO  Č. 502/'15.  z 31.7.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.1.  Informace  o vyřízení  interpelací  z 6. zasedání  Zastupitelstva  města Orlová,

konaného  dne 18. 7. 2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

vzít  na vědomí  odpovědi  na interpelace  a dotazy  vznesené  na 6. zasedání  Zastupitelstva

města  Orlová,  konaném  dne  18.07.2019

Průběh  dískuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že písemně  podaná  interpelace  Ing. Jenčmionkové  neodpovídala

interpelaci  podané  ústně.  Ing. Jenčmionková  si bude  muset  požádat  podle  zákona  č.

1 06/1  999  o svobodném  přístupu  k informacím.  Dále  sdělil,  že k imormaci  ohledně třídičky

odpadu  bude  Ing. Kučovi  odpovězeno,  že první  informace  se na SMOOKu  projednávala  v

r. 20'15.  Rada  města  byla  poprvé  informována  v r. 2017.  Další  imormace  probíhaly  v r.

2018.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

P)intová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje
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Zastupitelstvu  města  Orlová

vzít  na vědomí  odpovědí  na interpelace  a dotazy  vznesené  na 6. zasedání  Zastupitelstva
města  Orlová,  konaném  dne  18.07.2019

Usnesení  RMO  Č. 503/"15.  z 31.7.2019

usnesení  Č
Nepřijaté

2.2.  uzavření  Dodatku  č. 1 ke smlouvě  o poskytování  služeb  nebo  prací

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dodatku  č. "l ke smlouvě  o poskytování  služeb  nebo  prací  uzavřené  mezi
Hasičksým  záchranným  Sborem  Moravskoslezského  kraje  a městem  Orlová

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

uzavření  Dodatku  č. 1 ke smlouvě  o poskytování  služeb  nebo  prací  uzavřené  mezi
Hasičským  záchranným  Sborem  Moravskoslezského  kraje  a městem  Orlová
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Usnesem  RMO  č. 504/'15.  z 3'1.7.20'19

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.3.  Informatívní  zpráva  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

realízovaných  ORJ  103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

ínformatívní  zprávu  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  realizovaných  ORJ

103  - tajemník

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informatívní  zprávu  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  realizovaných  ORJ

103  - tajemník

Usnesení  RMO  č. 505/'15.  z 3'1.7.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.4. Poskytnutí  neinvestiční  dotace Českému  svazu ochránců  přírody  ZO Nový  Jičín
včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Poskytnutí neinvestiční  dotace českému  svazu ochránců  přírody ZO Nový Jičín ve výši 9 tis. Kč na provoz,
nákup krmiva, drobného materiálu a další služby souvisejíď  přimo s provozem záchranné stanice včetně
rozpočtové  úpravy č. 90

Průběh  diskuse:

p. P. Koláček  -  sdělil,  že na telefonický  kontakt  svazu  se nelze  dovolat.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Ing. Juřicovou,  aby  se na svaz  obrátila  s dotazem,  na jaké
telefonní  číslo  se v případě  potřeby  dá zavolat.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
Poskytnutí neinvestiční  dotace Českému  svazu ochránců  přírody ZO Nový Jičín ve výši 9 tis. Kč na provoz,
nákup krmiva, drobného materiálu a další služby související přímo s provozem záchranné stanice včetně
rozpočtové  úpravy č. 90

Usnesení  RMO  Č.  506/'15.  z 31.7.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  a

2.5.  Návrh  obecně  závazné  vyhlášky  města  Orlová  č....../2019,  kterou  se stanovují

pravidla  pro pohyb  psů na veřejném  prostranství  ve městě  Orlová  a vymezují

prostory  pro volné  pobíhání  pssů

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vydat  obecně  závaznou  vyhlášku  města  Orlová  č. ...../2019,  kterou  se stanovují  pravidla

pro pohyb  psů na veřejném  prostranství  ve městě  Orlová  a vymezují  prostory  pro volné

pobíhání  psů

variantu  č. I - jištění  vodítko

variantu  č. 2 - jištění  vodítko  a náhubek

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  v soutěži  k participativnímu  rozpočtu  města  se v hlasování  umístil  návrh

zřízení  psího  hřiště  za OD Billa na V. etapě.  Pokud  nebude  OZV  schválena,  hřiště  se

nebude  moci  udělat.  V současné  době  mají  psí jediný  výběh,  který  se nachází  u DPS

Vesna.  Podle  současné  OZV  má mít  pes  na veřejném  prostranství  vodítko  s nasazeným

náhubkem.

Ing. Juřicová  -  současná  platná  OZV  říká, že pes má mít  vodítko  a náhubek.  Pouze  v

jedné  zóně  tj. na ul. Kpt. Jaroše  u DPS  Vesna  se může  pes pohybovat  bez  náhubku  a

vodítka.  Pokud  by se podle  participatívního  rozpočtu  pořizoval  další  výběh,  bylo  by to v

rozporu  s platnou  OZV.  V nové  OZV  budou  4 výběhy,  ve kterých  se může  pes  pohybovat

volně.  Zatím  výběhy  nebudou  oploceny.  Do budoucna  se ale s jejich  oplocením  počítá.

Oplocen  bude  pouze  výběh  na V. etapě,  a pokud  budou  s oplocerím  dobré  zkušenosti,

bude  do rozpočtu  na příští  rok zahrnuto  oplocení  dalších  výběhů.

Mgr. Chlubna  -  pes í ve výběhu  musí  být pořád  pod dohledem  majitele.

Ing. Juřicová  -  sdělila,  že pro lepší  srozumitelnost  připravili  nový  návrh  na usnesení.

Nový  návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 10 písm. d) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),

ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s ustanovením fi 24 odst. 2 zákona č. 246/1992
sb., na ochranu  zvířat  proti  týrání,  ve znění  pozdějších  předpisů,
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vydat obecně  závaznou  vyhlášku města  Orlová č. ...../2019,  kterou se stanovují  pravídla
pro pohyb psů na veřejném  prostranství  ve městě  Orlová a vymezují  prostory pro volné
pobíhání  psů
VARIANTA  1)
spočívající:

- ve vymezení  4 prostorů  pro volné pobíhání psů bez vodítka, avšak  pod neustálým
dohledem  a přímým  vlivem  osoby  doprovázející  psa

- v omezení pohybu psů na ostatních veřejných  prostranstvích  vodítkem

VARIANTA  2)
spočívající:

- ve vymezení  4 prostorů  pro volné  pobíhání  psů  bez  náhubku  a vodítka,  avšak  pod
neustálým  dohledem  a přímým  vlivem  osoby  doprovázející  psa

- v omezení pohybu psů na ostatních veřejných  prostranstvích  vodítkem  a náhubkem

Mgr. Chlubna -  dotázal se, zda by v textu nemohlo být uvedeno - v omezení pohybu  psů
na ostatních veřejných  prostranstvích  mínimálně  vodítkem. Konkrétně,  zda Ize použít slovo
mínimálně.  Požádal Ing. Juřicovou,  aby zjistila, zda by v textu slovo,,minimálně"  mohlo  být
použito.

Ing. Juřicová  -  přislíbila,  že do zasedání  zastupitelstva  zjistí, zda slovo  minimálně  Ize
použít.

Ing. Matušek, MBA -  domníval  se, že slovo minimálně  a maximálně  je vždy diskutabilní.

Majitel je za psa vždy odpovědný.  Mělo  by být jednoznačně  uvedeno vodítko nebo vodítko
a náhubek. Je to otázka v návaznosti na to, jak bude Městkou  policií  řešen  případný
přestupek.

Ing. Dendis -  výběhy  pro psy by měly  být oploceny. Na místě  u Shell  se uvažovalo  o
parkovacích  místech. Dotázal se, zda zřízením výběhu  pro psy  na tomto místě  nevznikne
rozpor.

Mgr. Chlubna -  na místě  u Shell se o parkovacích  místech již neuvažuje.  V současné  době
se začalo  s vybudováním  99 parkovacích  míst na ul. Rydultowské.

Mgr. Chlubna nechal hlasovat o novém  návrhu  na usnesení  dle varianty  1).
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením  fl "IO písm. d) zákona č. 128/2000  sb., o obcích (obecní zřízení),

ve znění  pozdějších  předpisů,  ve spojení  s ustanovením  @ 24 odst. 2 zákona č. 246/1992
sb., na ochranu  zvířat  proti týrání,  ve znění  pozdějších  předpísů,

vydat  obecně  závaznou  vyhlášku  města  Orlová č. ...../2019,  kterou se stanovují  pravidla
pro pohyb psů na veřejném  prostranství  ve městě  Orlová a vymezují  prostory  pro volné
pobíhání  psů
VARIANTA  1)
spočívající:
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- ve vymezení  4 prostorů  pro  volné  pobíhání  psů  bez  vodítka,  avšak  pod  neustálým

dohledem  a přímým  vlivem  osoby  doprovázející  psa

- v omezení  pohybu  psů  na ostatních  veřejných  prostranstvích  vodítkem

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL SE: 4 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  I  zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 10 písm. d) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),

ve znění pozdějších předpisů, ve spojení s ustanovením fi 24 odst. 2 zákona č. 246/1992

sb., na ochranu  zvířat  proti  týrání,  ve znění  pozdějších  předpisů,

vydat  obecně  závaznou  vyhlášku  města  Orlová  č. ...../2019,  kterou  se stanovují  pravidla

pro pohyb  psů na veřejném  prostranství  ve městě  Orlová  a vymezují  prostory  pro volné

pobíhání  psů

VARIANTA  1)

spočívající:

- ve vymezení  4 prostorů  pro  volné  pobíhání  psů  bez  vodítka,  avšak  pod  neustálým

dohledem  a přímým  vlivem  osoby  doprovázející  psa  - v omezení  pohybu  psů  na ostatních

veřejných  prostranstvích  vodítkem

LJsneserí  RMO  č. 507/15.  z 31.7.2019

usnesení  a

Nepřijaté

2.6.  Informace  o ukončení  financování  služeb  sociální  prevence  v rámcí  krajského

projektu,,Podpora  služeb  sociální  prevence  2" -  optimalizace  služeb  sociální

prevence  terénní  programy  a kontaktní  centra

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o ukončení  financování  služeb  sociální  prevence  v rámci  krajského  projektu
,,Podpora  služeb  sociálních  prevence  2" (Komunitní  centrum  Maják,  terénní  programy  a
kontaktní  centra)

schvaluje

optimalizaci  služeb  sociální  prevence  terénní  programy  a kontaktní  centra  realizovanou
příspěvkovou  organizací  města  Sociální  služby  města  Orlová  od 1.1.2020

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  l.:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

informaci  o ukončení  financování  služeb  sociální  prevence  v rámci  krajského  projektu
,,Podpora  služeb  sociálních  prevence  2" (Komunitní  centrum  Maják,  terénní  programy  a
kontaktní  centra)

Rada  města  Orlová
schvaluje

optimalizaci  služeb  sociální  prevence  terénní  programy  a kontaktní  centra  realizovanou
příspěvkovou  organizací  města  Sociální  služby  města  Orlová  od 1.1.2020

Usnesení  RMO  Č. 508/'15.  z 31.7.2019

usnesení  a
Nepřijaté
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2.7.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  3 05 odbor  sociální  a zdravotní,  Domov  Vesna,

příspěvková  organizace  - vratka  investiční  dotace  v rámci  Programu  na podporu

zvýšení  kvality  sociálních  služeb  poskytovaných  v Moravskoslezském  krají  za rok

2a18

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 95 -  ostatní  přijaté  vratky  transferů,  vratka  dotace  za rok 2018

příspěvkovou  organizaci  Domov  Vesna,  projekt,,Důstojné  sociální  zázemí"  (3 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 95 -  ostatní  příjaté  vratky  transferů,  vratka  dotace  za rok 2018

příspěvkovou  organizaci  Domov  Vesna,  projekt,,Důstojné  sociální  zázemí"  (3 tis. Kč)

Usneserí  RMO  č. 509/'15.  z 31.7.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č
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2.8.  Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s přijetím  účelové
dotace  v rámci  Programu  na podporu  zvýšení  kvality  sociálních  služeb
poskytovaných  v Moravskoslezském  kraji na rok 2019,  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl: Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

'l. přijetí  účelově  určené  dotace  ve výši 31 300,-Kč  na realízaci  projektu,,Nová  image  o
krok  blíže kvalitě"  a investiční  dotace  ve výši 768 000,-Kč  na realizaci  projektu
,,Elektromechanické  pohony  ke křídlovým  dveřím"  pro příspěvkovou  organizaci  města
Domov  Vesna,  příspěvková  organizace,  Kpt. Jaroše  999, Orlová-Lutyně,  IC 75154391
v rámci  Programu  na podporu  zvýšení  kvality  socíálních  služeb  v Moravskoslezském
kraji na rok 2019  a souhlasí  s uzavřením  smluv  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu
Moravskoslezského  kraje

2, rozpočtové  opatření  č. 96 -  neinvestiční  transfery  na realizaci  projektu,,Nová  image  o
krok blíže kvalitě"  (31 tís.  Kč), investiční  transfery  na realizaci  projektu  s názvem
,,Elektromechanické  pohony  ke křídlovým  dveřím"  (768 tis. Kč) pro příspěvkovou
organizaci  Domov  Vesna

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:7  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro 0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

4. přijetí  účelově  určené  dotace  ve výši 31 300,-Kč  na realizaci  projektu,,Nová  image  o
krok  blíže kvalitě"  a investiční  dotace  ve výši 768 000,-Kč  na realizaci  projektu
,,Elektromechanické  pohony  ke křídlovým  dveřím"  pro příspěvkovou  organizaci  města
Domov  Vesna,  příspěvková  organizace,  Kpt. Jaroše  999, Orlová-Lutyně,  IČ 75154391
v rámci  Programu  na podporu  zvýšení  kvality  sociálních  služeb  v Moravskoslezském
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kraji  na rok 2019  a souhlasí  s uzavřením  smluv  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu

Moravskoslezského  kraje

2. rozpočtové  opatření  č. 96 -  neinvestiční  transfery  na realizaci  projektu,,Nová  image  o

krok  blíže  kvalitě"  (31 tis. Kč), investiční  transfery  na realizaci  projektu  s názvem

,,Elektromechanické  pohony  ke křídlovým  dveřím"  (768  tis. Kč)  pro příspěvkovou

organízací  Domov  Vesna

Llsneserí  RMO  č. 5'10/15.  z 31.7.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

2.9.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ 105  odbor  sociální  a zdravotní

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 101 - jiný  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  -  státní

příspěvek  na výkon  pěstounské  péče  se snižuje  za kalendářní  rok 20'19  (72 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. I OI - jiný  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  -  státní

příspěvek  na výkon  pěstounské  péče  se snižuje  za kalendářní  rok 2019  (72 tis. Kč)
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Usnesem  RMO  č.  511ň5.  z 31.7.2019

usnesenÍ  a

Nepřijaté

2.10 Stanovení  odměn  ředitelkám  příspěvkových  organizací  Domov  Vesna  a Sociální
. služby  města  Orlová  za l. pololetí  roku  2019

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. mimořádnou  odměnu  paní  Ing. Šárce  Botlíkové,  MBA, ředitelce  příspěvkové
organizace  Domov  Vesna

2. mimořádnou  odměnu  pam  Mgr. Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace
Sociální  služby  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Bc. Nociarová  -  sdělíla  částky  navržených  odměn  Ing. Šárce  Botlíkové,  MBA,  ředitelce
příspěvkové  organízace  Domov  Vesna  a Mgr. Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové
organizace  Sociální  služby  města  Orlová.

Jelikož, nikdo z členů  RMO neměl  k navrženým částkám  připomínky, nechal  starosta
města  Mgr. Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchík,  Ing. Pavel  Dendis)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (L:uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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schvaluje

1. mímořádnou  odměnu  paní  Ing. Šárce Botlíkové,  MBA,  ředitelce  příspěvkové

organizace  Domov  Vesna

2. mimořádnou  odměnu  paní  Mgr.  Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace

Sociální  služby  města  Orlová

Usneserí  RMO  č. 512/15.  z 31.7.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

2."14 Informace  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci  města  Orlová

. Domov  Vesna

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Zprávu  nezávíslého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci

města  Orlová  Domov  Vesna

ukládá

4. Ředitelce  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Ing. Šárce  Botlíkové,  MBA  důkladně

nastudovat  závěry  forenzního  auditu  a připravit  návrh  nápravných  opatření.

2. Nápravná  opatření  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v termínu  do 2.10.2019.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  - dotázal  se pana  tajemníka,  zda  do zprávy  byly  zapracovány  připomínky,

které  byly  vzneseny  na schůzi  rady  města.

Ing.  Matušek,  MBA  -  na schůzi  RM bylo  řečeno,  že pochybení  bylo  ve zprávě  vyjádřeno

neurčítě.  Nyní  je v závěru  zprávy  uvedeno  - organizace  pochybila.  Ve zprávě  není

konkrétně  uvedeno,  že pochybila  paní  ředitelka,  ale pochybila  organizace.

Mgr.  Chlubna  -  dotázal  se, zda  bude  moci  být materíál  na vyžádání  zastupítelům

poskytnut.

Bc. Nociarová  -  audit  zadalo  město  a zastupitelé  mají  na materiál  nárok.
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p. Koláček  -  uvedl,  že na str. 3 chybí  dovětek,  že na schůzi  rady  města  byla  zpráva
projednána  a připomínkována  a připomínky,  které  byly  na schůzi  rady  města  vzneseny,
byly  do zprávy  zapracovány.  Požádal,  aby  tato informace  byla  do zprávy  doplněna.

Ing. Matušek, MBA  -  bude  doplněno,  že proběhla  schůze  rady  města,  kde byly  vzneseny
připomínky  a tyto byly  do materiálu  zapracovány.

Jmenovíté  hlasování:

PRO:7  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

Zprávu  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci
města  Orlová  Domov  Vesna

Rada  města  Orlová
ukládá

1. Ředitelce příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Ing. Šárce  Botlíkové,  MBA  důkladně
nastudovat  závěry  forenzního  audítu  a připravit  návrh  nápravných  opatření.

2. Nápravná  opatření  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v termínu  do 2.10.2019.

Usneserí  RMO  č. 513/15.  z 3"1.7.2019

usnesenÍ  [I
Nepřijaté

2.12  Deklarace  potřebnosti  rozvoje  terénní  sociální  služby  SOClÁLNíASISTENCE
, Karviná,  Orlová  Slezské  diakonie.

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením '@ 102, odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),

ve znění  pozdějších  předpísů  Deklaraci  potřebností  rozvoje  terénní  socíální  služby

SOCIÁLNÍ  ASISTENCE  Karviná,  Orlová  Slezské  diakonie,  za těchto  podmínek:

a) navýšení  kapacity  s personálním  zajištěním  2,0 úvazku  pro město  Orlová  s povinným

spolufinancováním  obcí  formou  20 % z oprávněné  provozní  ztráty

b) doba  účinnosti  deklarace  potřebností  bude,  v souladu  s obdobím  platností  strategického

dokumentu  - Střednědobého  plánu  rozvoje  sociálních  služeb  a souvisejících  aktivit  ve

městě  Orlová  a správním  obvodu  na období  2019-2021,  nejdříve  od 1. 1. 2020  a nejdéle

do 31. 12. 2021

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se na odhad,  o kolik  bude  sociální  služba  pro město  levnější.

Bc. Nociarová  -  v důvodové  zprávě  je uvedeno,  že příspěvek  zřízovatele  činíl  800  tís Kč,

tzn.,  o cca 600  tis. Kč.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Petr  Stuchlík,

Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 4 (Mgr.  Ing. Kateřína  Plíntová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením @ 102, odst. 3 zákona č. I 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),

ve znění  pozdějších  předpisů  Deklaraci  potřebnosti  rozvoje  terénní  sociální  služby

SOCIÁLNÍ  ASISTENCE  Karviná,  Orlová  Slezské  diakonie,  za těchto  podmínek:

a) navýšení  kapacity  s personálním  zajištěním  2,0 úvazku  pro město  Orlová  s povinným

spolufinancováním  obcí  formou  20 % z oprávněné  provozní  ztráty

b) doba  účinností  deklarace  potřebnosti  bude,  v souladu  s obdotím  platnosti  strategického

dokumentu  - Střednědobého  plánu  rozvoje  sociálních  služeb  a souvisejících  aktivit  ve

městě  Orlová  a správním  obvodu  na období  2019-2021,  nejdříve  od 1. 1. 2020  a nejdéle

do 3'1. 12. 2021
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Usnesení  RMO  č.  514/15.  z 3'1.7.2019

usnesenÍ  Č
Nepřijaté

2.13  Deklarace  potřebností  "Zázemí  pro osoby  bez  přístřeší"  - Středisko  osobní  hygieny  a
. ošetřovatelské  péče

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s fi 35 odst. 1 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů Deklaraci  potřebnosti,,Zázemí  pro osoby  bez  přístřeší"  -  Středisko
osobní  hygieny  a ošetřovatelské  péče

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

v souladu s 83 35 odst. 1 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů Deklaraci  potřebnosti,,Zázemí  pro osoby  bez  přístřeší"  -  Středisko
osobní  hygieny  a ošetřovatelské  péče
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Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  zaměstnanec  K-Centra  sdělil,  že když  chodí  po Karviné,  sbírá  stříkačky  a

nějakým  způsobem  to řeší. Požádal  Bc. Nociarovou  o zjištění,  jak  stříkačky  nalezené  v

Karviné  zaměstnanec  řeší.  Technicky  se stříkačky  musí  odevzdat  tam,  kde  byly  nalezeny.

Bc. Nocíarová  -  příslíbíla  prověření  záležitosti.

Usnesení  RMO  č. 515í15.  z 3'1.7.20"19

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

2.14 Petice  č. 4/2019  - Podpora  zachování  výukyve  stávající  budově  ZLJŠ J. R. Míší

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  odboru  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petíce  dne 14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově

ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba  novou  občanskou  iniciativou  a

požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem"

schvaluje

odpověd'  na petíci  č. 4/20"í9  -  Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUŠ  J. R.

Míši

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědi

Průběh  diskuse:

Členům  rady  města  bylo  předloženo  doplnění  materiálu  - materiál  pro 15.  schůzi  Rady

města  Orlová,  konanou  dne  31. 7. 2019  zaslaného  Novou  občanskou  iniciativou  k ZUS  J.

R. Míši  dne  29.7.20'19.

Ing. Slavíková  -  uvedla,  že v usnesení  by mělo  být  doplněno,  že RM bere  na vědomí  i

doplněný  materíál.

Starosta  města  dal hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním:
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Návrh  na usnesení  s doplněním:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí petice dne 14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky ve stávající budově
ZUS J. R. Míši se sídlem ul. Slezská 1IOO, Orlová-Poruba  novou občanskou  iniciativou  a
požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem", včetně  materiálu pro 15. schůzi  Rady
města  Orlová, konanou dne 31. 7. 2019 zaslaného  Novou občanskou  iniciativou k ZUS  J.
R. Míši  dne 29.7.2019

schvaluje

odpověd'  na petici č. 4/20'19 -  Podpora zachování  výuky ve stávající budově  ZUŠ J. R.
Míši

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědí

Ing. Matušek, MBA-  doplnil,  že Petiční  výbor a petice se řídí petičním  zákonem.
Občanská  iniciativa je skupína  lidí.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr. Miroslav Chlubna,  Míroslav Koláček,  Petr Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová, Petr Stuchlík, L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  4 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

přijetí petice dne 14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající budově

ZUS J. R. Míši se sídlem ul. Slezská 1100, Orlová-Poruba  novou občanskou  iniciativou  a
požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem" včetně  materiálu pro 15. schůzi  Rady

města  Orlová, konanou dne 31. 7. 20'19 zaslaného  Novou občanskou  iniciativou k ZUS  J.
R. Míši  dne  29.7.2019

Rada  města  Orlová
schvaluje

odpověd'  na petici č. 4/2019  -  Podpora zachování  výuky ve stávající budově  ZUŠ J. R.
Míši

Rada  města  Orlová
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pověřuje
starostu  k podpisu  odpovědi

Usneserí  RMO  č. 5'16/15.  z 31.7.2019

usnesenÍ  Č

Nepříjaté

2.15  Stanovení  platů  ředitelům  školských  příspěvkových  organizací

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  odboru  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. plat  Mgr. Marku  Tešnarovi,  řediteli  příspěvkové  organizace  ZŠ Orlová-Lutyně  Školní  862

okres  Karviná,  příspěvková  organizace,  s účinností  od O1. 08. 2019

2. plat  PhDr.  Soní  Balonové,  ředítelce  příspěvkové  organizace  ZŠ Orlová-Poruba  Jarrí

400  okres  Karviná,  příspěvková  organizace,  s účinností  od O1. 08. 2019

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  sdělila,  že navrhované  příplatky  za vedení  a osobní  příplatky  ředítelům

školských  příspěvkových  organízací  se také  stanovují  v souladu  se,,Zásadami  pro

stanovení  tarifního  platu,  příplatků  a odměn  ředitelům  příspěvkových  organizací  z oblasti

školství,  kultury  a sportu,  zřízených  městem  Orlová".  Sdělila  výši  osobního  příspěvku.

Mgr. Chlubna  -  ve zkušební  době  se osobní  příplatek  nestanovuje.  Doporučil  osobní

příplatek  zatím  nedávat.  Osobním  příplatkem  se bude  RMO  zabývat  až po 3 měsících  tj.

11/20"19.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s tím,  že osobní  příplatky  budou  přiděleny

až po třech  měsících  (navržené  částky  bez  osobních  příplatků).

Jmenovité  hlasovárí:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,

Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (Miroslav  Koláček)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  I zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

'I. plat Mgr. Marku Tešnarovi, ředíteli  příspěvkové  organizace  ZŠ Orlová-Lutyně  Školní 862
okres Karviná, příspěvková  organízace,  s účinností  od O'I. 08. 2019

2. plat PhDr. Soni Balonové, ředitelce  příspěvkové  organizace  ZŠ Orlová-Poruba  Jarní
400  okres  Karviná,  příspěvková  organizace,  s účínností  od O"l. 08. 2019

llsnesem  RMO  č.  517/'15.  z 3t7.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  a

2.16 Schválení  odměn  ředitelům  příspěvkových  organizací  z oblasti školství, kultury a
. sportu, zřízených městem  Orlová  za l. pololetí roku  20'19

Tento  materiál  uvedl:  Ing. P. Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

odměny  za plnění  mimořádných  úkolů  v I. pololetí roku 2019

Bc. Iva Sušková, ředitelka Městské  knihovny  Orlová, příspěvkové  organizace
Barbora Herdová, ředitelka Domu kultury města  Orlové, příspěvkové  organizace

Ing. Michal Kozák, ředitel Městského  sportovního  klubu Orlová, příspěvkové  organizace

Mgr. Zdeněk  Nowak, ředitel Základní  školy Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres
Karviná,  příspěvková  organizace

Mgr. Věra Vrlíková, ředitelka Základní  školy Orlová-Poruba  Jarní 400 okres  Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Hana Rettová, ředítelka Základní  školy Orlová-Lutyně  Školní 862 okres  Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Kamil Paloncy, ředitel Základní  školy Orlová-Lutyně  U Kapličky  959 okres  Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Milan Fus, ředitel Základní školy Orlová-Lutyně  Ke Studánce 1050 okres  Karviná,
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příspěvková  organizace

Mgr. Irena  Kněžíková,  ředitelka  Základní  školy  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná,

příspěvková  organízace

Mgr. Halina  Sikorová,  ředitelka  Základní  a mateřské  školy  s polským  vyučovacím  jazykem

Orlová,  příspěvková  organizace

Mgr.  Maríe  Bardoňová,  ředítelka  Mateřskéí  školy  Orlová-Lutyně  Okružní  917 okres

Karviná,  příspěvková  organizace

Mgr. Jana  Valošková,  ředitelka  Mateřskéí  školy  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1228  okres

Karvíná,  příspěvková  organízace

Mgr.  Yvona  Dluhošová,  ředitelka  Mateřskéí  školy  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres

Karviná,  příspěvková  organizace

PhDr.  Bc. Karín  Fodorová,  ředítelka  Mateřskéí  školy  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033

okres  Karviná,  příspěvková  organizace

Mgr.  Jana  Sertlerová,  ředitelka  Domu  dětí  a mládeže,  Orlová,  příspěvková  organizace

Průběh  diskuse:

Ing.  Slavíková  -  činnost  ředitelů  byla  odborem  vyhodnocena.

Mgr.  Chlubna  -  požádal  o rozšíření  tabulky,  konkrétně  o jeden  sloupec,  kde  bude  uvedena

max.  možná  výše  odměny.

Mgr.  Ing. Plintová  -  oznámila  střet  zájmů.

Jmenovíté  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

odměny  za plnění  mimořádných  úkolů  v l. pololetí  roku  2019

Bc. Iva Sušková,  ředitelka  Městské  knihovny  Orlová,  příspěvkové  organizace

Barbora  Herdová,  ředitelka  Domu  kultury  města  Orlové,  příspěvkové  organizace

Ing.  Michal  Kozák,  ředitel  Městského  sportovního  klubu  Orlová,  příspěvkové  organizace

Mgr.  Zdeněk  Nowak,  ředítel  Základní  školy  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres

Karviná,  příspěvková  organizace

Mgr. Věra  Vrlíková,  ředitelka  Základní  školy  Orlová-Poruba  Jarní  400  okres  Karviná,
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příspěvková  organizace

Mgr. Hana Rettová, ředítelka  Základní  školy Orlová-Lutyně  Školní 862 okres Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Kamil Paloncy, ředitel  Základní  školy Orlová-Lutyně  U Kapličky  959 okres Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Milan Fus, ředitel Základní  školy Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050 okres Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Irena Kněžíková,  ředitelka  Základní  školy Orlová-Lutyně  Mládí 726 okres Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Halina Sikorová,  ředitelka  Základní  a mateřské  školy  s polským  vyučovacím  jazykem
Orlová, příspěvková  organizace

Mgr. Marie Bardoňová,  ředitelka  Mateřské  školy Orlová-Lutyně  Okružní  917 okres Karviná,
příspěvková  organizace

Mgr. Jana Valošková, ředitelka  Mateřské  školy Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1228 okres
Karviná,  příspěvková  organizace

Mgr. Yvona Dluhošová,  ředitelka  Mateřské  školy Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143 okres
Karviná,  příspěvková  organizace

PhDr. Bc. Karin Fodorová,  Ph.D, ředitelka  Mateřské  školy Orlová-Lutyně  Ke Studánce
1033 okres  Karviná, příspěvková  organizace

Mgr. Jana Sertlerová,  ředitelka  Domu dětí  a mládeže,  Orlová, příspěvková  organizace

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  vyslovil  zklamání  s technickým  způsobem  promítání  v letním kině,  kdy

začátek  představení  mělo  být v 21 hod. a představení  začalo,  až v 22 hod. Lidé z kina
znechuceně  odcházeli.

Mgr. Chlubna  -  je potřeba  říci, že rada města  se tím zabývala  již v zimních  měsících  a
schválila  do letního kina nákup  nového promítacího  zařízení.

Usnesení  RMO Č. 518/'15.  z 31.7.2019
usnesení  a

Nepřijaté

2.17 Změna  v rejstříku  škol  a školských  zařízení

Tento materiál  uvedl: Ing. Petra Slavíková,  vedoucí  odboru  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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změnu  v rejstříku  škol  a školských  zařízení  pro  Mateřskou  školu  Orlová-Lutyně  Na

Vyhlídce  1143  okres  Karviná,  příspěvkovou  organizaci:

zvýšení  kapacity  mateřské  školy  z 224  na 274  dětí,  a to k 01.09.2019

změnu  v rejstříku  škol  a školských  zařízení  pro  Základní  školu  Orlová-Lutyně  Ke Studánce

1050  okres  Karviná,  příspěvkovou  organizaci:

.  zvýšení  kapacity  školní  jídelny  z 600  na 700  stravovaných,  a to k 01.09.2019

.  zvýšení  kapacity  školní  jídelny-výdejny  z 333  na 383  stravovaných,  a to k 01.09.2019

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

změnu  v rejstříku  škol  a školských  zařízení  pro Mateřskou  školu  Orlová-Lutyně  Na

Vyhlídce  1143  okres  Karviná,  příspěvkovou  organizaci:

zvýšení  kapacíty  mateřské  školy  z 224  na 274  dětí,  a to k 01.09.2019

změnu  v rejstříku  škol  a školských  zařízení  pro  Základní  školu  Orlová-Lutyně  Ke Studánce

1050  okres  Karvíná,  příspěvkovou  organízaci:

*  zvýšeníkapacityškolníjídelnyz600na700stravovaných,atok01.09.2019

.  zvýšeníkapacityškolníjídelny-výdejnyz333na383stravovaných,atokC)l.09.20"í9

Llsnesem  RMO  č. 519/'15.  z 3"1.7.20'19

usnesení  0

Nepřijaté

2.18  Akční  plán  naplňování  koncepce  sportu  města  Orlové  na období  2018-2021
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Tento materiál  uvedl: Ing.  Petra Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

v souladu s 5102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízeni), v platném zněni

Akční  plán  naplňování  Koncepce  sportu  města  Orlová  na období  2018-202'1

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje
v souladu s 9102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecni zřízení), v platném znění

Akční  plán  naplňování  Koncepce  sportu  města  Orlová  na období  20"18-2021

Usneserí  RMO  č. 520/15.  z 31.7.2019
usnesení  a

Nepřijaté

219  Žádost  Klubu sportu,  kultury  a vzdělávání  o dotaci  z rozpočtu  města

Tento materiál  uvedl: Ing. Petra Slavíková,  vedoucí  OMFŠK
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

v souladu  s e) 102  odst.  3 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  v platném

znění

poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro Klub  sportu,  kultury  a vzdělávání,  z.s., IČO:

63730316,  ve výši  4 0 tis. Kč na účast  na Mistrovství  Ceské  republiky  v šipkovém  sportu

schvaluje

v souladu s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném

zněnÍ

4.1.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro Klub  sportu,  kultury  a vzdělávání,  z.s.,

IČO:  63730316,  ve výši  I O tís. Kč  z variabilního  fondu  pro sport,  na účast  na Mistrovství

Ceské  republiky  v šipkovém  sportu,

4.2.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Klubem  sportu,  kultury  a vzdělávání,  z.s.,  IČO:

63730316.

Průběh  diskuse:

p. P. Koláček  -  akce  již proběhla.  Vyslovil  obavu  s podáním  dalších  podobných  žádostí.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  zvážit,  zda nepřipravit  nový  metodický  pokyn  a zamyslet  se nad

prioritními  sporty  atd. Musíme  si říct, že prvotním  pravidlem  je podporovat  sport  dětí  a

mládeže.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,

Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  I zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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v souladu  s e1102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  v platném
znění

1. poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro Klub sportu,  kultury  a vzdělávání,  z.s., IČO:
63730316,  ve výši 10 tis. Kč z variabilního  fondu pro sport, na účast  na Mistrovství  Ceské
republiky  v šipkovém  sportu,

2. uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Klubem  sportu,  kultury  a vzdělávání,  z.s., IČO:
63730316.

Usneserí  RMO  č. 521/15.  z 31.7.2019
usnesení  č

Nepřijaté

2.20 Žádost  TJ Baník Fučík  Orlová o uznání  nákladů  na komponenty  nutné k provozu  a

. údržbě  zakoupeného  sekacího  traktoru  z finančního  daru  města

Tento materíál  uvedl: Ing. Petra Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s ustanovením  fi 85 písm. c) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů,

1. s c h v a I i t

uzavření  dodatku  č. 1 Smlouvy  o poskytnutí  daru č. 2018/OMFŠK/S/0497  s TJ Baník Fučík
Orlová,  spolek,  ICO: 48004855,

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:5  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina
Plintová,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI: 0

ZDRŽEL  SE:  2 (Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  5 pro  0 protí  2 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením 9 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů,

schválít

uzavření  dodatku  č. I Smlouvy  o poskytnutí  daru  č. 201  8/OMFŠK/S/0497  s TJ Baník  Fučík

Orlová,  spolek,  ICO:  48004855,

Usnesem  RMO  č. 522/'15.  z 31.7.20"19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.21 Žádost  Judo  club  Orlová  o neinvestíční  dotací  na sportovní  čínnost  z rozpočtu  města

. a RO č. 94

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

'1. schválit

1.1.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261,

ve výší  XX  tís. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.2.  RO č. 94 -  zvýšení  běžných  výdajů  ORJ  110  -  odbor  městských  financí  a

školství, fffi 3419, pol. 5222 - neinvestiční transfery spolkům - neinvestiční dotace na
sportovní  činnost  Judo  club  Orlová  z.s.  celkem  o XX  tis. Kč,

1.3.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261,

2.  neschválit
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2.1. poskytnutí účelové neinvestiční dotace pro Judo club Orlová z.s., IČO: 27047261
na celoroční  činnost  klubu.

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  sdělila,  že komise  o částce  nerozhodla  a ponechala  rozhodnutí  na RMO  a
ZMO.

p. P. Koláček  -  na komisi  se dotace neodhlasovala,  protože  na zasedání  komise  bylo  málo
členů.  Bylo  hodně  návrhů.  Návrhy  byly  30 tis, 35 tis. a 100  tis. Kč.

p. Stuchlík  -  doporučil  záležitost  vrátit  Komisi  pro spoí  k dořešení  a pak  se k tomu  vrátit.

p. M. Koláček  -  není  co řešit,  částky  byly  navrženy.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  hlasovat  postupně  od nejnižší  částky.

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s částkou  30 tis. Kč.
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO
1. schválit

1.1.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro Judo  club  Orlová  z.s., IČO:  27047261,  ve
výši  30 tis. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.2. RO č. 94 - zvýšení běžných výdajů ORJ IIO - odbor městských financí a školství, fi
3419,  pol.  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům  -  neinvestiční  dotace  na sportovní
činnost  Judo  club  Orlová  z.s. celkem  o 30 tis. Kč,

1.3.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261,

Jmenovité  hlasování:

PRO:5  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 2 (Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  5 pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO
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schválit
1. poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261,  ve

výši  30 tis. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

2. RO č. 94 -  zvýšení  běžných  výdajů  ORJ 1IO  -  odbor  městských  financí  a školství, @

3419,  pol. 5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům  -  neinvestiční  dotace  na sportovní

činnost  Judo  club  Orlová  z.s. celkem  o 30 tis. Kč,

3. uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  club  Orlová  z.s., IČO: 27047261,

Usneserí  RMO  č. 523/15.  z 31.7.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

2.22 Žádost  Nadace  LANDEK  Ostrava  o finanční  dar

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  smlouvy  o poskytnutí  daru s Nadací  LANDEK  Ostrava  na podporu  projektů

zaměřených  na zachování  hornických  památek  a tradic  našeho  regionu  prostřednictvím

Nadačního  programu  pro rok 2019

bere  na vědomí

žádost  Nadace  LANDEK  Ostrava  o finanční  dar

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere na vědomí
žádost  Nadace  LANDEK  Ostrava  o finanční  dar

Rada města  Orlová
schvaluje

uzavření  smlouvy  o poskytnutí  daru s Nadací  LANDEK  Ostrava  na podporu  projektů
zaměřených  na zachování  hornických  památek  a tradic  našeho  regionu  prostřednictvím
Nadačního  programu  pro rok 2019

Usneserí  RMO  č.  524/15.  z 3'1.7.20'19

usnesenÍ  [l
Nepřijaté

2.23 Žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace,  o
. ťinanční  podporu  talentovaných  žáků

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

bere na vědomí

žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace,  o finanční
podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce 2019/2020

schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši 50.000  Kč
Základní  umělecké  škole  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO: 62331680,  na
podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva studijní  obory,  formou  úhrady
části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce 2019/2020

Průběh  diskuse:

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  existuje  přehled,  konkrétně  kterých  žáku se podpora
týká. Dále se dotázala,  zda podpora  není určena  především  pro sociálně  slabé  rodiny.
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p. M. Koláček  -  podpora  je pro  talentované  žáky.  Poznamenal,  že pan  ředitel  se kdysi

vyjádřil,  že od města  nic  nepotřebuje.

Mgr.  Chlubna  -  potvrdil,  že pan  ředitel  se na Komisi  pro  média  vyjádřil,  že město

nepotřebuje  a vzápětí  žádal  o podporu  a propagaci.  V návrhu  na usnesení  je uvedeno

minimálně  dva  studijní  obory.  Je to nad  rámec  školní  výuky.  Doporučil  - jeden  obor  zaplatí

rodiče  druhý  a max.  třetí  obor  zaplatí  město.

Mgr.  Ing. Plintová  -  doporučila  podpořit  spíše  sociálně  slabé  rodiny.

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  materiál  odložít  a dopracovat  smlouvu  o text  - jeden  obor  zaplatí

rodiče  druhý  a max.  třetí  obor  zaplatí  město.

Mgr.  Ing. Plintová  -  chtěla,  vědět,  kdo  podporu  čerpá.

Ing.  Slavíková  -  ve smlouvě  je uvedeno-,,předložit  Odboru  městských  financí  a školství

Městského  úřadu  Orlová  vyúčtování  dotace  v termínu  do 3"1.07.2020,  a to:

- seznamem  talentovaných  žáků  s uvedením  studijních  oborů  a výší  dotované  úplaty  za

poskytované  vzdělávání,

- předpisem  úplaty  na poskytované  vzdělání  a účetním  dokladem  prokazujícím  úhradu

úplaty  za talentovaného  žáka  ve výši  rozdílu  mezi  předpisem  a poskytnutou  dotací,

- účetními  doklady,  z jejichž  obsahu  je zřejmé  dodržení  schváleného  účelu  použití

dotace,  a které  budou  obsahovat  náležitosti  stanovené  zákonem  č. 563/"í991  sb.,

o účetníctví,  v platném  znění,  kdo  podporu  čerpá".

Ing.  Slavíková  -  sdělila,  že není  potřeba  materiál  odkládat.  Návrh  na usnesení  může  být

doplněn  o text  -  se změnou  čl.  2 dle diskuse.

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním.

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o finanční

podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce  2019/2020

schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši  50.000  Kč

Základní  umělecké  škole  J. R. Míší,  Orlová,  příspěvkové  organízaci,  ICO:  62331680,  na

podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva  studijní  obory,  formou  úhrady

části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce  201 9/2020  se změnou  čl.  2 dle  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  3 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Mgr.  Ing.  Plintová,  Miroslav  Koláček)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:4  (Petr  Koláček,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  3 pro  0 proti  4 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o původním  návrhu  na usnesení.
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o finanční
podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce  2019/2020

schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši  50.000  Kč

Základní  umělecké  škole  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO: 62331680,  na
podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva  studijní  obory,  formou  úhrady
části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce  201 9/2020

Jmenovité  hlasování:
PRO: I (Mgr.  Miroslav  Chlubna)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 6 (Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,
Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  1 pro  0 proti  6 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  upozornil,  že dotace  byla  schválena  v rozpočtu.

Mgr. Ing. Plintová  -  upozornila,  že je to podpora  pro děti.

p. Stuchlík  -  podal  protinávrh
Protinávrh
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o finanční
podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce  2019/2020

neschvaluje
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uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši  50.000  Kč

Základní  umělecké  škole  J. R. Míší, Orlová,  příspěvkové  organizací,  ICO:  6233"í680,  na

podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva  studijní  obory,  formou  úhrady

části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce  20'1 9/2020

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o protinávrhu  pana  Stuchlíka.

Jmenovité  hlasování:

PRO:4  (Petr  Koláček,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 3 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína  Plíntová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  4  pro  0 proti  3 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  vyhlásil  dohodovací  řízení.

Mgr. Chlubna  ukončil  dohodovací  řízení.

Mgr. Chlubna  - sdělil,  že do smlouvy  bude  doplněno  -  že.  rodíče  zaplatí  jeden  obor  a město

max.  dva  obory.  Dále  bude  do smlouvy  doplněno,  že ZUS  poskytne  bezplatnou

reprezentaci  na akcích  města  a DKMO.

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  o fínanční

podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce  2019/2020

schvaluje
uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši  50.000  Kč

Základní  umělecké  škole  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO:  62331680,  na

podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva  studijní  obory,  formou  úhrady

části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce  20"19/2020  se změnou  čl. 2 a doplněním  čl. 3

smlouvy  dle diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

žádost Základní  umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace,  o finanční
podporu  talentovaných  žáků  ve školním  roce  2019/2020

Rada  města  Orlová
schvaluje

uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši 50.000  Kč
Základní  umělecké  škole  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizaci,  ICO: 62331680,  na
podporu  talentovaných  žáků,  navštěvujících  minimálně  dva studijní  obory,  formou  úhrady

části  úplaty  za vzdělávání  ve školním  roce  2019/2020  se změnou  čl. 2 a doplněním  čl. 3
smlouvy  dle diskuse

Usnesení  RMO  č.  525/15.  z 31.7.20'19 Nepřijaté

usnesení  č

2.24 Udělení  souhlasu  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkové  organizaci

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesem:

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím  finančních  darů  účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů  akce,,Rocktherapy  2019"  od VILIKUS  s. r. o., Orlová,  ve
výši 10.OOO,OO Kč  a od Bc. Jakuba  Matiko,  Orlová-Lutyně,  ve výši  5.000,00  Kč.
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Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Ing. Pavel  Dendís,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím  finančních  darů  účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou

organizací,  na úhradu  nákladů  akce,Rocktherapy  20"19" od VILIKUS  s. r. o., Orlová,  ve

výši 10.OOO,OO Kč  a od Bc. Jakuba  Matiko,  Orlová-Lutyně,  ve výši  5.000,00  Kč.

Průběh  diskuse:

Vyjádření  k připomínce  místostarosty  M. Koláčka  -  promítání  v letním  kíně.

Mgr. Cibulková  -  43 lidí vrátilo  lístky.  Problémy  skutečně  nastaly,  přijeli  pozdě.  Promítání

pro DKMO  zajišťuje  extérní  firma.  V sobotu  vše  již běželo  bez  problémů.  Problémy  byly

zapříčiněny  tím, že byl pozdě  doručen  film  a film  se musí  předtočit.

Usnesení  Rň/lO č. 526/15,  z 31.7.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.25 Úpravy  rozpočtu  roku 2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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schvaluje

'l. rozpočtové  opatření  č. 91 -investiční  transfer  Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  K.

Dvořáčka  1228  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na pořízení  el. varného  kotle
z rozpočtové  rezervy  města  (91 tis. Kč),

2. rozpočtové  opatření  č. 92 - opravy  a udržování  objektů  mateřských  škol  (42 tis. Kč)  a
základních  škol  (110 tis. Kč)  z přijatých  pojistných  náhrad.

Průběh  diskuse:

Členům  RM bylo  předloženo  doplnění  materiálu  - RO č. 106.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním:
Návrh  na usnesení  s doplněním
Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 91 -investiční  transfer  Mateřské  škoíe  Orlová-Lutyně  K.
Dvořáčka  1228  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na pořízení  el. varného  kotle  z
rozpočtové  rezervy  města  (91 tis. Kč),

2. rozpočtové  opatření  č. 92 - opravy  a udržování  objektů  mateřských  škol  (42 tis. Kč)  a
základních  škol  (I10  tis. Kč)  z přijatých  pojístných  náhrad.

3. rozpočtové  opatření  č. 106  -  neinvestiční  transfer  od kraje  Základní  škole  Orlová-Lutyně

Mládí  726  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Rozšíření  naučné
stezky  na ZŠ Mládí"  (53 tis. Kč)

Mgr.  Ing. Plintová  -  oznámila  střet  zájmů.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 91 -investiční  transfer  Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  K.
Dvořáčka  1228  okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na pořízení  el. varného  kotle
z rozpočtové  rezervy  města  (91 tis. Kč),
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2. rozpočtové  opatření  č. 92 - opravy  a udržování  objektů  mateřských  škol  (42 tis. Kč) a

základních  škol  (110 tis. Kč) z přijatých  pojistných  náhrad.

3. rozpočtové  opatření  č. 106 -  neínvestičnítransfer  od kraje  Základní  škole  Orlová-Lutyně

Mládí  726 okres  Karviná,  příspěvkové  organizaci,  na realizaci  projektu,,Rozšíření  naučné

stezky  na ZŠ Mládí"  (53 tis. Kč)

Llsneserí  RMO  Č. 527/'15.  z 31.7.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

2.26  Informativní  zpráva  odboru  městských  financí  a školství  o vyhodnocení  veřejných

. zakázek  malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Informativní  zprávu  odboru  městských  financí  a školství  o vyhodnocení  veřejných  zakázek

malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
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informativní  zprávu  odboru  městských  financí  a školství  o vyhodnocení  veřejných  zakázek
malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Usnesení  RMO  Č. 528/'15.  z :31.7.20'19

usnesení  Č
Nepřijaté

2.27  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (33 568 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí
aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (33 568 tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 529/15.  z 31.7.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  Č

2.28  Informativní  zpráva  k participativnímu  rozpočtu  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  KS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  k particípatívnímu  rozpočtu.

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 102 - zařazení  nových  akď  do rozpočtu  r. 2019  0RJ106  - odbor

rozvoje  a investic  v celkové  výši  (642  tis. Kč):

a) Naučná  stezka  pro děti  v lesoparku  (247  tís. Kč)

b) Psí hřiště  (146  tis. Kč)

c) Vylepšení  dětského  hřiště  na ul. Okružní  v O./Lutyní  (249  tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 103 - úprava  plochy  hřiště  na ul. F.S.Tůmy  v O./Lutyni  (213  tís.

Kč),  zařazení  nové  akce  do rozpočtu  r. 2019  0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a

hospodářské  správy

ukládá

1. odboru  rozvoje  investic  realizovat  vítězné  projekty  v souladu  s podmínkami  výzvy

2. odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  realizovat  vítězný  projekt  v souladu  s

pomínkami  výzvy

Průběh  dískuse:

Mgr. Cibulková  -  informovala,  že příští  rok pro participativní  rozpočet  využijí  samostatnou

aplikaci  informačního  kanálu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  k participativnímu  rozpočtu.

Rada města  Orlová
schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 102 - zařazení  nových akcí do rozpočtu  r. 2C)19 0RJ106  - odbor
rozvoje  a investic  v celkové  výši (642 tis. Kč):
a) Naučná  stezka pro děti  v lesoparku  (247 tis. Kč)
b) Psí hřiště  (146 tis. Kč)
c) Vylepšení  dětského  hřiště  na ul. Okružní  v O./Lutyni  (249 tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 103 - úprava  plochy  hřiště  na ul. F.S.Tůmy  v O./Lutyni  (213 tis.
Kč), zařazení  nové akce do rozpočtu  r. 2019 0RJ 107 - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Rada města  Orlová

ukládá

1. odboru  rozvoje investic  realizovat  vítězné  projekty  v souladu  s podmínkami  výzvy

2. odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  realizovat  vítězný  projekt  v souladu  s
podmínkami  výzvy

Usnesení  RMO č. 530/15.  z 31.7.2019
usnesenÍ  a

Nepřijaté

2.29 Zásady  pro oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců  krve.

Tento materiál  uvedl: Mgr. Nataša Cibulková,  vedoucí  KS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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aktualizované  Zásady  pro oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců  krve.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se, zda  se dotazovat  jednotlivých  oblastních  spolků  nebo  dotaz

zaslat  na krajský  spolek,  tzn.,  dotázat  se nejvyššího  orgánu.

Mgr. Cibulková  -  obávala  se, že by to byl problém,  protože  i v oblastních  spolcích  to dělají

pouze  na naše  vyžádání.  Spolky  to automaticky  nezasílají.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Mgr. Cibulkovou,  aby  zjistila  kde  dotaz  zasílat,  zda na oblastní

spolky  nebo  na nejvyšší  orgán.

Jmenovíté  hlasování:
PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
aktualizované  Zásady  pro oceňování  dobrovolných  bezpříspěvkových  dárců  krve.

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  pochválil  zpracování  ON č. 14.

Usnesem  RMO  č. 53'1/'15.  z 3'1.7.2019

usnesenÍ  0

Nepřijaté

2.30  Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p. 4 268 na ulici  1. Máje

. v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

pronájem nebytových  prostorů  o podlahové  ološe 155,27 m2v objektu č. p. 12.68 na ulici L Máje
v Orlové-Lutyni  panu  ) za účelem
provozování  prodejny  potravinna  dobu neurčitou  za cenu nájmu ve výši 338,89 Kč/m'/rox  + každoročni
navýšení  o míru inflace, včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu, a to s účinností
od OL09.2019

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

pronájem  nebytových  prostorů  o podlahové  ploše 155,27  m2v obiektu č. D. 1268 na ulici L Máje
v Orlové-Lutyni  panu  - za účelem

provozování  prodejny  potravin na dobu neurčitou  za cenu na3mu ve výši 338,89 Kčím'/rok  + xaždoroční
navýšení  o míru inflace, včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu, a to s účinností
od CY.09.2019

Usneserí  RMO  č.  532/15.  z 31.7.2019

usnesenÍ  ů

Nepřijaté

2.31 Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulici Slezské  v Orlové-Porubě

Tento materiál  uvedl: Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS
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Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

ukončení  smlouvy  č. 20j  7/OSMHS/S/0559  o nájmu  nebytových  prostorči  o podlahové  ploše  86,70  m2 na ulici

Slezské  č. p. 96 v Orlové-Porubě  dohodou  ke dni 30.09.20"19,  a to z důvodu  obdržené  výpovědi  a zároveň

obdržené  žádosti  o pronájem  těchto  nebytových  prostorů  jiným  zájemcem

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  na úřední  desku,  a to:

- pronájem nebytových prostorů č. 51 52, 53, 54, 55, 56 o celkové  podlahové  ploše  86,70  m2 v objektu

na ulici  Slezské  č. p. 96 v Orlové-Porubě

- pronájem  nebytových  prostorů  č. 67 o podlahové  ploše  22,00  m2 v objektu  na ulici  Slezské  č. p. 96

v Orlové-Porubě

- pronájem  nebytových  prostorů  č. 68 o podlahové  ploše  39,20  m2 v objektu  na ulici  Slezské  č. p. 96

v Orlové-Porubě

Průběh  diskuse:

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

ukončení  smlouvy  č. 2017/OSMHS/S/0559  o nájmu  nebytových  prostorů  o podlahové  ploše  86,70  m2 na ulici

Slezské  č. p. 96 v Orlové-Porubě  dohodou  ke dni 30.09.2019,  a to z důvodu  obdržené  výpovědi  a zároveň

obdržené  žádosti  o pronájem  těchto  nebytových  prostorů  jiným  zájemcem

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  na úřední  desku,  a to:

- pronájemnebytovýchprostorůč.5152,53,54,55,56ocelkovépodlahovéploše86,70m2vobjektu
na ulici Slezské  č. p. 96 v Orlové-Porubě

- pronájem  nebytových  prostorů  č. 67 o podlahové  ploše  22,00  m2 v objektu  na ulici  Slezské  č. p. 96

v Orlové-Porubě

- pronájem  nebytových  prostorů  č. 68 o podlahové  ploše  39,20  m2v  objektu  na ulici  Slezské  č. p. 96

v Orlové-Porubě
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usnesení  RMO  č. 533/15.  z 31.7.20"19

usnesení  [I
Nepřijaté

2.32 Doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu  v domech  č.p. 1370  a č.p.
1390  v Orlové-Lutyni  o velikosti  1+1 o tyto žadatele:
1.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koíáček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:'  7 pro 0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

doplnění  pořadí  žadatelů  o poskytnutí  obecních  bytů  do nájmu  v domech  č.p. 1370  a č.p.
1390  v Orlové-Lutyni  o velikosti  1 +1 o tyto  žadatele:
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1.
2.
3.
4

5
6.

Usneserí  RMO  č. 534/15.  z 3"1.7.2019

usnesenÍ  ů

Nepříjaté

2.33 Informativní  zpráva  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  o vyhodnocení

. veřejnýchzakázekmaléhorozsahuzaobdobíC)1-06/2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  o vyhodnocení  veřejných

zakázek  malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
informativní  zprávu  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  o vyhodnocení  veřejných
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zakázek  malého  rozsahu  za období  01-06/2019

Usnesení  RMO č. 535/'15. z 3'1.7.2019
usnesenÍ  [l

Nepřijaté

2.34  Převody  nemovitostí

Tento materiál  uvedl: Ing. Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s e) 85 písm. a) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších předpisů

schválit

dle  bodu  "I

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 4"17 parc. č. 3936/4a14 o výměře  93 m2 a
parc.  č. 3936/421 o výměře  95 m2 obě zastavěná  plocha a parc. č. 3936/424  o výměře  28
m2, parc. č. 3936/425  o výměře  306 m2, parc. č. 3936/429 o výměře  118 m2, parc. č.
3936/430  o výměře  247 m2 vše ostatní  plocha  v k. ú. Horní Lutyně za smluvní  cenu ve výši
6 739 Kč  + náklady  na řízení  od spoluvlastníka:

- podíl 1/92 pozemků  na LV č. '117

neschválit
dle bodu 2
prodej  pozemku  parc. č. 4745/1 zahrada  o výméře  1 373 m2 v k. ú. Orlová  paní

! za smluvní  cenu ve výši 100 Kč/m2, tj. celkem  137 300 Kč + náklady  řízení

ukládá

v souladu  s 83 39 odst. 1 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  zajistit vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a to:

prodej  pozemku  parc. č. 4745/1 zahrada  o výměře  4 373 m2 v k. ú. Orlové

Průběh  diskuse:

Ing. Štibrochová -  sdělila,  že OSMHS  kontaktovalo  po dědickém  řízení  nové vlastníky  ve
věci případného  odkupu  pozemku  za schválenou  cenu, což pro každého  jednotlivě  číní  3
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375 Kč. Jeden  ze spoluvlastníků  nesouhlasí  s nabídnutou  cenou.  Za svůj  podíl  požaduje  6

739 Kč + náklady  na řízení.  Vysvětluje  to tím,  že nabízená  částka  městem  Orlová

nepokryje  náklady  na cestu  a notářské  poplatky.  S ohledem  na dořešení  vypořádání

zmíněných  pozemků  ponechává  OSMHS  nabídnutou  cenu  6 739 Kč  ke zvážení  RMO.

Mgr. Chlubna - žadatelka vyšší nabídnutou cenu vysvětluje tím, že nabízená 5,ástka
městem  Orlová  nepokryje  náklady  na cestu  a notářské  poplatky.  Uvádí,  že v Ceské

republice  matriční  ověření  podpisu  stojí  30 Kč a ve Slovenské  republice  stojí  1,50  e a

notářské  ověření  podpisu  stojí  2,39  e dle dostupných  informací  na ínternetu.  Mgr. Chlubna

doporučil  za pozemky  nabídnout  schválenou  cenu  tj.3 375 Kč.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s tím,  že převod

nemovitostí  - odkup  podílů  pozemků  dle bodu  1 -  podíl  1/92  pozemků  na

LV č. 117 bude  odkoupen  za cenu  3 375 Kč  + náklady  na řízení

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Návrh  na usnesení  (úprava  ceny  převody  nemovitostí  dle bodu  I )

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s e3 39 odst. I zákona č. 'l 28/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpísů
odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a to:

prodej  pozemku  parc.  č. 4745/1 zahrada  o výměře  4 373  m2 v k. ú. Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu s @ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů

schválit
dle bodu  I

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117 parc.  č. 3938/4"14  o výměře  93 m2 a

parc.  č. 3936/421  o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha  a parc.  č. 3936/424  o výměře  28

m2, parc.  č. 3936/425  o výměře  306  m2, parc.  č. 3936/429  o výměře  118 m2, parc.  č.

3936/430  o výměře  247  m2 vše  ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  za smluvní  cenu  ve

výši3  375 Kč + náklady  na řízení  od spoluvlastníka:

-  podíl  1/92  pozemků  na LV č. 117

neschválit
dle bodu  2

prodej  pozemku  parc.  č. 4745/1  zahrada  o výměře  4 373  m2 v k. ú. Orlová  paní

- - za smluvní  cenu  ve výši  100  Kč/m2,  tj. celkem  137  300 Kč  + náklady  řízení

Jmenovíté  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

[uboslav  Vršanský)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro 0 proti O zdrželo se (přítomno 7 členů  RM)

Přijaté  usnesenÍ:

Rada města  Orlová
doporučuje  ZMO
v souladu s E3 85 písm. a) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

schválit
dle  bodu  I

odkoupení  podílů  pozemků  uvedených  na LV č. 117 parc. č. 3936/414  o výměře  93 m2 a
parc.  č. 3936/42"1 o výměře  95 m2 obě  zastavěná  plocha a parc. č. 3936/424  o výměře  28
m2, parc. č. 3936/425 o výměře  306 m2, parc. č. 3936/429 o výměře  "Í18 m2, parc.  č.

3936/430  o výměře  247 m2 vše ostatní plocha v k. ú. Horní Lutyně  za smluvní  cenu  ve výši
3 375 Kč + náklady  na řízení  od spoluvlastníka:

a -  podíl  1/92 pozemků  na LV č. 1 "I 7

neschválit
dle  bodu  2

prodej  pozemku parc. č. 4745/1 zahrada o výměře  I 373 m2 v k. ú. Orlová  paní

- za smluvní cenu ve výši 100 Kč/m2, tj. celkem 137 300 Kč + náklady  řízení

Rada  města  Orlová
ukládá

v souladu  s fi 39 odst. "l zákona  č. 128/2000  sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy majetku a hospodářské  správy zajistit vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a
to  :

prodej  pozemku parc. č. 4745/1 zahrada o výměře  I 373 m2 v k. ú. Orlové

Usnesení  RMO č. 536/'15. z 31.7.20"19
usnesení  Č

Nepřijaté

2.35  Zřízení věcných  břemen na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál uvedl: Ing. Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastníctví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.20'18  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3370  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.č.  52 v k. ú. Poruba  u Oríové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  7,5 m a

v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši

150,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  1 000,-Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do

1 m a za podmínky,  že vodovodní  přípojka  povede  pod místní  komunikací  ulíce  Březová

protlakem.

dle bodu  2

na části  pozemku  parc.  č. 2845  ostatní  plocha,  ostatní  komuníkace  v k. ú. Orlová  ve

prospěch  společnosti  CEZ  Distibuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická

878/8,  IC 24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a

údržby  zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca 43 bm uloženého  v rámci

stavby,,Orlová,  Město  č.parc.  3072/2,  příp.  NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do 1m

za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  5 000,-  Kč  navýšenou

o platnou  DPH.

dle bodu  3

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2749 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Lazy  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 3114/4  v k. ú. Lazy  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca 8 m a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu

ve výši  150,-  Kč/bm,  ale mín. paušálně  "l OOO,- Kč  + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce

max.  do 4 m a za podmínky,  že pod komunikací  V Zimném  dole  bude  přípojka  splaškové

kanalizace  provedena  protlakem.

dle bodu  4

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 3395/2,  3397/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v

k. ú. Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č.  2412/2  v k. ú. Poruba  u

Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace

v délce  cca 22 m, vodovodní  přípojky  v délce  4,5 m, vodovodního  řadu  v délce  155,27  m a

právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca 16,2  m2 a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její

opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  a

vodovodního  řadu  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale mín. paušálně  'l OOO,- Kč  + DPH  vše  při

zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u sjezdu  IOO,- Kč/m2,  ale min.  paušálně  2 000,-  Kč

+ DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka  splašková  kanalizace  povede  pod zpevněným

povrchem  místní  komunikace  ulice  Zátiší  protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena

oprava  v celé  šíři  a délce  dotčení.
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Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav
Plintová, Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,

PROTI: 0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Koláček,  Petr Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
L:uboslav Vršanský)

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou města  dne

16,02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová o hranici délky  věcného  břemene  stanovené  radou města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:

dle bodu  1
na části  služebného  pozemku  parc. č. 3370 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Poruba u Orlové ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.č.  52 v k. ú. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce 7,5 m a
v právu vstupu a vjezdu za účelem  její opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši

150,- Kč/bm,  ale min. paušálně  1 000,-Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce max.  do

1 m a za podmínky,  že vodovodní  přípojka  povede  pod místní  komunikací  ulice  Březová
protlakem.

dle bodu  2

na části  pozemku  parc. č. 2845  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LI. Orlová  ve

prospěch  společnosti  CEZ  Distibuce,  a.s. se sídlem Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická

878/8, IC 24729035  spočívající  v právu zřízení  a provozování,  vstupu a vjezdu,  oprav  a

údržby zemního  kabelového  vedení  NNk o celkové  délce cca 43 bm uloženého  v rámci

stavby,,Orlová,  Město  č.parc.  3072/2,  příp. NNk" při zabřemenění  pozemku  v šířce do 1 m

za jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm,  ale min. paušálně  5 000,- Kč navýšenou
o platnou  DPH.

dle bodu  3

na části  služebného  pozemku  parc. č. 2749 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.
Lazy u Orlové ve prospěch  panujícího  pozemku  parc. č. 3114/4  v k. ú. Lazy  u Orlové

spočívající  v právu umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca 8 m a v právu vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu

ve výši 150,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  I OOO,- Kč + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce

max. do 1 m a za podmínky,  že pod komunikací  V Zimném  dole bude přípojka  splaškové
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kanalizace  provedena  protlakem.

dle bodu  4

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 3395/2,  3397/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v

k. ú. Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 241 2/2  v k. ú. Poruba  u

Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace

v délce  cca  22 m, vodovodní  přípojky  v délce  4,5 m, vodovodního  řadu  v délce  155,27  m a

právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca 16,2  m2 a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její

opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  a

vodovodního  řadu  ve výši 150,-  Kč/bm,  ale mín. paušálně  1000,-  Kč + DPH  vše  pří

zatížení  pozemku  v šířce  max.  do I m u sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale min.  paušálně  2 000,-  Kč

+ DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka  splašková  kanalizace  povede  pod zpevněným

povrchem  místní  komunikace  ulice  Zátiší  protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena

oprava  v celé  šíří  a délce  dotčení.

Usneserí  RMO  č. 637/'15.  z 3'1.7.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.36  Úpravy  rozpočtu  2019  0RJ107  - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 97* - příspěvek  Orlovanu,  bytovému  družstvu  (I Il  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 98 - opravy  majetku  města,  dofinancování  dotací  (1 759  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 99 - oprava  komunikací  a zpevněných  ploch  (I IOO tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. IOO - opravy  majetku  - změna  charakteru  výdajů  (593  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 97"  - příspěvek  Orlovanu,  bytovému  družstvu  (ffl  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 98 - opravy  majetku  města,  dofinancování  dotací  (1 759  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 99 - oprava  komunikací  a zpevněných  ploch  (1 IOO tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. IOO - opravy  majetku  - změna  charakteru  výdajů  (593  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. z 3"1.7.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

2.37  Pořízení  a umístění  sdílených  lednic  ve městě  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod byl vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro protí

Přijaté  usnesení:

zdrželo  se (přítomno členů  RM)
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Usneserí  RMO  č.  538/15.  z 3'1.7.20'19

usnesení  0

Nepřijaté

2.38  Pozemky  pod ZŠ U Kapličky  959 v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 9102  odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů,

informativní  zprávu  o vlastnictví  pozemků  pod objektem  Zš U Kapličky  čp.  959  v Orlové-Lutyni

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
v souladu s ustanoverím  fi 102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů,

informativní  zprávu  o vlastnictví  pozemků  pod objektem  Zš U Kapličky  čp.  959 v Orlové-Lutyni
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Usnesení  RMO  č. 539/15.  z 31.7.20"19
usnesení  Č

Nepřijaté

2.39 0bjekt  na ulici B. Němcové  č. p. 853 v Orlové-Porubě

Tento materiál  uvedl: Ing. Šárka Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s ust. fi 102 odst. 3 zákona  č. 'l 28/2000  sb., o obcích,  v platném  znění

1. pronájem  místností  č. 1.03 až 1.11. o celkové  podlahové  ploše 134,30  m2 v 1.

nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 853 na ulici B. Němcové  v Orlové-Porubě  organizaci

Modrý  kříž v CR, se sídlem  Sadový  311, Dolní Žukov, 737 01 Český  Těšín,  ICO: 266  41

178, za účelem  provozování  socíální  služby, a to v souladu  s projektem  reg.  č.
CZ.1.06./3.1.00/03.07581  - Komunitní  centrum  v Orlové:

odborné  sociální  poradenství  pro osoby  závislé,  jejich rodinné  příslušníky  a osoby  blízké
(regístrovaná  sociální  služba  dle @ 37, zákona  o sociálních  službách  č. 108/2006  sb.,  v
platném  znění)

služby  následné  péče  pro osoby  závislé  na návykových  látkách po absolvování  ústavní
nebo ambulantní léčby (registrovaná sociální služba díe 9 64, zákona  o sociálních
službách  č.108/2006  sb.,  v platném  znění),

a to s účinností  od 01.01.2020  na dobu neurčitou,  za cenu nájmu ve výší 52,69 Kč/m2/rok
+ každoroční  navýšení  o míru  inflace

2. prominutí  úhrady  kauce  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu pro prostory  o celkové

podlahové  ploše 134,30  m2 v 1. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 853 na ulici B. Němcové

v Orlové-Porubě  organizaci  Modrý kříž v ČR,  se sídlem Šadový  311, Dolní Žukov, 737  01
Ceský  Těšín,  a to z důvodu,  že se jedná  o neziskovou  organizaci

Průběh  diskuse:

Ing. Štibrochová  -  materiál  OSMHS  připravovalo  ve spolupráci  s OSZ. Na stůl  byl materiál
předložen  z důvodu,  že OSZ chtělo  navíc na ministerstvu  ověřit,  zda byly splněny  dotační

podmínky,  zda byly po dobu 5 let od doby ukončení  udržitelnosti  (ukončeno  v r. 2012)  v

budově  zachovány  sociální  služby. Podmínky  splněny  byly, nicméně  OSZ pro jistotu  učinilo
dotaz na ministerstvo.  Do dnešního  dne se ministerstvo  nevyjádřilo.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ust. fi 102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích, v platném znění
schvaluje

1. pronájem  místností  č. 1.03  až 1.11.  o celkové  podlahové  ploše  134,30  m2  v 1.

nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 853  na ulici  B. Němcové  v Orlové-Porubě  organizaci

Modrý  kříž  v CR,  se sídlem  Sadový  314,  Dolní  Žukov,  737  01 Český  Těšín,  ICO:  266  41

178,  za účelem  provozování  sociální  služby,  a to v souladu  s projektem  reg.  č.

CZ.1.O6./3.1.00/03.07581  - Komunítní  centrum  v Orlové:

odborné  sociální  poradenství  pro  osoby  závislé,  jejích  rodínné  příslušníky  a osoby  blízké

(registrovaná sociální služba dle 9 37, zákona o sociálních službách č. 108/2006 sb., v
platném  znění)

služby  následné  péče  pro  osoby  závislé  na návykových  látkách  po absolvování  ústavní

nebo  ambulantní  léčby  (registrovaná  sociální  služba  dle  e) 64, zákona  o sociálních

službách  č.108/2006  sb., v platném  znění),

a to s účinností  od 01.01.2020  na dobu  neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši  52,69  Kč/m2/rok

+ každoroční  navýšení  o míru  inflace

2. prominutí  úhrady  kauce  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu  pro  prostory  o celkové

podlahové  ploše  134,30  m2  v 1. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 853  na ulici  B. Němcové

v Orlové-Porubě  organizaci  Modrý  kříž  v CR,  se sídlem  Sadový  311,  Dolní  Zukov,  737  0I

Ceský  Těšín,  a to z důvodu,  že se jedná  o neziskovou  organizaci

Usnesem  RMO  č. 540/'15.  z 3'1.7.20'19

usnesení  Č

Nepříjaté
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2.40 Změna  zdroje  tepla  pro vytápění  objektů  z kogenerační  jednotky  v Orlové  - Městě

Tento materiál  uvedl: Ing. Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

bere na vědomí

j, informaci o nabídce společnosti  Green Gas DPB, a.s., Rudé armády 637, 739 21 Paskov,lČ:  00494356  o
možnosti dodávky tepla do objektů v majetku města Oríová č.p. "1211 (Mateřská školka), č.p. 91 (Radnice)
a č.p. 76 (Městská poliklinika) popř. objektu č.p. 840 z kogenerační jednotky umístěné na ploše bývalého
Meteoru  v Orlové-Městě

2. studii  a dodatek  č.  "l studie,,Využití  tepla  z kogenerační  jednotky  pro vybrané  objekty
v Orlové"  zpracované  Ing. Michalem
Havlíčkem  ze společnosti  MAXXI  -  THERM  s.r.o., projekce  vytápění  a vzduchotechniky

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zahájit  jednání  se společností  Green  Gas DPB, a.s., Rudé
armády  637,  739 21 Paskov,  Ič: 00494356  ve věci  přípravy  návrhu  smlouvy  pro variantu  b) (město  Orlová
realizuje  přípojku  ke kogenerační  jednotce  společnosti  Green  Gas DPB, a.s. a bude  odebírat  teplo  za cenu
alalO Kč/GJ  bez  DPH), a předložit  návrh  smlouvy  na schůzi  Rady  města  Orlová.

Průběh  dískuse:

Ing. Štibrochová  -  Green  Gas nabídl  městu  vytápění  objektů  na ul. Husova  č.p.  1211
(Mateřská  školka),  ul. Staré  náměstí  č.p.  91 (Radnice)  a č.p.  76 (Městská  poliklinika)
a ul. Petra  Cingra  č.p.  840 v Orlové-Městě  z kogenerační  jednotky.  První  nabídka
společnosti  Green  Gas  za dodávku  tepla  byla 290 Kč/GJ.  Bylo ověřeno,  že tato cena  by
pro město  nebyla  výhodná.  Došlo  k jednání.  Společnost  Green  Gas nabídla  cenu 110
Kč/GJ  ale s tím, že by si město  zaplatilo  investici  na vybudování  přípojky  (2,2 mil. Kč).
Odbor  nechal  zpracovat  k nabídnuté  ceně  studii.  Odborníci  doporučují  nabídku  dodavatele
tepla  za cenu  110 Kč/GJ  s tím, že si město  Orlová  na vlastní  náklady  vybuduje  přípojku
přijmout.  Odbor  hodlá  dále  jednat  a zvažuje,  zda vytápět  všechny  objekty  včetně  840, kdy
se neví, co s budovou  bude.  Odborník  zhodnotil,  že se to vyplatí  i bez budovy  č. p. 840.

Mgr. Chlubna  -  doplnil,  že k budově  č. p. 840 bude  přípojka  připravena.

p. M. Koláček  -  bude  to provedeno  protlakem.  Byla projednána  i možnost  připojení  fary.
Pan farář  by připojení  uvítal.

Jmenovité  hlasování:
PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. L:uboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I (Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  "í zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

j,  informaci  o nabídce  společnosti  Green  Gas DPB,  a.s.,  Rudé  armády  637,  739  2a1 Paskov,lČ:  00494356  o

možnosti  dodávky  tepla  do objektů  v majetku  města  Orlová  č.p.  'l211 (Mateřská  školka),  č.p. 91 (Radnice)

a č.p. 76 (Městská  poliklinika)  popř.  objektu  č.p.  840 z kogenerační  jednotky  umístěné  na ploše  bývalého

Meteoru  v Orlové-Městě

2. studii  a dodatek  č.l  studie,,Využití  tepla  z kogenerační  jednotky  pro vybrané  objekty

v Orlové"  zpracované  Ing. Michalem

Havlíčkem  ze společnosti  MAXXI  -  THERM  s.r.o.,  projekce  vytápění  a vzduchotechniky

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zahájit  jednání  se společnosti  Green  Gas  DPB,  a.s., Rudé

armády  637, 739  21 Paskov,  IČ:  00494356  ve věci  přípravy  návrhu  smlouvy  pro variantu  b) (město  Orlová

realizuje  přípojku  ke kogenerační  jednotce  společnosti  Green  Gas  DPB,  a.s. a bude  odebírat  teplo  za cenu

1'10 Kč/GJ  bez DPH),  a předložit  návrh  smlouvy  na schůzi  Rady  města  Orlová.

Usnesení  RMO  Č. 54"1/15.  z 3'1.7.2019

usnesení  [l

Nepřijaté

2.41  Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na  dodávky  pod  názvem  "Dodávka  elektrické

. energíe  pro  objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými

organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová  pro  rok  2020  a 202ť'

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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znění  zadávací dokumentace pro nadlimitní otevřené řízení podle % 56 zákona  č. 134/2016
sb., o zadávání  veřejných  zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále jen "zákon")  s
elektronickou  aukcí  pro veřejnou  zakázku  na dodávky  pod názvem "Dodávka  elektrické
energie  pro objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová, příspěvkovými  organizacemi  a
SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová pro rok 2020 a 2021 " zpracovanou

společností  PPE.CZ,  se sídlem  Nádražní  3113/128,  702 00 0strava  - Moravská  Ostrava,
ICO 25863568

pověřuje

v souladu  s Příkazní  smlouvou  č. 2019/OSMHS/S/0"179  společnost  PPE.CZ,  se sídlem

Nádražní  3113/128,  702 00 0strava  - Moravská  Ostrava,  ICO 25863568  zahájením

nadlimitního otevřeného řízení podle  9 56 zákona  s elektronickou  aukcí  na veřejnou
zakázku  na dodávky  pod názvem  "Dodávka  elektrické  energie  pro objekty  a zařízení

spravovaná  městem  Orlová, příspěvkovými  organizacemi  a SMO, městskou  akciovou
společností  Orlová  pro rok 2020 a 2021 "

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Petr Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,
Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Miroslav  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

znění  zadávací dokumentace pro nadlimitní otevřené řízení podle e156 zákona  č. 134/2016
sb., o zadávání  veřejných  zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále jen "zákon")  s
elektronickou  aukcí  pro veřejnou  zakázku  na dodávky  pod názvem  "Dodávka  elektrické
energie  pro objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová, příspěvkovými  organizacemi  a

SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová pro rok 2020 a 2021 " zpracovanou

společností  PPE.CZ,  se sídlem Nádražní  311 3/128, 702 00 0strava  - Moravská  Ostrava,
ICO 25863568

Rada  města  Orlová

pověřuje

v souladu  s Příkazní  smlouvou  č. 2019/OSMHS/S/0179  společnost  PPE.CZ,  se sídlem

Nádražní  3113/128,  702 00 0strava  - Moravská  Ostrava,  ICO 25863568  zahájením
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nadlímítního otevřeného řízení podle 83 56 zákona s elektronickou aukcí na veřejnou
zakázku  na dodávky  pod názvem  "Dodávka  elektrické  energie  pro objekty  a zařízení

spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemí  a SMO,  městskou  akciovou

společností  Orlová  pro rok 2020  a 2021  "

Usneserí  RMO  č. 542/15.  z 3'1.7.20"19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.42  Změna  závazku  ze smlouvy.  na veřejnou  zakázku  "Realizace  energetických  úspor  v

. objektech  města  Orlová  - ZS Mládí  726, II. část"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

2.1. v souladu s ust. F3 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadáváníveřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen "zákon"),  změnu  závazku  ze smlouvy

(cenu  díla) na veřejnou  zakázku  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová

- ZS Mládí  726,  ll. část"  ve výši  412152,09  Kč bez  DPH,  z toho  zúžení  předmětu  plnění

činí  141 749,27  Kč bez DPH  a rozšíření  předmětu  plnění  činí 270  402,82  Kč  bez DPH

2.2. uzavření  Dodatku  č. 1 ke smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0233  na veřejnou  zakázku

"Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  - Zš Mládí  726,  ll. část"

Průběh  diskuse:

Mgr. Ing. Plíntová  -  oznámila  střet  zájmů

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína  Plíntová,  Petr  Stuchíík,

Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Miroslav  Koláček)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. v souladu s ust. fi 222 odst. 4 zákona  č. 134/2016  sb., o zadávání  veřejných  zakázek,
ve znění  pozdějších  předpisu  (dále jen "zákon"),  změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu díla) na

veřejnou  zakázku  "Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová - ZS Mládí

726, ll. část"  ve výši 4"12 152,09  Kč  bez DPH, z toho zúžení  předmětu  plnění  činí  141

749,27  Kč  bez DPH a rozšíření  předmětu  plnění  činí  270 402,82  Kč  bez  DPH

2. uzavření  Dodatku  č. 1 ke smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0233  na veřejnou  zakázku

"Realizace  energetíckých  úspor  v objektech  města  Orlová - ZS Mládí 726, Il. část"

Usneserí  RMO č. 543M5.  z 3'1.7.20"19
usnesenÍ  a

Nepřijaté

2.43 Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová - uzavření  Dodatku  č.
. 1 k Příkazní  smlouvě  č. 2C)í9/OR1/0314

Tento materiál  uvedl: Ing. Martina Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dodatku  č. 1 k Příkazní  smlouvě  č. 20"19/OR1/S/0314  ze dne 3. 7. 2019 na

smluvní  zastoupení  zadavatele  při provádění  úkonů  podle zákona  č. 134/2016  sb., o
zadávání  veřejných  zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále jen "zákon")  souvisejících

se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku  pod názvem  "Protipovodňový  varovný  a
monitorovací  systém  města  Orlová"

pověřuje

vedoucí  odboru rozvoje a investic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  Dodatku  č. 4 k

Příkazní  smlouvě  č. 201 9/OR1/S/0314  ze dne 3. 7. 2019 na smluvní  zastoupení  zadavatele
při provádění  úkonu podle zákona  souvisejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou
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zakázku  pod názvem  "Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dodatku  č. I k Příkazní  smlouvě  č. 2019/OR1/S/0314  ze dne  3. 7. 2019  na

smluvní  zastoupení  zadavatele  pří provádění  úkonů  podle  zákona  č. 134/20'18  sb.,  o

zadávání  veřejných  zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen  "zákon")  souvisejících

se zadávacím  řízením  na veřejnou  zakázku  pod  názvem  "Protipovodňový  varovný  a

monitorovací  systém  města  Orlová"

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucí  odboru  mzvoje  a ínvestic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  Dodatku  č. I k

Příkazní  smlouvě  č. 20'19/OR1/S/03'14  ze dne  3. 7. 2019  na smluvní  zastoupení  zadavatele

pří provádění  úkonů  podle  zákona  souvísejících  se zadávacím  řízením  na veřejnou

zakázku  pod názvem  "Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"

Usnesem  RMO  č. 544/15.  z :31.7.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

2.44  Informativní  zpráva  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  realizovaných

. odborem  rozvoje  a investic  v období  01 - 06/2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  realizovaných
odborem  rozvoje  a ínvestic  v období  01 - 06/2C)19

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  upozornil,  že ve zprávě  mají  uvedeny  dvě  stejné  akce.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7  pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

informativní  zprávu  o vyhodnocení  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  realizovaných
odborem  rozvoje  a ínvestic  v období  O"I - 06/2019

Usnesení  RMO  č. 545/15.  z 3'1.7.2019

usnesení  [l
Nepřijaté

2.45 Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 104  - navýšení  rozpočtovaných  akcí  z části  neproinvestovaných

prostředků  dokončené  akce  v rámci  rozpočtu  ORJ106  - odboru  rozvoje  a investic  v

celkové  výši  136  tís. Kč (IF):

a) Pobytové  schody  (45 tis. Kč)

b) PD revitalizace  prostranství  v areálu  letního  kína (88 tis. Kč)

c) Vybudování  obslužné  komunikace  k CS 1, O/Lutyně  (3 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřína

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatřerí  č. 104  - navýšení  rozpočtovaných  akcí  z části  neproinvestovaných

prostředků  dokončené  akce  v rámci  rozpočtu  ORJ106  - odboru  rozvoje  a investic  v

celkové  výši  136  tís. Kč (IF):

a) Pobytové  schody  (45 tis. Kč)

b) PD revitalizace prostranství v areálu 5etního kína (88 tis. Kč)
c) Vybudování  obslužné  komunikace  k CS 1, O/Lutyně  (3 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Mgr. Cibulková-informovala,  že slavnostní  předání  akce,,Pobytové  schody"  proběhne

28.8.2019  v 'I O.OO hod.

Mgr. Chlubna  - z tohoto  důvodu  bude  přerušena  schůze  RMO.

Usneserí  RMO  Č. 546/"15.  z :31.7.20'19

usnesení  [l

Nepřijaté
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2.46 Uzavření  Smlouvy  č. 00771932 o poskytnutí  podpory  ze Státního fondu  životního
. prostředí  Ceské  republiky

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření Smlouvy  č. 00771932  o poskytnutí  podpory  ze Státniho fondu životního prostředí
České  republiky  na projekt "Územní  studie krajiny ORP Orlová"  ve výši  69 030,-  Kč

Průběh  diskuse:

Jmenovité  híasování:

PRO: 7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

uzavření  Smlouvy  č. 00771932  o poskytnutí  podpory  ze Státniho  fondu  životního  prostředí
České  republiky  na projekt  "Územní  studie  krajiny  ORP  Orlová"  ve výši  69 030,-  Kč

Usneserí  RMO  č.  547/15.  z 3"1.7.2019

usnesení  ů

Nepřijaté

2.47 Novelizace  Směrnice  č. 1/2017  Postup při realizaci  veřejných  zakázek  malého
. rozsahu  financovaných  z rozpočtů  města  Orlová
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Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Novelízací  Směrnice  č. 4/204  7 Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtů  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koíáček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr

Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
Novelizaci  Směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtů  města  Orlová

Usnesení  RMO  č. 548/15.  z 31.7.2019

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

2.48 Schválení  výsledků  výběrového  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

. stavební  práce  "Oprava  komunikace  na ul. P. Cingra  (Klášterní)"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

ve věci  veřejné  zakázky  malého rozsahu na zhotovitele  stavby "Oprava  komunikace  na ul.
P. Cingra (Klášterní)"  vybrat k uzavření  smlouvy dodavatele  JANKOSTAV  s.r.o.,

Stěpaňákova  714/31, 719 00 0strava  - Kunčice,  ICO: 25855581,  jehož  nabídka  byla
posouzena  jako ekonomicky  výhodná,  s nabídkovou cenou 670 035,00 Kč bez  DPH.

pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru rozvoje a investic, přípravou  smlouvy  o dílo  na
realizaci  veřejné  zakázky  malého rozsahu na stavební  práce "Oprava  komunikace  na ul. P.

Cingra (Klášterní)"  s vybraným  dodavateíem  JANKOSTAV  s.r.o., Stěpaňákova  714/31,  719
OO Ostrava  - Kunčice,  ICO:  25855581.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro 0 proti  O zdrželo se (přítomno 7 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová
rozhoduje

ve věci  veřejné  zakázky  malého rozsahu na zhotovitele  stavby "Oprava  komuníkace  na ul.
P. Cingra (Klášterní)"  vybrat  k uzavření  smlouvy  dodavatele  JANKOSTAV  s.r.o.,

Stěpaňákova  714/31, 719 00 0strava  - Kunčice,  ICO: 25855581,  jehož nabídka byla
posouzena  jako ekonomicky  výhodná,  s nabídkovou cenou 670 035,00 Kč bez DPH.

Rada  města  Orlová
pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru rozvoje a investic, přípravou smlouvy  o dílo  na
reaíizaci veřejné  zakázky  malého rozsahu na stavební  práce "Oprava  komunikace  na ul. P.

Cingra (Klášterní)"  s vybraným  dodavatelem  JANKOSTAV  s.r.o., Stěpaňákova  714/31,  719
OO Ostrava  - Kunčice,  ICO:  25855581.
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Usnesem  RMO  č.

usnesenÍ  a

z 31.7.2019 Nepřijaté

2.49  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované

. měření  rychlosti  vozídel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  odbor  rozvoje  a investic

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod byl vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usneseríí  RMO  č.

usnesení  []

z :31.7.20'19 Nepřijaté

2.50  Problematika  finančního  zdraví  měst  a obcí

Tento  materiál  uvedl:  doc.  Ing. Lebiedzik,  Ph.D.
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

V 'I O.OO hod. proběhla  prezentace  projektu,,Vytvoření  metodiky  a nástrojů  sledování
finančního  zdraví  obcí",,Finanční  stabilita  municipalit  Moravskoslezského  kraje"

Mgr. Chlubna  přivítal  na schůzi  RMO  doc. Ing. Lebiedzika,  Ph.D.,  starostu  Petrovic  a také
vyučujícího  na Slezské  Univerzitě  v Karviné.

doc. Ing.  Lebiedzik,  Ph.D. v úvodu  sdělil,  že členům  rady  města  přijeli  představít  projekt
,,Vytvoření  metodiky  a nástrojů  sledování  finančního  zdraví  obcí", kdy tento  projekt  byl
realizován  ve spolupráci  s Moravskoslezským  krajem.  Výstupem  projektu  je softwarová
aplikace,  která  je přístupná  na stránkách  Moravskoslezského  kraje.
Odkaz  - http://fsm-msk.cms.opf.slu.cz

Členové  RMO shlédli  prezentaci  projektu,,Vytvoření  metodiky  a nástrojů  sledování
finančního  zdraví  obcí",,Finanční  stabilita  municípalit  Moravskoslezského  kraje"  V rámci
prezentace  proběhla  praktická  ukázka  aplikací  např.  vypočet  ukazatele  finanční  stability,
vlastní  rozpočtový  výhled.

Na závěr  starosta  města  Mgr. Chlubna  doplnil,  že představení  prezentace  doporučila
Ing. Šromková.  Sdělil,  že město  Orlová  je nakloněno  ke spolupráci  se Slezskou  univerzitou
Karviná.

doc. Ing.  Lebiedzik,  Ph.D. nabídl  městu  Orlová  spolupráci  ve smyslu  zpracování  témat,  o

které  by město  mělo  zájem  prostřednictvím  bakalářských  a díplomových  prací  studentů.

Mgr. Chlubna  poděkoval  za uvedení  prezentace.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usneserí  RMO  č.  549/15.  z 3'1.7.2019 Nepřijaté
usnesenÍ  Č
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,,Sadové  úpravy  u Moravy"  - uzavření  Dodatku  č. I ke Smlouvě  o dílo  č.

201 9/OR1/S/0093

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dodatku  č. I ke Smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0093  na veřejnou  zakázku

,,Sadové  úpravy  u Moravy"  -  doplnění  konkretizace  termínů  následné  rozvojové  péče

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
uzavření  Dodatku  č. "l ke Smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0093  na veřejnou  zakázku

,,Sadové  úpravy  u Moravy"  -  doplnění  konkretizace  termínů  následné  rozvojové  péče

Průběh  diskuse:

Informace  Ing. Szotkowské,  vedoucí  ORI.

Ing. Szotkowská  -  informovala  o náměstí.  Z ministerstva  obdržela  příslib,  že o schválení

vyhlášení  soutěže  bude  informována.

Ing. Szotkowská  - informovala  o komunikaci  s architektem  ohledně  koupaliště.
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Mgr.  Chlubna  -  doporučil  v souvislosti  s vybudováním  nového  parkoviště  na ul.

Rydultowská  znovu  projednat,  jak  bude  fungovat  od 1.1.2020  systém  parkování  u Esamu,
u Polyfunkčního  domu  a MěÚ.

Ing.  Szotkowská  -  upozornila,  že ohledně  parkování  za DKMO  se bude  muset  revokovat
usnesení  ZMO.

Ing.  Matušek -  informoval,  že do konce  měsíce  bude  probíhat  školení  k veřejným
zakázkám.  Pokud  by měl  někdo  z členů  rady  zájem,  může  přijít.

Usnesení  RMO  č.  550/15.  z 31.7.2019

usnesenÍ  a

Nepřijaté

Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 105  -  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na úhradu  nákladů
souvisejících  se zabezpečením  činností  vykonávaných  v oblasti  sociálně-právní  ochrany
dětí  (4 390  tis. Kč)

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 4 05  -  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na úhradu  nákladů

souvisejících  se zabezpečením  činností  vykonávaných  v oblasti  sociálně-právní  ochrany

dětí  (4 390  tís. Kč)

Usnesení  RMO  č. 55'1/15.  z 31.7.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  [I

Stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Šárka  Štibrochová,  vedoucí  oddělení  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s E3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů

informativní  zprávu  týkající  se záměru  vybudování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů

na území  města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.,  ICO:  253  96 145,  se sídlem

Mírová  98/"í8,  703  00 0strava  -  Vítkovice.

vydává

Rada  města  Orlová

vydává

dle  varíanty  A)

nesouhlasné  stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  na území

města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.,  ICO:  253  96 145,  se sídlem  Mírová

98/18,  703  00 0strava  -  Vítkovíce,  a to ve znění,  které  je uvedeno  v Příloze  č. 2 tohoto

materiálu.

dle  varianty  B)

souhlasné  stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  na území

města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.,  ICO:  253  96 145,  se sídlem  Mírová

98/18,  703  00 0strava  -  Vítkovice.

ukládá
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OSMHS zaslat  toto stanovisko  ve věci  udělení  souhlasu  k provozování  zařízení  ke sběru
nebo výkupu odpadů  na Krajský  úřad Moravskoslezského  kraje, odbor  životního  prostředí
a zemědělství,  28. října 117, 702 18 0strava.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  Krajský  úřad Moravskoslezského  kraje Město  Orlová požádal  o vyjádření  k
provozování  zařízení  ke sběru  nebo výkupu  odpadů.  Zařízení  má být určeno  ke sběru

nebo výkupu  odpadů  kategorie  ostatní  a nebezpečný  od právnických  osob a podnikajících

fyzických  osob ne od občanů.  Sklad má být provozován  na pozemcích  Orlová -  součást
průmyslového  areálu Lazecká  Orlová. Dne 29.7.2019  se přišla  firma na město  představit.

Pozemky, kde má být sklad provozován  nepatří  firmě  EDEN TRADE  CZ, s.r.o., ale patří
arménské  firmě.

Ing. Štibrochová  -  Krajský  úřad Moravskoslezského  kraje se na Město  Orlová obrátil  jako

na účastníka  správního  řízení  ve věcí  udělem  souhlasu  k provozování  zařízení  ke sběru

nebo výkupu odpadů.  Jedná  se o odpady  nebezpečné.  OSMHS  je pro nesouhlasné
stanovisko.  Prostory  má firma v pronájmu.  Krajský  úřad k tomuto  nařídil  ještě  jednání.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o jednání  s firmou,  kdy na jednání  zástupcům  firmy sdělili,  že

se městu  nelíbí, že pozemky  patří  arménské  firmě.  Dále byla firma upozorněna  na to, že

skladování  se dotkne  zejména  občanů,  kteří v této lokalitě  bydlí. Mgr. Chlubna  upozornil,

že kraj se doporučením  města  nemusí  řídit. V návrhu na usnesení  jsou uvedeny  dvě

varianty  a to RMO vydává  - varianta  A) nesouhlasné  stanovisko,  varianta  B) RMO vydává
souhlasné  stanovisko.

Ing. Matušek,  MBA-  doplnil,  že jednání  proběhlo  za účasti  tří zástupců  firmy. Píocha haly

představuje  cca 577 m2. Objemově  se jedná  4 400 až o 4 500 m3. Přílohou  žádosti  byly i
barvy v tekutém  skupenství.  Z rozsahu  vybírají  vše, co je nebezpečný  odpad.

p. P. Koláček  -  upozornil,  že průmyslový  areál, ve kterém  má být sklad odpadů
provozován  se nachází  v problematickém  území (poddolování,  metan).

p. Stuchlík  -  doporučil  záměr  o provozování  skladu  zveřejnit.

p. M. Koláček  -  souhlasil  se zveřejněním.

Mgr. Chlubna  -  může  být zveřejněno,  že rada města  vydala  stanovisko  k provozování
zařízení  ke sběru  nebo výkupu  odpadů  na území  města  Orlová.

Mgr. Chlubna  -  nechal hlasovat  o návrhu na usnesení  bod 1. a 2. varianta  A)
Rada města  Oríová
v souladu  s e) 102 odst. 3 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů

1. bere  na vědomí

informativní  zprávu týkající  se záměru  vybudování  zařízení  ke qběru  nebo výkupu  odpadů
na území města  Orlová společností  EDEN TRADE  CZ, s.r.o., ICO: 253 96 145, se sídlem
Mírová 98/18, 703 00 0strava  -  Vítkovice.
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2. vydává
dle varianty  A)

nesouhlasné  stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů na území
města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.,  IČO: 253  96 145,  se sídlem  Mírová
98/'18,  703 00 0strava  -  Vítkovice,  a to ve znění,  které  je uvedeno  v Příloze  č. 2 tohoto
materiálu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno 7 členů RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  bod 3.

Návrh  na usneseríí
Rada  města  Orlová

3. ukládá
OSMHS  zaslat  toto  stanovisko  ve věci  udělení  nesouhlasu  k provozování  zařízení  ke

sběru  nebo  výkupu  odpadů  na Krajský  úřad  Moravskoslezkého  kraje

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů

bere  na vědomí

informativní  zprávu  týkající  se záměru  vybudování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů
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na území  města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o., IČO: 253 96 145, se sídlem
Mírová  98/18,  703 00 0strava  -  Vítkovice

Rada města  Orlová
vydává

nesouhlasné  stanovisko  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  na území
města  Orlová  společností  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o., ICO: 253 96 145,  se sídlem  Mírová
98/18,  703 00 0strava  -  Vítkovice,  a to ve znění,  které  je uvedeno  v Příloze  č. 2 tohoto
materiálu.

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zaslat  toto stanovisko  ve věci  udělení
souhlasu  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  na Krajský  úřad
Moravskoslezského  kraje, odbor  životního  prostředí  a zemědělství,  28. října 417, 702 18
Ostrava.

Usnesení  RMO  č.  552/15.  z 3'1.7.20'19 Nepřijaté
usnesení  č

Žádost  firmy  IMMOMARKET

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  zpracování  znaleckého  posudku  na
pozemky  v lokalitě  u Horníka  dle žádosti  firmy  IMMOMARKET  ze dne 1.7.2C)í  9

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  ínformoval  o žádosti  firmy  IMMOMARKET.  Firma  má zájem  vybudovat  na
pozemcích  u Horníka  obchodní  centrum.  Navrhl  uložit  OSMHS  zajistit  zpracování
znaleckého  posudku  na pozemky  v lokalitě  u Horníka.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na
usnesenÍ  ve zněnÍ:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  zpracování  znaleckého  posudku  na
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pozemky  v lokalitě  u Horníka  dle  žádostí  fírmy  IMMOMARKET  ze dne  3.7.2019

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajístit  zpracování  znaleckého  posudku  na

pozemky  v lokalitě  u Horníka  dle  žádosti  firmy  IMMOMARKET  ze dne  3.7.2019

Usnesení  RMO  č.

usnesení  a

z 3'1.7.2019 Nepřijaté

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  ínformoval,  že na kraj  byl  opětovně  zaslán  dotaz  ohledně  pozemků  u

nemocnice,  jelikož  ze strany  kraje  nebyla  do 30 dnů  zaslána  odpověd'.  Kraj  nereaguje  ani

na dotaz  ohledně  tělocvičny  za bývalou  obchodní  akedemií.  Kraj  má  zájem  jednat  o
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dalších  postupech  ohledně  nemocnice.  Na konec  září svolává  kraj schůzku  dotčených
obcí  k vlakotramvaji.  Sdělil,  že by nechtěl,  aby vlakotramvaj  jezdila  v centru města.  Bylo
podepsáno  Memorandum  o spolupráci  na realizaci  koncepce  rozvoje  pohornické  krajiny
Karvinska  do roku 2030  a na rozvo3i uzemí. Byl založen  spolek  pro nakládání  s
komunálním  odpadem  a v pátek  bude založena  společnost  CE\/YKO.

p. M. Koláček  -  informoval,  že se zúčastnil  zasedání  Valné hromady  SmVak, kde se

projednával  prodej  zbytku  akcií majoritnímu  vlastníkovi  španělské  společnosti.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

Ing. Matušek,  MBA  -  informoval  o přechodu  telefonů  na nového  operátora.  Za ne příliš

vstřícného  přístupu  stávajícího  operátora,  kdy ten přislíbil  přechodové  období  2 měsíce  a

příslíb  nedodržel,  měli  asi 10 dní pro přechod  na nového  operátora  a to Vodafon.  Přechod

se týkal  cca 760 čísel  (úřad, příspěvkové  organizace  a osob). Včera  bylo zprovozněno  cca

400 čísel,  dnes se zprovozňují  další  čísla.  V přechodovém  období  měli  všichni  možnost
přejít  pod  kteréhokoliv  operátora.

Závěr:

V 14.00  hod. ukončil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna  15. schůzi  Rady města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:
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Schůze  rady  ukončena  v 14  hod.

Datum  zpracování:  5.8.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  [uboslav  Vršanský

Mgr.  Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA
- * @ * .  ai i

Zápis  z 16.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  28.8.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Roman  Owczarzy

Program:

1.  ZahájenÍ

'l.'í.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Llrčení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

2.1. SMO - Žádost o udělení pokynu dle @ 51, odst. 2, zákona o obchodních
korporaďch

Předkladatel:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

3.1.  Zajištění  zdravotní  péče  o orlovské  občany

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.2.  KS - Partnerská  smlouva  o spolupráci  mezi  městy  Námestovo  a Orlová

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.3.  TAJ  - Program  7. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.4.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.5.  TAJ  - Zprávy  o činnosti  komisí  Rady  města  Orlová  za 'í. pololetí  roku  2019

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.6.  TAJ  - Povinnost  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou  osobních

údajů  - informace

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.7.  TAJ  - Řešení  rizik  ve  vztahu  k plnění  podmínek  vertikální  spolupráce  ve

smyslu výjimky podle 511 zákona č. 134/20"16 sb., o zadávání veřejných
zakázek  -  právní  rozbor  společnosti  FORLEX  s.r.o.,  advokátní  kancelář

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.8.  MěP  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  114  městská  policie
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Předkladatel:  Mgr.  Bc. Roman  Galia,  velitel  městské  policíe

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.9.  MěP  - Realizace  rozšíření  městského  kamerového  dohlížecího  systému  - 1.
část

Předkladatel:  Mgr.  Galia  Roman

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.10.  OVŽP - Pořízení  změny  č. 7 územního  plánu  Orlové

Předkladatel:  Ing.  Hana  Juřicová

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.11.  OVŽP - Smlouva  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  města  Orlová  - kotlíkové
dotace-  2. výzva  (čtvrtá  smlouva  na 95 000  Kč)

Předkladatel:  Ing.  Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.12.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  -  ORJ  105  odbor  sociální  a zdravotní  -
dotace z programu  Protidrogová  politika  MZ  pro  rok  20'19  financovaného  ze
státního  rozpočtu

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.13.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ105  -  odbor  sociální  zdravotní,
dotace  na výkon  sociální  práce  v roce  2019,  dofinancování

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.14.  OSZ  - Sociální  služby  města  Orlová,  příspěvková  organizace  -  žádost  o
rozhodnutí  rady  města  ve věci  stanovení  výše  náhrady

Předkladatel:  Bc.  1veta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.15.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s
přijetím  věcného  daru  od společnosti  Distrimed  s.r.o.  Ceský  Těšín

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.16.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřízovatele  s
přijetím  finančního  příspěvku  od spolku  Fórum  Dárců,  Praha

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.17.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  -  Zpráva  o provedených
opatřeních,  směřujících  ke zvýšení  výnosů  za rok  20'19  + doplnění

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 4 8. OSZ  - Deklarace  potřebnosti  vzniku  dvou  ambulantních  služeb  - odborné
sociální  poradenství  a služby  následné  péče,  poskytované,,Modrým  křížem
v Ceské  republice"

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3.19.  OD  - Smlouvy  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve

městě  Orlová  na rok  2019

Předkladatel:  Ing. Radim  Klein,  vedoucí  OD

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.20.  OMFŠK  - Návrh  na poskytnutí  neinvestičních  dotací  z variabilního  fondu

kultury  v roce  2019  - Dotační  program  č. 8/2019  - Podpora  kulturních

projektů

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.21.  OMFŠK  - Návrh  na poskytnutí  neínvestíční  dotace  z varíabílního  fondu

zájmové  činností  v roce  20'19  - Dotačríí  program  č. 9/20'19  - Podpora

projektů  zájmové  a spolkové  činnosti

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.22.  OMFŠK  - Využití  sportovní  haly  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,

příspěvkové  organizace

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.23.  Řešení  žádosti  ředitelek  mateřských  škol

Předkladatel:  Ing.  Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.24.  OMFŠK  -Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing.  Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.25.  OMFŠK  - Výsledky  hospodaření  města  za 1. pololetí  r. 2019

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK  + správci  rozpočtů

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.26.  PO - Žádost  o prominutí  dluhu  - zůstatku  poplatku  z prodlení

Předkladatel:  Mgr.  Václav  Brňovják

Charakter  materiálu:

3.27.  KS - Ročenka  města  Orlová  za rok 2018

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.28.  Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.29.  OSMHS  - Petice  za zařazení  celkové  opravy  komunikace  na ul. Václavská

do seznamu  oprav  na rok  2020

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.30.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  - služebnosti
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Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.31.  OSMHS  - Úpravy  rozpočtu  20'19 0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.32.  OSMHS  - Žádost o exhumaci  sociální  urny  a její  vydání  pozůstalým

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.33.  OSMHS  - Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.34.  ORI  - Schválení  výsledků  výběrového  řízení  na veřejnou  zakázku  malého
rozsahu  na stavební  práce  "Regulace  vlhkosti  na zimním  stadionu",  včetně
rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.35.  ORI  - Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na
služby  pod názvem  "Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města
Orlová"  - Digitální  protipovodňový  plán

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.36.  ORI  - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  a investic

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.37.  ORI - Kino  Vesmír  - další  využití  objektu

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.38.  ORI  - Okrajová  - žádost  o vybudování  kanalizace

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně

3.39.  ORI - Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  ZŠ Mládí  726, ll. část"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.40.  ORI  - Vybudování  sportovně  relaxačního  areálu  - letní  koupaliště  - studie

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.41.  ORI - Územní  energetická  koncepce  města  Orlová  2020-2044

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3.42.  ORI  - Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč. odvodnění  za DKMO  u domú

č.p.  87'1 - 873  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.43.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu

,,Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovcí,  Orlová  -

Lutyně"

Předkladatel:  Ing. Martína  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.44.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Řešení  statické  dopravy  -

vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.  Materiály  k projednávám  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

4.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  ínicíativy  k problematice  Základní

umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Předkladatel:  Mgr. Miroslav  Chlubna

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

5.  Organizačm  a různé

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém

období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplněríí:

usnesení  RMO  č. 553/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  16.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  28.08.2019  ve znění  dle  pozvánky
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Průběh  diskuse:

16. schůzí  Rady  města  Orlové  zahájíl a řídil starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.  Navrhl,

aby se schůze  řídila programem  uvedeným  na pozvánce.  Mgr. Chlubna  informoval  o

rezignaci  Ing. Botlíkové,  ředitelce  Domova  Vesna. Z tohoto  důvodu  byl materíál  2.17

doplněn  o vyhlášení  výběrového  řízení  na nového  ředitele. Dále sdělil,  že v 9.45 hod.  bude

schůze  RM přerušena  z důvodu  slavnostního  otevření,,Pobytových  schodů"  u restaurace

Morava v Orlové-Lutyni.  Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  další připomínky  ani návrhy,
nechal starosta  města  Mgr. Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  16. schčíze  Rady města  Orlové  konané  dne  28.08.2019  ve znění  dle pozvánky

Usnesení  RMO č. 554/ 1 6. z 28.8.2019 Nepřijaté

usnesení  a

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu ze schůze  Rady města  Orlová

Tento materiál  uvedl: Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje
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ověřovatelem  zápisu  z 4 6. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  28.08.2019

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  16. schůze  Rady  města

Orlové  pana  Romana  Owczarzyho.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřína  Plíntová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 16.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  28.08.2019

pana  Romana  Owczarzyho

Usnesení  RMO  č.

usnesení  [I

z 28.8.2019 Nepřijaté

2.1. Žádost o udělení pokynu dle e3 51, odst. 2, zákona o obchodních korporacích

Tento  materiál  uvedl:  Představenstvo  společnosti  SMO,  m.a.s.  Orlová

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

udělení  pokynu  společnosti  SMO k provádění  síužebv  oblastech  údržby  rmstních  komunikací  a

veřejných  ploch, provozování  psího útulku, nakládání  s komunálními  odpady,  provozování  areálů

sportovišt'  a krytého  bazénu  na základě  uzavřených  smluv  či dosavadních  pravídel,  a to i v případě,

kdy společnosti  SMO  bude  realizací  těchto  činností  vznikat  hospodářská  ztráta
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Průběh  diskuse:

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová.
Samostatný  zápis  a usnesení  z tohoto  jednání  zpracovala  asistentka  SMO, m. a. s.

Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO č. 555/  16. z 28.8.2019

usnesení  a
Nepřijaté

3. 1. Zajištění  zdravotní  péče  o orlovské  občany

Tento  materiál  uvedl: Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informace  ohledně  zajištění  zdravotní  péče  pro orlovské  občany

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval  ohledně  zajištění  zdravotní  péče  a zajištění  dopravy  k
nemocnicím  pro orlovské  občany.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení
bere  na vědomí
informace  ohledně  zajištění  zdravotní  péče  pro orlovské  občany

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
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[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informace  ohledně  zajištění  zdravotní  péče  pro  orlovské  občany

Usnesení  RMO  č. 556/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  []

Nepřijaté

3.2.  Partnerská  smlouva  o spolupráci  mezi  městy  Námestovo  a Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s @ 55 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších
předpisů

schválit  partnerskou  smlouvu  o spolupráci  mezi  městy  Námestovo  a Orlová.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že město  Námestovo  má  o spolupráci  zájem.  Tuto  nebo  příští

sobotu  se uskuteční  hokejový  zápas,  na který  přijedou  mladí  hokejísti  z města  Námestovo.

Starosta  města  vyzval  členy  rady  města  k hlasování.

Jmenovité  hlasování:
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PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO

v souladu s fl 55 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění  pozdějších
předpisů

schválit  partnerskou  smlouvu  o spolupráci  mezi  městy  Námestovo  a Orlová.

Usnesení  RMO  č.  557/  '16. z 28.8.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.3.  Program  7. zasedáníZastupiteIstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit program 7. zasedání Zastupitelstva města Orlová, které se koná  dne  16.09.2019

pověřuje

vedoucí  odborů  MěÚ Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli
materiály  spadající  do problematiky  odborů
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Průběh  diskuse:

Starosta  města  sdělil,  že do programu  byí doplněn  bod-,,Okrajová  - žádost  o vybudování

kanalizace"  a,,Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní

umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace."  Nechal  hlasovat  o návrhu  na

usnesenÍ  ve znění:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  program  7. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  které  se koná  dne  16.09.2C)19

s doplněním  bodu:

- Okrajová  -  žádost  o vybudování  kanalizace

- Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R.

Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucí  odborů  MěÚ Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli

materiály  spadající  do problematiky  odborů

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválít  program  7. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  které  se koná  dne  16.09.2019

s doplněním  bodu:

- Okrajová  -  žádost  o vybudování  kanalizace

- Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R.

Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucí  odborů  MěÚ Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli

materiály  spadající  do problematiky  odborů
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Usnesení  RMO  č.  558/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  a

Nepřijaté

3.4.  Kontrola  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzit  na vědomí  kontrolu  plněni  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  k 28.08.2019

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že ředitel  nemocnice  žádost  na financování  ambulancí  stáhl.

Ing. Matušek,  MBA  -  navrhl  doplnit  tuto  informaci  do návrhu  na usnesení
Návrh  na usnesení  s doplněním
Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít na vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  k 28.08.2019
s tím, že k bodu  143/5  bude  doplněno,  že pan ředitel  nemocnice  žádost  na financování
ambulanci  stáhl

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že další  jednání  na kraji  ohledně  nemocnice  bude  probíhat
2.9.2019.  Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  \7ršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí  kontrolu  pínění  usnesení  Zastupítelstva  města  Orlová  k 28.08.2019

s tím, že k bodu  143/5  bude  doplněno,  že pan ředitel  nemocnice  žádost  na financování

ambulancí  stáhl

Průběh  diskuse:

V 9.45  hod. přerušení  schůze  Rady  města  Orlové.

Členové rady  města  se zúčastnili  slavnostního  otevření,,Pobytových  schodů"  u restaurace

Morava  v Orlové-Lutyni.

V 10.30  hod. pokračování  schůze  Rady  města  Orlová.

Usneserí  RMO  č. 559/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  [l

Nepřijaté

3.5. Zprávy  o činnosti  komisí  Rady  města  Oríová  za 4. pololetí  roku  20a19

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanoveními  F3 122 odst. 1 zákona č. 128/2000  Sb. o obcích (obecní zřízení),

ve znění  pozdějších  předpisů,

zprávy  o činnosti:

- Komíse  k ověřování  znalosti  místopisu,  právních  předpisů  upravujících  taxislužbu  a

ochranu  spotřebitele  a znalosti  obsluhy  taxametru  řidiči  taxislužby  na území  města  Orlová

- Komise  pro  školství,  děti a mládež

- Komise  pro dopravu

- Komise  pro  kulturní  a spolkovou  činnost

- Komise  pro prevenci  kriminality,  protidrogovou  problematiku  a ostatní  sociálně

patologické  jevy

- Komise  pro  sport

- Komise  pro  zdravou  Orlovou

- Komise  pro  zdravotnictví  a sociální  služby

- Komíse  pro média
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za 1. pololetí  roku  2019

Průběh  diskuse:

Mgr, Chlubna  -  doporučil  dořešit  případ,  kdy ani po výZVě  O dodání  zprávy  o činnosti
komise  předseda  zprávu  nedodal.  Doporučil  zvážit  možnost  podávání  zpráv  o činnosti
komisí  jednou  ročně.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

v souladu s ustanoveními5122  odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů,

zprávy  o činnosti:

- Komise  k ověřování  znalosti  místopisu,  právních  předpisů  upravujících  taxislužbu  a
ochranu  spotřebitele  a znalosti  obsluhy  taxametru  řidiči  taxislužby  na území  města  Orlová
- Komise  pro  školství,  děti  a mládež
- Komise  pro  dopravu
- Komise  pro kulturní  a spolkovou  činnost

- Komise  pro prevenci  kriminality,  protidrogovou  problematiku  a ostatní  sociálně
patologícké  jevy
- Komise  pro  sport
- Komise  pro zdravou  Orlovou
- Komise  pro zdravotnictví  a sociální  služby
- Komise  pro média

za 1. pololetí  roku  2019

Usnesení  RMO  č.  560/  I 6. z 28.8.2019 Nepřijaté

usnesení  č
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3.6.  Povinnost  dodržovat  mlčenlívost  v souvislosti  s ochranou  osobních  údajů  -

informace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  informaci  o povinnosti  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou

osobních  údajů

2. uložít  tajemníkovi  úřadu  prokazatelně  informovat  členy  orgánů  města,  jakož  i členy  jimi

zřizovaných  orgánů,  o povinnosti  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou  osobních

údajů

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  mlčenlivost  je dána  legíslativou  jedná  se o seznámení  a přípomenutí

povinností  zastupitelům.

Jmenovité  hlasování:
PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  informaci  o povinnosti  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou

osobních  údajů

2. uložit  tajemníkovi  úřadu  prokazatelně  informovat  členy  orgánů  města,  jakož  i členy  jimi

zřizovaných  orgánů,  o povinnosti  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou  osobních

údajů
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Usnesení  RMO  č. 561/  16.  z 28.8.2019
usnesenÍ  []

Nepřijaté

3.7.  Řešení  rizik  ve vztahu  k plnění  podmínek  vertikální  spolupráce  ve smyslu  výjimky
podle fi 1l zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek - právní rozbor
společnosti  FORLEX  s.r.o.,  advokátní  kancelář

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere na vědomí

,,Právní posouzení  naplnění  podmínek  pro tzv. in-house  výjimku  podle  zákona  č. 134/20a16 sb., o
zadávání  veřejných  zakázek"  zpracované  společností  FORLEX  s.r.o., advokátní  kancelář

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  - je to druhé  zadání.  Je potřeba  se s tímto  vypořádat.

Mgr. Chlubna  -  v září  budou  v rámci  vertikální  spolupráce  připraveny  smlouvy,  tak  aby
ceny  byly  v daném  místě  a čase  obvyklé  (smlouvy  - čištění  komunikací,  psí útulek,  odchyt
psů). Další  materiál  ohledně  vertikální  spolupráce  bude  následovat.

Ing. Matušek,  MBA  -  názorně  vysvětlil  základ  vertikální  spolupráce.

Jmenovité  hlasování:
PRO:9  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

,,Právní  posouzení  naplnění  podmínek  pro tzv. in-house  výjimku  podle  zákona  č. 134/2016  sb.,  o

zadávání  veřejných  zakázek"  zpracované  společností  FORLEX  s.r.o.,  advokátní  kancelář

Usnesení  RMO  č. 562/  16.  z 28.8.20'19 Nepříjaté

usnesenÍ  [I

3.8.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  - ORJ  114  městská  policie

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Bc. Roman  Galia,  velitel  městské  policie

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č.  I 4 6 - pořízení  světelné  rampy  na služební  vozídlo  městské  policie

ve výši  90 tis. Kč

Průběh  dískuse:

Zástupce  velitele  městské  policie  Mgr. Kania  -  sdělil,  že bylo  pořízeno  nové  služební

vozidlo,  které  je potřeba  vybavit  světelnou  rampou.  Bylo  pořízeno  vozidlo  s hybridním

pohonem  (TOYOTA  COROLLA).  Automobil  bude  muset  být  upraven.  Městská  policie

našla  peníze  ve svém  rozpočtu,  a žádá  o převedení  prostředků  z běžných  výdajů  do

kapitálových  výdajů.

Mgr.  Chlubna  -  požádal,  aby  městská  policie  informovala  tiskové  o uvedení  automobilu  do

provozu.  Sdělil,  že se členové  rady  města  se na služebnu  nebo  vozový  park  městské

policie  mohou  po domluvě  jít podívat.  Mohou  se také  zúčastnit  služby  na městské  policii.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro 0 protí  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. I 'i 6 - pořízení  světelné  rampy  na služební  vozidlo  městské  policíe
ve výši  90 tis. Kč

Usnesení  RMO č. 563/ 16. z 28.8.20'19 Nepřijaté
usnesení  Č

3.9. Realizace  rozšíření  městského  kamerového  dohlížecího  systému  - 1. část

Tento materiál  uvedl: Mgr. Galia  Roman, velitel městské  policie

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Informaci  o realizaci investiční  akce,,Realizace  rozšíření  městského  kamerového
dohlížecího  systému  - 1. část".

schvaluje

Realizaci  této  investiční  akce  v roce  2020.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  jedná se o převedení  kamerového  systému  z Orlové-Poruby  na služebnu

MP do Orlové-Lutyně,  s tím, že v Orlové-Porubě  zůstane  služebna  s nižším  vybavením.

Mgr. Kania -  uvedl, že mají záměr  kamerový  systém centralizovat  v Orlové-Lutyni.  Dojde  k

ušetření  pracovní  pozice, kterou  bude možné  využít  jiným  způsobem.  Kamerový  systém

mají záměr  rozšířit  a modernizovat.  V současné  době  ke stávajícímu  počtu  kamer  a

kapacitě  stávajících  datových  uložišt', disponují  historickými  záznamy  pouze v rozsahu  7-8

dní zpět.  Úpravou  operačního  střediska  MP Orlová-Lutyně  budou záznamy  zálohovány  na
2-3  týdny.
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Mgr.  Kanía  -  zítra  4 noví  budoucí  strážnící  budou  dělat  fyzické  testy  a po  jejich  zdárném

absolvování  dojde  k navýšení  počtu  strážníků.

Ing. Matušek,  MBA  -  dotázal  se, zda  proběhla  konzultace  s ORI.

Mgr.  Kania  -  ano,  ORI  doporučilo  zařadit  investici  do r. 2020.

Mgr.  Chlubna  -  odhadovaná  částka  na 1. část  činí  I 839  000,-  Kč vč.  DPH.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 číenů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

ínformaci  o reaíizaci  investiční  akce  Realizace  rozšíření  městského  kamerového

dohlížecího  systému  - 1. část".

Rada  města  Orlová

schvaluje

realizaci  této  investiční  akce  v roce  2020.

Průběh  diskuse:

Dotazy  členů  rady  města.

p. P. Koláček  -  občané  si stěžují  na gang,  který  se pohybuje  po Orlové  a ničí  automobily.

Bylo  to nahlášeno  na MP, ale  strážníci  se tím nezabývali.

Mgr. Kania  -  poškození  věci  patří  k prošetření  PČR.  Pokud  byla  záležitost  oznámena  na

městské  policii,  určitě  byla  předána  PCR.

Mgr.  Chlubna  - sdělil,  že pokud  občané  volají  na tel. č. 156,  dovolají  se do Ostravy  a ta

informací  předá  MP a předání  informace  nějakou  dobu  trvá.  Nejlépe  je volat  přímo

dispečerovi  MP  do Orlové.
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Mgr. Kania  -  došlo  k úpravě  technologie.  Když  občan  zavolá  tel. č. 156,  oznámí  se

hlasovou  zprávou  číslo  MP  Orlová.

M. Koláček  -  včera  byla  hlášena  bomba  na poště  v Orlové-Městě.  Byl vyklizen  úřad,

poliklinika  a restaurace  Orlovka.  Dotázal  se, zda  tuto  informaci  MP obdržela.

Mgr. Kania  -  odpověděl,  že o tom  slyší  poprvé.

M. Koláček  - PČR  neposkytla  informace.  Spolupráce  ohledně  informovanosti  nefunguje.

Mgr, Chlubna  -  doporučil  projednat  záležitost  ohledně  spolupráce  (předávání  informací)  s

PCR  na schůzi  RM.

p. P. Koláček  -  upozornil  na zvýšený  pohyb  občanů  na koloběžkách.

Mgr, Kania  -  sdělil,  že od pana  starosty  dostali  úkol,  aby  strážníci  důsledněji  prováděli

kontroly.

Mgr, Chlubna  -  potvrdil,  že strážníci  MP  dostali  úkol,  aby  občany  upozorňovali,  jak  se mají

na koloběžkách  chovat.  Pokud  by nastaly  větší  problémy,  přikročíme  k ráznějším

opatřením.

Bc. Kubalová  -  dotázala  se  jaký  režim  je pro MP nastaven  do bezdoplatkových  zón.

Mgr, Kania  -  V. etapa,  Orlová-Poruba.  Víme,  že problémy  v těchto  lokalitách  jsou.  Lokality

MP kontroluje  vícekrát  denně.

Usnesení  RMO  č.  564/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

3.10 Pořízení  změny  č. 7 územního  plánu  Orlové

Tento  materiál  uvedl:  Bc.  Aleš  Grúber,  vedoucí  oddělení  OVŽP

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

rozhodnout  o obsahu  změny  č. 7 územního  plánu  Orlové.

21



doporučuje  ZMO

rozhodnout za použití ustanovení Fffi 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 1 83/2006 sb., o územním
plánování  a stavebním  řádu  (stavební  zákon)  o pořízení  změny  č. 7 územního  plánu

Orlové zkráceným postupem ve smyslu ustanovení a E3 55a stavebního zákona,

doporučuje  ZMO

určit  jako  zastupitelku  pověřenou  pro pořízení  změny  č.  7 územního  plánu  Orlové  Bc.

Naděždu  Kubalovou.

Průběh  diskuse:

Bc. Grúber  -  doplnil,  že obě  stanoviska  byla  doručena.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

rozhodnout za použití ustanovení S3 6 odst. 5 písm. a) zákona č. 1 83/2006 sb., o územním
plánování  a stavebním  řádu  (stavební  zákon)  o pořízení  změny  č. 7 územního  plánu

Orlové zkráceným postupem ve smyslu ustanovení a @ 55a stavebního zákona,

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

rozhodnout  o obsahu  změny  č. 7 územního  plánu  Orlové.

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

určit  jako  zastupitelku  pověřenou  pro pořízení  změny  č.  7 územního  plánu  Orlové  Bc.

Naděždu  Kubalovou.

Usnesení  RMO  č. 565/  16.  z 28.8.20'19 Nepřijaté
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usnesení  č

3. 1l Smlouva  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  města  Orlová  - kotlíkové  dotace-  2. výzva
. (čtvrtá  smlouva  na 95 000 Kč)

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválít  smlouvu  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  města  Orlová  ve výši  95 000 Kč  - smlouva
o spolupráci  při realizaci  projektu  "Kotlíkové  dotace  v Moravskoslezském  krají  - 2. výzva"
uzavřenou  mezi  Moravskoslezským  krajem  a městem  Orlová

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  občan  si zakoupil  v jarních  měsících  ekologický  kotel  a dotazuje  se, zda
mu může  být investice  zpětně  uznána.

Bc. Grúber  -  kotel  musí  splňovat  parametry  a musel  být zakoupen  v období  vyhlášení
výzvy.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Bc. Grúbera  o přesnější  odpověd'.

Bc. Grúber  - přislíbil  dodání  přesnějších  informací.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO

schválit  smlouvu  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  města  Orlová  ve výši  95 000 Kč  - smlouva
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o spolupráci  při realizaci  projektu  "Kotlíkové  dotace  v Moravskoslezském  kraji  - 2. výzva"

uzavřenou  mezi  Moravskoslezským  krajem  a městem  Orlová

Usnesení  RMO  č. 566/  16.  z 28.8.20"19

usnesenÍ  a

Nepříjaté

3.12  Úprava  rozpočtu  roku  2019  -  ORJ4  05 odbor  socíální  a zdravotní  -  dotace  z

. programuProtidrogovápolitikaMZprorok2019financovanéhozestátníhorozpočtu

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. přijetí  dotace  v rámci  dotačního  programu  Protidrogová  politika  MZ  pro  rok  2019  -

financování  účelové  dotace  ze státního  rozpočtu  určené  příspěvkové  organizaci

Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,K-centrum  -  harm  reduction"  ve výši  112  500,-

Kč

2. rozpočtové  opatření  č. 107 -  neinvestiční  přijaté  transfery  ze státního  rozpočtu

zřízeným  příspěvkovým  organizacím,Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,K-centrum

-  harm  reduction"  v celkové  výší  112  500,-  Kč (financování  neínvestiční  dotace  ze

státního  rozpočtu  z programu  Protidrogová  politika,  jejichž  zřizovatelem  je Město

Orlová)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubaíová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)
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Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje

1. přijetí  dotace  v rámci dotačního  programu  Protidrogová  politika  MZ pro rok 2019  -
financování  účelové  dotace  ze státního  rozpočtu  určené  příspěvkové  organizaci

Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,K-centrum  -  harm reduction"  ve výši 112 500,-
Kč

2. rozpočtové  opatření  č. 'l 07 -  neinvestiční  přijaté  transfery  ze státního  rozpočtu
zřízeným  příspěvkovým  organizacím,Sociální  služby  města  Orlová,  Projekt,,K-centrum
-  harm reduction"  v celkové  výši 112 500,-  Kč  (financování  neinvestiční  dotace  ze

státního  rozpočtu  z programu  Protidrogová  politika,  jejichž  zřizovatelem  je Město
Orlová)

Usnesení  RMO  č.  567/ 16.  z 28.8.2019 Nepřijaté
usnesení  []

3. 13 Úprava  rozpočtu  roku 2019  0RJ  105  -  odbor  sociální  zdravotní,  dotace  na výkon
. sociální  práce  v roce 2019,  dofinancování

Tento materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 108 -  jiný neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu,  úhrada
nákladů  souvisejících  se zabezpečením  činnosti  vykonávaných  v oblasti  sociální  práce

v roce 2019 (dofinancování  o 1 442 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 108  -  jiný  neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu,  úhrada

nákladů  souvisejících  se zabezpečením  činnosti  vykonávaných  v oblasti  sociální  práce

v roce  2019  (dofinancování  o 1442  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 568/  16.  z 28.8.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3. 14 Sociální  služby  města Orlová,  příspěvková  organizace  -  žádost  o rozhodnutí  rady

. města  ve věci  stanovení  výše  náhrady

Tento  materíál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

'I. upuštění  od vymáhání  pohledávky  ve výši  za bÝvalou  ředitelkou  příspěvkové

organizace  Sociální  služby  města  Orlová

2. odepsání  pohledávky  ve  výši  (č  příspěvkovou  organízací,  Socíální  služby  města

Orlová

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Híasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

1. upuštění  od vymáhání  pohledávky  ve výši  Cč za bývalou  ředitelkou  příspěvkové
organizace  Sociální  služby  města  Orlová

2. odepsání  pohledávky  ve výši  ',č  příspěvkovou  organizaci,  Sociální  služby  města
Orlová

Usnesení  RMO  č.  569/  16.  z 28.8.2019

usnesení  č

Nepřijaté

3.15 Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s přijetím  věcného  daru
. od společnosti  Distrimed  s.r.o.  Ceský  Těšín

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Přijetí věcného  daru  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt. Jaroše  999, 735 14

Orlová-Lutyně  od dárce Distrimed s.r.o.,  Havlíčkova  190ň2,  737  01 Ceský  Těšín  v celkové
hodnotě  50  729,25  Kč  (15 ks noční  stolky  s jídelní  deskou).

Průběh  diskuse:

Jmenovité  híasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

přijetí věcného  daru příspěvkovou organizací Domov Vesna, Kpt. Jar4oše 999, 735 14
Orlová-Lutyně  od dárce  Distrimed  s.r.o.,  Havlíčkova  1 90/12, 737 01 Ceský  Těšín  v celkové
hodnotě  50 729,25  Kč  (15 ks noční  stolky  s jídelní  deskou).

Usnesení  RMO  č.  570/  16.  z 28.8.2019 Nepřijaté

usnesení  č

3. 16 Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s přijetím  finančního
. příspěvku  od spolku  Fórum  Dárcčí,  Praha

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rgdg  města  Orlová

schvaluje

Příjetí  finančního  příspěvku  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna, Kpt. Jaroše  999, 735
14 0rlová-Lutyně  od dárce  Fórum  dárců,  z.s.,  Praha  2, V Tůních  11, 120 00 ve výši
37 535,-  Kč.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis, Roman Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROT1:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  híasování:
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Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesenÍ:

Rada  města  Orlová
schvaluje

přijetí  finančního  příspěvku  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna,  Kpt. Jaroše  999,  735
14 0rlová-Lutyně  od dárce  Fórum  dárců,  z.s., Praha  2, VTůních  11, 120  00 ve výši
37 535,-  Kč.

Usnesení  RMO  č.  571/  16.  z 28.8.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.17 Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  -  Zpráva  o provedených  opatřeních,
. směřujících  ke zvýšení  výnosů  za rok 2C)19

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Zprávu  ředitelky  Ing. Šárky  Botlíkové,  MBA,  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,
O/Lutyně,  Kpt.  Jaroše  999  o provedených  maximálních  opatřeních  ke zvýšení  vlastních
výnosů  za rok 2019

Průběh  diskuse:

Nový  (komplexní)  návrh  na usnesení:
Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením  @ 102, odst. 2, písm. b), zákona č. I 28/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

1. bere  na vědomí

zprávu  ředitelky  Ing. Šárky  Botlíkové,  MBA,  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,
O/Lutyně,  Kpt. Jaroše  999,  o provedených  maximálních  opatřeních  ke zvýšení  vlastních
výnosů  za rok 2019
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2. bere  na vědomí

rezignaci  Ing. Šárky  Botlíkové,  MBA  na funkci  ředitelky  příspěvkové  organizace  Domov

Vesna,  ICO:  75154391,  a to ke dni  31. 8. 20'í9  a zároveň  také  skutečnost,  že  tímto  dnem

končí  výkon  této  funkce  jmenovanou

3. jmenuje

Mgr.  Jarmilu  Bernou,  , s účinností  od 1. 9. 20'19  ředitelkou  příspěvkové

organízace  Domov  Vesna,  IČO:  751  54391,  do doby  jmenování  nového  ředitele,  vzešlého

z výběrového  řízení  na pozici  ředitele  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  s Mgr.

Jarmilou  Bernou  se sjednává  rozsah  pracovního  úvazku  O,4

4. ukládá

Mgr.  Jarmile  Berné  plnění  úkolů  souvisejících  s řízením  příspěvkové  organizace,  Domov

Vesna,  ICO:  75154391  a podepisováním  písemností  v rozsahu  pravomocí  ředitelky

příspěvkové  organízace,  vyplývajících  z vnitřních  organízačních  norem  a podpísového

řádu,  dále  základní  úkoly  v rozsahu:

- zajistit  financování  roku  2020,  podat  žádost  (dotace  na sociální  služby  z kapitoly  313

státního  rozpočtu)

- zajistit  skutečné  a objektivní  vykazování  zdravotních  výkonů,  financování  zdravotních

pojišt'oven

- provést  vyúčtování  neoprávněně  účtovaných  nájmů  uživatelům  v roce  2018  (v době

rekonstrukce,  kdy  prokazatelně  nevyužívali  služby)  s termínem  do 16.  9. 2019  doplnit

vyřešit  úhradu  vniklých  škod

- provést  analýzu  výnosů  a nákladů  rozpočtu  roku  2019,  předložit  odboru  sociálnímu  a

zdravotnímu  předpokládané  výsledky  hospodařeríí  do konce  roku  2019  s vyčíslením

případné  ztráty  s termínem  do 30. 9. 2019

5. schvaluje

vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

6. zřizuje

Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

7. jmenuje

členy  komise  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

předsedu:  Bc. Kubalová..............................................

členy:  Mgr.  Pierchalová........................(náhradník  Mgr.lng.  Plintová)

Mgr.  Berná..............................................  (náhradník  Mgr.  Chlubna)

Bc. Ivetu  Nociarovou  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřina  Lízalová  koordínátor  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)

8. ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit
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1) zveřejnění  vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova
Vesna,  příspěvkové  organízace
2) cestou  tajemnice  komise  pro výběrové  řízení  organizační  a administrativní  přípravu
výběrového  řízení

Mgr. Chlubna  -  informovaí  o rezignací  Mgr. Botlíkové,  ředitelky  Domova  Vesna  k
31.8.2019.  Z tohoto  důvodu  bylo členům  rady města  předloženo  doplnění  materiálu.

Bc. Kubalová  -  paní ředítelka  podala  rezignaci,  s tím že jsme  se dohodli,  že opatření  a
úkoly  vyplývající  ze zprávy  auditu  dopracuje.  Součástí  materiálu  je vyhlášení  výběrového
řízení  na nového  pana ředitele.  Původní  materiál  pojednával  o opatřeních,  které  by

směřovaly  ke zvýšení  výnosů.  Neví  se, zda se podaří  výnosy  zvýšit,  jelikož  v domově  je

oslaben  zdravotnický  i ekonomický  úsek.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda nevznikla  po dobu  funkce  Ing. Botlíkové  škoda.

Bc. Kubalová  -  Mgr. Berná má v úkolech  provést  vyúčtování  neoprávněně  účtovaných
nájmů.

Mgr. Chlubna  -  do úkolů  by mělo  být doplněno  informovat  zřizovatele  o soudních  sporech.

Doporučil  vyzvat  paní ředitelku  k zaplacení  škody. Požádal  o navržení  předsedy,  členů  a
náhradníků  do výběrové  komise.

Bylo  navrženo:
předseda:  Bc. Naděžda  Kubalová,  místostarostka  města
členové:  Mgr. Hana Pierzchalová,  ředitelka  Slezské  humanity
(náhradník  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  členka  rady  města)
Mgr. Jarmila  Berná,  ředitelka  Sociálních  služeb  města  Orlová
(náhradník  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města)
Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního
Mgr. Jiřina  Lízalová,  koordinátor  sociálních  služeb

tajemnice  komise:  Bc. Dagmar  Vaňková  (s hlasem  poradním)

Ing. Matušek  - upozornil,  že paní ředitelka  rezignovala  z funkce  a zůstává  nabídková
povínnost.

Mgr. Chlubna  -  nechal  hlasovat  o novém  návrhu  na usnesení,  s tím že do úkolů  Mgr.
Berné  bude doplněno:,,a  vyřešit  škody  vzniklé  na základě  neoprávněného  účtování  nájmů"

Jmenovité  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I ([ubosIav  Vršanský)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  upozorníl,  že rada  města  k forenznímu  auditu  provedenému  v

Domově  Vesna  přijala  usnesení  ve znění:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Zprávu  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organízaci

města  Orlová  Domov  Vesna

ukládá

4. Ředítelce  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Ing. Šárce Botlíkové,  MBA  důkladně

nastudovat  závěry  forenzního  auditu  a připravit  návrh  nápravných  opatření.

2. Nápravná  opatření  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v termínu  do 2.10.20'19.

Ing. Matušek,  MBA  -  usnesení  by mělo  být  revokováno  a úkol  by měl  by být  uložen

Mgr.  Berné.  Přednesl  návrh  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením @ 102, odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

v návaznosti  na rezignaci  Ing.  Šárky Botlíkové,  MBA,  na funkci  ředitelky  příspěvkové

organizace  Domov  Vesna,  a jmenování  Mgr.  Jarmily  Berné  na tuto  funkci,

1. zrušuje

část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 512/15  ze dne  31. 7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

ukládá

1 Ředitelce  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Ing.  Šárce Botlíkové,  MBA  důkladně

nastudovat  závěry  forenzního  audítu  a připravit  návrh  nápravných  opatření.

2 Nápravná  opatření  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v termínu  do 2.10.20'19.

a nově

2. ukládá

ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna  Mgr.  Jarmile  Berné

důkladně  nastudovat,,Zprávu  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v

příspěvkové  organizaci  města  Orlová  Domov  Vesna"  a připravit  návrh  opatření  k

odstranění  zjištěných  nedostatků,  který  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v

termínu  do 16. 10.  2019

Starosta  města  nechal  o předneseném  návrhu  na usnesení  hlasovat.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
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L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová

v souladu s ustanovením fi 102, odst. 2, písm. b), zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

"I. bere na vědomí
zprávu  ředitelky  Ing. Šárky  Botlíkové,  MBA, příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,
O/Lutyně,  Kpt. Jaroše  999, o provedených  maximálních  opatřeních  ke zvýšení  vlastních
výnosů  za rok 2019

Rada města  Orlová
2. bere na vědomí
rezignaci  Ing. Šárky  Botlíkové,  MBA  na funkci  ředitelky  příspěvkové  organizace  Domov
Vesna, ICO: 75154391,  a to ke dni 3'í. 8. 2019  a zároveň  také  skutečnost,  že tímto  dnem
končí  výkon  této funkce  jmenovanou

Rada  města  Orlová
3. jmenuje
Mgr. Jarmilu  Bernou,  s účinností  od 1. 9. 2019  ředitelkou  příspěvkové
organizace  Domov  Vesna,  IČO:  751 5439'1, do doby  jmenování  nového  ředitele,  vzešlého
z výběrového  řízení  na pozici  ředitele  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  s Mgr.

Jarmilou  Bernou  se sjednává  rozsah  pracovního  úvazku  O,4

Rada  města  Orlová
4. ukládá

Mgr. Jarmile  Berné  plnění  úkolů  souvisejících  s řízením  příspěvkové  organizace,  Domov

Vesna,  ICO: 7515439'1  a podepisováním  písemností  v rozsahu  pravomoci  ředitelky
příspěvkové  organizace,  vyplývajících  z vnitřních  organizačních  norem  a podpisového
řádu, dále základní  úkoly  v rozsahu:

- zajistit  financování  roku 2020,  podat  žádost  (dotace  na sociální  služby  z kapítoly  313
státního  rozpočtu)
- zajistit  skutečné  a objektivní  vykazování  zdravotních  výkonů,  financování  zdravotních
pojišt'oven

- provést  vyúčtování  neoprávněně  účtovaných  nájmů  uživatelům  v roce 2018  (v době
rekonstrukce,  kdy  prokazatelně  nevyužívali  služby)  s termínem  do 16. 9. 20'19 a vyřešit
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škody  vzniklé  na základě  neoprávněného  účtování  nájmů

- provést  analýzu  výnosů  a nákladů  rozpočtu  roku  2019,  předložit  odboru  sociálnímu  a

zdravotnímu  předpokládané  výsledky  hospodaření  do konce  roku  2019  s vyčíslením

případné  ztráty  s termínem  do 30. 9. 20'19

Rada  města  Orlová

5. schvaluje

vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organízace

Rada  města  Orlová

6. zřizuje

Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová

7, jmenuje

členy  komise  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředítelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

předsedu:  Bc. Naděžda  Kubalová,  místostarostka  města

členy:  Mgr.  Hana  Pierzchalová,  ředitelka  Slezské  humanity

(náhradník  Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  členka  rady  města)

Mgr.  Jarmila  Berná,  ředitelka  Socíálních  služeb  města  Oríová

(náhradník  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města)

Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřina  Lízalová,  koordinátor  sociálních  služeb

tajemnící  komíse:  Bc. Dagmar  Vaňková  (s hlasem  poradním)

Rada  města  Orlová

8. ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit

1) zveřejnění  vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova

Vesna,  příspěvkové  organizace

2) cestou  tajemnice  komíse  pro  výběrové  řízení  organízační  a admínistratívní  přípravu

výběrového  řízení

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením E3 102, odst. 2 písm. b) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpísů,  v návazností  na rezignaci  Ing. Sárky  Botlíkové,

MBA,  na funkci  ředitelky  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  a jmenování  Mgr.  Jarmily

Berné  na tuto  funkci,

9. zrušuje

část  usnesení  Rady  města  Orlová  Č. 5"Í2/15  ze dne  31. 7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová  ukládá  1 Reditelce  příspěvkové  organizace,  Domov  Vesna,  Ing.

Šárce  Botlíkové,  MBA  důkladně  nastudovat  závěry  forenzního  audítu  a přípravít  návrh

nápravných  opatření.

2 Nápravná  opatření  předložit  a prezentovat  Radě  města  Orlová  v termínu  do 2.10.2019.
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a nově

10. ukládá

ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna Mgr. Jarmile  Berné  důkladně  nastudovat
,,Zprávu nezávíslého  auditora  o provedení  forenzního  auditu v příspěvkové  organizaci

města  Orlová  Domov  Vesna"  a připravit  návrh opatření  k odstranění  zjištěných  nedostatků,
který předložít  a prezentovat  Radě  města  Orlová v termínu  do 16. 10. 2C)í9

Průběh  diskuse:

V 12.00 hod.  vyhlásil  starosta  města  přestávku.
V 12.30 hod.  pokračování  schůze  rady města.

Usnesení  RMO  č. 572/  16. z 28.8.20'19 Nepřijaté
usnesení  [l

3.18 Deklarace  potřebnosti  vzniku dvou ambulantních  služeb - odborné  sociální
. poradenství  a služby  následné  péče,  poskytované,,Modrým  křížem  v České

republice"

Tento materiál  uvedl: Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s ustanovením  fi 102, odst. 3 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů  Deklaraci  potřebnosti  vzniku  dvou ambulantních  služeb  -

odborné  socíální  poradenství  a služby  následné  péče,  poskytované,,Modrým  křížem
v Ceské  republice,  za těchto  podmínek:

a) poskytování  dvou sociálních  služeb  s personálním  zajištěním  2,0 úvazku pro  město

Orlová s povínným  spolufinancováním  obcí formou  25 % a 30% z oprávněné  provozní
ztráty

b) doba účinnosti  deklarace  potřebnosti  bude,  v souladu  s obdobím

platnosti strategického  dokumentu  - Střednědobého  plánu rozvoje  sociálních  služeb

a souvisejících  aktivit ve městě  Orlová a správním  obvodu  na období  2019-2021,  nejdříve
od 1. 1. 2020  a nejdéle  do 31. 12. 2021

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
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PRO:  9 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením Fffi 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů  Deklaraci  potřebnosti  vzniku  dvou  ambulantních  služeb  -

odborné  sociální  poradenství  a služby  následné  péče,  poskytované,,Modrým  křížem

v České  republice,  za těchto  podmínek:

a)  poskytování  dvou  socíálních  služeb  s personálním  zajištěním  2,0 úvazku  pro  město

Orlová  s povinným  spolufinancováním  obcí  formou  25 % a 30%  z oprávněné  provozní

ztráty

b)  doba  účinnosti  deklarace  potřebnosti  bude,  v souladu  s obdobím

platností  strategického  dokumentu  - Střednědobého  plánu  rozvoje  socíálních  služeb

a souvisejících  aktivit  ve městě  Orlová  a správním  obvodu  na období  2019-2021,  nejdříve

od 'í. 1. 2020  a nejdéle  do 31. 12. 2021

Usnesení  RMO  č. 573/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

3.19  Smlouvy  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve městě  Orlová

. na rok2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radím  Klein,  vedoucí  OD

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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'l. Smlouva  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve městě  Orlová  na
rok 2019  s obcí  Dětmarovice

2. Smlouva  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve městě  Orlová  na
rok  2019  s obcí  Dolní  Lutyně

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijatéa usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

1, Smlouvu  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve městě  Orlová  na
rok  2019  s obcí Dětmarovice

2. Smlouvu  o poskytnutí  příspěvku  na pokrytí  ztráty  z provozu  MHD  ve městě  Orlová  na
rok 20'19  s obcí Dolní  Lutyně

Průběh  diskuse:

Dotazy  členů  rady  města.

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se, zda  v sobotu  a neděli  mezi  Il  -13 hod. by se nedaly  spoje
místní  dopravy  přizpůsobit  k odjezdu  vlaků  (nádraží  Dětmarovice).

Ing. Klein  -  odpověděl,  že záležitost  prověřoval  a nedá  se to udělat.  Prioritou  je vždy
nájezd  do  zaměstnání  a školy.  Nelze,  aby  na každý  vlak,  který  projíždí  Dětmarovicemi,
navazoval  spoj.

P. M. Koláček  v září  bude  svoláno  jednání.

Mgr. Ing.  Plintová  -  upozornila,  že na komunikaci  ul. Dětmarovická  směr  z Dětmarovic  na
Orlovou  chybí  značka  obec  Orlová.

Ing Klein  -  informoval  o přípisu  od ředitele  osobní  dopravy  ČSAD  o změně  vlastníka
CSAD.  Novým  předsedou  představenstva  se stal  Ing. Radim  Novák.
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Usnesení  RMO  č.  574/  16.  z 28.8.2019

usnesení  g

Nepřijaté

3.20  Návrh  na poskytnutí  neinvestíčních  dotací  z varíabílního  fondu  kultury  v roce  2019  -

. Dotační  program  č. 8/2019  - Podpora  kulturních  projektů

Tento  materíál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  v platném  znění,

1. poskytnutí neinvestičních dotací z E3 3392 - variabilní fond kultury - z dotačního
programu  č. 8/20'19  -  Podpora  kulturních  projektů:

z položky  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům

1.1.  Místní  skupině  Polského  kulturně-osvětového  svazu  v Orlové-Lutyni,  IČO:

69206104

'l.'l.l  MezinárodnípěveckásoutěžVarsowiaCantant-35.000Kč

1.2.  OLŠINĚ z.s.,  IČO:  60784253

1.2.1.  50. Liptálské  slavnosti  - 7.500  Kč

1.2.2.  Taňcování  - 7.000  Kč

1.3.  Sborovému  a instrumentálnímu  studiu  Orlová,  spolku,  IČO: 68899084

1.3.1.  Mezinárodní  festival  adventní  a vánoční  hudby  20a19 - 30.600  Kč

1.4.  YMCAOrlová,  IČO:  2665'1'181

1.4.1.  Vánočníkoncert-10.000Kč

1.4.2.  Benefiční  koncerty  sboru  KEEP  SMILING  GOSPEL  ORLOVÁ  - 8.000  Kč

z položky  5223  - neinvestíční  transfery  církvím  a náboženským  společnostem

1.5.  Farnímu  sboru  Slezské  církve  evangelické  a. v. v Orlové,  IČO: 69576025

1.5.1.  Slavnost  90. výročí  posvěcení  oltáře  - 3.500  Kč

z položky  5229  -  ostatrí  neinvestiční  transfery  neziskovým  a podobným  organizacím

1.6.  Nadačnímu  fondu  Přátel  kulturní  památky  Kostel  SCEAV  v Orlové,  IČO:  28632931

1.6.1.  Koncert  - Komorní  soubor  přátel  staré  hudby  Praha  - IO.OOO Kč
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2. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  účelových  neinvestičních  dotací
s organizacemi  dle bodu 4. ve znění  vzorové  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové
neinvestiční  dotace

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 1 28/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném  znění,

1. poskytnutí neinvestičních  dotací z @ 3392 - varíabilní fond kultury
programu  č. 8/2019  -  Podpora  kulturních  projektů:

z dotačního

z položky  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům

1.1.  Místní  skupině  Polského  kulturně-osvětového  svazu  v Orlové-Lutyni,  IČO:  69206104
1.1.1.  Mezinárodní  pěvecká  soutěž  Varsowia  Cantant  - 35.000  Kč

1.2.  OLšlNĚ  z.s., IČO:  60784253
1.2.1.  50. Liptálské  slavnosti  - 7.500  Kč
1.2.2.  Taňcování  - 7.000  Kč

1.3.  Sborovému  ainstrumentálnímu  studiu  Orlová,  spolku,  IČO:  68899084
1.3.1.  Mezinárodní  festival  adventní  a vánoční  hudby  2019  - 30.600  Kč

1.4.  YMCAOrlová,  IČO:  2665118'1
1.4.1.  Vánoční  koncert  - 10.OOO Kč

1.4.2.  Benefiční  koncerty  sboru  KEEP  SMILING  GOSPEL  ORLOVÁ  - 8.000  Kč
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z položky  5223  - neinvestiční  transfery  církvím  a náboženským  společnostem

1.5.  Farnímu  sboru  Slezské  církve  evanqelické  a. v. v Orlové,  IČO: 69576025

1.5.1.  Slavnost  90. výročí  posvěcení  oítáře  - 3.500  Kč

z položky  5229  -  ostatní  neinvestiční  transfery  neziskovým  a podobným  organízacím

1.6.  Nadačnímu  fondu  Přátel  kulturní  památky  Kostel  SCEAV  v Orlové,  IČO:  28632931

4.e».1. Koncert  - Komorní  soubor  přátel  staré  hudby  Praha  - IO.OOO Kč

2.  uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  účelových  neinvestičních  dotací

s organizacemi  dle bodu  'l. ve znění  vzorové  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové

neinvestiční  dotace

Usnesení  RMO  č.  575/  I 6. z 28.8.20'19

usnesenÍ  [I

Nepříjaté

3.21 Návrh  na poskytnutí  neínvestíční  dotace  z variabilního  fondu  zájmové  činností  v roce

. 2019  - Dotační  program  č. 9/2019  - Podpora  projektů  zájmové  a spolkové  činnosti

Tento  materíál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  v platném  znění,

3. poskytnutí neinvestiční dotace z 9 3429 - variabilní ťond zájmové činnosti
z dotačního  programu  č. 9/2019  - Podpora  projektů  zájmové  a spolkové  činnosti:

z položky  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům

1.1.  Fotoskupině  K4, z.s.,  IČO:  22721339

1.1.1.  Výstava  fotografií  v DK  Orlová-Lutyně  -  8.000  Kč

2.  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové  neínvestiční  dotace  s

Fotoskupinou  K4, z.s., ve znění  vzorové  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové

neinvestiční  dotace
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neschvaluje

poskytnutí neinvestiční  dotace z 9 3429 - variabilní fond zájmové činnosti
z dotačního  programu  č. 9/2019  - Podpora  projektů  zájmové  a spolkové  činnosti:

Místní skupině  Polského  kulturně-osvětového  svazu v Orlové-Lutyni,  IČO:  69206104,
na projekt,,Údržba  Domu  PZKO"  a to z důvodu,  že projekt  neodpovídá  svým  zaměřením
účelu  dotačního  programu

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

v souladu  se zákonem  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném  znění,

1. poskytnutí neinvestiční  dotace z F3 3429 - variabilní fond zájmové činnosti - z dotačního
programu  č. 9/2019  - Podpora  projektů  zájmové  a spolkové  činnosti:

z položky  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům

1.1.  Fotoskupině  K4, z.s., IČO:  2272'1339
1.1.1.  Výstava  fotografií  v DK Orlová-Lutyně  -  8.000  Kč

2.  uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  s
Fotoskupinou  K4, z.s., ve znění  vzorové  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  účelové
neinvestiční  dotace

Rada  města  Orlová
neschvaluje

poskytnutí neinvestiční  dotace z F3 3429 - variabilní fond zájmové činnosti
z dotačního  programu  č. 9/2019  - Podpora  projektů  zájmové  a spolkové  činnosti:

Místní  skupině  Polského  kulturně-osvětového  svazu v Orlové-Lutyni,  IČO:  69206104,
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na projekt,,Údržba  Domu  PZKO"  a to z důvodu,  že projekt  neodpovídá  svým  zaměřením

účelu  dotačního  programu

Usnesení  RMO  č.  576/  16.  z 28.8.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.22  Využití  sportovní  haly  Gymnázia  a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové

. organÍzace

Tento  materiál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s ustanovením  zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném

zněnÍ,

schválit

1. uzavření  Nájemní  smlouvy  o pronájmu  sportovní  haly  Gymnázia  a Obchodní  akademie,

Orlová,  příspěvková  organizace,  pro  rok  2020  mezi  městem  Orlová,  ICO:  00297577

a Gymnáziem  a Obchodní  akademíí,  Orlová,  příspěvkovou  organizací,  ICO: 62331540,

2. znění  \/ýzvy  č. 5/2019  o poskytnutí  tréninkových  hodin  pa využívání  haly  Gymnázia

a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  ICO:  62331540.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO

v souladu  s ustanovením  zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném
znění,

schválit

1. uzavření  Nájemní  smlouvy  o pronájmu  sportovní  haly  Gymnázia  a Obchodní  akademie,
Orlová,  příspěvková  organizace,  pro rok 2020  mezi  městem  Orlová,  ICO: 00297577
a Gymnáziem  a Obchodní  akademií,  Orlová,  příspěvkovou  organizací,  ICO: 62331540,

2. znění  Výzvy  č. 5/20'19  o poskytnutí  tréninkových  hodin,na  využívání  haly  Gymnázia
a Obchodní  akademie,  Orlová,  příspěvkové  organizace,  ICO: 62331540.

Usnesení  RMO  č.  577/  I 6. z 28.8.2019

usnesení  @

Nepřijaté

3.23 Řešení  žádosti  ředitelek  mateřských  škol

Tento  materiál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o přijatých  žádostech  ve věci  přehodnocení  platových  výměrů  ředitelek  MŠ

souhlasí

VARIANTA  I
s navýšením  platu  pro

1.1.  Mgr. Marii  Bardoňovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Okružní  917  okres  Karviná,
příspěvkové  organizace

1.2.  Mgr. Yvoně  Dluhošovou,  ředítelku  MŠ Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres  Karviná,
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příspěvkové  organizace

1.3.  PhDr.  Bc Karin  Fodorovou,  PhD.,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033
okres  Karviná,  příspěvkové  organizace

1.4.  Mgr.  Janě  Valoškovou,  ředitelku  MS Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230 okres Karviná,
příspěvkové  organizace

ukládá

odboru  městských  financí  a školství  upravit  Zásady  č.1/2019  pro  stanovení  tarifního  platu,
příplatků  a odměn  ředitelům  příspěvkových  organizací  z oblasti  školství,  kultury  a sportu,
zřízených  městem  Orlová,  a to v článku  3 -  platový  tarif,  písm.  c) a předložit  ke schválení

na další  jednání  RM současně  s návrhem  na přehodnocení  platových  výměrů  ředítelek  MŠ

nesouhlasí

VARIANTA  2

MŠ Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  'l 143  okres  Karviná,

s navýšením  platu  pro

2.1.  Mgr.  Marii  Bardoňovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Okružní  9'17 okres  Karviná,

příspěvkové  organizace

2.2.  Mgr.  Yvoně  Dluhošovou,  ředitelku

příspěvkové  organizace

2.3.  PhDr.  Bc Karin  Fodorovou,  PhD.,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033
okres  Karviná,  příspěvkové  organizace,

2.4.  Mgr.  Janě  Valoškovou,  ředitelku  MS Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres Karviná,
příspěvkové  organizace

Průběh  dískuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o přijatých  žádostech  ve věci  přehodnocení  platových  výměrů  ředitelek  MŠ

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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H lasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

souhlasí
VARIANTA  1
s navýšením  platu  pro

1.  'I.  Mgr. Marii  Bardoňovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Okružní  917 okres  Karviná,
příspěvkové  organizace

1.2.  Mgr. Yvoně  Dluhošovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres  Karviná,
příspěvkové  organizace

1.3.  PhDr. Bc Karin  Fodorovou,  PhD.,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033
okres  Karviná,  příspěvkové  organizace

1 4,  Mgr. Janě  Valoškovou,  ředitelku  MS Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres  Karviná,
příspěvkové  organizace

ukládá

odboru  městských  financí  a školství  upravit  Zásady  č.1/2019  pro stanovení  tarifního  platu,
příplatků  a odměn  ředitelům  příspěvkových  organizací  z oblasti  školství,  kultury  a sportu,
zřízených  městem  Orlová,  a to v článku  3 -  platový  tarif,  písm.  c) a předložit  ke schválení.
na  další  jednání  RM současně  s návrhem  na přehodnocení  platových  výměrů  ředitelek  MS

Jmenovité  hlasování:
PRO:  0

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr
Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 0 pro  0 proti  9 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Pnoběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

nesouhlasí
VAR1ANTA2
s navýšením  platu  pro
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2.1.  Mgr.  Marii  Bardoňovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Okružní  917  okres  Karviná,

příspěvkové  organizace

2.2. Mgr.  Yvoně  Dluhošovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  okres Karviná,
příspěvkové  organizace

2.3. PhDr.  Bc Karin  Fodorovou,  PhD.,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033
okres  Karviná,  příspěvkové  organizace,

2.4. Mgr.  Janě  Valoškovou,  ředitelku  MS Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres  Karviná,

příspěvkové  organizace

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o přijatých  žádostech  ve věci  přehodnocení  platových  výměrů  ředitelek  MŠ

nesouhlasí

s navýšením  platu  pro

1. Mgr.  Marii  Bardoňovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Okružní  917  okres  Karviná,

příspěvkové  organizace

2. Mgr.  Yvoně  Dluhošovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143 okres  Karviná,
příspěvkové  organizace

3. PhDr.  Bc Karin  Fodorovou,  PhD.,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1033 okres
Karviná,  příspěvkové  organizace

4. Mgr.  Janě  Valoškovou,  ředitelku  MŠ Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1230  okres  Karvíná,
příspěvkové  organizace

Usnesení  RMO  č.  578/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  [l

Nepřijaté
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3.24  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (28 818  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Členům  rady  města  bylo  předloženo  upřesnění  k materiálu  a nový  návrh  na usnesení.

Nový  návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (27 592  tis. Kč)

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o novém  návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí
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aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (27  592  tis. Kč)

Usnesení  Rň/lO  č.  579/  I 6. z 28.8.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.25  Výsledky  hospodaření  města  za 1. pololetí  r. 2019

Tento  materiál  uvedl:  Anna  Kazáriková,  vedoucí  oddělení  účtárny

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

výsledky  hospodaření  města  za 1. pololetí  r. 2019

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

výsledky  hospodaření  města  za 1. pololetí  r. 2019
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Usnesení  RMO  č.  580/  16. z 28.8.2019

usnesení  [I

Nepřijaté

3.26 Žádost  o promínutí  dluhu  - zůstatku  poplatku  z prodlení

Tento materiál  uvedl:  Mgr. Václav  Brňovják,  vedoucí  PO

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením  @ 4 02 odst. 3 zák. č. 4 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení)  v
platném znění  prominutí  dluhu - zůstatku  poplatku  z prodlení  panu  ' /

zůstatkové  výši  :<č vedeném  pod

Průběh  diskuse:

Mgr. Brňovják  -  při  zpracování  rozborů  hospodaření  měl  PO v polovíně  roku 108  % na

příjmech.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Mgr. Brňovjáka  o přípravu  souhrnného  materiálu  ohledně
vymáhání.Termín  12/2019.

Jmenovité  hlasování:
PRO: 9 (Mgr. Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

v souladu s ustanovením  F3 102 odst. 3 zák. č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení)  v
platném  znění  prominutí  dluhu  - zůstatku  poplatku  z prodlení  panu  v

zůstatkové  výši  Kč  vedeném  pod
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Llsneserí  RMO  č. 5a1/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  a

Nepříjaté

3.27  Ročenka  města  Orlová  za rok  2018

Tento  materíál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  ročenku  města  Orlová  za rok  2018.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  v textu  bude  muset  být  provedena  korekce.  Sdělil,  že připomínky  předá

Mgr.  Cibulkové.  Požádal  členy  rady  o zaslání  připomínek  k Ročence  do 1.9.20'í9.  Nechal

hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  ročenku  města  Orlová  za rok  2018  s úpravami  dle  diskuse

V 13.00  hod.  odešel  ze schůze  rady  města  pan Petr  Koláček.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)
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Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  ročenku  města  Orlová  za rok  2018  s úpravami  dle diskuse

Usnesení  RMO  č.  582/  16.  z 28.8.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.28 Převody  nemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s @ 39 odst. 1 zákona č. 128/2000  sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a to:
1. Prodej pozemku  parc. č. 1132/4 zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. LII. Poruba  u
Orlové

2. Prodej části  pozemku  parc. č. 2873/1 ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca
350 m2  v k. ú. Poruba  u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu  s e) 85 písm. a) zákona č. 128/2000  sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

revokovat

usnesení  zastupitelstva  města  ze dne  18.06.2014,  č. 613/27  ve znění:
,,Zastupitelstvo  města

schvaluje

dle bodu  4

1, prodej pozemku  oarc. č. 1l  32/4 zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. ú. Poruba  u

Orlové panu   a za smluvní  cenu  ve výši  250,-
Kč/m2  + náklady  řízení"
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schválit

dle  bodu  1-  varianta  a)

prodej  pozemku  parc.  č. 11 32/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  19 m2 v k. ú.

Poruba  u Orlové  panu  za smluvní  cenu  ve výši  200,-  Kč/m2,  tj.

celkem  3 800  Kč  + náklady  řízení

dle  bodu  1-  varianta  b)

prodej  pozemku  parc.  č. I1 32/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  19 m2 v k. ú.

Poruba  u Orlové  panu  za smluvní  cenu  ve výši  250,-  Kč/m2,  tj.

celkem  4 750  Kč  + náklady  řízení

dle bodu  2

odkoupení  pozemku  parc.  č. 3720/1  lesní  pozemek  o výměře  4 699  m2  v k. LI. Horní

Lutyně  od společnosti  ALOSTAR  s. r. o. za smluvní  cenu  50 000  Kč  + náklady  řízení

neschválit

dle bodu  2

odkoupení  pozemku  parc.  č. 3720/1  lesní  pozemek  o výměře  I 699  m2 v k. ú. Horní

Lutyně  od společnosti  ALOSTAR  s. r. o. za smluvní  cenu  50 000  Kč  + náklady  řízení

dle  bodu  3

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2873/1  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

350  m2  v k. ú. Poruba  u Orlové  Tělovýchovné  jednotě  Slovanu  Orlová,  z. s. za smluvní

cenu  100  Kč/m2,  tj. celkem  max.  35 000  Kč  + náklady  řízení

Průběh  diskuse:

p. M. Koláček  -  informoval  o jednání  se zástupci  TJ Slovan  a TJ Baník.  Požadovali

půjčku.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že problémy  jsou  na Meteoru  a do problémů  se dostal  TJ Baník,  kdy

vlastníkem  pozemeku  nějaký  zahraniční  úřad  a budova  patří  Asentalu.  Dostali  výpověd'  z

nájmu,  jelikož  budova  je  v dezolátním  stavu.  Požadovali  půjčku.  Zádali  o prodej  pozemku.

Město  má  zájem  pomoci,  ale  půjčka  by byla  komplikovaná.  Vědí,  že pan  «oupil

objekt  bývalých  šaten  Slavoje  a je ochotný  jednat  o prodeji  nebo  pronájmu  této  budovy.

Dalo  by se hrát  na hřišti  za Dakolem.  Tato  možnost  by měla  být  prověřena.

Ing. Bill  -  prověření  by mělo  spíše  zajistit  OMFŠK.

Ing. Matušek,  MBA  -  sdělil,  že půjčku  nedoporučuje.

p. M. Koláček  -  požádali  o půjčku  a nemají  nic  zajištěno.  V pondělí  stáhnou  svou  žádost  o

půjčku.

Starosta  města  navrhl  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

ukládá
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v souladu  s e) 39  odst.  'l zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a to:

1. Prodej  pozemkti  parc. č. "í 1 32/4  zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. ú. Poruba  u
Orlové

2. Prodej  částí  pozemku  parc. č. 2873/1  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca
350 m2 v k. ú. Poruba  u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu  s e) 85 písm.  a) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů

revokovat

usnesení  zastupitelstva  města  ze dne 18.06.2014,  č. 613/27  ve znění:
,,Zastupitelstvo  města
schvaluje
dle bodu  4

'l. prodej  pozemku  parc.  č. 1l  32/4  zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. ú. Poruba  u
Orlové  panu  a za smíuvní  cenu  ve výši  250,-
Kč/m2  + náklady  řízení"

schválit
dle bodu  1-  varianta  b)

prodej  pozemku  parc.  č. 1l  32/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  19 m2 v k. ú.

Poruba  u Orlové  panu  za smluvní  cenu  ve výši  250,-  Kč/m2,  tj.
celkem  4 750 Kč  +  náklady  řízení

neschválit
dle bodu  2

odkoupení  pozemku  parc.  č. 3720/1  lesní  pozemek  o výměře  I 699 m2 v k. ú. Horní
Lutyně  od společnosti  ALOSTAR  s. r. o. za smluvní  cenu  50 000 Kč  + náklady  řízení

dle bodu  3

prodej  části pozernku  parc.  č. 2873/1  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca
350 m2 v k. ú. Poruba  u Orlové  Tělovýchovné  jednotě  Slovanu  Orlová,  z. s. za smluvní
cenu I OO Kč/m2,  tj.  celkem  max. 35 000  Kč  + náklady  řízení

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBÉL:  I (Petr  Koláček)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu  s e;, 39 odst.  'l zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrů,  a

to:

'l. Prodej  pozemku  parc.  č. Il  32/4  zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. ú. Poruba  u

Orlové

2. Prodej  části  pozemku  parc.  č. 2873/1  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

350  m2 v k. ú. Poruba  u Orlové

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s 9 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů

revokovat

usnesení  zastupitelstva  města  ze dne  18.06.2014,  č. 613/27  ve znění:

,,Zastupitelstvo  města  Orlová

schvaluje

dle  bodu  4

'l. prodej  pozemku  parc.  č. 1l  32/4  zastavěná  plocha  o výměře  19 m2 v k. ú. Poruba  u

Orlové  panu   za smluvní  cenu  ve výší  250,-

Kč/m2  + náklady  řízení"

schválit

dle bodu  1

prodej  pozemku  parc.  č. "í 'I 32/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  19 m2 v k. ú.

Poruba  u Orlové  panu  za smluvní  cenu  ve výši  250,-  Kč/m2,  tj.

celkem  4 750  Kč  + náklady  řízení

neschválit

dle bodu  2

odkoupení  pozemku  parc.  č. 3720/1  lesní  pozemek  o výměře  I 699  m2 v k. ú. Horní

Lutyně  od společnosti  ALOSTAR  s. r. o. za smluvní  cenu  50 000  Kč + náklady  řízení

dle  bodu  3

prodej  části  pozemku  parc.  č. 287371 ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

350  m2  v k. ú. Poruba  u Orlové  Tělovýchovné  jednotě  Slovanu  Orlová,  z. s. za smluvní

cenu  I OO Kč/m2,  tj. celkem  max.  35 000  Kč  + náklady  řízení

Usneserí  RMO  č. 583/  16.  z 28.8.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  0

3.29 Petice  za zařazení  celkové  opravy  komunikace  na ul. Václavská  do seznamu  oprav
. na rok 2020

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

petici ve věci  zařazení  opravy  mistni komunikace  na ul. Václavská  v Orlové-Porubě  do seznamu

oprav  komunikaď  a chodníků  na území  města  Orlová  na rok  2020

ukládá

1) odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zařadit  opravu  povrchu  komunikace  na ul. Václavská
v Orlové-Porubě  do návrhu  seznamu  oprav  komunikací  a chodníků  na území  města  Orlová  z důvodu
rekonstrukce  vodovodního  řádu  společností  Severomoravské  vodovody  a kanalizace  a.s. na rok 202L

2) odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  pokračovat  v jednání  se společnosti  Severomoravské
vodovody  a kanalizace  a.s. ve věci  zajištění  opravy  vodovodního  řádu  do roku  2021.

schvaluje

znění  odpovědi  petentůmve  věci,,Petice  za zařazení  celkové  opravy  komunikace  na ul.
Václavská  v Orlové-Porubě  do seznamu  oprav  komunikací  a chodníků  na území  města
Orlová  na rok 2020"

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  SmVak  na komunikaci  provádí  opravy  vodovodního  řádu.  Město  opraví
komunikaci  po ukončení  prací  SmVaku.

Jmenovité  hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  3 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
petíci ve věci zařazení  opravy  místní  komunikace  na ul. Václavská  v Orlové-Porubě  do seznamu

oprav  komunikací  a chodníků  na území města Orlová  na rok 2020

Rada  města  Orlová

ukládá
I ) odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zařadit  opravu  povrchu  komunikace  na ul. Václavská

v Orlové-Porubě  do návrhu  seznamu  oprav  komunikací  a chodníků  na území  města  Orlová  z důvodu

rekonstrukce  vodovodního  řádu společností  Severomoravské  vodovody  a kanalizace  a.s. na rok 202í.

2) odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  pokračovat  v jednárí  se společnosti  Severomoravské

vodovody  a kanalizace  a.s. ve věci  zajištění  opravy  vodovodního  řádu do roku  2021.

Rada  města  Orlová

schvaluje
znění  odpovědi  petentům  ve věci,,Petice  za zařazení  celkové  opravy  komunikace  na ul.

Václavská  v Orlové-Porubě  do seznamu  oprav  komunikací  a chodníků  na území  města

Orlová  na rok 2020"

Usnesení  RMO  č. 584/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

3.30  Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

revokuje

dle bodu  1

Usnesení  rady  města  Orlová  č. 135/4  z 16.01.20'19  ve znění:,,zřízení  věcných  břemen  -

služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za jednorázovou  úhradu  dle sazeb

za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne  16.02.2011  usn.  č. 188/6  a

zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  o hranici  délky  věcného

56



břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č. 2247/58,  a to:

- na části  pozemku  parc.  č. 3399  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Poruba  u

Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2629  zastavěná  plocha  a nádvoří  v k. ú.

Poruba  u Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky

v délce  cca  4 ma vodoměrné  šachty  a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a

údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale  min.  IOOO,-  Kč  + DPH  vše  při

zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m s podmínkou,  že vodovodní  přípojka  povede  pod

komunikaci  ul. Přespolní  protlakem.

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 1 88/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.č.  3399  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  k. LJ.

Poruba  u Orlové  ve  prospěch  panujícího  pozemku  parc.č.  2629  k. LJ. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  26 m a v

právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  ve výši

150,-  Kč/bm,  ale min-  4 000,-  Kč  + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m

dle bodu  2

na části  pozemku  parc,  č. 1072  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LJ. Horní  Lutyně  ve

prospěc5 společnosti CEZ Distibuce, a.s. se sídlem Děčín, Děčín IV - Podmokly, Teplická
878/8,  IC 24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a

údržby  zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  4 bm uloženého  v rámci

stavby,,Orlová,  U Vodojemu  č. parc.  382,  NNv,  NNk"  při zabřemenění  pozemku  v šířce  do

Im  za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  5 000,-  Kč  navýšenou

o platnou  DPH.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

revokuje

dle  bodu  1

Usnesení  rady  města  Orlová  č. 1 35/4  z 16.01.2019  ve znění:,,zřízení  věcných  břemen  -

služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za jednorázovou  úhradu  dle  sazeb

za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne  16.02.2011  usn.  č. 188/6  a

zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  o hranící  délky  věcného

břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č. 2247/58,  a to:

- na části  pozemku  parc.  č. 3399  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Poruba  u

Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2629  zastavěná  plocha  a nádvoří  v k. ú.

Poruba  u Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky

v délce  cca  4 ma  vodoměrné  šachty  a v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a

údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale min.  1 000,-  Kč  + DPH  vše  při

zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 4 m s podmínkou,  že vodovodní  přípojka  povede  pod

komunikaci  ul. Přespolní  protlakem."

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranicí  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.č.  3399  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  k. LI.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.č.  2629  k. ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  26 m a v

právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši

150,-  Kč/bm,  ale  min.  1 000,-  Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do I m

dle  bodu  2

na části  pozemku  parc,  č. 1072  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Horní  Lutyně  ve

prospěch  společnosti  CEZ  Distibuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV -  Podmokly,  Teplická

878/8,  IC 24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a

údržby  zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  4 bm uloženého  v rámci

stavby,,Orlová,  U Vodojemu  č. parc.  382,  NNv,  NNk"  při  zabřemenění  pozemku  v šířce  do

Im  za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  5 000,-  Kč navýšenou

o platnou  DPH.

Usnesení  RMO  č. 585/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  a

Nepřijaté

3.31 LJpravy  rozpočtu  2019  0RJ107  - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 98 - doschválení  částky  (528  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 117 - pojistné  náhrady  (183  tis. Kč)

doporučuje  ZMO

schválit

rozpočtové  opatření  č. 118 - dofinancování  dotace  na provoz  sportovišt'  (3'11 tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 1l  9* - opravy  komunikací  (720  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 120  - pořízení  použité  umělé  ledové  plochy  (1 226  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  vysvětlil  RO č. 98 doschválení  částky  (528  tis. Kč)

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, kolik  by stála  údržba  umělé  ledové  plochy.

Ing. Bill - 50 tís. Kč.

Mgr. Chlubna  -  kolem  ledové  plochy  budou  umístěny  reklamy.

p. M. Koláček  -  doporučil  počkat.  Peníze  budou  potřeba  spíše  na opravy  střechy  hotelu
atd.

Mgr. Chlubna  -  na  místě  máme  8 stánků  a vánoční  strom.

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  navrhl  hlasovat  o pořízení  použité  umělé  ledové  plochy  (1
226 tis. Kč)  samostatně.

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat:

Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 98 - doschválení  částky  (528  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 117 - pojistné  náhrady  (183  tis. Kč)

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválít

rozpočtové  opatření  č. 118  - dofinancování  dotace  na provoz  sportovišt'  (311 tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 119"  - opravy  komunikací  (720  tis. Kč)

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRZEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit

rozpočtové  opatření  č. 120  - pořízení  použité  umělé  ledové  plochy  (1 226  tis. Kč)

Jmenovité  hlasování:

PRO:  5 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Petr  Stuchlík,

Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy.

PROT1:2  (Miroslav  Koláček,  [uboslav  Vršanský)
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ZDRŽEL SE: "l (Mgr. Ing. Kateřina Plintová)

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  5 pro 2 proti 1 zdrželo se (přítomno 8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření č. 98 - doschválení  částky  (528  tis. Kč)

rozpočtové  opatření č. 117  - pojistné  náhrady  (183  tis. Kč)

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit

rozpočtové  opatření č. 118 - dofinancování dotace na provoz  sportovišt'  (311 tis. Kč)
rozpočtové  opatření č. 119"  - opravy  komunikací  (720  tis. Kč)

rozpočtové  opatření č. 120 - pořízení  použité umělé  ledové  plochy  (1 226  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  586/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  @
Nepřijaté

3.32  Žádost  o exhumaci  sociální  urny  a její  vydání  pozůstalým

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost o exhumaci  sociální urny a její vydání pozůstalým  přijatou dne  10.7.2019  dcerou
zesnulého  paní

schvaluje
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exhumaci  sociální  urny  zesnulého

spojených  s exriumací  urny  z hrobu

Průběh  diskuse:

a její  vydání  dceři  zemřelého  paní

po uhrazení  poplatků

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  o exhumaci  sociální  urny  a její  vydání  pozůstalým  přijatou  dne  10.7.2019  dcerou

zesnulého  paní

Rada  města  Orlová

schvaluje

exhumaci  sociální  urny  zesnulého

spojených  s exhumací  urny  z hrobu

a její  vydání  dceří  zemřelého  paní

po uhrazení  poplatků

Usneserí  RMO  č.  587/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  Č

3.33  Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Nepřijaté

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

pronájem  pozemku  parc.č.  124  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú. Orlová  o výměře
155m2,paní  za
účelem  zahrady  za cenu  ve výši 3,- Kč/m2/rok  na dobu  neurčitou.  Celkový  nájem  bude
činit  465,-Kč/rok

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

pronájem  pozemku  parc.č.  124  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LJ. Orlová  o výměře
155m2,paní  za
účelem  zahrady  za cenu  ve výši 3,- Kč/m2/rok  na dobu  neurčitou.  Celkový  nájem  bude
činit  465,-Kč/rok

Průběh  diskuse:

Ing, Bill -  dotázal  se, která  část  parkoviště  před  úřadem  má být uvolněna.

Mgr. Chlubna  -  odpověděl,  první  řada.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o zájemci,  který  má zájem  vybudovat  centrum  pro klienty  s
Alzheimerovou  chorobou.  Zájemci  byla  nabídnuta  budova  bývalé  Zvláštní  školy,  ale o
budovu  neměl  zájem.  Má zájem  o ZUS.  Chce  ohledně  ZUS  jednat  s krajem.
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Usnesení  RMO  č. 588/  16.  z 28.8.2019

usnesení  a

Nepřijaté

3.34  Schválení  výsledků  výběrového  řízeríí  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

. stavební  práce  "Regulace  vlhkosti  na zimním  stadionu",  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Oríová

rozhoduje

ve věci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce  "Regulace  ylhkosti  na zimním

stadíonu"  vybrat  k uzavření  smlouvy  dodavatele  Aír  Technology  s.r.o.,  Cajkovského

4235/47,  695  01 Hodonín,  ICO  25302248,  jehož  nabídka  byla  vyhodnocena  jako

nejvýhodnější  s nabídkovou  cenou  2 394  225,00  Kč bez  DPH  (2 897  012,25  Kč  vč. DPH)

pověřuje

vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  smlouvy  o dílo  na

realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce  "Regulace  vlhkosti  na zimním

stadionu"  s vybraným  dodavatelem  Air  Technology  s.r.o.,  Čajkovského  4235/47,  695  01

Hodonín,  ICO  25302248

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. ffl  -  Regulace  vlhkosti  na zimním  stadionu  vč. PD (1 523  tis. Kč),

navýšení  rozpočtované  akce  z části  neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v

rámci  rozpočtu  ORJ106  -  odboru  rozvoje  a investic

Průběh  dískuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
rozhoduje
ve  věci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce  "Regulace  ylhkosti  na zimním

stadíonu"  vybrat  k uzavření  smlouvy  dodavatele  Air  Technology  s.r.o., Cajkovského
4235/47,  695 01 Hodonín,  ICO  25302248,  jehož  nabídka  byla vyhodnocena  jako
nejvýhodnější  s nabídkovou  cenou  2 394 225,00  Kč  bez DPH (2 897 012,25  Kč  vč.  DPH)

Rada  města  Orlová
pověřuje
vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  smlouvy  o dílo na

realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  prá,ce "Regulace  vlhkosti  na zimním

stadionu"  s vybraným  dodavatelem  Air  Technology  s.r.o., Cajkovského  4235/47,  695 0I
Hodonín,  ICO 25302248

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 111-  Regulace  vlhkosti  na zimním  stadionu  vč. PD (1 523 tis. Kč),
navýšení  rozpočtované  akce  z části  neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v
rámci  rozpočtu  ORJ 106  -  odboru  rozvoje  a investic

Usnesení  RMO č. 589/  16.  z 28.8.2019 Nepřijaté
usnesení  [l

3-35  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na služby  pod
 názvem  "Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"  - Digitální

protipovodňový  plán

Tento  materiál  uvedl: Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  - Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu
financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro zadání  veřejné  malého  rozsahu  na služby  pod
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názvem  "Protípovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"  - Dígítální

protipovodňový  plán  jiným  způsobem  než  elektronickou  aukcí

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  - Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na

služby  pod názvem  "Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová"  -

Digitální  protipovodňový  plán  jiným  způsobem  než elektronickou  aukcí

Usnesení  RMO  č. 590/  16.  z 28.8.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  a

3.36 Úpravy  rozpočtu  roku 2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martína  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO
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schválit

rozpočtové  opatření  č. 112 - Obnova  památníku  padlým  za Těšínsko  na hřbitově  v
O/Městě  (6 000 tis.  Kč),  zařazeni  nové akce  s podporou  dotace  ve výši4  398 tis. Kč  a z
příjmů  nad rámec  rozpočtu  r. 2019  - daňové  výnosy  ORJ I10  - OMFSK  ve výši I 602 tis.
Kč

rozpočtové  opatření  č. 113 - Herní  prvky  v lesoparku  Orlová  (1 300 tis. Kč),  zařazení  nové
akce s podporou  dotace  ve výši 1 210 tis. Kč  a z příjmů  nad rámec  rozpočtu  r. 2019  -
daňové  výnosy  ORJ  110 - OMFSK  ve výši 90 tis. Kč

rozpočtové  opatřeníč.  114 - zařazení  nových  akcí do rozpočtu  r. 2019  v celkové  výši3  100
tis. Kč  (IF) na investiční  akce:
a) PD využití  objektu  kína Vesmír  v O/Lutyni  (800 tis. Kč)
d) PD parkovacího  objektu  a úpravy  okolí  v O/Lutyni  - RC 37 (800 tis. Kč)
c) Modernizace  výtahu  v objektu  "B" Osvobození  čp.  796 v O/Lutyni  (1 500 tis. Kč)

rozpočtové  opatřeníč.  115 - Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová
včetně  PD (16 500  tis. Kč),  rozšíření  rozpočtované  akce o realizaci  objektů  čp.  725
nestátní  denní  zařízení  DUHA, čp. 762 MS Kpt. Jaroše  včetně  navýšení  výdajů  s

podporou dotace ve výš4 7 020 tis. Kč, z příjmů nad rámec rozpočtu r. 2019 - daňové
výnosy  ORJ I10  - OMFSK  ve výši8  580 tis. Kč  a IF ve výši 900 tis. Kč

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
doporučuje  ZMO
schválit
rozpočtové  opatřeníč.  112 - Obnova  památníku  padlým  za Těšínsko  na hřbitově  v

O/Městě  (6 000 tis.  Kč),  zařazení  nové akce  s podporou  dotace  ve výši4  398 tis. Kč  a z

příjmů  nad rámec  rozpočtu  r. 2019 - daňové  výnosy  ORJ 110 - OMFSK  ve výši 1602  tis.
Kč
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rozpočtové  opatření  č. 113 - Herní  prvky  v lesoparku  Orlová  (1 300  tis. Kč),  zařazení  nové

akce  s podporou  dotace  ve výši  1 210  tis. Kč a z příjmů  nad rámec  rozpočtu  r. 2019  -

daňové  výnosy  ORJ4  í 0 - OMFSK  ve výší  90 tis. Kč

rozpočtové  opatření  č. 114 - zařazení  nových  akcí  do  rozpočtu  r. 2019  v celkové  výši3100

tis. Kč  (IF) na investiční  akce:

a) PD využití  objektu  kina  Vesmír  v O/Lutyni  (800  tis. Kč)

d) PD parkovacího  objektu  a úpravy  okolí  v O/Lutyni  - RC 37 (800  tis. Kč)

c) Modernizace  výtahu  v objektu  "B"  Osvobození  čp. 796  v O/Lutyni  (1 500  tis. Kč)

rozpočtové  opatření  č. 115 - Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  Orlová

včetně  PD (16  500  tis. Kč), rozšíření  rozpočtované  akce  o realizaci  objektů  čp. 725

nestátní  denní  zařízení  DUHA,  čp. 762  MS Kpt. Jaroše  včetně  navýšení  výdajů  s

podporou  dotace  ve výši7  020  tis. Kč,  z příjmů  nad rámec  rozpočtu  r. 2019  - daňové

výnosy  ORJ  110  - OMFSK  ve výši8  580  tis. Kč  a IF ve  výši  900  tis. Kč

Usnesení  RMO  Č. 59'1/  16.  z 28.8.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

3.37  Kino  Vesmír  - další  využití  objektu

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

a) informativní  zprávu  o dosavadních  jednáních  pracovní  skupiny  k dalšímu  využití  kina

Vesmír

b) studii  dalšího  využití  objektu  kina  Vesmír  zpracované  dle schválené  varianty  č. 2

odvolává

členy  pracovní  skupiny  pro  řešení  dalšího  využití  kina  Vesmír  ve složení:

předseda:  Ing.  Martina  Szotkowská

tajemník:  Bc. Pavlína  Staniczková

členové:  Mgr.  Pavla  Bjalončíková
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p. Jan  Dostal

p. Alena  Fricová

p. Jarmila  Kukutschová

Ing.  Hana  Juřicová

Ing.  Tomáš  Kuča

Ing.  Petra  Jenčmionková

Ing.  Josef  Klimša

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

a) informativní  zprávu  o dosavadních  jednáních  pracovní  skupiny  k dalšímu  využití  kina
Vesmír

b) studii  dalšího  využití objektu kina  Vesmír  zpracované  dle  schválené  varianty  č. 2

Rada  města  Orlová

odvolává

členy  pracovní  skupiny  pro řešení  dalšího  využití  kina  Vesmír  ve složení:
předseda:  Ing.  Martina  Szotkowská

tajemník:  Bc.  Pavlína  Staniczková

členové:  Mgr.  Pavla  Bjalončíková

p. Jan  Dostal

p. Alena  Fricová

p. Jarmila  Kukutschová

Ing.  Hana  Juřicová

Ing.  Tomáš  Kuča

Ing.  Petra  Jenčmionková

Ing.  Josef  Klimša
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Usnesení  RMO  č.  592/  16.  z 28.8.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.38  0krajová  - žádost  o vybudování  kanalizace

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Oríová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  informativní  zprávu  o žádosti  občanů  o vybudování  kanalízace  na ul.

Okrajové

2. variantu  A - schválit  záměr  vybudování  kanalizace  na ulici  Okrajová

varíantu  B - neschválit  záměr  vybudování  kanalízace  na ulicí  Okrajová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  - vybudování  kanalizace  by bylo  nákladné.  Snažíme  se jít spíše  cestou

domácích  čistíren  odpadních  vod  (např.  něco  jako  kotlíková  dotace).  Doporučil  hlasovat  o

variantě  B) a doporučit  čištění  domovními  čističkami.

Ing. Szotkovská  - město  zpracovává  studii  vody,  která  by mohla  říct,  zda  by tato  oblast

nemohla  být  čištěna  domácími  čistírnami  odpadních  vod nebo  lokální  ČOV.

Mgr.  Chlubna  navrhl  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  B).

Návrh  na usnesení  varianta  B)

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  informativní  zprávu  o žádosti  občanů  o vybudování  kanalizace  na ul.

Okrajové

2. variantu  B - neschválit  záměr  vybudování  kanalizace  na ulici  Okrajová

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít na vědomí  informativní  zprávu  o žádosti  občanů  o vybudování  kanalizace  na ul.
Okrajové

2. variantu B - neschválit  záměr  vybudování  kanalizace  na ulici Okrajová

Usnesení  RMO č. 593/ 16. z 28.8.20'19
usnesení  []

Nepřijaté

3.39 Změna  závazku  ze smlouvy  pa veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
. objektech  města  Orlová  -  ZS Mládí 726, lI. část"

Tento  materiál  uvedl: Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města
Orlová  -  ZS Mládí  726, ll. část"

schvaluje

1. v souladu  s ust. e3 222 odst. 4 zákona  č. 134/2016  sb., o zadávání  veřejných  zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla) na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických
úsporv  objektech  města  Orlová  -ZS  Mládí 726, Il. část"  ve výši 125 218,18  Kč bez  DPH

z toho zúžení předmětu  plnění  činí  - 33 547,51 Kč bez DPH a rozšíření  předmětu  plnění
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číní  91 670,67Kč  bez  DPH

2. uzavření  dodatku  č. 2 ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0233  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  ZŠ Mládí  726, ll. část"

Průběh  dískuse:

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že nepotřebují  žádné  finance  navíc.

Mgr. Ing Plintová  - oznámila  střet  zájmů.

Jmenovité  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní,zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města

Orlová  -  ZS Mládí  726,  lI. část"

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. v souladu s ust. F3 222 odst. 4 zákona č. 1 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla)  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  Orlová  -  ZS Mládí  726, lI. část"  ve výši 125  218,18  Kč  bez DPH

z toho  zúžení  předmětu  plnění  čiríí - 33 547,5'íKč  bez  DPH  a rozšíření  předmětu  plnění

činí  91 670,67Kč  bez DPH

2. uzavření  dodatku  č. 2 ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0233  na akci,,Realízace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  ZŠ Mládí  726, lI. část"

Usnesení  RMO  č. 594/  16.  z 28.8.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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3.40 Vybudování  sportovně  relaxačního  areálu - letní koupaliště  - studie

Tento materiál  uvedl: Ing. Martina Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

zprávu o zpracování  architektonické  studie na rekonstrukci  letního  koupaliště  s limitem
realizačních  nákladů  do 100  mil. Kč  bez  DPH

schvaluje

1. v rámci vypracování  architektonické  studie  na rekonstrukci  letního  koupaliště  navýšení

limitu realizačních  nákladů  stanoveného  usnesením  č. 364/10/'1  ze dne  29.4.20'19  ze IOO
mil. na 12'1 mil Kč  bez  DPH

2. prodloužení  termínu  předání  zpracované  architektonické  studie  společností
Centroprojekt  Group  a.s.  o 2 týdny

pověřuje

Ing. Martinu Szotkowskou  přípravou  Dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo č. 201 9/OR1/S/0226
na Vypracování  architektonické  studie na rekonstrukci  letního  koupaliště  uzavřené  dne
22.5.2019  se společností  CENTROPROJEKT  GROUP  a.s.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  upozornil,  že pan architekt  v materiálu  popisuje,  aby se demolice  řešila

jiným způsobem,  tzn., že je potřeba  si dát pozor, které věci  (např. demolice  atd.) se budou

řešit ještě  navíc. Tzn., kdyby  ve studii nebyla  demolice  zahrnuta  byly by to náklady  navíc.

Členové  rady města  diskutovali  o speciálním  statistickém  zabezpečení  nových nerezových

Ing. Szotkowská  - sdělila,  že minulý  projektant  speciální  zabezpečení  do projektu  zahrnul.
Ing. arch. Sevčík  navrhuje  větší  vanu a statistické  zabezpečení  neřeší.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda kdyby se statistické  zabezpečení  neudělalo  a něco
se stalo,  zda  by pan  projektant  za to nesl  odpovědnost.

Ing. Szotkowská  -  studie  bude podkladem  pro projektování.  Upozornila  na problém  s
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kanalizací,  která  je stará.

Mgr. Chlubna  -  sdělíl,  že v této  chvíli  jen  posouvají  termín  a zvedají  límit  na stavbu.  Když

pan  projektant  studii  pošle,  určitě  bude  přizván  na schůzi  rady  města.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřína  Plíntová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

zprávu  o zpracování  architektonické  studie  na rekonstrukci  letního  koupaliště  s limitem

realizačních  nákladů  do 100  mil. Kč  bez  DPH

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. v rámci  vypracování  architektonické  studie  na rekonstrukci  letního  koupaliště  navýšení

limitu  realizačních  nákladů  stanoveného  usnesením  č. 364/10/1  ze  dne  29.4.2019  ze 100

mil. na 121 mil Kč  bez  DPH

2. prodloužení  termínu  předání  zpracované  architektonické  studie  společností

Centroprojekt  Group  a.s.  o 2 týdny

Rada  města  Orlová

pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou  přípravou  Dodatku  č. 1 ke smlouvě  o dílo  č.  201  9/OR1/S/0226

na Vypracování  architektonické  studie  na rekonstrukci  letního  koupaliště  uzavřené  dne

22.5.20'19  se společností  CENTROPROJEKT  GROUP  a.s.

Usnesení  RMO  č. 595/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  []

Nepřijaté
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3.41 Územní  energetická  koncepce  města  Orlová  2020-2044

Tento materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh na usnesení:

Rada města  Orlová

odvolává

členy  pracovní  skupíny  pro územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  jmenovanou
usnesením  č. 146/4  z 16.1.2019,  kterými  jsou:

1. Ing. Martina  Szotkowská  - vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  a osoba  oprávněná  jednat
ve věci  smlouvy
2. Ing. Radislav  Hájek  - vedoucí  oddělení  životního  prostředí  a osoba  oprávněná  jednat  ve
věcech  technických
3. Bc. Pavlína  Staniczková  - projektový  manažer

4. Ing. Lukáš  Valový  - odbor  správy  a majetku  a hospodářské  správy  - energetik  města
5. Bc. Aleš  Grúber  - odbor  výstavby  a životního  prostředí  - vedoucí  oddělení  územního
plánování  a rozhodování

doporučuje  ZMO

schválit

1. Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  2020-2044

2. Řešení  systému  nakládání  s energií:

VARIANTU  1 - Umírněný  scénář

VARIANTU  2 - Realistický  scénář

VARIANTU  3 - Dekarbonizační  scénář

zrušuje

pracovní  skupinu  pro  Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  - by1 pro  variantu  2 -  Realistický  scénář.
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Ing.  Szotkowská  -  celý  dotační  projekt  bude  zaměřen  na klimatické  dopady.

Mgr. Chlubna  -  navrhl  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  2.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit

1. Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  2020-2044

2. Rešení  systému  nakládání  s energií:

VARIANTU  2 - Realistický  scénář

zrušuje

pracovní  skupinu  pro  Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová

odvolává

členy  pracovní  skupiny  pro  územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  jmenovanou

usnesením  č. 146/4  z 16.1.2019,  kterýmí  jsou:

1. Ing. Martina  Szotkowská  - vedoucí  odboru  rozvoje  ainvestic  a osoba  oprávněná  jednat

ve věci  smlouvy

2. Ing. Radislav  Hájek  - vedoucí  oddělení  životního  prostředí  a osoba  oprávněná  jednat  ve

věcech  technických

3. Bc. Pavlína  Staníczková  - projektový  manažer

4. Ing. Lukáš  Valový  - odbor  správy  a majetku  a hospodářské  správy  - energetik  města

5. Bc. Aleš  Grúber  - odbor  výstavby  a životního  prostředí  - vedoucí  oddělení  územního

plánování  a rozhodování

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřína  Plíntová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBEL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit
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1. Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  2020-2044

2. Řešení  systému  nakládání  s energií:

VARIANTU  2 - Realistický  scénář

Rada města  Orlová
zrušuje
pracovní  skupinu  pro Územní  energetickou  koncepci  města  Orlová

Rada města  Orlová
odvolává
členy  pracovní  skupiny  pro územní  energetickou  koncepci  města  Orlová  jmenovanou
usnesením  č. 146/4  z 16.1.2019,  kterými  jsou:

1. Ing. Martina  Szotkowská  - vedoucí  odboru  rozvoje  a investic  a osoba  oprávněná  jednat
ve věci  smlouvy

2. Ing. Radíslav  Hájek  - vedoucí  oddělení  životního  prostředí  a osoba  oprávněná  jednat  ve
věcech  techníckých
3. Bc. Pavlína  Staniczková  - projektový  manažer
4. Ing. Lukáš  Valový  - odbor  správy  a majetku  a hospodářské  správy  - energetik  města
5. Bc. Aleš  Grúber  - odbor  výstavby  a životního  prostředí  - vedoucí  oddělení  územního
plánování  a rozhodování

Usnesení  RMO  č. 596/ 16. z 28.8.2C)19

usnesení  ě

Nepřijaté

3.42 Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč.  odvodnění  za DKMO  u domů  č.p.  871-  873
. v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl: Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

zrušuje

Usnesení  č. 1944/53  č. 2 ze dne 18.12.2013  ve znění:
2. Rada města  schvaluje

rozhodnutí  o realizaci  investiční  akce  "Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč. odvodnění
za DKMO  u domů  č.p.  871-873  v Orlové-Lutyni"  bude  přijato  až po provedení  rekonstrukce
náměstí  s tím,  že se očekává,  že potřeba  nových  parkovacíchc  míst  nebude  potřeba
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bere  na vědomí

j)  Informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  akce  "Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč.

odvodnění  za DKMO  u domů  č.p.  871 - 873  v Orlové-Lutyni

2) Informaci  o nedostatku  parkovacích  míst  v centru  města i po provedení  rekonstrukce

náměstí

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  "I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1) Informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  akce  "Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč.

odvodnění  za DKMO  u domů  č.p.  87'1 - 873  v Orlové-Lutyni

2) Informaci  o nedostatku  parkovacích  míst  v centru  města i po provedení  rekonstrukce

náměstí

Rada  města  Orlová

zrušuje

část  usnesení  č. 1944/53  ze dne  18.12.2013  ve znění:

,,Rada  města  Orlová  schvaluje

rozhodnutí  o realizaci  investiční  akce  "Rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  vč. odvodnění

za DKMO  u domů  č.p.  871-873  v Orlové-Lutyni"  bude  přijato  až po provedení  rekonstrukce

náměstí  s tím,  že se očekává,  že potřeba  nových  parkovacích  míst  nebude  potřeba"

Usnesení  RMO  č. 597/  16.  z 28.8.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté
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3.43 Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Automatizované
. měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

Tento materiál  uvedl: Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

1.1 Výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého
rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro zadání  veřejné  zakázky  malého
rozsahu,,Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"
přímým  zadáním  než elektronickou  aukcí,  která  je vzhledem  k charakteru  dodávky  méně
vhodná.

1.2 rozpočtové  opatření  č. 121 -Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na

Olmovci,  Orlová-Lutyně  (36 tis. Kč),  navýšení  rozpočtované  akce z části
neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámci  rozpočtu  ORJ 106  -  odboru
rozvoje  a investic

pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo
na realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Automatizované  měření

rychlosti vozidel na ul. N!  Olmovci, Orlová - Lutyně" s dodavatelem RAMET a.s., Letecká
1I10,  686 04 Kunovice,  ICO: 25638891.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr Koláček)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 8 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

'I. Výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého

rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého

rozsahu,,Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"

přímým  zadáním  než  elektronickou  aukcí,  která  je vzhledem  k charakteru  dodávky  méně

vhodná.

2. rozpočtové  opatření  č. 424 -  Automatizované  měření  rychlosti  vozidel  na ul. Na

Olmovci,  Orlová-Lutyně  (36  tis. Kč),  navýšení  rozpočtované  akce  z části

neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámcí  rozpočtu  ORJ4  06 -  odboru

rozvoje  a investic

Rada  města  Orlová

pověřuje

Ing. Martínu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo  na

realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Automatizované  měření  rychlosti

vozidel  na ul. Na Olmovci,  Orlová  - Lutyně"  s dodavatelem  RAMET  a.s.,  Letecká  ffl0,  686

04 Kunovice,  IČO: 25638891.

Průběh  dískuse:

Materiál  3.44.  byl členům  rady  města  předložen  na stůl.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  vyhlásil  k pročtení  materiálu  v 14.10  hod.  přestávku.

V 14.20  hod.  pokračování  schůze  rady  města.

Usnesení  RMO  č. 598/  16.  z 28.8.2019

usnesení  []

Nepřijaté

3.44  Změna  závazku  ze  smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Řešení  statické  dopravy  -

. vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích
míst na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

schvaluje

1. v souladu s ust. 9 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání  veřejných  zakázek,

ve znění pozdějších4 předpisů (dále jen,zákon"), změnu závazku ze smlouvy (ceny díla) na
veřejnou  zakázku,,Rešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul.
Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  ve výši 'l 352108,56  Kč  bez DPH, z toho neprovedené
práce  činí  -  272 531,77  Kč  bez DPH a dodatečné  stavební  práce  činí  1 079 576,79  Kč  bez
DPH,  jedná  se o stavební  objekt  SO 302 -  Vsakovací  objekt.
a

v souladu s ust. fi 222 odst. 6 zákona č. 1 34/20'16 sb., o zadávání  veřejných  zakázek,  ve
znění  pozdějších  př.edpísů  (dále  jen,,zákon"),  změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  díla) na
veřejnou  zakázku,,Rešení  statícké  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul.
Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  ve výši3  346 939 Kč  bez DPH,  jedná  se o stavební  objekt
SO OOI -  Příprava  území

2. uzavření  Dodatku  č. 2 ke smlouvě  o dílo č. 201 9/OR1/S/0307  na akci,,Řešení  statické
dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

3. rozpočtové  opatření  č. 122 -  Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst
na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni  (2 799 tis. Kč),  navýšení  rozpočtované  akce  z příjmu
nezapojené  dotace  a z neproinvestovaných  prostředků  dokončených  akcí  v rámci  rozpočtu
ORJ 'I 06 -  odboru  rozvoje  a investic

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  v rámci přípravy  území  bylo zjištěno,  že skutečný  stav kouřovodů
neodpovídá  podkladům.  Dále bylo  zjištěno,  že výkopová  zemina  je tvořena  nevhodnou
zeminou  k zásypu  objektu.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že se jedná  o dvě  podstatné  věci  a to, že výkopová  zemina  je

tvořena  nevhodnou  zeminou  k zásypu  a zhotovitel  navrhuje  jako  vhodný  zásyp  přírodní
drcené  kamenivo  a betonový  recyklát.  Další  věc  byla, že byl zjištěn  skutečný  stav
kouřovodů.  Citovala  ze Zákona  o zadávání  veřejných  zakázek,  konkrétně  - změna
závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku:
,,(1) Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku
Není-li  dále stanoveno  jinak,  nesmí  zadavatel  umožnit  podstatnou  změnu  závazku  ze
smlouvy  na veřejnou  zakázku  po dobu  jeho  trvání  bez provedení  nového  zadávacího
řízení  podle  tohoto  zákona.

(2) Za podstatnou  změnu  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  se nepovažuje
uplatnění  vyhrazených  změn  závazku  sjednaných  ve smlouvě  na veřejnou  zakázku  na

základě  zadávacích podmínek podle '@ 100 odst. 1.
(3) Podstatnou  změnou  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  je taková  změna
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smluvních  podmínek,  která  by

a) umožnila  účast  jiných  dodavatelů  nebo  by mohla  ovlivnit  výběr  dodavatele  v původním

zadávacím  řízení,  pokud  by  zadávací

podmínky  původního  zadávacího  řízení  odpovídaly  této  změně,

b) měnila  ekonomickou  rovnováhu  závazku  ze smlouvy  ve prospěch  vybraného

dodavatele,  nebo

c) vedla  k významnému  rozšíření  rozsahu  plnění  veřejné  zakázky.

(4) Za podstatnou  změnu  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  se nepovažuje  změna,

která  nemění  celkovou  povahu  veřejné  zakázky  a jejíž  hodnota  je

a) nižší  než  finanční  limit  pro nadlimitní  veřejnou  zakázku  a

b) nižší  než

'I. 'l 0 % původní  hodnoty  závazku,  nebo

2. 15 % původní  hodnoty  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  na stavební  práce,

která  není  koncesí.

Pokud  bude  provedeno  více  změn,  je rozhodný  součet  hodnot  všech  těchto  změn.

(5) Za podstatnou  změnu  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  se nepovažují

dodatečné  stavební  práce,  služby  nebo  dodávky  od dodavatele  původní  veřejné  zakázky,

které  nebyly  zahrnuty  v původním  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,  pokud  jsou

nezbytné  a změna  v osobě  dodavatele

a) není  možná  z ekonomických  anebo  technických  důvodů  spočívajících  zejména  v

požadavcích  na slučitelnost  nebo  interoperabílítu  se stávajícím  zařízením,  službami  nebo

instalacemi  pořízenými  zadavatelem  v původním  zadávacím  řízení,

b) by způsobila  zadavateli  značné  obtíže  nebo  výrazné  zvýšení  nákladů  a

c) hodnota  dodatečných  stavebních  prací,  služeb  nebo  dodávek  nepřekročí  50 % původní

hodnoty  závazku;  pokud  bude  provedeno  více  změn,  je rozhodný  součet  hodnoty  všech

změn  podle  tohoto  odstavce.

(6) Za podstatnou  změnu  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  se nepovažuje  změna,

a) jejíž  potřeba  vznikla  v důsledku  okolností,  které  zadavatel  jednající  s náležitou  péčí

nemohl  předvídat,

b) nemění  celkovou  povahu  veřejné  zakázky  a

c) hodnota  změny  nepřekročí  50 % původní  hodnoty  závazku;  pokud  bude  provedeno  více

změn,  je rozhodný  součet  hodnoty  všech  změn  podle  tohoto  odstavce.

(7) Za podstatnou  změnu  závazku  ze smlouvy  dle  odstavce  3 na veřejnou  zakázku,  jejímž

předmětem  je provedení  stavebních  prací,  se nepovažuje  záměna  jedné  nebo  více

položek  soupisu  stavebních  prací  jednou  nebo  více  položkami,  za předpokladu  že

a) nové  položky  soupisu  stavebních  prací  představují  srovnatelný  druh  materiálu  nebo

prací  ve  vztahu  k nahrazovaným  položkám,

b) cena  materiálu  nebo  prací  podle  nových  položek  soupisu  stavebních  prací  je ve vztahu

k nahrazovaným  položkám  stejná  nebo  nižší,

c) materiál  nebo  práce  podle  nových  položek  soupisu  stavebních  prací  jsou  ve vztahu  k

nahrazovaným  položkám  kvalitativně  stejné  nebo  vyšší  a

d) zadavatel  vyhotoví  o každé  jednotlivé  záměně  přehled  obsahující  nové  položky  soupisu

stavebních  prací  s vymezením  položek  v původním  soupisu  stavebních  prací,  které  jsou

takto  nahrazovány,  spolu  s podrobným  a srozumítelným  odůvodněním  srovnatelnosti

materiálu  nebo  prací  podle  písmene  a) a stejné  nebo  vyšší  kvality  podle  písmene  c).

(8) V případě  postupu  podle  odstavce  5 nebo  6 je zadavatel  povinen  do 30 dnů  od změny

závazku  odeslat  oznámení  o změně  závazku  k uveřejnění  způsobem  podle  q 212.

(9) Pro  účely  výpočtu  hodnoty  změny  nebo  cenového  nárůstu  se původní  hodnotou

závazku  rozumí  cena  sjednaná  ve smlouvě  na veřejnou  zakázku  upravená  v souladu  s
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ustanoveními o změně  ceny,  obsahuje-li  smlouva  na veřejnou  zakázku  taková  ustanovení.

Celkový  cenový  nárůst  související  se změnami  podle  odstavců  5 a 6 při odečtení

stavebních  prací,  služeb  nebo  dodávek,  které  nebyly  s ohledem  na tyto  změny

realizovány,  nepřesáhne  30 % původní  hodnoty  závazku.

(10)  Podstatnou  změnou  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  je také  nahrazení
dodavatele  jiným  dodavatelem.

Nahrazení  dodavatele  jiným  dodavatelem  je však  možné

a) v případě  uplatnění  vyhrazených  změn  závazku  sjednaných  ve smlouvě  na veřejnou
zakázku  na základě  zadávacích  podmínek  podle  q 100  odst.  2, nebo

b) pokud  změna  v osobě  dodavatele je důsledkem  právního  nástupnictví  v souvislosti  s

přeměnou  dodavatele, jeho  smrtí nebo  převodem  jeho  závodu,  popřípadě  části  závodu,  a

nový  dodavatel  splňuje  kritéria  kvalifikace  stanovená  v zadávací  dokumentaci
původního  zadávacího  řízení."  Konec  citace.

Ing.  Szotkowská  sdělila  další  možnosti  a to, že se práce  zastaví  a provede  výběrové  řízení

na vícepráce  nebo  ukončí  smlouva  a začne  se přeprojektovávat.  Dále  sdělila,  že pokud  se

při  pokračování  prací  narazí  na něco  jiného,  mohou  se do měsíce  dostat  do stejné  situace.

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích
míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. v souladu s ust. @ 222 odst. 4 zákona č. 134/2016  sb., o zadávání  veřejných  zakázek,

ve znění pozdějšíct4 předpisů (dále jen,,zákon"), změnu závazku ze smlouvy (ceny díla) na
veřejnou  zakázku,,Rešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul.

Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  ve výši  1 352108,56  Kč  bez  DPH,  z toho  neprovedené

práce  činí  -  272 531,77  Kč  bez  DPH  a dodatečné  stavební  práce  činí  1 079  576,79  Kč  bez
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DPH,  jedná  se o stavební  objekt  SO 302  -  Vsakovací  objekt.
a

v souladu s ust. fi 222 odst. 6 zákona č. I 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek, ve
znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen,,zákon"),  změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  díla)  na
veřejnou  zakázku,,Rešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul.
Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  ve výši 3 346 939 Kč  bez  DPH,  jedná  se o stavební  objekt
SO OO1-  Příprava  území

2. uzavření  Dodatku  č. 2 ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0307  na akci Řešení  statické
dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

3. rozpočtové  opatření  č. 122  -  Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst
na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni  (2 799  tis. Kč),  navýšení  rozpočtované  akce  z příjmu
nezapojené  dotace  a z neproinvestovaných  prostředků  dokončených  akcí  v rámci  rozpočtu
ORJ 106  -  odboru  rozvoje  a investic

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  poděkoval  Ing. Szotkowské  za urychlené  zpracování  náročného
materiálu.

Ing. Szotkowská  - informovala,  že na náměstí  se byly  podívat  tři firmy.

Usnesení  RMO  č.  599/  "16. z 28.8.2019

usneserÍ  0

Nepřijaté

Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy
J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R.
Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  zpracování  materiálu  pro Zastupitelstvo  města  Orlová
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Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  rada  města  se  tímto  již  zabývaía.  Úředníci  podání  vyhodnotili  jako  petici,
ale  petice  to nebyla.  Občanská  iniciativa  shromáždila  určitý  počet  podpisů  a podání
občanské  iniciativy  musí  být projednáno  na ZMO  do 90 dnů od jeho  podání.

Ing. Matušek,  MBA  -  podání  bylo  vyhodnoceno  právním  odborem  jako  petice,  ale petice  to
nebyla.  Bylo  to podání  občanské  iníciatívy,  kde byly  přiloženy  podpisové  archy.  ZMO  se
musí  podáním  zabývat  v případě,  že je podepsáno  více  než 0,5 % občanů.  K podání  bylo
přiloženo  cca 800 podpisů,  kdy  bylo  ověřeno,  že 200  podpisů  bylo  pravoplatných.  Z tohoto
důvodu  se záležitost  řeší  jako  podání  občanů.

Mgr. Chlubna  - doporučíl  příjmout  usnesení  ve znění:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R.
Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

ukládá
tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  zpracování  materiálu  na 7. zasedání  Zastupitelstva  města
Orlová  konané  dne  16.9.2019

Jmenovité  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  "í (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasovám:  8 8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí
Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R.
Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová
ukládá
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tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  zpracování  materiálu  pro 7. zasedání  Zastupitelstva  města

Orlová  konané  dne  í6.9.2019

Usnesení  RMO  č. 600/  16.  z 28.8.20'19

usnesenÍ  [I

Nepřijaté

Informace  o závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a školství  -  zrušení  části

usnesenÍ

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zrušuje

Varianta  A)

v souladu s ustanoveními '@ 102 odst. 3 a fi 110 odst. 5 zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a čl.  1 odst.  2 Směrnice  č. 1/2017  -  Postup

při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovanýqh  z rozpočtu  města  Orlová,

na návrh  tajemníka  úřadu,  po dodatečné  informaci  AK  (Mgr.  Ríčka)  na upřesnění  dříve

sdělených  údajů:

465/'13  ze dne  12.6.20'19  ve znění:část  usnesení  Rady  města  Orlová  č.

,,Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi

Rada  města

uděluje

výjimku  ze směrnice  č. 1/20'17  Postup

financovaných  z rozpočtu  města  Orloi

rozsahu u AK - JUDr. Pavel Ríčka, fi
Chrástková)"

úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly

Orlová

rozhoduje

o zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  financované  z rozpočtu  města  Orlová  na

zajíštění  externího  právního  stanoviska  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a

školství  zhotoviteli:

fSJ.ázev subjektu:  Advokáti-Říčka  s.r.o.

ICO:  018'12912
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Spisová  značka:  C 211862  vedená  u Městského  soudu  v Praze

Sídlo: LitevskáJ I 74/8, Vršovice, 1 0Q,QO E?,$ 10

zrušuje

Varianta  B)

v souladu s ustanoveními fi 102 odst. 3 a F3 14 0 odst. 5 zákona  č. I 28/2000  sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a čl. 1 odst. 2 Směrnice  č. 1/2017  -  Postup
při realizací  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová,
na návrh  tajemníka  úřadu,  po dodatečné  informaci  AK (Mgr. Ríčka)  na upřesnění  dříve
sdělených  údajů:

část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 465/13  ze dne 12.6.2019  ve znění:
Rada města  Orlová

ukládá
tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly
Rada města  Orlová
uděluje
výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu
financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl. 1 odst. 2 a souhlasí  se zadáním  zakázky
malého  rozsahu  u AK -  JUDr. Pavel Říčka,  (Mgr. Kristina
Chrástková)"

ukládá a ilrl  4m

tajemníkovi  úřadu  dořešit  opatření  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a
školství  a o výsledku  řešení  informovat  Radu města  Orlová  do 20.11.2019

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek  -  sdělil,  že z důvodu  nesrovnalostí  adresy  advokátní  kanceláře  byl zaslán

advokátní  kanceláři  e-mail  ohledně  doplnění  informací.  Advokátní  kancelář  dodatečné
ínformace  ohledně  adresy  zaslala.  Dále uvedl,  že připravil  návrh na revokaci  usneseni  ve

dvou variantách.  Obě  varianty  vysvětlil.
Návrh na usnesení
Rada  města  Orlová

v souladu s ustanoveními E3 102 odst. 3 a E3 110 odst. 5 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a čl. I odst. 2 Směrnice  č. 1/2017  -  Postup
při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová,
na návrh  tajemníka  úřadu,  po dodatečné  informaci  AK (Mgr. Ríčka)  na upřesnění  dříve
sdělených  údajů:
Varianta  A)
1. zrušuje
část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 465/13  ze dne 12.6.2019  ve znění:

,,Rada města  Orlová
uděluje
výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu
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financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl. "I

malého  rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Ríčka,  l

Chrástková)"

2. rozhoduje

odst.  2 a souhlasí  se zadáním  zakázky
(rl/lgr. Kristina

o zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  financované  z rozpočtu  města  Orlová  na

zajištění  externího  právního  stanoviska  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a

školství  zhotovítelí:

Název  subjektu:  Advokáti-Říčka  s.r.o.

ICO: 01812912

Spisová  značka:  C 211862  vedená  u Městského  soudu  v Praze

Sídlo:  Litevská  1l  74/8,  Vršovice,  100  00 Praha  IO

Varianta  B)

Rada  města  Orlová

zrušuje

část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 465/13  ze dne 12.6.2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zajístit  co nejdříve  externí  právní  stanovísko  k závěru  kontroly

Rada  města  Orlová

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlo.vá  čl. 1 odst.  2 a souhasí  se zadáním  zakázky

malého  rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Ríčka,  (Mgr. Kristina

Chrástková)

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  dořešit  opatření  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a

školství  a o výsledku  řešení  informovat  Radu  města  Orlová  do 20.11.2019

Členové  rady  města  o variantách  diskutovali.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  B).

Návrh  na usnesení

Varianta  B)

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovenímí Fffi 102 odst. 3 a @ IIO odst. 5 zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a čl. I odst.  2 Směrnice  č. 1/2017  -  Postup

při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová,

na návrh  tajemníka  úřadu,  po dodatečné  informaci  AK  (Mgr. Ríčka)  na upřesnění  dříve

sdělených  údajů:

zrušuje

část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 465/13  ze dne 12.6.2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly

Rada  města  Orlová
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uděluje

výjímku  ze směrnice  č. 1/20'17  Postup  při  realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl.

malého  rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Ríčka,

Chrástková)"

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  dořešit  opatření  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a

školství  a o výsledku  řešení  informovat  Radu  města  Orlová  do 20.11.2019

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanoveními fi 4 02 odst. 3 a @ 110 odst. 5 zákona č. I 28/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a čl. I odst.  2 Směrnice  č. 1/2017  -  Postup

při realizaci veřejných zakázek malého rozsahu financovaný3h z rozpočtu města Orlová,
na návrh  tajemníka  úřadu,  po dodatečné  ínformaci  AK  (Mgr.  Ríčka)  na upřesnění  dříve

sdělených  údajů:

zrušuje

část  usnesení  Rady  města  Orlová  č. 465/13  ze dne  12.6.2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zajistit  co nejdříve  externí  právní  stanovisko  k závěru  kontroly

Rada  města  Orlová

uděluje

výjimku

financov

malého

Chrástková)"  -

ze  směrnice  č. 1/2C)17  Postup  při  realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

íaných  z rozpočtu  města  Orlová  čl.  1 o t lasí  se zadáním  zakázky

rozsahu  u AK  -  JUDr.  Pavel  Ríčka,  (Mgr.  Kristina

Rada  města  Orlová
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ukládá

tajemníkovi  úřadu  dořešit  opatření  k závěru  kontroly  na odboru  městských  financí  a

školství  a o výsledku  řešení  informovat  Radu  města  Orlová  do 20.11.2019

. = JQ!

Usnesení  RMO  č.  601/  16.  z 28.8.2019

usnesení  č

Nepřijaté

Žádost  o finanční  příspěvek  na akci,,Den  železnice  201  9"

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  o finanční  příspěvek  na akci,,Den  železnice  201  9"

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  k žádosti  připravení  materiálu  na příští  schůzi  Rady  města

Orlová  11.9.2019

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  ínformoval  o žádosti  o finanční  příspěvek  na akci,,Den  železnice  201  9"

Ing. Matušek,  MBA  -  doporučil  k žádost  přijmout  následující  návrh  na usnesení:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  o finanční  příspěvek  na akci,,Den  železnice  204  9"

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  k žádosti  připravení  materiálu  na příští  schůzi  Rady  města

Orlová  11.9.2019

Starosta měste'  ÍMďř. Chlubna nechal o návr;u! na usnesení hlasovat.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr. Ing.
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Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  o finanční  příspěvek  na akci,,Den  železnice  201 9"

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  k žádosti  připravení  materiálu  na příští schůzi  Rady  města
Orlová  11.9.2019

usneserí  RMO  č.

usnesení  Č

z 28.8.20'19 Nepřijaté

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o průběhu  zahraničních  pracovních  cest  do měst  Crikvenica  a
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Czechowice-Dzíedzíce.

Mgr. Cibulková  -  ínformovala,  že koncem  září  nebo  začátkem  října  přijedou  na vlastní

náklady  do města  Orlová  zástupci  města  Crikvenica.  Zástupci  přivezou  srdce  na focení,

které  bude  přenosné  a sazeníce  rostlin,  které  mají  ve městě  Orlová  zájem  zastadit  Mají

zájem  navštívit  SMO.

Mgr.  Chlubna  - informoval,  že stále  se jedná  o ZUŠ,  zítra  bude  probíhat  jednání  ohledně

vlakotramvaje.

Bc. Kubalová  -  informovala  o průběhu  setkání  s redaktorem  MF  Mladá  Dnes.  Hovořilo  se

o pořadí  měst  a obcí  z Moravskoslezského  kraje  v republikovém  řebříčku  Indexu  kvality

života  2019,  konkrétně  o umístění  města  Orlová.  Starosta  města  Mgr.  Chlubna  na

umístění  Orlové  reagoval  dopisem,  na který  byly  kladné  ohlasy.  Dále  sdělila,  že došlo  ke

schválení  bezdopalatkových  zón.

Členové  rady  města  diskutovali  o umístění  města  Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro protí zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

p. Stuchlík  -  dotázal  se na podnět  osadního  výboru  -  řešení  dopadových  ploch  na

dětském  hřišti  v Zimném  dole.

Bc. Kubalová  -  bylo  odpovězeno.

Mgr.  Chlubna  -  přislíbil  dořešení  dopadových  ploch  na dětském  hřišti.

Ing. Dendis  -  dotázal  se na zájemce,  který  má zájem  o ZUŠ.

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o zájemci,  který  má zájem  vybudovat  centrum  pro klienty  s

Alzheimerovou  chorobou.  Zájemci  byl nabídnut  objekt  bývalé  Zvláštní  školy.  Zájemce  o

tuto  budovu  neměl  zájem,  má  zájem  o ZUS.  Ohledně  ZLlS  má  zájem  jednat  s krajem.  Mgr.

Cíbulková-informovala,  že media  trenínk  se uskuteční  11.9.2019  v odpoledních

hodinách.  Informovala  o návrzích  loga  města,  kdy  Komise  pro  media  vybrala  z 22

zaslaných  návrhů  6 návrhů.  Návrhy  budou  autorům  zaslány  k dopracování,  tak  aby  do

konce  září  předložili  hotové  návrhy.  Občané  budou  o logu  města  rozhodovat  v říjnu  2019.

V 15.55  hod.  odešel  ze schůze  rady  města  starosta  města  Mgr. Chlubna.

Bc. Kubalová-informovala,  že 12.9.  20'19  se uskuteční  Setkání  s podnikateli.
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Mgr. Cibulková  -  ínformovala,  že 3.9.20'19  proběhne  před  DKMO  akce,,Antikvariát  pod
širým  nebem".  Na prodej  se nasbíralo  3 000 knih.  Výtěžek  z prodeje  knih  bude  použit  na
nákup  skákacího  hradu  apod.

Závěr:

V 16.00  hod.  ukončil  místostarosta  města  pan Miroslav  Koláček  16. schůzi  Rady  města
Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápísu:

Schůze  rady  ukončena  v 16.00  hod.

Datum  zpracování:  2.  9.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  Roman  Owczarzy

Mgr. Miroslav  Chlubna
starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček
místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA
-*I*.

Zápis  ze17.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  11.9.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miro:slav  Chlubna,  Miroslav  Koíáček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Mgr. Ing. Kateřína  Plintová

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materíálu:  běžný  - ústně

2.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.1.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  TAJ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ103  - tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.3.  TAJ  - Termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  a zasedání  Zastupítelstva  města

Orlová  pro  rok  2020

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.4.  OMFŠK  - Žádost  o poskytnutí  neinvestiční  účelové  dotace  spolku  Benjamín

Orlová,  z.s.

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFšK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.5.  OMFŠK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.6.  OWaŽlJ  - Prodej  a likvidace  majetku  města  Orlová  v souladu  se Směrnicí

č. 3/2019  "Vedení  agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"

Předkladatel:  Mgr.  Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského

úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.7.  Žádost  Českých  drah,  a.s.,  o finanční  příspěvek  na oslavy  Regionálního  dne

železníce  2019

Předkladatel:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  KS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.8.  OSMHS  - Pronájem  pavilonu,,l"  na ulící Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyní

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.9.  OSMHS  - Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulíci Slezské  v

Orlové-Porubě
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Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.10.  OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.11. OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.12.  OSMHS  - Úpravy  rozpočtu  20'í  9 0RJ  107  - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.13.  ORI  - Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144  -
NET  OFFICE"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.14.  Stanovení  platu  Mgr. Jarmile  Berné  ředitelce  Domova  Vesna,  příspěvková
organizace

Předkladatel:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3. Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

3.1. Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní
umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace

Předkladatel:

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ,
s.r.o.

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.3.  ,,PD Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  931,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v
ochranném  pásmu  vodního  díla  SmVak,  a.s.

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.4. Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických
úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORl

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.5.  Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3



3.6.  Informace  o situaci  v Domově  Vesna

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4.  Organizační  a různé

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém

období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č. 602/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Míroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněním  bodů:

3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.

R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.

3.3.,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,

Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu

vodního  dila  SmVak,  a.s.

3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v

objektu  ZŠ U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

3.5. Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

3.6. Informace  o situaci  v Domově  Vesna
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Průběh  diskuse:

17.  schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.  Navrhl,
aby  se  schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:
3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.
R. Míši,  Oríová,  příspěvkové  organizace
3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.
3.3.  ,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  9:31,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla  SmVak,  a.s.
3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
objektu  ZS  U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"
3.5.  Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí
3.6.  Informace  o situaci  v Domově  Vesna
Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  žádné  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta  města
Mgr.  Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr.  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

program  17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019  ve znění  dle pozvánky  s
doplněním  bodů:

3.1.  Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J.
R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

3.2.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

3.3.  ,,PD  Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p. 931,
Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla  SmVak,  a.s.

3.4.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
objektu  ZŠ U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"
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3.5. Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

3.6. Informace  o situaci  v Domově  Vesna

Usnesení  RMO  č. 603/'17.  z 11.9.20'19

usnesenÍ  []

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.20'í9

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápísu  17.  schůze  Rady  města

Orlové  Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,

Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: I (Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová)

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  I  zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 17.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  11.09.2019
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Mgr. Ing Kateřinu  Plintovou

Llsnesení  RMO  č.  604/'1  7. z 1 1.9.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  č

2.1.  Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 11.09.2019

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík  -  dotaz  k vodní  ploše  u restaurace  Koliba.

Ing, Matušek, MBA - informoval, že proběhlo mechanické čištění vodní p5ochy hasiči. V
současné  době  byla nasazena  do vody  bakterie.  Doplnil,  že se spojili  s VSB  a vysoká
škola  se bude  v rámci  zadání  bakalářských  nebo  diplomových  prací  snažit  navrhnout,  jak
situaci  řešit.

Mgr. Chlubna-informoval,  že oficiální  otevření  hotelu  proběhne  3.10.2019.  Restaurace  v
hotelu  bude  pouze  na objednávku.  Místo  vinárny  má nájemce  zájem  udělat  hudební  klub.
Dále  informoval  o pozvání  profesionálních  hasičů  na prohlídku  budovy  Hasičského
záchranného  sboru  Moravskoslezského  kraje  -  Pobočná  stanice  Orlová  termín  bude
upřesněn.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (Petr  Koláček)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 11.09.2019

Usnesení  RMO  č.  605t17.  z 11.9.20'19

usnesení  a

NepřÍjaté

2.2.  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 123:

a) přijetí  příspěvku  na výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně

prospěšných  prací  (670  tis. Kč)

b) výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně  prospěšných  prací

dle  zákoníků  práce  z rozpočtové  rezervy  města  (145  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  doplnil,  že příspěvek  na výdaje  nestačí.  Město  doplácí  na OOPP.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 123:

a) přijetí příspěvku  na výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně
prospěšných  prací  (670  tis. Kč)

b) výdaje  spojené  s vytvořením  pracovních  příležitostí  v rámci  veřejně  prospěšných  prací
dle zákoníků  práce  z rozpočtové  rezervy  města  (145  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  606/'17.  z 11.9.2C)19

usnesenÍ  0

Nepřijaté

2.3. Termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  a zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  pro rok
2020

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

termíny  schůzí  Rady města  Orlová  v roce 2020

doporučuje  ZMO

1. vzít na vědomí  termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce  2020

2. schválit  termíny  zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  v roce  2020

Průběh  diskuse:
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p. Stuchlík  -  dotázal  se, zda  si bude  na ZMO  možné  objednat  oběd.

p. Koláček  -  možnost  objednání  obědů  bylo  projednáno  s ředitelkou  DKMO,  kdy  paní

ředitelka  navrhla,  že by mohli  jeden  druh  jídla  navařit.

Bc. Kubalová  - paní  ředítelka  navrhla,  že by mohlí  jeden  druh  jídla  navařit.  Cena  obědu  by

byla  cca  120  Kč.

Mgr.  Chlubna  -  oběd  by si platil  každý  zastupitel  sám.

Členové  RMO  doporučílí  možnost  objednávky  obědů  projednat.

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI-  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce 2020

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

1. vzít  na vědomí  termíny  schůzí  Rady  města  Orlová  v roce  2020

2. schválit  termíny  zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  v roce  2020

Usnesení  RMO  č. 607/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.4. Žádost  o poskytnutí  neinvestiční  účelové  dotace  spolku  Benjamín  Orlová,  z.s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

1.1.  poskytnutí účelové  neinvestiční  dotace pro  Benjamín  Orlová,  z.s.,  IČO:  02506645,  na
podporu  projektů  pro  děti  a mládež  v celkové  výši  11 500  Kč,

1.2.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Benjamínem  Orlová,  z.s.,  IČO:  02506645.

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  Komise  pro  školství,  děti  a mládež  doporučila  RMO  dotaci  schválit.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0  proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu  s 8) 102  odst.  3 zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném
znění

1.1.  poskytnutí účelové  neinvestiční  dotace pro  Benjamín  Orlová,  z.s.,  IČO:  02506645,  na
podporu  projektů  pro  děti  a mládež  v celkové  výši  I1 500  Kč,
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1.2.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Benjamínem  Orlová,  z.s.,  IČO:  02506645.

Usnesení  RMO  Č.  608/'17.  z 11.9.20'19

usnesení  0

Nepřijaté

2.5.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiá!  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrti  na íisnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25 809  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  -  na dnešní  schůzi  RMO  se budou  schvalovat  další  úpravy  rozpočtu,  které

stav  rezerv  ovlivní.  Aktuální  stav  fin. rezerv  bude  předložen  na ZMO.  Rezerva  města na

opravy  komunikací  je ještě  6 mil.  Kč,  ale rezerva  je vázána  na příjmy  a příjmy  se neplní.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI.  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25  809  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  609/17.  z 11.9.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.6.  Prodej  a likvidace  majetku  města  Orlová  v souladu  se Směrnicí  č. 3/20'19  "Vedení
agendy  ztrát  a nálezů  Městským  úřadem  Orlová"

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Sílvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a

živnostenského  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

v souladu s F3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
Znění

s prodejem  majetku,  a to dětské  koloběžky  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,

kterou  po uplynutí  Ihůty  pro  vydání  vlastníkovi  dle  zákona  č. 89/20a'12, občanský  zákoník,  v
platném  znění,  nabylo  město  Orlová

schvaluje

jediného  zájemce  o koupi  níže  uvedeného  majetku:

Dětská  koloběžka  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,  a to

p. Jolanu  Pláškovou.

schvaluje
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navržený  způsob  likvidace  jízdních  kol, dívčích  bruslí  a majetku  uvedeného  v příloze  č. 1.

Průběh  diskuse:

p. Vršanský  -  doporučíl  udělat  vždy  dva  kola  prodeje.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRZEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

s prodejem  majetku,  a to dětské  koloběžky  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,

kterou  po uplynutí  Ihůty  pro  vydání  vlastníkovi  dle  zákona  č. 89/2012,  občanský  zákoník,  v

platném  znění,  nabylo  město  Orlová

Rada  města  Orlová

schvaluje

jediného  zájemce  o koupi  níže  uvedeného  majetku:

Dětská  koloběžka  červené  barvy  zn. SEDCO,  číslo  82/2016,  a to

Ing.  Jolanu  Pláškovou.

Rada  města  Orlová

schvaluje

navržený  způsob  likvidace  jízdních  kol, dívčích  bruslí  a majetku  uvedeného  v příloze  č. 1.

Usneserí  RMO  č, 610/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  [I

2.7.  Žádost Českých  drah,  a.s.,  o finanční  příspěvek  na oslavy  Regionálního  dne
železnice  2019

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  vedoucí  KS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ust. @ 102, odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve
znění  pozdějších  předpisů

smlouvu  o reklamní  spolupráci  a propagaci  při oslavách  Regionálního  dne  železnice  2019.

ukládá

kanceláři  starosty  zajistit  předání  znaku  města  Orlová  Českým  dráhám,  a. s. v elektronické
podobě  k účelu  stanovenému  ve smlouvě.

stanoví

vykonatelnost  rozhodnutí  tohoto  usneseqí  momentem  doručení  kopie  platné  plné  moci

osoby  oprávněné  k podpisu  smlouvy  za Ceské  dráhy,  a.s.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že stále  nebyla  doručena  kopie  platné  plné  moci  osoby  oprávněné  k

podpisu  smlouvy  a proto  do návrhu  na usnesení  bylo  uvedeno,  že RMO  stanoví

vykonavatelnost  rozhodnutí  tohoto  usnesení  momentem  doručení  plné  moci.

Bc. Kubalová  -  sdělila,  že vlak  vyjíždí  z Bohumína,  vlak  Orlovou  projíždí.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  pro  příště  projednat,  zda  by vlak  nemohl  v Orlové  zastavit.  Zadal

úkol  Mgr.  Cibulkové,  aby  zjistila  o vlaku  podrobnější  informace  a informace  zveřejnila.
Následně  starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I ([uboslav  Vršanský)
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CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  t'íasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ust. 83 102, odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve
znění  pozdějších  předpisů

schvaluje

smlouvu  o reklamní  spoluprácí  a propagací  při oslavách  Regionálního  dne  železnice  2019.

Rada  města  Orlová

ukládá

kanceláří  starosty  zajistít  předání  znaku  města  Orlová  Českým  dráhám,  a. s. v elektronické

podobě  k účelu  stanovenému  ve smlouvě.

Rada  města  Orlová

stanoví

vykonatelnost  rozhodnutí  tohoto  usnesení  momentem  doručení  kopie  platné  plné  moci

osoby  oprávněné  k podpisu  smlouvy  za Ceské  dráhy,  a.s.

Usnesení  RMO  č. 611/17.  z 1'1.9.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.8.  Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Mílan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

varianta  ač

1.1.  pronájem  pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici  Polní  č. p.
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963 v Orlové-Lutyní  Ústavu  Pohoda,  z. ú., Se sídlem  Svojsíkova  2087, 737 01 Český
Těšín,  ICO: 03406083,  za účelem  zřízení  kuchyně,  a to s účinností  od 01.01.2020  na dobu
neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 320,21 Kč/m2/rok  + zálohy  na energie  (vyúčtovatelné)  +

každoroční  navýšení  o míru inflace,  včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku

měsíčního  nájmu

1.2.  prominutí  úhrady  nájmu  za období  od 01.10.2019  do 31.12.2019  za pronájem

pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici Polní č. p. 963 v Orlové-Lutyni
Ústavu  Pohoda,  z. ú., se sídlem  Svojsíkova  2087,  737 0I Ceský  Těšín,  ICO: 03406083,
za účelem  zřízení  kuchyně,  a to z dčívodu  3 měsíční  Ihůty,  kterou  potřebuje  na vybavení
kuchyně  stroji  a zařízeními  nutnými  k provozu  kuchyně

varianta  bč

pronájem  pavilonu,,l"  o celkové  podlahové  ploše  374,75  m2 na ulici Polní č. p. 963
v Orlové-Lutyni  Ústavu  Pohoda,  z. ú., se sídlem  Svojsíkova  2087,  737 01 Český  Těšín,
ICO: 03406083,  za účelem  zřízení  kuchyně,  a to s účinností  od 0'1.10.2019  na dobu
neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 320,21 Kč/m2/rok  + zálohy  na energie  (vyúčtovatelné)  +

každoroční  navýšení  o míru inflace,  včetně  peněžité  jistoty  (kauce)  ve výši2  násobku
měsíčního  nájmu

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  podal  protinávrh  na odložení  materiálu  do doby  vyřešení  žádosti  o
odkoupení  celého  objektu  č.p.  963 na ul. Polní  v Orlové-Lutyni.  Informoval  o zájemci,  který
má zájem  koupit  celý  objekt  bývalé  zvláštní  školy  do prosince  2019.  V současné  době
máme  v objektu  nájemce,  kterým  bude  muset  být zaslána  výpověd'  z nájmu.  Problémem
je, že Ihůta  výpovědi  je 6 měsíců.

Ing. Bill -  podle nového  občanského  zákoníku  nájem  přechází  na nového  vlastníka.  Město
podá výpověd'  z nájmu,  s tím, že objekt  bude prodán  v průběhu  prosince  a následně  od
1.1.2020  by nájem  běžel  novému  vlastníkovi  objektu.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že zájemce  byl upozorněn,  že v objektu  nesmí  být sociální  byty  a
město  neposkytne  žádné  dotace.  Dále starosta  uvedl,  že bude  vypracován  nový  znalecký
posudek.  Zpracování  znaleckého  posudku  uhradí  zájemce  a znalce  bude  vybírat  město.
Zájemce  nabízí, že by část  ceny  za objekt  zaplatili  službami  pro občany  města.  To je ale

pro město  nereálné.  Dále musí být zjištěna  obsazenost  tělocvičen  ve městě  a to z důvodu,
zda objekt  prodat  s tělocvičnou  nebo bez tělocvičny.  Úkol ohledně  zjištění  vytíženosti
tělocvičen  ve městě  byl zadán  Ing. Slavíkové.  Znalecký  posudek  bude  vypracován  s

tělocvičnou  i bez tělocvičny.  Nájemcům  budou  poskytnuty  náhradní  prostory.  Problém
nastal  u Tanečního  Klubu  Kmit, pro který  nemáme  vhodné  prostory,  vhodné  prostory  se
hledají.

Následně  proběhla  diskuse,  kde se hovořilo  ohledně  odkupu  squashe  a dále  o nutných
opravách  majetku  města,  které budou  muset  být provedeny.

Ing. Bill -  upozornil,  že zájemce  o pronájem  si8  měsíců  vyřizoval  na KHV  a HZS souhlas
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pro  splnění  podmínek  k řádnému  užívání  prostorů  kuchyně  v objektu  č. p. 963.  Zájemci

vzniky  v souvislosti  s vyřizováním  souhlasu  náklady.  Může  se stát,  že žadatel  zašle  žádost

ohledně  proplacení  prokazatelných  nákladů.

Ing. Bill -  sdělil,  že materiál  ohledně  odkoupení  squashe  budou  připravovat,  až budou

dořešeny  pozemky  a tělocvíčna  u bývalé  Obchodní  akademíe  a zároveň  až bude

předjednán  možný  pronájem.

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o setkání  s náměstkyní  ministra  průmyslu  a obchodu.  Jsou

ochotni  městu  Orlová  pomoci  s objektem  č. p. 840.  Máme  napsat  žádost  o dotaci.  V

objektu  by mohly  vzniknout  startovací  byty  pro mladé  lidi.

Mgr.  Chlubna

Protinávh

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiálu,,Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni"

do doby  vyřešení  možného  prodeje  objektu  č. p. 963  na ul. Polní  v Orlové-Lutyni

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiálu,,Pronájem  pavilonu,,l"  na ulici  Polní  č. p. 963  v Orlové-Lutyni"  do

doby  vyřešení  možného  prodeje  objektu  č. p. 963  na ul. Polní  v Orlové-Lutyní

Usnesení  RMO  č.  612/17.  z 11.9.2019

usnesení  ů

Nepřijaté
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2.9.  Nebytové  prostory  v objektu  č. p. 96 na ulíci Slezské  v Orlové-Porubě

Tento materiál  uvedl:  Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

1. 1. pronájem  nebytového  prostoru  č. 67 o celkové  podlahové  ploše  22,00  m2 ve
2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici Slezské  v Orlové-Porubě  panu

za účelem  zřízení
kanceláře,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu nájmu:

- v prvních  šestí  měsících  cenu nájmu  ve výši 1,- Kč,  a to při projednávání  nového
pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro daný  objekt  ve výši
657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest
měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

1.2.  pronájem  nebytového  prostoru  č. !al, 52, 53, 54, 55, 56 o celkové  podlahové
ploše  86,70 m2 ve  2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici Slezské  v Orlové-Porubě
Slezské  urologii  s.r.o.,  se sídlem  Alešova  591/1,  Bohumín,  ICO: 27796345,  za účelem
zřízení  kanceláře  a skladu,  a to na dobu neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu

nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu nájmu  ve výši 'I,- Kč, a to při projednávání  nového
pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro daný  objekt  ve výši
657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest
měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

Průběh  diskuse:

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:
PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,
Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. 1. pronájem  nebytového  prostoru  č. 67 o celkové  podlahové  ploše  22,00  m2 ve

2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici  Slezské  v Orlové  Porubě  panu

, za účelem  zřízení

kanceláře,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu  nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu  nájmu  ve výší  1,-  KČ, a to pří projednávání  nového

pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro  daný  objekt  ve výši

657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy  nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než  za

12 měsíců  od podpisu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest

měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

1.2.  pronájem  nebytového  prostoru  č. 51, 52, 53, 54, 55, 56 o celkové  podlahové  ploše

86,70  m2 ve 2. nadzemním  podlaží  objektu  č. p. 96 na ulici  Slezské  v Orlové-Porubě

Slezské  urologii  s.r.o.,  se sídlem  Alešova  591/1,  Bohumín,  ICO:  27796345,  za účelem

zřízení  kanceláře  a skladu,  a to na dobu  neurčitou  s účinností  od 01.10.2019,  za cenu

nájmu:

- v prvních  šesti  měsících  cenu  nájmu  ve výši  1,-  Kč, a to při  projednávání  nového

pronájmu  NP, od sedmého  měsíce  schválit  nájem  obvyklý  pro  daný  objekt  ve výši

657,79Kč/m2/rok  s tím,  že v případě,  kdy  nájemce  podá  výpověd'  z nájmu  NP dříve  než  za

12 měsíců  od podpísu  smlouvy,  bude  povinen  uhradit  zpětně  nájem  za prvních  šest

měsíců,  a to v plné  výši  + každoroční  navýšení  o míru  inflace

Usnesení  RMO  č. 613/'17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

2. IO Převody  nemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Nepřijaté
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Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

ukládá

v souladu s fi 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže uvedených  záměrů,  a
to:

1. Prodej  části  pozemků  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

50 m2 a parc. č. 3411/1 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170 m2 vše v k.
Ll. Poruba  u Orlové

2. Prodej  pozemku  parc. č.  2761 zahrada  o výměře  594 m2 v k. ú. Lazy u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu s 9 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších
předpisů

schválit

dle  bodu  1

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca  50
m2 za smluvní  cenu 320 Kč/m2,  tj. celkem  16 000 Kč a části  pozemku  parc. č. 3411/1
ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170 m2 za smluvní  cenu 150 Kč/m2,  tj,
celkem  25 500 Kč  vše v k. ú. Poruba  u Orlové  panu  celkové  výši 41
500 Kč  + náklady  řízení

neschválit

dle bodu 2
prodej  pozemku  parc. č. 2761 zahrada  o výměře  594 m2 v k. LJ. Lazy u Orlové  paní

za smluvní  cenu IOO Kč/m2, tj. celkem  59 400 Kč  + náklady  řízení

Průběh  diskuse:

V 9.25 hod. se na schůzi  dostavil  Petr Koláček.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s Fffi 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených  záměrťí,  a

to:

'l. Prodej  části  pozemků  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca

50 m2 a parc.  č. 34'1 1/'l  ostatní  plocha,  ostatní  komuníkace  o výměře  cca 170  m2 vše v k.

ú. Poruba  u Orlové

2. Prodej  pozemku  parc.  č. 276'1 zahrada  o výměře  594 m2 v k. ú. Lazy  u Orlové

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s e3 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších
předpisů

schválit

dle bodu  1

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2874/3  ostatní  plocha,  manipulační  plocha  o výměře  cca 50

m2 za smluvní  cenu  320 Kč/m2,  tj. celkem  16 000 Kč a části  pozemku  parc.  č. 3411/1

ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  cca 170  m2 za smluvní  cenu  150  Kč/m2, tj.
celkem  25 500 Kč  vše  v k. ú. Poruba  u Orlové  panu  v celkové  výši  41

500 Kč + náklady  řízení

neschválit

dle bodu  2
prodej  pozemku  parc.  č. 2761 zahrada  o výměře  594  m2 v k. ú. Lazy  u Orlové  paní

za smluvní  cenu  100  Kč/m2, tj. celkem  59 400  Kč + náklady  řízení

Usnesení  RMO  č. 614/17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.11 Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne
16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranicí  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn. č.
2247/58,  a to:
dle bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LI.

Poruba  u Orlové  ve  prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2404  v k. LI. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce
cca 3,6 m, vodovodní  přípojky  v délce  2,6 m a právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca  10 m2 a
v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u

splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  ve výší 150,-  Kč/bm,  ale min.  paušálně  4 000,-
Kč  + DPH vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do I m u sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale min.
paušálně  2 000,-  Kč  + DPH. Vše  za podmínky,  že přípojka  splaškové  kanalizace  a
vodovodní  přípojka  povede  pod zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ulice  Údolní
protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena  oprava  v celé  šíři a délce  dotčení.
dle bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ů.
Poruba  u Orlové  ve  prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2405  v k. ú. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce
cca 21 m a právo  umístění  sjezdu  o ploše  cca 30 m2 a právu  vstupu  a vjezdu  za účelem
její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  u splaškové  kanalizace  ve výši 150,-  Kč/bm,
ale min. paušálně  1 000,-  Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u
sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale  min. paušálně  2 000,-  Kč  + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka
splaškové  kanalizace  povede  pod zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ul. Zátiší
protlakem.

Průběh  diskuse:

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
L:uboslav  Vršanský)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. LJ.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2404  v k. ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca  3,6  m, vodovodní  přípojky  v délce  2,6  m a právu  umístění  sjezdu  o ploše  cca  IO m2 a

v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  u

splaškové  kanalizace,  vodovodní  přípojky  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale  mín.  paušálně  I OOO,-

Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u sjezdu  100,-  Kč/m2,  ale min.

paušálně  2 000,-  Kč + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka  splaškové  kanalizace  a

vodovodní  přípojka  povede  pod  zpevněným  povrchem  místní  komunikace  u)ice  Údolní

protlakem  a v případě  dotčení  bude  provedena  oprava  v celé  šíři a délce  dotčení.

dle  bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3395/2  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2405  v k. ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  přípojky  splaškové  kanalizace  v délce

cca  21 m a právo  umístění  sjezdu  o ploše  cca  30 m2 a právu  vstupu  a vjezdu  za účelem

její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  u spíaškové  kanalizace  ve výši  150,-  Kč/bm,

ale  min.  paušálně  1 000,-  Kč + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m u

sjezdu  IOO,-  Kč/m2,  ale min.  paušálně  2 000,-  Kč + DPH.  Vše  za podmínky,  že přípojka

splaškové  kanalizace  povede  pod  zpevněným  povrchem  místní  komunikace  ul. Zátiší

protlakem.

Usnesení  RMO  č. 615/17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté
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2.12 Úpravy  rozpočtu  2C)í9 0RJ  107 - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy

Tento materíál  uvedl: Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na  usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 124 - na opravy  havarijního  stavu majetku  města  (1 638 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Diskutovalo  se o opravách  chodníků.  Diskutovalo  se o koupališti  a zvážení  pronájmu
golfu.

Ing. Bill sdělil,  že žádost  na pronájem  restaurace  u golfu přišla.  V současné  době  má
koupaliště  a areál  golfu v pronájmu  SMO. Pokud  by zájemce  o pronájem  golfu  investoval
do vodovodní  přípojky,  provedl  by tam různé  opravy  a následně  by se řešilo,  že se to bude
bourat, byl by  to problém.  Mgr. Chlubna  sdělil,  že pokud  by tam bylo vytvořeno  zázemí  pro

restaurací  a golf, tak se bourat  nebude.  Doporučil  zjistit,  co je výhodnější.  Zda  je
výhodnější  aby  koupaliště  a golf  mélo  v nájmu  SMO nebo aby to bylo pod městem.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 124 - na opravy  havarijního  stavu majetku  města  (1 638 tis. Kč)
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Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  při  projednávání  psího  útulku  řešit  čipování  psů  ve městě.

Dotazy  členů  rady  města.

p. Stuchlík  -  dětské  hřiště  Zimný  důl,  zda  se bude  řešit.

Ing. Bi!l -  pokud  budou  finance,  tak  budou  hřiště  ještě  letos  řešit.

Mgr.  Plintová  -  upozornila,  že na komunikaci  směrem  od Dětmarovic  do  Orlové  chybí

značka  obec  Orlová.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že požádal  OSMHS  o vyčíslení  nákladů  na údržbu  a provoz

umělého  kluziště.  Celková  suma  by byla  cca  330  tís. Kč. Náklady  může  snížit  vstupné  a

reklamy.

Ing. Bill  -  sdělil,  že s Ing. Kozákem  se byli  na kluziště  podívat,  ukázal  členům  RM

fotografíe.  Společně  s Ing. Kozákem  zkusilí  příbližně  vyčíslit  náklady.  Do nákladů  by  byly

zahrnuty  tyto  položky  - minimálně  3 ks laviček,  které  budou  sloužit  k přezouvání.

Dodatečné  osvětlení  ledové  plochy  50 tís. Kč, rozložení,  převoz  a složení  ledové  plochy  60

tis. Kč,  čištění  ledové  plochy  cca  70 tis. Kč,  řešení  přístupového  chodníku,  zatím  se neví

jakým  způsobem  cca  30 tis. Kč,  aby ledová  plocha  měla  skíuz  a aby  se nepoškodila  měla

by se  jednou  za 14 dní  voskovat  cca  10  tis. Kč a samozřejmě  zaměstnanec,  který  by na to

dohlížel.  Jsou  dvě  varianty  a to bez  kontroly  - vyvěsíl  by se provozní  řád  a vlastní

nebezpečí.  Domníval  se, že by to bylo  málo  a mohlo  by docházet  k ničení.  Zaměstnanec,

který  by hlídal  a prováděl  údržbu  by vycházel  cca  na 60 tis. Kč.  Celková  suma  by činila

cca  330  tis. Kč, s tím,  že některé  náklady  by byly  jednorázové.

p. M. Koláček  -  dotázal  se na celkovou  sumu.

Ing. Bill -  celková  suma  by činila  cca  I 550  tis. Kč.

p. Stuchlík  -  dotázal  se na životnost  ledové  plochy.

Ing. Bill -  'l O-121et.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se na stáří  ledové  plochy.

Ing. Bill  -  byla  5 měsíců  používána.

Mgr.  Ing. Plintová  -  i když  ledovou  plochu  bude  hlídat  zaměstnanec,  mělo  by být  vyvěšeno

- na vlastní  nebezpečí.

Ing. Bill  -  samozřejmě  bude  vyvěšen  provozní  řád.  Zaměstnanec  bude  hlídat,  aby  neměl

někdo  tendenci  plochu  ničit.  Zaměstnanec  bude  ledovou  plochu  udržovat  a uklízet.

Mgr.  Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  nevzniká  povinnost  mít  zdravotníka.

Ing. Bill  -  ne nevzniká.
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p. Vršanský  -  dotázal  se kolik  by stál  pronájem  ledové  plochy.

Ing.  Bill  -  300  -400  tis. Kč. na měsíc.

Mgr.  Ing.  Plintová  -  dotázala  se, zda  mají  skladovací  prostory.

Ing.  Bííl  -  uvedl,  že skladovací  prostory  maji  a to dvě  volné  garáže  na Doubravanu.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že se souhlasem  rady  bude  vedení  přípravovat  podníkatelům  v
Orlové  nebo  podnikatelům,  kteří  mají  ve městě  část  své  činnosti  dopis  ohledně  fin.
podpory  adventu.  Za podporu  můžeme  nabídnout  logo  na plakátech  nebo  reklamu.  Dále
starosta  informoval  o akcích,  které  se během  adventu  uskuteční.  1.12.2019  akce
,,Rozsvícení  vánočního  stromu"  další  akce,  která  se uskuteční  bude,,Zpívaní  vánočních
koled"  s výdejem  hrachové  polévky,  další  adventní  neděli  se uskuteční,,Certi  s ohňovou
show".  Dále,,Vánoční  tradice",,,Zivý  betlém",  kde  se bude  rozdávat  betlémské  světlo.  Dále
budou  farmářské  trhy, vánoční  výstava.  1.1.2020  se bude  konat  novoroční  ohňostroj.
Starosta  informoval,  že se podařilo  získat  reklamní  plochu  na budově  Prioru.  Pozvánka  na
adventní  akce  bude  umístěna  na banneru  na ploše  Prioru.

V 10.20  hod.  vyhlásil  starosta  města  přestávku.
V 10.45  hod.  pokračování  schůze  RMO

Llsnesení  RMO  č. 616/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté
usnesení  []

2,13  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v
. objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 344  -  NET  OFFICE"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města
Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144 -  NET  OFFICE"

schvaluje

1, v souladu  s ust. fi 222 odst. 4 zákona č. I 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
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změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla)  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144  -  NET  OFFICE"  ve výši  141

296,48  Kč  bez DPH  (neprovedené  práce)

2.uzavření  dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0313  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp. 144  -  NET  OFFICE"

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech  města

Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144  -  NET  OFFICE"

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. v souladu s ust. e3 222 odst. 4 zákona č. 4 34/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cenu  díla)  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144 -  NET  OFFICE"  ve výši  141

296,48  Kč  bez DPH  (neprovedené  práce)

2.uzavření  dodatku  č. 'l ke smlouvě  o dílo  č.  2019/OR1/S/0313  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  Orlová  -  Lutyně  -  objekt  čp.  144  -  NET  OFFICE"

Usnesení  RMO  č. 617/17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  č

Nepříjaté
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2.14  Stanovení  platu  Mgr.  Jarmile  Berné  ředitelce  Domova  Vesna,  příspěvková
. organizace

Tento  materiál  uvedl:  Bc.  Sylva  Buzková,  vedoucí  oddělení

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

stanoví

plat  paní  Mgr.  Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna  s účinností
od 1.09.2019  dle  důvodové  zprávy

Průběh  diskuse:

Na schůzi  nebyla  přítomna  Mgr. Cibulková.

Bc. Buzková  -  sdělila  celkovou  výši  platu.

Mgr. Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

stanoví

plat paní  Mgr.  Jarmile  Berné,  ředitelce  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna  s účinností
od 1.09.2019  dle důvodové  zprávy
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Llsneserí  RMO  č. 618/17.  z 11.9.2019

usnesení  [í

Nepřijaté

Podání  zástupců  nové  občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy

J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zrušuje

v souladu s ustanoveními fl 16 odst. (2) písm. f) a @ 102 odst. (1 ) zákona č. I 28/2000 sb.,
o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  a v návaznosti  na posouzeníQ

podání  občanů  města  v záIežitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve  stávající  budově  ZUS  J.

R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  I100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na jednání  s

Moravskoslezským  krajem"  ze dne  14.  6. 2019,

usnesení  Rady  města  Orlová  č. 515/15  ze dne  3í.  7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  dne  14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově

ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  14 00, Orlová-Poruba  novou  občanskou  iniciativou  a

požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem"  včetně  materiálu  pro  15.  schůzi  Rpdy

města  Orlová,  konanou  dne  31. 7. 2019  zaslaného  Novou  občanskou  iniciativou  k ZUS

J. R. Míší  dne  29.7.20'19

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 4/2C)í9  -  Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUŠ J. R.

Míši

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědi"

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová
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2.1. vzít na vědomí

požadavek  občanů  města  Orlová  na projednání  záležitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve

stávající  budově  ZUS  J. R. Míši se sídlem  uí. Slezská  1100, Orlová-Poruba,  a požadavku
na jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.2. projednat

v souladu s ustanovením  fl 16 odst. (2) písm. f) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní
zřízení),  ve ;nění  pozdějších  předpisů,  záležitost,,Podpory  zachování  výuky  ve stávající
budově  ZUS J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na

jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.3. potvrdit
usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 142/5  ze dne 17. 6. 2019,  kterým:
- vzalo na vědomí  informaci  starosty  města  o jednáních  vedení  města  o dalším  fungování
Základní  umělecké  školy  J. R. Míši, Orlová,  příspěvkové  organizace

- zrušilo  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 290/15  ze dne 20. 6. 2016, č. 491/23  ze

dne 18. 9. 2017,  č. 495/24  ze dne 30. 10. 2017  a č. 593/27  ze dne 23. 4. 2018,  kterými
požadovalo  zachování  Základní  umělecké  školy  ve stávajících  prostorách  a ukládalo  úkoly
k zajištění  tohoto  požadavku

- neschválilo  záměr  převodu  zřizovatelské  funkce  z Moravskoslezského  kraje  na město
Orlová,  včetně  nemovitých  a movitých  věcí,  a to převod  majetku  formou  daru s omezující
podmínkou  spočívající  v zákazu  zcizení  předmětu  daru po stanovenou  dobu

pověřuje

starostu  města  Orlová  přednést  doporučení  Rady  města  Orlová  na 7. zasedání
Zastupitelstva  města  Orlová  konaném  dne 16. 9. 20'19 v rámci bodu programu,,Podání
zástupců  nové občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,
Orlová,  příspěvkové  organizace"

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  na vyřešení  je 90 dní po obdržení  podání.  Podání  se řeší v zákonné
Ihůtě.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (lng.  Pavel Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  1 zdrz:elo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

v souladu s ustanoveními516  odst. (2) písm. f) a e) 102 odst. (1) zákona č. 128/2000 sb.,
o obcích  (obecní  zřízení),  ve  znění  pozdějších  předpisů,  a v návaznosti  na posouzení

podání  občanů  města  v záležitosti,,Podpory  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUS  J.

R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na jednání  s

Moravskoslezským  krajem"  ze dne  14.  6. 2019,

4. zrušuje

usnesení  Rady  města  Orlová  č. 515/15  ze dne  3'1. 7. 2019  ve znění:

,,Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  dne  14.06.2019  s názvem-,,Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově

ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  I 'l OO, Orlová-Poruba  novou  občanskou  iniciativou  a

požadavek  na jednání  s Moravskoslezským  krajem"  včetně  materiálu  pro  15.  schůzi  Rpdy

města  Oriová,  konanou  dne  31. 7. 2019  zaslaného  Novou  občanskou  iniciativou  k ZUS  J.

R. Míši  dne  29.7.2019

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 4/2019  -  Podpora  zachování  výuky  ve stávající  budově  ZUŠ J. R.

Míši

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  k podpisu  odpovědi"

Rada  města  Orlová

2. doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

2.1.  vzít  na vědomí

požadavek  občanů  města  Orlová  na projednání  záležitostí,,Podpory  zachování  výuky  ve

stávající  budově  ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1100,  Orlová-Poruba,  a požadavku

na jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.2.  projednat

v souladu s ustanovením fi 16 odst. (2) písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpísů,  záležitost,,Podpory  zachováríí  výuky  ve stávající

budově  ZUS  J. R. Míši  se sídlem  ul. Slezská  1IOO,  Orlová-Poruba,  a požadavku  na

jednání  s Moravskoslezským  krajem"

2.3.  potvrdit

usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. I 42/5  ze dne  17.  6. 2019,  kterým:

- vzalo  na vědomí  ínformaci  starosty  města  o jednáních  vedení  města  o dalším  fungování

Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,  Orlová,  příspěvkové  organizace

- zrušílo  usnesení  Zastupítelstva  města  Orlová  č. 290/15  ze dne  20. 6. 2016,  č. 49'1/23  ze

dne  18.  9. 2017,  č. 495/24  ze dne  30. 10. 2017  a č. 593/27  ze dne  23.  4. 2018,  kterými

požadovalo  zachování  Základní  umělecké  školy  ve stávajících  prostorách  a ukládalo  úkoly

k zajištění  tohoto  požadavku

- neschválilo  záměr  převodu  zřizovatelské  funkce  z Moravskoslezského  kraje  na město

Orlová,  včetně  nemovitých  a movitých  věcí,  a to převod  majetku  formou  daru  s omezující
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podmínkou  spočívající  v zákazu  zcizení  předmětu  daru po stanovenou  dobu

Rada města  Orlová
3. pověřuje

starostu  města  Orlová  přednést  doporučení  Rady  města  Orlová  na 7. zasedání

Zastupitelstva  města  Orlová  konaném  dne 16. 9. 20í9  v rámci  bodu programu,,Podání
zástupců  nové občanské  iniciativy  k problematice  Základní  umělecké  školy  J. R. Míši,
Orlová, příspěvkové  organizace"

Usnesení  RMO č.  619/'17.  z 11.9.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

Tento materiál  uvedl: íng. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh na usnesení:

Rada města  Orlová

bere na vědomí

v souladu s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje, odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne 30.8.20'19  č.j. MSK  64075  ve věci  udělení  souhlasu  právnické  osobě

EDEN TRADE  CZ, s.r.o., ICO 253 96 145, se sídlem  Mírová  98/18,  703 00
Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo výkupu  odpadů  a s jeho
provozním  řádem.

ukládá

dle varianty  A)
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  nepodat  za město  Orlová  odvolání  proti
rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje, odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne 30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí
podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,
které  je uvedeno  v příloze  č. 3 tohoto  materiálu.

dle varianty  B)
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odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j.  MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí

podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,

které  je uvedeno  v přílozeč.  3 tohoto  materiálu.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  uvedl,  že když  se dozvěděli  o možném  provozování  zařízení  ke sběru

nebo  výkupu  odpadů  vydalo  RMO  nesouhlasné  stanovisko.  Kraj  to posoudil  a rozhodnul.

Dle  vydaného  stanoviska  OVZP  neměl  důvod  to neschválit.  Sdělil,  že  je pro  variantu  B).

Ing. Bill  -  citoval  z Rozhodnutí  kraje:,,Krajský  úřad  v řízeních  o udělení  souhlasu  k

provozování  předmětného  zařízení  podle  zákona  o odpadech  není  kompetentní  určovat  či

lokalizovat  místa,  kde  by mohlo  být  konkrétní  zařízení  provozováno,  nebot'  taková  správní

kompetence  je předmětem  jiných  administrativních  postupů."  Konec  citace.  Krajský  úřad

zmiňuje  územní  plán  a stavební  řád.  Tzn.,  že při dalším  stavebním  řízení,  které  bude

probíhat,  by se dalo  ještě  něco  dělat,  ale  neví  se, jak  se to bude  vyvíjet.

Mgr.  Chlubna  - navrhl  hlasovat  o variantě  B)

Návrh  na usnesení  - varianta  B)

Rada  města  Orlová

v souladu s 9102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

1. bere  na vědomí

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j.  MSK  64075  ve věci  udělení  souhlasu  právnické  osobě

EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.,  IČO  253  96 145,  se sídlem  Mírová  98ň8,  703  00

Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  a s jeho

provozním  řádem

varianta  B)

2. ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a

zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j.  MSK  64075/2019  k Ministerstvu  žívotního  prostředí

podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,

které  je uvedeno  v příloze

č. 3 tohoto  materiálu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

34



Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů

bere  na vědomí

rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j.  MSK  64075  ve věci  udělení  souhlasu  právnické  osobě
EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.,  ICO 253 96 145,  se sídlem  Mírová  98/18,  703  00
Ostrava-Vítkovice  k provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  a s jeho
provozním  řádem.

Rada  města  Orlová
ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  podat  za město  Orlová  odvolání  proti
rozhodnutí  Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje,  odboru  životního  prostředí  a
zemědělství  ze dne  30.8.2019  č.j. MSK  64075/2019  k Ministerstvu  životního  prostředí
podáním  učiněným  u Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  Ostrava,  a to ve znění,
které  je uvedeno  v příloze  č. 3 tohoto  materiálu.

Usnesení  RMO  č.  620/'17.  z 11.9.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

,,PD Řešení  statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  931,

Orlová-Lutyně"  -  uzavření  dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu
vodního  díla  SmVak,  a.s.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  projektové  dokumentace  pro stavbu,,PD  Řešení
statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  931, Orlová-Lutyně"  -  uzavření
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dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  SmVak,  a.s.

schvaluje

uzavření  Dohody  o čínnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

31 72/D/KA/2019  kanalizace  DN 300  KAM  (stoka  AXVII)  s SmVaK  Ostrava  a.s.

Průběh  dískuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová,  Ing. Pavel  Dendís,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBEL:  I (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  přípravy  projektové  dokumentace  pro  stavbu,,PD  Řešení

statické  dopravy  -  Parkovací  místa  na ul. Okružní  u č.p.  931,  Orlová-Lutyně"  -  uzavření

dohody  o čínností  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  SmVak,  a.s.

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

3172/D/KA/2019  kanalizace  DN 300  KAM  (stokaAXVll)  s SmVaK  Ostrava  a.s.

Usneserí  RMO  č. 6;?1/'17.  z 11.9.20-19

usnesení  Č

Nepřijaté

Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických  úspor  v

objektu  ZŠ U Kaplíčky  959,  Orlová  - Lutyně"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetických  úspor  v objektu  ZŠ U

Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

schvaluje

1.  v souladu  s ust. q 222  odst.  6 zákona  č. 134/2016  sb., o zadávání  veřejných  zakázek

změnu  závazku  ze smlouvy  (termín  plnění))  na veřejnou  zakázku,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959,  Orlová  - Lutyně"

2. uzavření  dodatku  Č. I ke smlouvě  o dílo  č. 201 9/OR1/S/0262  na akci,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZŠ U Kapíičky  959,  Orlová  - Lutyně"

Průběh  diskuse:

Ing.  Szotkowská  -  před  dokončením  stavebních  prací  došlo  k poškození  fasád,  zničení

fasády  vyšetřovala  policie.  Zhotovitel  žádá  o posunutí  termínu  ukončení  stavebních  prací.

0  posunutí  termínu  mohou  žádat  dle  zákona  jen  ve vyhrazených  případech.  Ve smlouvě

mají  uvedeno  pouze  v případě  když  dojde  k přerušení  prací  nebo  se jedná  o vícepráce.

Zhodnotili,  že je to okolnost,  kterou  s péči  řádného  hospodáře  nemohli  vědět,  nemohl  to

vědět  ani zhotovitel.  Doporučují  žádosti  vyhovět.

Starosta  města  Mgr. Chíubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'I (Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí
informativní  zprávu  o průběhu  akce,,Realizace  energetíckých  úspor  v objektu  ZŠ U

Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

Rada  města  Orlová

schvaluje
1. v souíadu  s ust. q 222  odst.  6 zákona  č. 134/2C)16  sb.,  o zadávání  veřejných  zakázek

změnu  závazku  ze smlouvy  (termín  plnění))  na veřejnou  zakázku,,Realizace

energetických  úspor  v objektu  ZS U Kapličky  959, Orlová  - Lutyně"

2. uzavření  dodatku  č. I ke smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0262  na akci,,Realizace

energetíckých  úspor  v objektu  ZŠ U Kaplíčky  959, Orlová  - Lutyně"

Průběh  diskuse:

Dotazy  členů  rady  města.

Ing. Szotkowská  -  informovala  o pokračování  stavby  parkoviště  na ul. Rydultowská.  V

rámci  bouracích  prací  na stavbě  dojde  v příštím  týdnu  ke zvýšení  hluku  a prašnosti.

Požádala  Mgr. Cibulkovou  o zveřejnění  informace.  Co se týče  náměstí,  posouvá  se termín

pro podání  nabídek.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o dopisu  z kraje  ohledně  převodu  pozemků  u nemocnice,  kdy  s

převedením  pozemků  nemají  problém,  ale požadují  vizualizaci  úpravy  pozemků.

Vizualizace  bude  zadána  do úkolů.

Ing. Szotkowská  -  na RMO  se pozemky  již řešily. Nevěděla,  jaké  bylo  přijato  usnesení.

Rešily  se varianty  var. A) odložení  části  směny  pozemku,  varianta  B) anketa  parkoviště

ano  nebo  ne. Nevěděla,  zda bylo  přijato  usnesení  odložení  směny  pozemků  nebo

zpracování  studie  na parkoviště.  Sdělíla,  že dohledá  přesné  znění  usnesení.  Pozemky  by

z důvodu  požádání  kraje  o převod  měly  být dořešeny.

Mgr. Chlubna  -  na pozemcích  by neměla  vzniknout  žádná  velká  stavba,  měl  by tam  být

parčík  atd. Doporučil  připravit  materiál  na schůzi  RM (úprava  prostoru  u nemocnice,

zadání  studíe  revitalizace  prostranství  před  nemocnící).

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že se jen  chtěla  ujistit  v tom,  že na pozemcích  nemá  vzniknout

velká  stavba.  Navrhla  prodloužit  stávající  parkoviště  a vytvořit  komunikační  zóny,  parčík

atd.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Szotkowské.

Na schůzi  byla  přizvána  Ing. Slavíková.

Ing. Slavíková  - informovala  o navýšení  ceny  za bruslení  pro školy  a školky.  Zvýšení  ceny

projednala  s Ing. Kozákem,  kdy k navýšení  došlo  dle nákladové  kalkulace  (4 trenéři,

pojištění,  nákup  nového  vybavení  atd.).

Mgr. Chlubna  -  požádal  o zveřejnění  informace  o zvýšení  ceny  za bruslení  pro školy  a

školky.
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Usnesení  RMO  č.  622/17.  z 11.9.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

Informace  o odpovědi  na pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu
2. znění  odpovědi  starosty  města  na pozvání  mínistryně  práce  a sociálních  věcí

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  informoval  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u

kulatého  stolu.  Pozvání  bylo  doručeno  dne 10.9.2019.  Setkání  se bude  konat  13.9.2019.
Na schůzce  by měla  být  projednána  problematika  změny  v oblasti  dávek  na bydlení.
Sdělil,  že ministryni  bude  zaslána  odpověd',  s tím, že se schůzky  z pracovních  důvodů
nemůže  zúčastnit  a pozval  ministryni  na návštěvu  do Orlové.  Navrhl  přijmout  usnesení  ve
znění:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu
2. znění  odpovědi  starosty  města  ministryni  práce  a sociálních  věcí

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

1. informaci  o pozvání  ministryně  práce  a sociálních  věcí  na setkání  u kulatého  stolu

2. znění  odpovědi  starosty  města  ministryni  práce  a sociálních  věcí

Usnesení  RMO  č. z Nepříjaté  usnesení  č

Informace  o sítuaci  v Domově  Vesna

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Na schůzi  byla  přizvána  Mgr. Berná,  Bc. Buzková.

Členové  rady  města  byli  seznámení  se situací  v Domově  Vesna.

Mgr.  Chlubna  navrhl  připravit  materiál  ohledně  řešení  situace  v Domově  Vesna.

Mgr.  Chlubna  poděkoval  Mgr.  Berné  a Bc. Buzkové.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  č

z 11.9.20'19 Nepřijaté
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4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval  o návštěvě  měst  Námestovo,  Czechowice-Dziedzice,

Rydultowy.  Dále  informoval,  že 12.9.2019  se uskuteční  schůzka  se zástupci  OKD,  kde
bude  mimo  jiné  projednána  podpora  adventních  akcí  ve městě.  Informoval  o setkání  s
náměstkyní  ministra  průmyslu  a obchodu,  která  navrhla  řešení  pro objekt  č. p. 840,  v
objektu  by mohly  vzniknout  startovací  byty  pro mladé  lidi. Doplnil,  že tato  možnost  bude
prověřena.

Bc. Kubalová-informovala,  že 3.10.2019  bude  probíhat  akce,,Den  seniorů".  V rámci  akce
bude  promítán  film,,Zeny  v běhu".

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

p. Vršanský  -  doporučil  vrátit  se k fungování  televize  Polar.

p. P. Koláček  -  sdělil,  že na Komisi  pro sport  řešili  problematiku  spoluúčast  financování
(10%  navýšení)  sportovních  areálů.  Doporučil  problematiku  dořešit.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že 'I 3.9.2019  v 17 hod.  v DKMO  se bude  konat  Vernisáž
projektů  zástupců  švýcarského  partnerského  města.

Mgr. Cibulková  -  upozornila,  že po skončení  schůze  RM se v zasedací  místnosti  č. 218
uskuteční  media  trénink.
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Závěr:

V 14.30  ukončil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna  17.  schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:

Schůze  rady  ukončena  v 14.30  hod.

Datum  zpracování:  16.9.2019

Zápís  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápís  ověřil(a):  Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová

Mgr.  Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA
-*I*.

Zápis  zeí8.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne 2.10.2C)19

v zasedací  místnosti  č. 2'18 na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 9 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,  Luboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Jednání  zahájil  a řídil starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.



Zapísovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Petr  Stuchlík

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.1.  TAJ  - Rezignace,  odvolání  a jmenování  členů  komisí  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.2.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.3.  TAJ  - Program  8. zasedání  Zastupítelstva  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.4.  TAJ  - Informace  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných

Finančním  výborem  Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol

hospodaření  ORJ  10I  - kancelář  starosty  a ORJ103  - tajemník

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.5.  TAJ  - Změna  organizačního  řádu  MěÚ  Orlová  - Právní  odbor

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.6.  OSZ  - Úprava  rozpočtu  roku  2019  -  ORJ  105  odbor  sociální  a zdravotní  -

navýšení  dotace  z Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb  pro

rok 2019  financovaného  z kapitoly  313  -  MPSV  státního  rozpočtu

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.7.  OSZ  - Dofinancování  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace,  analýza

výnosů  a nákladů  roku  2019  - včetně  rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.8.  OMFŠK  - Prominutí  pohledávky  vyšší  než  20.000,00  Kč  v evídencí

příspěvkové  organizace

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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2.9.  OMFŠK  - Udělení  souhlasu  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkové
organizaci

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2. 10.  OMFŠK  - lJprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a
školství

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.11.  OMFŠK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.12.  OMFŠK  - Poskytnutí  neinvestičních  dotací  na celoroční  činnost  sportovních
klubů  v roce  2020  na základě  individuálních  žádostí

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková  - vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.13.  OMFŠK  - Poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybrané  sportovní  akce  v roce
2020  na základě  individuálních  žádostí

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.14.  OMFŠK  - Žádost  Judo  clubu  Orlová,  z.s.,  o neinvestiční  dotaci  na sportovní
činnost  z rozpočtu  města,  včetně  rozpočtové  úpravy.

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.15.  PO - Prominutí  dluhu  vyššího  než  20.000  Kč

Předkladatel:  Mgr.  Václav  Brňovják,  vedoucí  Právního  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.16.  OWaŽÚ  - Schválení  výjimky  ze Směrnice  č. 1/2017-,,Postup  při realizaci

veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová"

pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební  produkce  u
svatebních  a občanských  obřadů"

Předkladatel:  Mgr.  Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského
úřadu

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.17.  KS - Prominutí  platby  za inzerci  v Orlovských  novinách

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2. 18.  Koncepce  Orlovských  novin

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2. 19.  OSMHS  - Převody  nemovítostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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2.20.Vyhodnocení  zimní  údržby  za období  2018/2019  a schválení  zimní  údržby

na období  2019/2020

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.21.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města

Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.22.  OSMHS  - Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.23.  OSMHS  - Pronájem  místností  č. 47, 48,  49,  54, 56 a 63 o celkové

podlahové  ploše  48,20  m2 v 1. podzemním  podlaží  části,,D"  č. p. 1000

objektu  Doubravan  na ulící Masarykova  třída  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.24.  OSMHS  - Pronájem  místností  č. 47, 57 a 64 o celkové  podlahové  ploše

35,40  m2 v 1. podzemním  podlaží  části,,D"  č. p. 1000  objektu  Doubravan

na ulici  Masarykova  třída  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.25.  ORI  - Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na

dodávky  pod názvem  "Herní  prvky  v lesoparku  Orlová"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.26.  ORI  - Parkovací  objekty  MěP  na ul. Polní  973

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.27.  ORI  - Vybudování  sportovně  relaxačního  areálu  - letní  koupaliště  - studie

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.28.  ORI  - Využítí  části  pozemku  před  nemocnicí  parc.  č. 644/45  v KÚ Horní

Lutyně

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.29.  Schválení  výsledků  nadlimitního  otevřeného  řízení  s e-aukcí  na dodávky

pod  názvem  "Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou

společností  Orlová  pro  rok  2020  a 2021"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně  na stůl

2.30.  OVŽP  - Dotace  na krytí  výdajů  při přípravě  sčítání  lidu,  domů  a bytů  v roce

2021,  včetně  rozpočtové  úpravy
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Předkladatel:  Ing. Hana  Juřicová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

2.31.  Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ,
s.r.o.

Předkladatel:  zástupci  EDEN  TRADE  CZ,  s.r.o.

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3. Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

3.1.  Domov  Vesna,  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky
Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.2.  Souhlas  s užitím  znaku  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Nataša  Cibulková,  KS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.  Organizační  a různé

4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém
období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č.  623/18.  z 2.10.20'19

usnesení  Č
Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  18. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  02.10.2019  ve znění  dle  pozvánky
s doplněním  bodů:

3.1. Domov  Vesna,  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace
3.2. Souhlas  s užitím  znaku  města  Orlová

5



Průběh  dískuse:

Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  žádné  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta  města

Mgr. Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  18.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  02.10.2C)í9  ve znění  dle  pozvánky  s

doplněním  bodů:

3.1. Domov  Vesna,  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

3.2. Souhlas  s užitím  znaku  města  Or!ová

Jmenovité  hlasování:  PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda

Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBÉL:  I (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  18. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  02.10.2019  ve znění  dle  pozvánky  s

doplněním  bodů:

3.1. Domov  Vesna,  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředítelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

3.2. Souhlas  s užitím  znaku  města  Orlová

Usnesení  RMO  č. 624/'18.  z 2.1 0.20'19

usnesení  0

Nepříjaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 18. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne 02.10.2019

Průběh  dískuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  18. schůze  rady  města
pana  Petra  Stuchlíka

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
určuje

ověřovatelem  zápisu  z 18. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne 02.10.2C)í9
pana  Petra  Stuchlíka

Usnesení  RMO  č.  625/18.  z 2.10.2C119

usnesení  č

Nepřijaté

2.1.  Rezignace,  odvolání  a jmenování  členů  komisí  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

7



Rada  města  Orlová

odvolává

v souladu s ustanovením @ 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obďch (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

Lenku  Brzyszkowskou  z funkce  člena  Komise  pro média

)menu)e

v souladu s ustanovením fl I 02 odst. 2 písm. h) zákona č. 'I 28/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

- Mgr.  Evu Kobierskou  členem  Komise  pro  prevencí  kriminality,  protídrogovou  problematiku

a ostatní  socíálně  patologické  jevy

....................  členem  Komise  pro média

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením E3 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

rezignaci  Bc. Pavly  Chlupové  na funkci  člena  Komise  pro prevenci  kríminality,

protidrogovou  problematiku  a ostatní  sociálně  patologické  jevy

Průběh  diskuse:

Mgr. Ing. Plintová -  doporučila  do materiálu uvést,  že  zasedání  Komise  pro  média  se

konalo  i v odpoledních  hodinách.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL SE: 0

CHYBĚL: 'I (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 5102  odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
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zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

rezignaci  Bc. Pavly  Chlupové  na funkci  člena  Komise  pro  prevenci  kriminalíty,

protidrogovou  problematiku  a ostatní  sociálně  patologické  jevy

Rada  města  Orlová

odvolává

v souladu s ustanovením 5102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

Lenku  Brzyszkowskou  z funkce  člena  Komise  pro média

Rada  města  Orlová

jmenuje

v souladu s ustanovením 9102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

- Mgr.  Evu Kobierskou  členem  Komise  pro  prevenci  kriminality,  protidrogovou  problematiku
a ostatní  sociálně  patologické  jevy

Usnesení  RMO  č.  626/18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.2.  Kontrola  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  k 2.10.  2019

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  požádal  o úpravu  textu  bod  č. 143/5.

Upravený  text  k bodu  143/5

a) Stav  setrvalý,  problém  je se zajíštěním  slíbovaných  24 hodinových  ambulancí  sedm  dní

v týdnu.  Odborné  ambulance,  které  byly  provozovány  nemocnicí  před  započetím

optimalizace,  jsou  provozovány  nadále.  Mohou  však  mít  upravenou,  nebo  omezenou
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pracovní  dobu.

b) Dopravní  obslužnost  není  naplněna  podle  požadavků  města  Orlová  a příslibů  vedení

kraje.  Dne  30. září  2019  dohodnuto  s panem  hejtmanem  předání  nesplněných  a

doplněných  požadavků  na dopravní  obslužnost  firmě  Kodis  + kopie  panu  hejtmanovi.

c) Dne  2. září  20"í  9 představen  na pracovním  setkání  hrubý  scénář  investic  do ambulancí.

Zástupci  kraje  upřesnili,  jaké  nové  ambulance  budou  v Orlové  otevřeny,  a byl představen

časový  odhad,  jak  rozjezdu  nových  ambu)ancí,  tak  slíbených  investic.

d) Kraj  se nebrání  převodu  pozemků  u nemocnice.  Před  případným  převodem,  chce

vizualizaci  prostor  a dokonce  se nebrání  možnosti  spoluinvestice.

Mgr. Ing. Plintová  -  uvedla,  že na minulé  schůzi  RMO  bylo  řečeno,  že pan  ředitel

nemocnice  žádost  stáhl,  ale  v materiálu  tento  text  chyběl  a měl  by být  doplněn.

Ing. Matušek,  MBA  -  navrhl  doplnit  návrh  na usnesení  takto:

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  k 2.10.2019

s úpravou  textu  v Kontrole  plnění  usnesení  bodu  č.143/5  předneseném  starostou  města.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  dle  Ing. Matuška,

MBA.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,  L:ubosíav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Roman  Owczarzy)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  k 2.10.  2019

s úpravou  textu  v Kontrole  plnění  usnesení  bodu  č.143/5  předneseném  starostou  města
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Průběh  diskuse:

V 8.30  h. se na schůzi  RMO  dostavil  p. R. Owczarzy.

Usnesení  RMO  č.  627/1  8. z 2.1 0.20'19

usnesení  0

Nepřijaté

2.3.  Program  8. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  program  8. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  které  se koná  dne  21.10.2019

pověřuje

vedoucí  odborů  MěÚ Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli

materiály  spadající  do problematiky  odborů

Průběh  diskuse:

Členové  RMO  diskutovali  ohledně  materiálu,,Žádost  Judo  clubu  Orlová,  z.s.  o neinvestiční

dotaci  na sportovní  činnost  z rozpočtu  města,  včetně  rozpočtové  úpravy".

Bc.  Kubalová  -  upozornila,  že nebylo  ověřeno  kolik  dětí  Judo  ďub,  navštěvuje.

Mgr.  Ing. Plintová  -  doporučila  materiál  doplnit  o výčet  věcí  a podpory,  které  město  Judo

clubu  poskytlo.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr,  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 9 pro  0 protí  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  program  8. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová,  které  se  koná  dne  2'1.10.2019

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucí  odborů  MětJ  Orlová,  aby  před  rozpravou  na zasedání  zastupitelstva  města  uvedli

materiály  spadající  do problematiky  odborů

Usnesení  RMO  č. 628/'18.  z 2.10.2019

usnesení  a

Nepřijaté

2.4.  Informace  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných  Finančním

výborem  Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol  hospodaření  ORJ  IO1 -

kancelář  starosty  a ORJ  103  - tajemník

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných  Finančním  výborem

Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol  hospodaření  ORJ 101 - kancelář  starosty  a ORJ

103 - tajemník

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí  informaci  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných  Finančním

výborem  Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol  hospodaření  ORJ 101 - kancelář  starosty

a ORJ 103 - tajemník

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  se vyjádřil  k nákupu  propagačního  materiálu,  kdy  evidence

vydávaného  materiálu  prostřednictvím  systému  Ginis  by vyžadovala  nákup  modulu,  který
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by stál  několik  desítek  tisíc  Kč.  Považuje  to za neúčelné,  evidenci  zvládne  MS EXCEL.

Vyjádřil  se k uzavření  rámcové  smlouvy  s poskytovatelem  inzerce.  Inzerce  je podavána

jen  v několika  málo  případech.  Centrála  Deníku  nabízí  slevové  balíčky  pro  propagační

ínzerci.  Jejich  výše  mnohonásobně  převyšuje  naše  celoroční  náklady  za inzerci.  Vyjádřil

se k poskytování  občerstvení,  kdy  nákupy  provádějí  v Makru.  Sdělil,  že vydal  pokyn

sekretariátu  kanceláře  tajemníka  k výdeji  občerstvení  tajemníkům  komisí,  výborů  a

pracovních  skupin  vždy  však  na základě  jejich  požadavků.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
informaci  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných  Finančním  výborem
Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol  hospodaření  ORJ 101 - kancelář  starosty  a ORJ
ů 03 - tajemník

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO
vzít  na vědomí  informaci  o odstranění  nedostatků  a realizaci  opatření  navrhovaných  Finančním
výborem  Zastupitelstva  města  Orlová  na základě  kontrol  hospodaření  ORJ 101 - kancelář  starosty
a ORJ103  - tajemník

Usnesení  RMO  č.  629/'18.  z 2.1 0.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

2.5.  Změna  organizačního  řádu  MěÚ  Orlová  - Právní  odbor

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením  '@ 102, odst. 2 písm. m) zák. č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  v znění  pozdějších  předpisů,  změnu  Organizačního  řádu  MěÚ  Orlová  právního

odboru  s účinností  od 1.11.2019  spočívající  ve:

'l.al.  Zrušení  jednoho  pracovního  místa  s názvem:  Referent  státní  správy  a

samosprávy  -  pohledávky  z nájmů  a zřízení  nového  pracovní  místa  s názvem:  Referent

správy  daní  a poplatků  -  pohledávky  z pokut.

ukládá

Tajemníkovi  úřadu  předložit  radě  města  konsolidovaný  organizační  řád č.  4/2018  v termínu

stanoveném  Radou  města  Orlová.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plíntová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Roman  Owczarzy,  L:ubosíav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: I (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  I zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ustanovením  5102,  odst. 2 písm. m) zák. č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  v znění  pozdějších  předpísů,  změnu  Organizačního  řádu  MěÚ  Orlová  právního

odboru  s účinností  od 1.11.2019  spočívající  ve:

Zrušení  jednoho  pracovního  místa  s názvem:  Referent  státní  správy  a samosprávy  -

pohledávky  z nájmů  a zřízení  nového  pracovní  místa  s názvem:  Referent  správy  daní  a

poplatků  -  pohledávky  z pokut.

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  předložit  radě  města  konsolidovaný  organizační  řád č.  4/2018  v termínu

stanoveném  Radou  města  Orlová.
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Usnesení  RMO č. 630/18.  z 2.10.20'19 Nepřijaté
usnesení  Č

2.6. Úprava rozpočtu  roku  2019  -  ORJ105  odbor  sociální  a zdravotní  -  navýšení  dotace
z Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb  pro rok 2019  financovaného
z kapitoly  313 -  MPSV  státního  rozpočtu

Tento  materiál  uvedl: Bc. Iveta Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. přijetí  dotace  v rámci dotačního  Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb
pro rok 20'19 -  financování  účelové  dotace  z kapitoly  313 -  MPSV  státního  rozpočtu
určené  příspěvkovým  organizacím  Sociální  služby  města  Orlová  ve výši 240 000,-  Kč  a
Domov  Vesna  ve výši2  073 000,-  Kč

2. rozpočtové  opatření  č. 127 -  neinvestiční  přijaté  transfery  od krajů  zřízeným

příspěvkovým  organizacím  v celkové  výši2  313 000,-  Kč  (navýšení  neinvestiční  dotace
ze státního  rozpočtu  pro poskytovatele  soďálních  služeb  příspěvkových  organízací  na

rok 2019, jejichž  zřizovatelem  je Město  Orlová)

souhlasí

s uzavřením  dodatku  ke smlouvě  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  Moravskoslezského  kraje
příspěvkovou  organizaci  Sociální  služby  města  Orlová  a Domov  Vesna  z dotačního
Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb  pro rok 2019  -  financování  účelové
dotace  z kapitoly  313 -  MPSV  státního  rozpočtu

Průběh  diskuse:

Bc. Nociarová  -  uvedla,  že se jedná  o dofinancování  provozních  nákladů.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovíté  hlasování:

PRO: 9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrže)o  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. přijetí  dotace  v rámci  dotačního  Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb

pro  rok  2019  -  financování  účelové  dotace  z kapitoly  313  -  MPSV  státního  rozpočtu

určené  příspěvkovým  organizacím  Socíální  služby  města  Orlová  ve výší  240  000,-  Kč  a

Domov  Vesna  ve výši2  073  000,-  Kč

2. rozpočtové  opatření  č. 127  -  neinvestiční  přijaté  transfery  od krajů  zřízeným

příspěvkovým  organizacím  v celkové  výši2  313  000,-  Kč  (navýšení  neinvestiční  dotace

ze státního  rozpočtu  pro  poskytovatele  sociálních  služeb  příspěvkových  organizací  na

rok  20'19,  jejíchž  zřizovateíem  je Město  Orlová)

Rada  města  Orlová

souhlasí

s uzavřením  dodatku  ke smlouvě  o poskytnutí  dotace  z rozpočtu  Moravskoslezského  kraje

příspěvkovou  organízací  Sociální  služby  města  Orlová  a Domov  Vesna  z dotačního

Programu  na podporu  poskytování  sociálních  služeb  pro rok  2019  -  financování  účelové

dotace  z kapitoly  3'13 -  MPSV  státního  rozpočtu

Usnesení  Rň/lO  č. 63'1/18.  z 2.10.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

2.7.  Dofinancování  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace,  analýza  výnosů  a nákladů

roku  2019  - včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit  rozpočtové  opatření  č. 126  - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  příspěvkové  organizaci

16



Domov  Vesna  na dofinancování  provozních  nákladů  roku  2019  vč.  ztráty  roku  2018  za

výběr  neoprávněných  nájmů  uživatelům  v celkové  výši  1 907  tis. Kč,  a to z příjmů  nad

rámec  rozpočtu  - z úhrad  za dobývání  nerostů  a poplatků  za geologické  práce  (1 580  tis.

Kč)  a z úspor  odboru  sociálního  a zdravotního  (327  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Bc. Nociarová  -  sdělíla,  že pro zodpovězení  detailnějších  dotazů  je připravena  Mgr. Berná.

Uvedla,  že po provedené  revizi  hospodaření  a fin. prostředků  na Vesně,  kterou  udělala

Mgr. Berná  je výsledkem  zjištění,  že  finanční  prostředky  na situaci,  aby  bylo  možno  vrátit

městu  2 900  tis. Kč  a vykrýt  narovnání  tj. vrácení  nájemného  je zapotřebí  částek,  které

jsou  uvedeny  v materiálu  (1 580  tis. Kč  a 327  tis. Kč).  Úvaha,  aby  se půjčka  změnila  na

příspěvek  zřizovatele,  není  právně  možné.  Smlouva  s půjčkou  by musela  projít  stejný

proces,  musel  by se  vytvořit  dodatek  a stejně  se poskytuje  příspěvek  zřizovatele.

Členové  RMO  se zabývali  dopisem  p. Mazurka.  Dohodli  se přizvat  pana  Mazurka  na

vedení  města.

Bc. Kubalová  -  informovala  o dotazech  redakce  Karvinského  a havířovského  deníku.

Odpovědi  budou  během  dnešní  schůze  připraveny.  Přislíbila,  že během  schůze  budou

členové  rady  města  o dotazech  a odpovědích  informováni.

Bc. Nociarová  -  informovala,  že v současné  době  je v Domově  Vesna  již 5 zdravotních
sester.

Bc. Kubalová  - od 1.11.2019  bude  v Domově  Vesna  již  6 zdravotních  sester.  Informaci

ohledně  zlepšení  situace  na Vesně  by zveřejnila.

Mgr. Chlubna  -  požadoval,  aby  všechny  příspěvkové  organizace  města  předkládaly

zprávu  ohledně  počtu  přijatých  stížností  a to jednou  za půl  roku.

Ing. Matušek,  MBA  -  požadovaná  zpráva  by měla  být  doplněna  do zásad  příspěvkových

organizací.  Rada  města  by požadavek  měla  příspěvkovým  organizacím  uložit.

Mgr. Chlubna  - zadal  panu  tajemníkovi,  aby  požadavek  ohledně  doplnění  zásad  zajistil.

Následně  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)
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Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO
schválit  rozpočtové  opatření  č. 126  - zvýšení  příspěvku  zřizovatele  příspěvkové  organizaci
Domov  Vesna  na dofinancování  provozních  nákladů  roku  2019  vč.  ztráty  roku  2018  za
výběr  neoprávněných  nájmů  uživatelům  v celkové  výší 'l 907  tís. Kč,  a to z příjmů  nad
rámec  rozpočtu  - z úhrad  za dobývání  nerostů  a poplatků  za geologické  práce  (1 580  tis.
Kč)  a z úspor  odboru  sociálního  a zdravotního  (327  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  632/18.  z 2.10.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.8.  Prominutí  pohledávky  vyšší  než  20.000,00  Kč  v evidenci  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit
prominutí  pohledávky  ve výši 167.879,00  Kč  vč.
BENELING  TRADE  s. r. o., Ostrava,  v evidenci
organÍzace

Průběh  diskuse:

příslušenství  v případě  dlužníka
Domu  kultury  města  Orlové,  příspěvkové

Mgr. Chlubna  - požádal,  Ing. Slavíkovou,  aby  zjistila,  jaké  kroky  exekutor  4 roky  číníl.
Nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  híasování:
PRO:7  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 2 (Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 7  pro  0 proti  2 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

schválit

prominutí  pohledávky  ve výši  167.879,00  Kč  vč.  příslušenství  v případě  dlužníka

BENELING  TRADE  s. r. o., Ostrava,  v evidenci  Domu  kultury  města  Orlové,  příspěvkové
organizace

Usnesení  RMO  č.  633/'18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.9.  Udělení  souhlasu  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkové  organizaci

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím  finančních  darů  účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou
organizací,  na úhradu  nákladů  akce,,Rocktherapy  2019"  od:

BT computers,  s. r. o., Orlová,  ve výši  5.000,00  Kč,

Ace  Production,  z. s., Ostrava,  ve výši  5.000,00  Kč,

Víta  Dorazila,  , te výši  5.000,00  Kč,

Petra  Sedláčka,  ve výši  5.000,00  Kč.

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  - po  zpracování  materiálu  byla  doručena  další  žádost  DKMO  o udělení

souhlasu  k přijetí  fín.  darů.  Z tohoto  důvodu  bylo  členů  rady  města  předloženo  doplnění
materiálu.

Návrh  na usnesení  s doplněním

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím  finančních  darů  účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou
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organizací,  na úhradu  nákladů  akce,,Rocktherapy  201 9" od:

BT  computers,  s. r. o., Orlová,  ve výši  5.000,00  Kč,

Ace  Production,  z. s., Ostrava,  ve výši  5.000,00  Kč,

Víta  Dorazila,   , ve výši  5.000,00  Kč,

Petra  Sedláčka,  ve výši  5.000,00  Kč,

Kaktus  Reality  s. r. o. Ostrava,  ve výší  1.500,00  Kč,

Michala  Gřibka,  ve  výši  12.000,00  Kč,

Vojtěcha  Holuba,  ve výši  5.000,00  Kč.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

s přijetím  finančních  darů  účelově  určených  Domem  kultury  města  Orlové,  příspěvkovou

organizací,  na úhradu  nákladů  akce,,Rocktherapy  201 9" od:

BT  computers,  s. r. o., Orlová,  ve výši  5.000,00  Kč,

Ace  Production,  z. s., Ostrava,  ve výši  5.000,00  Kč,

Víta  Dorazila,  ve výši  5.000,00  Kč,

Petra  Sedláčka,  , ve výši  5.000,00  Kč,

Kaktus  Reality  s. r. o. Ostrava,  ve výši  1.500,00  Kč,

Michala  Gřibka,  , ve  výši  12.000,00  Kč,

Vojtěcha  Holuba,  ve výši  5.000,00  Kč.

Usneserí  RMO  Č.  634/"18.  z 2.10.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.10  Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství
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Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 125  - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na realizaci  projektu
v rámci  Operačního  programu  Výzkum,  vývoj  a vzdělávání  pro Základní  školu
Qrlová-Lutyně  U Kaplíčky  959 okres  Karviná,  příspěvkovou  organizaci,  na projekt
,,Sablony  II-  Profesní  rozvoj  pedagogů  a rozvojové  aktivity  pro žáky  v ZŠ U Kapličky
Orlová"  (1.574  tis. Kč).

Průběh  diskuse:

Ing. Slavíková  - po zpracování  materiálu  byla  doručena  datová  zpráva  z odboru  financí
Krajského  úřadu  Moravskoslezského  kraje  o poskytnutí  neinvestičních  dotací
příspěvkovým  organizacím.  Materiál  byl doplněn  o RQ  č. 130  a 13'1.
Dále  sdělila,  že bylo  zjištěno,  že fin. prostředky  pro MS Orlová-Lutyně  Lesní  859,
příspěvkovou  organizaci,  na realizaci  projektu,,lnteriérové  stavební  úpravy  učeben  v
objektu  MS Lesní  859 v Orlové-Lutyni"  (303  tis. Kč)  byly  již zahrnuty  do rozpočtu  na ORJ
ORI.  Není  tedy  potřeba  schvalovat  RO č. 131.

Návrh  na usnesení  s úpravou
Rada  města  Orlová

schvaluje

1. rozpočtové  opatření  č. 125  - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na realizaci
projektu  v rámci  Operačního  programu  Výzkum,  vývoj  a vzdělávání  pro Základní  školu

Orlová-Lutyně U Kapličky 959 okres Karviná, příspěvkovou or3anizaci, na projekt,,Sablony
II-  Profesní  rozvoj  pedagogů  a rozvojové  aktivity  pro žáky  v ZS U Kapličky  Orlová"
(1.574  tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 130  - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na realizaci
projektů  v rámci  Operačního  programu  Výzkum,  vývoj  a vzdělávání  pro příspěvkové
organizace:

a) Základní  škola  Orlová-Lutyně  Mládí  726 na projekt,,Šablony  Il 2019"  (1.496  tis. Kč)

b) Základní  škola  Orlová-Poruba  Jarní  400 na projekt,,Děti  - naše  budoucnost  ll" (874  tis.
Kč)

c) Mateřská  škola  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  na projekt,,Zvyšování  kvality  školy"
(840  tis. Kč)

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s úpravou.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. íng. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

4. rozpočtové  opatření  č. 125  - neinvestíční  transfer  ze státního  rozpočtu  na realizaci

projektu v rámci Operačního programu Výzkum, vývoj a vzdělávání pro Základní š3o1u
Orlová-Lutyně  U Kapličky  959  okres  Karviná,  příspěvkovou  organizaci,  na projekt,,Sablony

ll-  Profesní  rozvoj  pedagogů  a rozvojové  aktivity  pro  žáky  v ZS U Kapličky  Orlová"  (1.574

tis. Kč)

2. rozpočtové  opatření  č. 'l 30 - neinvestiční  transfer  ze státního  rozpočtu  na realizaci

projektů  v rámci  Operačního  programu  Výzkum,  vývoj  a vzdělávání  pro  příspěvkové

organizace:

a) Základní  škola  Orlová-Lutyně  Mládí  726  na projekt,,Šablony  ll 2019"  (1.496  tis. Kč)

b) Základní  škola  Orlová-Poruba  Jarní  400  na projekt,,Děti  - naše  budoucnost  lI" (874  tis.

Kč)

c) Mateřská  škola  Orlová-Lutyně  Na Vyhlídce  1143  na projekt,,Zvyšování  kvality  školy"

(840  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č. 635/18.  z 2.10.20'19

usnesení  Č

Nepříjaté

2.11 Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

vzít  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25 839  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO
vzít  na vědomí
aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (25 839  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  636/'18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.12  Poskytnutí  neinvestičních  dotací  na celoroční  činnost  sportovních  klubů  v roce  2020
. na základě  individuálních  žádostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková  - vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s ustanovením  'q 85 písm.  c) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),

v platném  znění,

schválit

4. poskytnutí  neinvestiční  dotace  na sportovní  čínnost  v roce  2020  spolkům:

1.1 Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  IČO: 49591924,  ve výši  250  000  Kč

1.2  Tenisový  klub  Slavia  Orlová,  z.s.,  IČO: 68149557,  ve výši  400  000  Kč

1.3  TTC  SIKO  ORLOVÁ  z.s.,  IČO: 22734775,  ve výši  250  000  Kč

1.4 FK  SLAVIA  ORLOVÁ,  SPOLEK,  IČO:  70623601,  ve výši  700  000  Kč

2. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  neinvestičních  dotací  se spolky:

2.1 Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  IČO: 49591924

2.2  Tenísový  klub  Slavía  Orlová,  z.s.,  íČO: 68l49557

2.3  TTC  SIKO  ORLOVÁ  z.s.,  IČO:  22734775

2.4 FK SLAVIA  ORLOVÁ, SPOLEK,  IČO: 70623601

Průběh  diskuse:

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  híasování:

Hlasování:  9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením 9 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
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v platném  znění,

schválit

1. poskytnutí  neinvestiční  dotace  na sportovní  činnost  v roce  2020  spolkům:

1.1 Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  IČO:  49591924,  ve výši  250  000  Kč

1.2  Tenisový  klub  Slavia  Orlová,  z.s.,  IČO:  68149557,  ve výši  400  000 Kč

1.3  TTC  SIKO  ORLOVÁ  z.s.,  IČO:  22734775,  ve výši  250  000  Kč

1.4 FK SLAVIA  ORLOVÁ,  SPOLEK,  IČO:  70623601,  ve výši  700  000  Kč

2. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  neinvestičních  dotací  se spolky:

2.1 Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  IČO:  49591924

2.2 Tenisový  klub  Slavia  Orlová,  z.s.,  IČO:  68149557

2.3 TTC  SIKO  ORLOVÁ  z.s.,  IČO:  22734775

2.4 FK SLAVIA  ORLOVÁ,  SPOLEK,  IČO:  70623601

Usneserí  RMO  č.  637/18.  z 2.10.2019

usnesení  č

Nepřijaté

2.13  Poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybrané  sportovní  akce  v roce  2020  na základě
. individuálních  žádostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením 5 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

schválit
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1.  poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybranou  sportovní  akci,,GRAClA  Orlová"  v roce

2020  ve výši  550  000  Kč

2.  poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybranou  sportovní  akci,,Mezinárodní  Mistrovství

Juniorů  CR v badmintonu"  v roce  2020  ve výši  120  000  Kč

3. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  neinvqstičních,dotací  s organizátory

sportovních  akcí  Organizační  výbor  GRACIA  CEZ  -  EDE,  z.s.,  ICO:  67341  24'1

a Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  ICO:  49591924

Průběh  diskuse:

P. Koláček,  M. Koláček  -  oznámili  střet  zájmů.

Mgr.  Chlubna  -  podal  protínávrh

Protinávrh

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením 5 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

schválit

1. poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybranou  sportovní  akci,,GRAClA  Orlová"  v roce

2020  ve výši  550  000  Kč a v roce  2021 ve výši  550  000  Kč.

2. poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybranou  sportovní  akci,,Mezinárodní  Mistrovství

Juniorů  CR  v badmintonu"  v roce  2020  ve výši 120  000  Kč a v roce  202'1 ve výši  ve výší

120  000  Kč

3. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  neinvestičních  dotací  s organizátory

sportovních  akcí  Organizační  výbor  GRACIA  ČEZ  -  EĎÉ, z.s.,  IČO: 67341241  a

Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  ICO:  4959'1924

Starosta  města  nechal  o protinávrhu  hlasovat.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,

[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (Petr  Koláček)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 8 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením @ 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

schválit

1. poskytnutí  neinvestiční  dotace  na vybranou  sportovní  akci,,GRAClA  Orlová"  v roce

2020  ve výši  550 000  Kč  a v roce  202'1 ve výši  550  000  Kč

2. poskyinutí neinvestiční dotace na vybranou sportovní akci,,Mezinárodní Mistrovství
Juniorů  CR v badmintonu"  v roce  2020  ve výši  120  000  Kč  a v roce  2021 ve výši  120  000
Kč

3. uzavření  veřejnoprávních  smluv  o poskytnutí  neinve,stičních  dotací  s organizátory

sportovních  akcí  Organizační  výbor  GRACIA  CEZ  -  EDE,  z.s.,  ICO:  67341241

a Tělovýchovná  jednota  Orlová-Lutyně,  z.s.,  ICO:  49591924

Usnesení  RMO  č.  638/18.  z 2.10.2019

usnesení  0

Nepřijaté

2.14  Žádost  Judo  clubu  Orlová,  z.s.,  o neinvestiční  dotaci  na sportovní  činnost  z rozpočtu
. města,  včetně  rozpočtové  úpravy.

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením 9 85 písm. c) zákona č. I 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

1.  schválit
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í.í.  RO č. 128 -  zvýšení  běžných  výdajů  ORJ  '140 -  odbor  městských  financí  a

školství, E3 3419, pol. 5222 -  neinvestiční transfery spolkům -  neinvestiční dotace na
sportovní  činnost  Judo  club  Orlová  z.s.  celkem  o XX  tis. Kč  z rozpočtové  rezervy  města,

1.2.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261,

ve výší  XX  tís. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.3.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  clubem  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261

2.  neschválit

2.1.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261,

ve výši  XX  tis. Kč na celoroční  činnost  klubu.

Průběh  diskuse:

Bc. Kubalová  -  Judo  club  by měl  doložít  počet  dětí.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  -  RMO  schvaluje

poskytnutí  neinvestiční  dotace  ve výši  50 000  Kč

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

1. schválit

1.1. RO č. 128 -  zvýšení běžných výdajů ORJ 110 -  odbor městských financí a školství, @
3419,  pol.  5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům  -  neinvestiční  dotace  na sportovní

činnost  Judo  club  Orlová  z.s. celkem  o 50 tis. Kč  z rozpočtové  rezervy  města,

1.2.  poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO: 27047261,  ve

výši  50 tis. Kč z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.3.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  clubern  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261

Jmenovité  hlasování:

PRO:  3 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  3 (Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Petr  Stuchlík)

ZDRŽEL  SE: 3 (Bc.  Naděžda  Kubalová,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  3 pro  3 proti  3 zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Průběh  diskuse:
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Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  -  RMO  schvaluje

poskytnutí  neinvestíční  dotace  ve výší  30 000  Kč

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením F3 85 písm. c) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

1. schválit

1. 1. RO č. 128 -  zvýšení běžných výdajů ORJ I10 -  odbor městských financí a školství, F3
3419,  pol. 5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům  -  neinvestiční  dotace  na sportovní

činnost  Judo  cíub  Orlová  z.s.  celkem  o 30 tis. Kč  z rozpočtové  rezervy  města,

1.2. poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261,  ve

výši  30 tis. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.3.  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  clubem  Orlová  z.s.,  íČO:  27047261

PRO:  5 (Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský,

Bc. Naděžda  Kubalová)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:4  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Roman  Owczarzy,  Mgr. Ing.Kateřina  Plintová,

Petr  Stuchlík)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  5 pro  0 proti  4  zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením F3 85 písm. c) zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,

1. schválit

1.1.  RO č. 128  -  zvýšení  běžných  výdajů  ORJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství,  q
3419,  pol. 5222  -  neinvestiční  transfery  spolkům  -  neinvestiční  dotace  na sportovní

činnost  Judo  club  Orlová  z.s. celkem  o 30 tis. Kč  z rozpočtové  rezervy  města,

1.2. poskytnutí  účelové  neinvestiční  dotace  pro  Judo  club  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261,  ve

výši  30 tis. Kč  z rozpočtu  města  Orlová  na celoroční  činnost  klubu,

1.3. uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy  s Judo  clubem  Orlová  z.s.,  IČO:  27047261
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Průběh  diskuse:

V 10.OO hod.  vyhlásil  starosta  města  přestávku.

V 10.10  hod.  pokračování  schůze  RMO.

usnesení  RMO  č. 639t18.  z 2.10.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

2.15  Prominutí  dluhu  vyššího  než  20.000  Kč

Tento  materíál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o stavu  vymáhané  pohledávky  dlužníka,  u kterého  je navrhováno  její  prominutí  v

bodě 2 tohoto usnesení podle ustanovení @ 85 písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízeni),  v platném  znění.

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 85 písm. f) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění,  schválit  prominutí  pohledávky  vyšší  než  20.000  za dlužnicí:

, částka

Průběh  diskuse:

Jmenovíté  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:2  (Bc.  Naděžda  Kubalová,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 číenů  RM)
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Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o stavu vymáhané  pohledávky  dlužníka,  u kterého  je navrhováno  její prominutí  v

bodě  2 tohoto usnesení  podle ustanovení  9 85 písm. f) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích
(obecní  zřízení),  v platném  znění.

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s ustanovením  q 85 písm. f) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),

v platném  znění,  schválit  prominutí  pohledávky  vyšší než 20.000  za dlužnicí:
částka

Usnesení  RMO č. 640/18.  z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesení  č

2.16 Schválení  výjimky  ze Směrnice  č. 1/2017-,,Postup  při realizaci  veřejných  zakázek

. malého  rozsahu financovaných  z rozpočtu  města  Orlová"  pro zadání  veřejné

zakázky  malého rozsahu,,Zajištění  hudební  produkce  u svatebních  a občanských
obřadů"

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Silvie  Bednářová,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a
živnostenského  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na  vědomí

informativní  zprávu o průzkumu  trhu k veřejné  zakázce  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební
produkce  u svatebních  a občanských  obřadů,  tj. vítání občánků,  stříbrné,  zlaté a
diamantové  svatby aj".

schvaluje

2.1.

v souladu  s čl. 1 odst. 2 výjimku ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci

veřejných  zakázek  malého rozsahu financovaných  z rozpočtu  města  Orlová pro  zadání

veřejné  zakázky  malého rozsahu,,Zajištění  hudební  produkce  u svatebních  a občanských
obřadů,  tj. vítání občánků,  stříbrné,  zlaté a diamantové  svatby  aj.".
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2.2.

na základě  průzkumu  trhu  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební

produkce  u svatebních  a občanských  obřadů,  tj. vítání  občánků,  stříbrné,  zlaté  a

diamantové  svatby  aj." panu

pověřuje

Mgr.  Silvii  Bednářovou,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského  úřadu,  podpisem

smlouvy  o veřejném  provozování  uměleckých  výkonů.

Průběh  diskuse:

Mgr. Bednářová  -  uvedla,  že vzhledem  k dlouholeté  velmí  dobré  spolupráci  s panem

žádají  radu  města  o výjimku  ze směrnice  a schválení  navýšení  ceny  za obřad,

aniž  by odbor  vyhlašoval  elektronickou  aukci.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průzkumu  trhu  k veřejné  zakázce  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební

produkce  u svatebních  a občanských  obřadů,  tj. vítání  občánků,  stříbrné,  zlaté  a

díamantové  svatby  aj".

Rada  města  Orlová

schvaluje

1.

v souladu  s čl. I odst.  2 výjimku  ze Směrnice  č. 1/20'17  -  Postup  při realizaci
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veřejných  zakázek  malého  rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání

veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební  produkce  u svatebních  a občanských

obřadů,  tj. vítání  občánků,  stříbrné,  zlaté  a diamantové  svatby  aj.".

2.

na  základě  průzkumu  trhu  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Zajištění  hudební

produkce  u svatebních  a občanských  obřadů,  tj. vítání  občánků,  stříbrné,  zlaté'  a

diamantové  svatby  aj." panu

Rada  města  Orlová

pověřuje

Mgr.  Silvii  Bednářovou,  vedoucí  Odboru  vnitřních  věcí  a živnostenského  úřadu,  podpisem
smlouvy  o veřejném  provozování  uměleckých  výkonů.

Průběh  diskuse:

V  12.10  hod.  vyhlásil  starosta  města  přestávku.

V 12.40  hod.  pokračování  schůze  rady  města.

Usnesení  RMO  č.  641/'18.  z 2.10.2019

usnesení  č

Nepřijaté

2.  I 7 Prominutí  platby  za inzerci  v Orlovských  novinách

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

dle  variantyA)

v souladu  s ustanovením  'q 102  odst.  3) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),

ve  znění  pozdějších  předpisů

prominutí  platby  za inzerci  v Orlovských  novinách  v rámci  projektu  "Děti  k dětem."

schvaluje

dle  varianty  B)
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prominutí  platby  za inzerci  v Orlovských  novinách  v rámci  projektu  "Děti  k dětem"  a ukládá

kanceláři  starosty  inzerci  zdarma  zveřejnit  v Orlovských  novínách.

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  A).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

neschvaluje

dle  varianty  A)

v souladu s ustanovením E3 102 odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů  prominutí  platby  za inzerci  v Orlovských  novinách  v rámci

projektu  "Děti  k dětem."

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (L:uboslav  Vršanský)

CHYBĚL:  I (lng.  Pavel  Dendis)

Výsíedek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  I  zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

v souladu s ustanovením @ 102 odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů

prominutí  platby  za inzercí  v Orlovských  novinách  v rámci  projektu  "Děti  k dětem."

Usnesení  RMO  č.  642/18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  0

Nepřijaté

2.18  Koncepce  Orlovských  novin

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

novou  koncepci  Orlovských  novin.

schvaluje

Statut  Orlovských  novin  a Ceník  inzerce  v Orlovských  novinách  s účinností  od 01.01.2020.

Průběh  diskuse:

Bc. Kubalová  -  sdělila,  že byla  vytvořena  nová  koncepce  ON. Koncepce  byla projednána
na Komisi  pro média.  V materiálu  jsou  uvedeny  rubriky  ON. Ze skladby  Komunitního
plánování  sociálních  služeb  vyplývá,  že by v ON měla  být rubrika  pro seniory.  Po dohodě
s Mgr. Cibulkovou  bude  do ON přidána  rubrika  pro seniory.

Mgr.lng.  Plintová  -  nechala  zvážit  možnost,  zda by rubrika,,Kde  za kulturou"  nemohla  být
jako  příloha,  nebo  zvlášt'  jako  informace  DKMO.  Některým  občanů  by ale informace
ohledně  kultury  mohla  chybět.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že od ledna  by distribuce  probíhala  formou  distribučních  míst
zdarma.  Upozornil,  že do statutu  bude  doplněn  text-,,Tento  Statut  Orlovských  novin  byl
schválen  usnesení  RMO  č....  ze dne...  s účinností  od 1.1.2020".  Nechal  hlasovat  o
návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO: 8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (lng.  Pavel  Dendís)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí
novou  koncepci  Orlovských  novin.
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Rada  města  Orlová

schvaluje

Statut  Orlovských  novin  a Ceník  inzerce  v Orlovských  novinách  s účinností  od 01.01.2020.

Usnesení  RMO  č. 643/18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

2.19  Převody  nemovitostí

Terito  materíáI  uvedl:  Ing. Milan  Biíí, vedoucí  OSMHS

Nepřijaté

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s F3 39 odst. 'l zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
odboru  správy  majetku  města  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených

záměno,  a to:

4. Prodej  pozemků  parc.  č. 1 89/2 zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  262  m2, parc.  č.

1 89/3  ostatní  plocha  o výměře  'l 910  m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně,  prodej  části  pozemků

parc.  č. 1 89/4 ostatní  plocha  o výměře  cca  430  m2, parc.  č. 1 82/4  ostatní  plocha  o výměře

cca  45 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně.  Vzájemné  darování  částí  pozemku  parc.  č. 'í 82/3

ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2 v soukromém  vlastnictví  za část  pozemku  parc.  č.

1 89/4  ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2 ve vlastnictví  města  Orlová  vše  v k. ú. Horní

Lutyně.

2. Prodej  částí  pozemku  parc.  č. 2845  ostatní  plocha  v k. ú. Orlová  o výměře  2 m2

doporučuje  ZMO

v souladu s 83 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších předpisů

schválit

dle  bodu  1

1. prodej  pozemků  parc.  č. 1 89/2 zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  262  m2, parc.

č. 'I 89/3 ostatní  plocha  o výměře  I 9'1 0 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně,  prodej  částí  pozemků

parc.  č. 1 89/4 ostatní  plocha  o výměře  cca  420  m2, parc.  č. 1 82/4  ostatní  plocha  o výměře

cca  45 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně  společnosti  KRAN-PLUS  s. r. o. po zaměření  za cca
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1. 706.700  Kč + náklady  řízení
2. přijetí  darovací  nabídky  části  pozemku  parc.  č. 'I 82/3 ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2
v k. ú. Horní  Lutyně  od vlastníka  KRAN-PLUS  s. r. o.
3.darování  části  pozemku  parc.  č. 'l 89/4 ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2 v k. ú. Horní
Lutyně  společnosti  KRAN-PLUS  s. r. o. po zaměření

dle bodu  2

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2845  ostatní  plocha  v k. ú. Orlová  manželům
za smluvní  cenu  ve výši  250  Kč/m2  vč.  DPH,  což  činí  celkem  500  Kč  +

náklady  řízení.

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  uvedl,  že  materiál  se skládá  ze dvou  bodů.  První  je žádost  společnosti
KRAN-PLUS  s.r.o.  o odkup  pozemku  pod  stavbou  čerpací  stanice  Shell,  společnost  dále
projevila  zájem  o část  pozemků  před  budovou  čerpací  stanice.  Tímto  společnost  žádá  o
narovnání  majetkoprávních  vztahů  pod stavbou.  V současné  době  má  společnost
pozemky  v nájmu.  Podle  znaleckého  posudku  vyšla  cena  na 1396  500  KČ.  Společnost
nabídla  1 706  700  Kč.  Cást  pozemku,  na kterém  se nachází  chodník,  společnost  daruje
městu  a město  daruje  část  pozemku  pro  ucelení  příjezdové  cesty  k čerpací  stanici.
Sdělil,  že se na společnost  obrátili  s dotazem,  jaký  mají  záměr  s pozemky  do budoucna.
Společnost  sdělila,  že mají  zájem  zachovat  stávající  provoz.

Mgr. Chlubna  -  společnost  má  záměr  investovat  do obnovy  a z tohoto  důvodu  žádá  o
narovnání  majetkoprávních  vztahů.  Sdělil,  že odbor  se snaží  do všech  smluv  uvádět
předkupní  právo  pro  město  Orlová.

Ing. Bill -  druhý  bod  se týká  žadatelů,  kteří  mají  zastavěnou  garáž  na pozemku  města.
Zádají  o narovnání  majetkoprávního  vypořádání  pozemku  pod  stavbou.

Mgr. Chlubna  - sdělil,  že ve vyjádření  OVŽP  je uvedeno,  že umístění  stavby  není  v
souladu  s územním  plánem  Orlové.

Ing. Bill -  po odkupu  pozemku  si požádají  o dodatečnou  kolaudaci.

Mgr. Chlubna  požádal  o přizvání  Ing.  Juřicové  na schůzi  RM.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že žadatelé  žádají  o narovnání  majetkoprávního  vypořádání
pozemku  pod  stavbou,  ale  ve vyjádření  OVžP  je uvedeno,  že umístění  stavby  není  v
souladu  s územním  plánem  Orlové.

Ing. Juřicová  -  sdělila,  že se na záležitost  zeptá  Bc. Grúbera.  Pokud  již  někde  stavba  stojí,
tak  se územní  plán  upraví.  Přislíbila  dodání  odpovědi.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Juřicové  a nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)
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PROTI:  1 ([uboslav  Vršanský)

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:2  (Míroslav  Koláček,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  4 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s @ 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpísů
odboru  správy  majetku  města  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených

záměrů,  a to:

'I. prodej  pozemků  parc.  č. 'l 89/2 zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  262 m2, parc.  č.

I 89/3  ostatní  plocha  o výměře  I 910 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně,  prodej  části  pozemků

parc.  č. 189/4  ostatní  plocha  o výměře  cca  430 m2, parc.  č. 182/4  ostatní  plocha  o výměře

cca  45 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně.  Vzájemné  darování  části  pozemku  parc.  č. 182/3

ostatní  plocha  o výměře  cca 25 m2 v soukromém  vlastnictví  za část  pozemku  parc.  č.

1 89/4  ostatní  plocha  o výměře  cca 25 m2 ve vlastnictví  města  Orlová  vše  v k. ú. Horní

Lutyně.

2. prodej  částí  pozemku  parc.  č. 2845 ostatní  plocha  v k. ú. Orlová  o výměře  2 m2

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s 8185 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů

schválit

dle bodu  1

1. prodej  pozemků  parc.  č. 1 89/2  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  262 m2, parc.

č. 'l 89/3  ostatní  plocha  o výměře  I 910  m2 vše v k. ú. Horní  Lutyně,  prodej  části  pozemků

parc.  č. "1 89/4  ostatní  plocha  o výměře  cca  420 m2, parc.  č. 1 82/4  ostatní  plocha  o výměře

cca  45 m2 vše  v k. ú. Horní  Lutyně  společnosti  KRAN-PLUS  s. r. o. po zaměření  za cca

1. 706.700  Kč + náklady  řízení

2. přijetí  darovací  nabídky  části  pozemku  parc.  č. 1 82/3  ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2

v k. ú. Horní  Lutyně  od vlastníka  KRAN-PLUS  s. r. o.

3.darování  části  pozemku  parc.  č. 189/4  ostatní  plocha  o výměře  cca  25 m2v  k. ú. Horní

Lutyně  společnosti  KRAN-PLUS  s. r. o. po zaměření

dle bodu  2

prodej  části  pozemku  parc.  č. 2845  ostatní  plocha  v k. ú. Orlová  manželům

za smluvní  cenu  ve výši  250 Kč/m2  vč. DPH,  což  činí  celkem  500 Kč +
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náklady  řízení.

Usnesení  RMO  Č.  644/'18.  z 2.10.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

2.20  Vyhodnocení  zimní  údržby  za období  201  8/2019  a schválení  zimní  údržby  na období

. 2019/2020

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s fi 102, odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších
předpisů

informaci  o vyhodnocení  zimní  údržby  za období  2018/2019

schvaluje

operační  plán  zimní  údržby  na období  201 9/2020

Průběh  diskuse:

Ing, Bill -  materiál  se předkládá  vždy  před  zimním  obdobím.  Návrh  byl projednán  s SMO,

m.a.s.  Situační  plán  vypracovalo  SMO.  OSMHS  do situačního  plánu  zakomponovalo

podněty  z předchozího  období.  V důvodové  zprávě  byly  vyčísleny  náklady  za loňskou

zimu.  Komunikace  se uklízejí  podle  vyhlášky.  Operační  plán  se doplňuje  podle  podnětů

občanů.

p. P. Koláček  -  se dotázal,  zda  již OSMHS  pracuje  na aktualizaci  smlouvy  ohledně  zimní

údržby.

Ing Bi1l -  sdělil,  že ne, že pracují  na aktualizaci  smlouvy  čištění  komunikací.  Proběhlo

měření.  Probíhá  určení  ceny.

Následně  proběhla  diskuse  o přípravě  smlouvy  (čištění  chodníků  a komunikací),

diskutovalo  se o in-house.
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Mgr.  Chlubna  -  požádal,  aby  do operačního  plánu  bylo  zakomponováno,  že hlavní

dispečer  musí  jednou  týdně  odevzdat  soupis  automobilů  v poruše.  (Neprodleně  hlásit

závady  na technice).

Ing. Bill  -  přislíbil,  že bude  zakomponován  text:,,Neprodleně  hlásit  závady  na technice,

která  zajišt'uje  údržbu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miros)av  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:2  (Miroslav  Koláček,  íng. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s e) 102,  odst.  3, zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších

předpisů

bere  na vědomí

informaci  o vyhodnocení  zimní  údržby  za období  201  8/2019

schvaluje

operační  plán  zimní  údržby  na období  201  9/2020

Usnesení  RMO  č.  645/'18.  z 2.10.2019

usnesení  č

Nepřijaté

2.21 Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za
jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za  zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne
16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:
dle  bodu 1

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 688, 573  v k.ú. Orlová  ve prospěch  společnosti  ČEZ
Distribuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplícká  874/8,  IC 24729035
spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk o celkové  délce  cca 17 bm při zabřemenění  pozemků  v šířce  do
I m za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  ale min paušálně  5.000,-  Kč  navýšenou  o
platnou  DPH s podmínkou,  že zemní  kabelové  vedení  povede  pod komunikací  protlakem
dle  bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2785/1  v x.ú. Lazy  u Orlové  ve prospěch

společnosti  ČEZ  Distribuce,  a.s.  se  sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8,  IČ
24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby
zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca 55 bm při zabřemenění
pozemku  v šířce  do 1 m za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  ale min. paušálně
5.000,-  Kč  navýšenou  o platnou  DPH
dle  bodu  3
na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3936/45  v k.ú. Horní  Lutyně  ve prospěch

společnosti  PODA,  a. s., 28 října  1 č 68/1  02, 702 00 0strava,  Moravská  Ostrava  spočívající
v právu  umístění  a provozování  podzemního  vedení  komunikační  sítě  o celkové  délce  12
bm při zabřemenění  pozemku  v šířce  do I m v rámci  stavby,,Přípojka  Polní  960  - 962"  za
jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm  + DPH ale min. paušálně  5.000,-  Kč  navýšenou
o platnou  DPH
dle  bodu  4

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2749  v k.ú. Lazy  u Orlové  ve prospěch  panujícího
pozemku  parc.  č. 3421/1  v k.ú. Lazy  u Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a
provozování  splaškové  kanalizační  přípojky  v délce  cca 4 m a v právu  vstupu  a vjezdu  za
účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši 150,-  Kč/bm,  ale min. 1.OOO,-
Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m.

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc.  Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  2 (Miroslav  Koláček,  Ing.  Pavel  Dendis)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.20'í1  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:

dle  bodu  1

na části  služebných  pozemků  parc.  č. 688,  573  v k.ú. Orlová  ve prospěch  společností  ČEZ
Distribuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8,  IC 24729035

spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk o celkové  délce  cca  '17 bm při zabřemenění  pozemků  v šířce  do

1m za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  ale min  paušálně  5.000,-  Kč navýšenou  o
platnou  DPH  s podmínkou,  že zemní  kabelové  vedení  povede  pod  komunikací  protlakem
dle  bodu  2

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2785/'1  v k.ú. Lazy  u Orlové  ve prospěch

společnosti  CEZ  Distribuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8, IČ
24729035  spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby

zemního  kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  55 bm při zabřemenění

pozemku  v šířce  do I m za jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  ale min.  paušálně

5.000,-  Kč  navýšenou  o platnou  DPH

dle  bodu  3

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 3936/45  v k.ú. Horní  Lutyně  ve prospěch

společnosti  PODA,  a. s., 28 října  1168/102,  702  00 0strava,  Moravská  Ostrava  spočívající

v právu  umístění  a provozování  podzemního  vedení  komunikační  sítě  o celkové  délce  12
bm při  zabřemenění  pozemku  v šířce  do 4 m v rámci  stavby,,Přípojka  Polní  960  - 962"  za

jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  + DPH  ale min.  paušálně  5.000,-  Kč  navýšenou

o platnou  DPH

dle  bodu  4

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2749  v k.ú. Lazy  u Orlové  ve prospěch  panujícího

pozemku  parc.  č. 3421/1  v k.ú. Lazy  u Orlové  spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a

provozování  splaškové  kanalizační  přípojky  v délce  cca  4 m a v právu  vstupu  a vjezdu  za

účelem  její  opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši  150,-  Kč/bm,  ale mín.  I.OOO,-

Kč  + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 1 m.

Llsneserí  RMO  č.  646/'18.  z 2.10.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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2.22  Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

dle  bodu  I

pronájem  části  pozemku  parc.  č. 260/1  ostatní  plocha  v k.ú. Poruba  u Orlové,  o výměře

519  m2, za účelem  zahrádky  a předzahrádkyk  bytovému  domu  č.p.  592 ul. Žofínská
nájemníkům  bytů  v domě  ve vlastnictví  společnosti  RESIDOMO,  s.r.o.  za cenu  ve výši

16,20  Kč/m2/rok  splatné  však  v případě,  že nájemce  nebude  prokazatelně  provádět

údržbu  pronajatého  pozemku

neschvaluje

dle  bodu  I

pronájem  části  pozemku  parc.  č. 260/1  ostatní  plocha  v k.ú. Poruba  u Orlové,  o výměře

519  m2, za účelem  zahrádky  a předzahrádkyk  bytovému  domu  č.p.  592 ul. Žofínská
nájemníkům  bytů  v domě  ve vlastnictví  společnosti  RESIDOMO,  s.r.o.  za cenu  ve výši

16,20  Kč/m2/rok  splatné  však  v případě,  že nájemce  nebude  prokazatelně  provádět

údržbu  pronajatého  pozemku

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  požádal  o doplnění  a to, že se v současné  době  bude  jednat  o záměr  pronájmu

části  pozemku.  Odbor  bude  oslovovat  ještě  zbylé  nájemníky.  Materiál  ohledně  pronájmu

bude  předložen.

Mgr. Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  dle Ing. Billa.

Návrh  na usnesení

schvaluje

dle  bodu  1

záměr  pronájmu  části  pozemku  parc.  č. 260/1  ostatní  plocha  v k.ú. Poruba  u Orlové,  o

výměře  519  m2, za účelem  zahrádky  a předzahrádky  k bytovému  domu  č.p.  592  ul.

Zofinská  nájemníkům  bytů  v domě  ve vlastníctví  společnosti  RESIDOMO,  s.r.o.  za cenu  ve

výši  16,20  Kč/m2/rok  splatné  však  v případě,  že nájemce  nebude  prokazatelně  provádět

údržbu  pronajatého  pozemku

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
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Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  2 (Miroslav  Koláček,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
dle bodu  1
záměr  pronájmu  části  pozemku  parc.  č. 260/1 ostatní  plocha  v k.ú. Poruba  u Orlové,  o
výměře  519  m2, za účelem  zahrádky  a předzahrádky  k bytovému  domu  č.p.  592 ul.
Zofínská  nájemníkům  bytů  v domě  ve vlastnictví  společnosti  RESIDOMO,  s.r.o.  za cenu  ve
výši  16,20  Kč/m2/rok  splatné  však  v případě,  že nájemce  nebude  prokazatelně  provádět
údržbu  pronajatého  pozemku

Usneserí  RMO  č.  647/'18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.23  Pronájem  místností  č. 47, 48, 49, 54, 56 a 63 o celkové  podlahové  ploše  48,20  m2 v
. 1. podzemním  podlaží  části,,D"  č. p. 1000  objektu  Doubravan  na ulici Masarykova

třída  v Orlové-Lutyní

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1.1. pronájem  místností  č. 47, 48, 49, 54, 56 a 63 o celkové  podlahové  ploše  48,20  m2
v 1. podzemním  podlaží  objektu  č. p. 1000  na ulici  Masarykova  třída  v Orlové-Lutyni

Ceskému  červenému  kříží,  oblastnímu  spolku  Ceského  červeného  kříže  Karvíná,
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Čajkovského  221 5/2A,  Karviná-Mizerov,  IČO:  004 26 458,  za účelem  poskytování  služby  -
,,Zázemí  pro osoby  bez přístřeší" - Středisko  osobní  hygieny  a ošetřovatelské  péče,  a to
s účinností  od 01.01.2020  na dobu  neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 1,-Kč/rok  s tím, že
veškeré  náklady  na energie-služby  budou  hrazeny  městem  Orlová

1.2. prominutí  úhrady  kauce  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu  pro prostory  o celkové
podlahové  ploše  48,20  m2 v 1. podzemním  pod.laží  objektu  č. p. 1000  v Orlové-Lutyni
Ceskému  červenému  kříži,  oblastnímu  spolku  Ceského  červeného  kříže  Karviná,
Cajkovského  2215/2A,  Karviná-Mizerov,  ICO: 004 26 458,  a to z důvodu,  že se jedná
neziskovou  organizaci

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:2  (Miroslav  Koláček,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

1. pronájem  rnístností  č. 47, 48, 49, 54, 56 a 63 o celkové  podlahové  ploše  48,20  m2
v 'l. podzemním  podlaží  objektu  č. p. 1000  na ulici Masarykova  třída  v Orlové-Lutyni
Ceskému  červenému  kříži,  oblastnímu  spolku  Ceského  červeného  kříže  Karviná,
Čajkovského  221 5/2A,  Karviná-Mizerov,  ICO: 004 26 458,  za účelem  poskytování  služby  -
,,Zázemí  pro osoby  bez přístřeší" - Středisko  osobní  hygieny  a ošetřovatelské  péče,  a to
s účinností  od 01.01.2020  na dobu  neurčitou,  za cenu  nájmu  ve výši 1,-Kč/rok  s tím, že
veškeré  náklady  na energie-služby  budou  hrazeny  městem  Orlová

2. prominutí  úhrady  kauce  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu  pro prostory  o celkové

podlahové ploše 48,20 m2 v 1. podzemním pod3aží objektu č. p. 1000 v Orlové-Lutyni
Ceskému  červenému  kříži,  oblastnímu  spolku  Ceského  červeného  kříže  Karviná,
Cajkovského  2215/2A,  Karviná-Mizerov,  IČO:  004  26 458,  a to z důvodu,  že se jedná
neziskovou  organizaci
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Usnesení  RMO  Č. 648/'18.  z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

2.24  Pronájem  místností  č.  47, 57 a 64 o celkové  podlahové  ploše  35,40  m2 v 1.

. podzemním  podlaží  části,,D"  č. p. 1000  objektu  Doubravan  na ulici  Masarykova  třída

v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Mílan  Bíll, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1.1. pronájem  místností  č. 47, 57 a 64 o celkové  podlahové  ploše  35,40  m2v  1.

podzemním  podlaží  objektu  č. p. 1000  na ulicí  Masarykova  třída  v Orlové-Lutyni  Sociálním

službám  města  Orlová,  příspěvková  organizace,  se sídlem  Adamusova  1269,  73514

Orlová-Lutyně,  ICO:  720  76 674  za účelem  zřízení  zázemí  pro  zaměstnance  Terénních

programů,  kteří  budou  terénní  formou  poskytovat  v rámci  sociální  služby  výměnný

program  (harm  reducion),  a to s účinností  od 01.12.2019  na dobu  neurčitou,  za cenu

nájmu  ve výši  52,69  Kč/m2/rok  + každoroční  navýšení  o rníru  inflace  a paušální  úhradu

energíí  a služeb  ve výši  I 700,00  Kč/měsíc,  která  nepodléhá  vyúčtování  s tím,  že tato

paušální  úhrada  bude  každoročně  upravována  v souvislosti  s růstem  cen  energií  nebo

vyšší  spotřebou  energií,  a to písemným  oznámením  vždy  k O1.O'I.  následujícího

kalendářního  roku

1.2. prominutí  úhrady  kauce  ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu  pro  prostory  o celkové

podlahové  ploše  35,40  m2 v 'í. podzemním  podlaží  objektu  č. p. č OOO v Orlové-Lutyni

Sociálním  službám  města  Orlová,  příspěvková  organizace,  Adamusova  1269,

Orlová-Lutyně,  a to z důvodu,  že se  jedná  o příspěvkovou  organizaci  města

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBÉL:2  (Miroslav  Koláček,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 7 pro 0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1.1. pronájem  místností  č. 47, 57 a 64 o celkové  podlahové  ploše 35,40  m2v 1.

podzemním  podlaží objektu č. p. IOOO na ulici Masarykova  třída v Orlové-Lutyni  Sociálním

službám  města  Orlová, příspěvková  organizace,  se sídlem  Adamusova  1269, 735  14

Orlová-Lutyně, ICO: 720 76 674 za účelem  zřízení  zázemí  pro zaměstnance  Terénních

programů,  kteří budou terénní  formou  poskytovat  v rámci sociální  služby  výměnný

program  (harm reducion),  a to s účinností  od 01.12.2019  na dobu neurčitou,  za cenu

nájmu ve výši 52,69 Kč/m2/rok  + každoroční  navýšení  o míru inflace  a paušální  úhradu

energií  a služeb ve výši 1 700,00 Kč/měsíc,  která nepodléhá  vyúčtování  s tím, že tato

paušální  úhrada bude každoročně  upravována  v souvislosti  s růstem  cen energií  nebo

VVŠŠÍ spotřebou energií, a to písemným  oznámením  vždy k O1.O1. následujícího
kalendářního  roku

1.2. prominutí  úhrady kauce ve výši2  násobku  měsíčního  nájmu pro prostory  o celkové

podlahové  ploše 35,40 m2 v 1. podzemním  podlaží  objektu  č. p. 1000 v Orlové-Lutyni
Sociálním  službám města  Orlová, příspěvková  organizace,  Adamusova  1269,

Orlová-Lutyně,  a to z důvodu,  že se jedná  o příspěvkovou  organizaci  města

usnesení  RMO č. 649/1 8. z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

2.25 Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky  pod
. názvem  "Herní  prvky  v lesoparku  Orlová"

Tento materiál  uvedl: Ing. Martina Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  - Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na

dodávky  pod názvem "Herní  prvky v lesoparku  Orlová"  jiným způsobem  než elektronickou
aukcí
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Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  3 (Bc.  Naděžda  Kubalová,  Ing. Pavel  Dendis,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/20'17  - Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na

dodávky  pod názvem  "Herní  prvky  v lesoparku  Orlová"  jiným  způsobem  než  elektronickou

aukcí

Usnesení  RMO  č.  650/18.  z 2.10.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

2.26  Parkovací  objekty  MěP  na ul. Polní  973

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

3184/D/KA/20'19  s vlastníkem  kanalizace  - SmVaK  Ostrava,  a. s.
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Průběh  diskuse:

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 ([uboslav  Vršanský)

CHYBĚL:2  (Bc. Naděžda  Kubalová,  Ing. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

uzavření  Dohody  o činnosti  a umístění  stavby  v ochranném  pásmu  vodního  díla  č.

31 84/D/KA/2019  s vlastníkem  kanalizace  - SmVaK  Ostrava,  a. s.

Usnesení  RMO  č.  65'1/"18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.27  Vybudování  sportovně  relaxačního  areálu  - letní  koupaliště  - studie

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informací  o zpracované  studii  řešení  opravy  areálu  íetního  koupaliště  v limitu  realizačních

nákladů  121 mil. Kč  bez  DPH

Průběh  diskuse:

Vystoupení  Ing. arch.  Ševčíka.
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Uvedl,  že v prvotní  fázi  hovořil  o tom,  že do koupaliště  nemá  smysl  investovat  vyšší  částku

než  IOO mil.  Kč.  Zpočátku  neměl  představu  o tom,  co všechno  bude  potřeba.  Při  druhé

schůzce  byl  vypracován  koncept.  Z důvodu  splnění  limitu  určité  částky,  budou  veškeré

stavební  úpravy  koncipovány  tak,  že budou  provedeny  spíše  opravy  a investice  si vyžádá

minimálně  121 mil.  Kč.  Do studie  nebyla  zahrnuta  restaurace  Golf.  Vyspraví  se vstup  s

pokladnou,  místnost  pro plavčíka  a první  pomoc  bude  v části  stávající  strojovny,  socíální

zařízení  jako  sprchy,  toalety  pro návštěvníky  i personál  budou  ve vyspravených  stávajících

prostorách  budov  na severu  území  (nové  podlahy,  okna,  obklady,  sanita),  sklady  pro

údržbu  budou  ve stávající  budově  a ve strojovně,  budova  pro  občerstvení  bude  opravena.

Budovy  budou  v zimě  jen  temperovány.  Bazénová  technologie  by zůstala  ve stávajícím

vyspraveném  prostoru  strojovny  a v meziprostoru  mezi  plaveckým  a adrenalinovým

bazénem.  Nově  by byly  vloženy  nerezové  bazény.  Nové  bazény  by byly  vloženy  do

stávajících  betonových  jímek.  Všechno  bylo  vymyšleno  tak,  aby  se mínímálně  bouralo.

Bazény  jsou  ve své  ploše  a objemu  zmenšené  tak, aby  se daly  vsadit  a pouze  obsypávat.

Zpevněné  plochy  kolem  bazénu  budou  zachovány  tak,  že stávající  plochy  budou  vyčištěny

a na plochu  bude  položena  nově  další  vrstva  dlažby.  Na plochu  bude  vsazen  systém

odvodu  dešt'ových  vod.

Dále  Ing arch.  hovořil  o technickém  zabezpečení  systému  odvodu  splaškových  vod.  Uvedl,

že do koupaliště,  které  bude  fungovat  3 měsíce  v roce,  by investoval  max.  120  mil. Kč  při

nepředvídaných  investicích,  které  se mohou  během  rekonstrukce  vyskytnout,  tak

maximálně  130  mil. Kč.  Celý  záměr  je postaven  na velikosti  vodních  ploch.

Ing. Szotkowská  -  upozornila,  že Ing. arch.  Ševčík  hovoří  o cenách  bez  DPH.

Ing. arch.  Ševčík  -  na koupališti  bude  plavecký,  adrenalinový,  relaxační  bazén,

brouzdaliště  a dva  tobogány.  Do studie  bylo  zahrnuto  osvětlení  areálu.  Uvedl,  že problém

vidí  s přívodem  vody.

Ing. Matušek,  MBA  -  informoval  o technických  postupech  (kamerové  zkoušky  atd.),  které

byly  v rámcí  vodovodního  potrubí  provedeny.

Ing. arch.  Ševčík  -  vysvětlil  možné  technické  řešení  k přívodu  vody.

Následně  se diskutovalo  o pilotech,  o vypouštění  (nevypouštění)  vody  z bazénů  na zimní

období,  ohřívání  vody  v bazénech,  o přípravě  projektu.

Mgr.  Chlubna  poděkoval  Ing. arch.  za uvedení  studie  a Ing. arch.  Ševčíkem  se rozloučíl.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (lng.  Pavel  Dendis)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

informaci  o zpracované  studii  řešení  opravy  areálu  letního  koupaliště  v limitu  realizačních
nákladů  121 mil. Kč  bez DPH

Usnesení  RMO  Č.  652/'18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

2.28  Využití  části  pozemku  před  nemocnicí  parc. č. 644/45  v KÚ Horní  Lutyně

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informace o využití pozemku B44145 v KÚ Horní Lutyně městem Orlová a výsledcích ankety ke zřízení
parkování  na části tohoto pozemku

schvaluje

zpracování  studie  revitalizace  pozemku  parc.  č. 644/45  včetně  návrhu  vybudování
parkoviště  na jeho  části

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  - kraj  je ochoten  pozemky  předat.  Pokud  by vizualizace  vypadala  dobře,
nebrání  se investic  do své části  pozemků.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že budou  zjišt'ovat,  kdo  je vlastníkem  uměleckého  díla na
pozemku.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (Petr  Stuchlík)

CHYBĚL:  1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  4 zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
informace  o využití  pozemku  ei44Í45  v KÚ Horní  Lutyně  městem  Orlová  a výsledcích  ankety  ke zřízení

parkování  na části  tohoto  pozemku

Rada  města  Orlová

schvaluje

zpracování  studie  revitalizace  pozemku  parc.  č. 644/45  včetně  návrhu  vybudování

parkoviště  na jeho  části

Usnesení  RMO  č.  653/1  8. z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  0

2.29  Schválení  výsledků  nadlimitního  otevřeného  řízení  s e-aukcí  na dodávky  pod

. názvem  "Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná  městem

Orlová,  příspěvkovýmí  organízacemi  a SMO,  městskou  akcíovou  společností  Orlová

pro rok  2020  a 2021"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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rozhoduje

v souladu s ust. @ 122 odst. I písm. a) zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  je,,zákon"),  ve věci  veřejné  zakázky  na

dodávky  pod názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností

Orlová  pro rok  2020

a 2021"  vybrat  k uzavření  smluv  dodavatele  Český  Energetický  Dodavatel  a.s.,  Václavské

náměstí  806/62,  110  00 Praha  1-  Nové  Město,  ICO  22795090,  jehož  nabídka  byla

vyhodnocena  jako  ekonomicky  nevýhodnější,  a to podle  výsledku  hodnocení  nabídek

(nejnižší  nabídková  cena  bez  DPH-18151  864,36  Kč)

pověřuje

vedoucího  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  Ing. Milana  Billa  přípravou  smluv

s vybraným  dodavatelem  Ceský  pnergetický  Dodavatel  a.s.,  Václavské  náměstí  806/62,

I10  00 Praha  1 -  Nové  Město,  ICO  22795090

ruŠí

hodnotící  komisi  pro  provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku  na dodávky  pod

názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová,

příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová  pro  rok  2020

a 2021"

odvolává

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou

zakázku  na dodávky  pod názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení

spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou

společností  Orlová  pro  rok 2020  a 2021"

člen:  Ing. Lukáš  Valový

náhradnik:  Ing. Milan  Bill

člen:  Radim  Tomšů

náhradník:  Roman  Owczarzy

člen:  Petr  Stuchlík

náhradník:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová

člen:  Ing. Helena  Ulbrichová

náhradník:  Ing. Roman  Koutný

člen:  Petr  Koláček

náhradník:  Miroslav  Koláček

ukládá
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odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  předložit  v roce  2020  rozpočtové  opatření  k

dofinancování  rozdílu  vzniklého  navýšením  ceny  elektrické  energie

Průběh  diskuse:

Ing. Szotkowská-informovala  o telefonátu  s Ing.  Trojákem  a Ing. Vaňkem  z SMO,  m.a.s.,

kteří požadují  materiál  odložit.  Navýšení  ceny  činí  5 mil. bez  DPH.  Sdělíla  stanovísko

SMO,  kdy  neměli  možnost  se k tomu  vyjádřit,  nebyli  přizváni  do soutěže,  preferují  burzu.

Nedovedla  odhadnout,  co by se stalo  při zrušení.

p. Stuchlík  -  uvedl,  že byl členem  komise.  Poznamenal,  že byli  rádi,  že elektronická  aukce

proběhla.  Sděííl,  že by opakování  neriskoval.

Ing. Szotkowská  -  upozornila,  že ukládací  usnesení  by mělo  být  jiné.  Uložít  by se mělo

nejen  OSMHS,  ale  i OMFSK  a ostatním.

Mgr.  Chlubna  -  navrhl  odložit  materiál  a ověřit  nákup  přes  burzu.  Materiál  by měl  být  na

schůzi  RMO  předložen  nejpozději  v listopadu.

Mgr.  Chlubna  podal  protinávrh.

Protinávrh

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiáIu,,SchváIení  výsledků  nadlimitního  otevřeného  řízení  s e-aukcí  na

dodávky  pod  názvem  "Dodávka  elektrické  energíe  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností

Orlová  pro  rok  2020  a 2021  "

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o protinávrhu.

Jmenovíté  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

odkládá

projednání  materiáIu,,Schválení  výsledků  nadlimitního  otevřeného  řízení  s e-aukcí  na

dodávky  pod názvem  "Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovýmí  organízacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností
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Orlová  pro rok  2020  a 2021"

Průběh  diskuse:

Dotazy  na vedoucí  ORI  Ing. Szotkowskou.

Mgr.  Chlubna  -  požádal  o informace  k náměstí.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že k náměstí  zpracovávají  odpovědi  na dotazy.  Poslední

odpověd'  zveřejňovali  v pondělí.  Nyní  odpovídají  na další  dotazy.  Minulý  týden  bylo  51

dotazů.

Mgr.  Chlubna  -  minulý  týden  v pondělí  bylo  51 dotazů.  Počet  dotazů  stále  stoupá  nyní  je

už 81 dotazů.

Ing.  Szotkowská  -  dotazy  se týkají  detailu,  my  odpovíme,  odpověd'  se vyvěsí  na stránky.

Odpověd'  může  mít  vliv  na uchazeče  a tím  se prodlužuje  Ihůta  pro  podání  nabídek.  Pokud

mají  dotazy  vliv  na celkovou  nabídku,  musí  se naceňovat  znovu  a tím se prodlužuje  Ihůta

pro  podání  nabídek.  Původní  Ihůta  byla  15.  září,  k dnešnímu  dni  je 1. Iistopadu,  ale  tím  to

nekončí.  Poslední  dotaz  musí  být  podán  5 dnů  před  vypršením  Ihůty.

Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že informace  v médiích  bude  podána  ve chvíli,  až budou  podány

nabídky.

Členové  rady  města  diskutovali  o aktualizaci  informací  ohledně  náměstí  na webových

stránkách  města.

Mgr.  Chlubna  -  požádal  o informace  ohledně  stavby  parkoviště  na ul. Rydultowská  a

zateplování  budov.

Ing. Szotkowská  -  odpověděla,  že.stavba  parkoviště  pokračuje.  Bylo  dokončeno

zateplování  budovy  Altenheimu.  ZS Kaplička  bude  dokončena  v pondělí.  Problémy  mají  na

ZS  Mládí  v první  části.  Byly  započaty  práce  -  odsávání  na zimním  stadionu.  Na V. etapě

bude  probíhat  hlášena  uzavírka.

Následně  se diskutovalo  o dalším  postupu  ohledně  koupaliště.  Mgr. Chlubna  doporučil

přizvat  Ing. arch.  Ševčíka  na ZMO.  Diskutovalo  se o restauraci  Golf.

Mgr.  Chlubna  poděkoval  Ing. Szotkowské.

Usnesení  RMO  č.  654/'18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

2.30  Dotace  na krytí  výdajů  při přípravě  sčítání  lidu,  domů  a bytů  v roce  2021,  včetně

. rozpočtové  úpravy
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Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 129  na krytí  výdajů  při přípravě  sčítání  lidu,  domů  a bytů  v roce

2021  (31.850,-  Kč)

Průběh  diskuse:

Bod  2.30  byl projednán  po bodu  2.19.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchíík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  'I (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 129  na krytí  výdajů  při přípravě  sčítání  lidu,  domů  a bytů  v roce

2021  (31.850,-  Kč)

Průběh  diskuse:

Ing.  Juřicová  -  na zasedání  zastupitelstva  vystoupila  paní,  která  si stěžovala,  že město

nemá  vyhlášku  o hluku.  Vyhláška  byla  na červnové  ZMO  připravena,  ale nebyla

schválena.  OVZP  dostalo  od paní  místostarostky  úkol,  kolik  stížností  odbor  eviduje.  Na

OVZP  písemnou  stížnost  nemají  žádnou.  MP podle  sdělení  zástupce  velitele  stížnosti

neřeší,  nemají  evidenci.  Krajská  hygienická  stanice  v posledním  období  řešila  hluk  v

Orlové  z chlazení  u večerky.
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Usnesení  RMO  č. z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesení  0

2.31 Provozování  zařízení  ke sběru  nebo  výkupu  odpadů  - EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

Tento  materiál  uvedl:  zástupci  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

V IO.10  hod. proběhla  prezentace  společnosti  EDEN  TRAD  CZ, s.r.o.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  představil  členům  rady  města  zástupce  společnosti  EDEN
TRADE  CZ, s.r.o. Společnost  přišla  se záměrem  zřídit  dočasný  sklad  nebezpečného
odpadu.

Zástupce  společnosti  Ing. Beňovič  představil  členům  rady  města  prezentaci  společnosti
EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.

Obsahem  prezentace  bylo  představení  společnosti,  která  je zaměřena  na stavební  odpady
na rekultivaci  a využívání  odpadu.  Hlavní  činností  je oslovit  průmyslové  podniky  a hlavně
stavební  firmy.  Záměrem  společnosti  je revitalizovat,  vylepšit  a rozšířit  způsob  nakládání  s
odpady.  Maximální  kapacita  skladování  nebezpečných  odpadů  by byla 50 t a 200  t
ostatních  odpadů.  Společnost  EDEN  TRADE  CZ je otevřena  k ínformacím  a prezentaci
svých  záměrů.  Společnost  je připravena  se spolupodílet  na rozvoji  města  tzn. podílet  se
na projektech  města  k vylepšení  životního  prostředí,  podporovat  sport  mládeže  a dětí  ve
městě.

Mgr.  Chlubna  -  dotázal  se, zda by mohl  upřesnit,  o jaký  nebezpečný  odpad  by se jednalo.

Ing. Beňovič  -  schválený  provozní  řád je okleštěný  a bude  povoleno  5 druhů

nebezpečného  odpadu  znečištěný  plast,  akubaterie,  znečištěné  obaly.  Nejsou  tam,  žádné
barvy,  žádná  ředidla,  žádné  chemikálie.

Mgr. Chlubna  -  uvedl,  že chtějí  mít  jistotu,  že to není  pouze  začátek  a chtěli  by, aby  bylo
sepsáno  memorandum,  ve kterém  bude,  že v případě  rozšíření  nebezpečného  odpadu
dojde  nejprve  k dohodě  a souhlasu  města  Orlová.

Ing. Matušek,  MBA  -  se dotázal,  zda  společnost  nemá  zařízení  nebo  vlastnické  spojení  s
firmou,  která  působí  v areálu  bývalého  dolu  Zofie.
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Ing. Beňovič  -  sdělil,  že společnost  nemá  s firmou  vlastnické  spojení.  Jmenovaná  firma  je

pro  jejich  společnost  konkurenční  prostředí.  Dále  uvedl,  že mají  povolení  na sběrný  dvůr  a

v současnosti  mají  požadavek  na překlopení  na stacionární  zařízení,  kdy  kraj  překlopení

kvituje,  protože  je to více  kontrolovatelné.  Dále  uvedl,  že společnost  je připravena

jakékoliv  změny  projednávat  s městem  Orlová.

Zástupce  společnosti  zmínil  případ,  který  se stal  ve Frýdku  Místku.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že RMO  podala  proti  rozhodnutí  kraje  odvolání.  Město  přivítá

sepsání  memoranda  pro  případ  změny  nebo  rozšíření  nebezpečných  odpadů.

Mgr. Chlubna  kvitoval  podporu  aktivit  ve městě  Orlová.

p. Stuchlík  -  dotázal  se na řešení  hluku.

Ing. Beňovič  -  v rámci  finálního  zjšt'ovacího  záměru  budou  provedeny  hlukové  studie.

p. Stuchlík  -  dotázal  se, zda  vzniknou  pracovní  místa.

Ing. Beňovič  -  pracovní  místa  vzniknou.  Počet  prac.  míst  bude  v jednotkách.

p. P. Koláček  -  dotázal  se kolik  hodlají  do areálu  investovat.

Ing. Beňovič  -  40-50  mil.

Zástupce  společnosti  konstatoval,  že zákon  o odpadech  neprošel.  V komunálním  odpadu

v jeho  koncovkách  se za poslední  roky  nic nezměnilo.  V průmyslovém  odpadu,  je posun  o

něco  lepší.  Tento  obor  potřebuje  technology  pro  budování  koncových  zařízení,  protože  v

opačném  případě  se bude  odpad  sypat  neustále  na jednu  hromadu.

Ing. Dendis  -  uvádíte,  že  v areálu  bude  studna.  Kolik  litrů  vody  budete  čerpat.

Ing. Beňovič  -  vodu  budeme  čerpat  pouze  na ostříkávání  automobilů.  Množství  odběrů

vody  by bylo  řádově  v lítrech.

p. P. Koláček  -  dotázal  se, zda  budou  ochotni  prezentovat  svůj  záměr  i na zasedání  ZMO.

Ing. Beňovič  -  odpověděl,  že ano.

Mgr.  Chlubna  -  zadal  panu  tajemníkovi  úkol  -  zajistit  přípravu  návrhu  memoranda.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  poděkoval  zástupcům  společnosti  za uvedení  prezentace  a

se zástupci  se rozloučil.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

58



Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  655/18.  z 2.10.20"19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.1.  DomovVesna,výběrovéřízenínaobsazenífunkceředitele/ředitelkyDomova
Vesna,  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením fi 102, odst. 2, písm. b), zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

informaci  o průběhu  výběrového  řízení  na místo  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

zrušuje

1 ) výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,  příspěvkové

organizace,  schválené  dne  28.08.2019  v rámci  usnesení  rady  města  Orlová  č. 571/16

2) Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

odvolává

členy  komise  pro výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

předsedu:  Bc. Naděždu  Kubalovou,  místostarostku  města

členy:  Mgr. Hanu  Pierzchalovou,  ředitelku  Slezské  humanity

(náhradníka  Mgr. Ing. Kateřinu  Plintovou,  členku  rady  města)  Mgr. Jarmííu  Bernou,
ředitelku  Sociálních  služeb  města  Orlová

(náhradníka  Mgr. Miroslava  Chlubnu,  starostu  města)

Bc.  Ivetu  Nociarovou,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřina  Lízalovou,  koordinátorku  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)
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schvaluje

vyhlášení  nového  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace.

zřizuje

Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

jmenuje

členy  Komise  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

předsedu:  ..............................................

členy:  ..............................................  (náhradník  )

..............................................  (náhradník  )

Bc. Ivetu  Nociarovou  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřina  Lízalovou  koordinátorku  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit

1) zveřejnění  vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova
Vesna,  příspěvkové  organizace

2) cestou  tajemnice  komise  pro  výběrové  řízení  organizačně  a administrativně  zabezpečit
přípravu  a provedení  výběrového  řízení

Průběh  diskuse:

Tento  bod programu  byl projednán  za bodem  2.7.

Bc. Nociarová  -  do výběrového  řízení  se přihlásil  jeden  uchazeč.  Z tohoto  důvodu  se

komise  rozhodla  výběrovku  zrušit  a vyhlásit  znovu,  s tím,  že byly  upraveny  požadavky  pro
vzník  pracovního  poměru.

Bc. Kubalová  -  doporučila  upravit  text  - bod 10. Místo,  způsob  a Ihůta  podání  přihlášky  -

,,NEOT\/íRAT  - VÝBĚROVÉ  ŘÍZENÍ  SSMO"  na text,,NEOT\/íRAT  - VÝBĚROVÉ  ŘÍZENí
DOMOV  VESNA"

Mgr.  Chlubna  -  navrhl  členy  výběrové  komise  upravit  takto:

předsedu:  Bc. Naděždu  Kubalovou,  místostarostku  města

členy:  Mgr.  Hanu  Pierzchalovou,  ředitelku  Slezské  humanity

(náhradníka  Miroslava  Koláčka,  místostarostu  města)

Mgr. Ing. Kateřinu  Plíntovou,  členku  rady  města
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(náhradníka  Mgr.  Miroslava  Chlubnu,  starostu  města)

Bc. Ivetu  Nociarovou,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr. Jiřina  Lízalovou,  koordinátorku  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)

Následně  starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s

doplněním  jmen  předsedy  a členů  komise  dle  návrhu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  9 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,
[uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 9 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  9 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením @ 102, odst. 2, písm. b), zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

1. bere  na vědomí

informaci  o průběhu  výběrového  řízení  na místo  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová

2. zrušuje

1) výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,  příspěvkové

organizace,  schválené  dne  28.08.2019  v rámci  usnesení  rady  města  Orlová  č. 571/16

2) Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

Rada  města  Orlová

3. odvolává

členy  komise  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,
příspěvkové  organizace

předsedu:  Bc. Naděždu  Kubalovou,  místostarostku  města

členy:  Mgr. Hanu  Pierzchalovou,  ředitelku  Slezské  humanity

(náhradníka  Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou,  členku  rady  města)

Mgr. Jarmilu  Bernou,  ředitelku  Sociálních  služeb  města  Orlová

(náhradníka  Mgr.  Miroslava  Chlubnu,  starostu  města)
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Bc. Ivetu  Nociarovou,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřina  Lízalovou,  koordinátorku  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)

Rada  města  Orlová

4. schvaluje

vyhlášení  nového  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organizace.

Rada  města  Orlová

5. zřizuje

Komisi  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organízace

Rada  města  Orlová

6. jmenuje

členy  Komise  pro  výběrové  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova  Vesna,

příspěvkové  organízace

předsedu:  Bc. Naděždu  Kubalovou,  místostarostku  města

členy:  Mgr.  Hanu  Pierzchalovou,  ředitelku  Slezské  humanity

(náhradníka  Miroslava  Koláčka,  místostarostu  města)

Mgr.  Ing. Kateřinu  Plintovou,  členku  rady  města

(náhradníka  Mgr. Miroslava  Chlubnu,  starostu  města)

Bc. Ivetu  Nociarovou,  vedoucí  odboru  sociálního  a zdravotního

Mgr.  Jiřinu  Lízalovou,  koordinátorku  sociálních  služeb

tajemnici  komise:  Bc. Dagmar  Vaňkovou  (s hlasem  poradním)

Rada  města  Orlová

7. ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit

1) zveřejnění  vyhlášení  výběrového  řízení  na obsazení  funkce  ředitele/ředitelky  Domova

Vesna,  příspěvkové  organizace

2) cestou  tajemnice  komise  pro  výběrové  řízení  organizačně  a administrativně  zabezpečit

přípravu  a provedení  výběrového  řízení

Usneserí  RMO  č.  656/1  8. z 2.10.2019 Nepřijaté

usnesení  [l

Souhlas  s užitím  znaku  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Míroslav  Chlubna,  starosta  města
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

nesouhlasí

v souladu s ustanovením Fffi 34a odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů

s užitím  znaku  města  Orlová  společností  eCENTRE,  a. s., se sídlem  na ulici  Argentinská
286/38  v Praze  7, který  bude  použit  pro účely  poskytování  služby  žadatele  zvané
,,Město/obec  pro občany,"  případně  také,,Město/obec  občanům."

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  Varianta  A)
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením F3 34a odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů

dle varianty  A)
nesouhlasí
s užitím  znaku  města  Orlová  společností  eCENTRE,  a. s., se sídlem  na ulici  Argentinská
286/38  v Praze  7, který  bude  použit  pro účely  poskytování  služby  žadatele  zvané
,,Město/obec  pro občany,"  případně  také,,Město/obec  občanům."

Jmenovíté  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (lng. Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením E3 34a odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
ve znění  pozdějších  předpisů

nesouhlasí
s užitim  znaku  města  Orlová  společností  eCENTRE,  a. s., se sídlem  na ulici  Argentinská
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286/38  v Praze  7, který  bude  použit  pro účely  poskytování  služby  žadatele  zvané

,,Město/obec  pro  občany,"  případně  také,,Město/obec  občanům."

usnesení  RMO  č.  657/'18.  z 2.10.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

Dotazy  redakce  Karvinského  a havířovského  deníku  ohledně  Domova  Vesna

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Naděžda  Kubalová,  Mgr.  Miroslav  Chlubna

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

odpovědi  na dotazy  redakce  Deníku  ohledně  Domova  Vesna

Průběh  diskuse:

Dotazy  redakce  Karvinského  a havířovského  Denníku  ohledně  Domova  Vesna

Bc. Kubalová  -  informovala  o dotazech  redakce  Karvinského  a havířovského  deníku

ohledně  Domova  Vesna.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o odpovědích  na dotazy  redakce.  Následně  nechal  hlasovat  o

návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

odpověd'  na dotazy  redakce  Karvinského  a havířovského  deníku

Jmenovité  hlasování:

PRO:8  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (lng.  Pavel  Dendis)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

odpovědi  na dotazy  redakce  Karvinského  a havírřovského  deníku  ohledně  Domova  Vesna

Usnesení  RMO  č.  658/18.  z 2.10.2019

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

Úkoly  uložené  usnesením  na 7. zasedání  Zastupitelstva  města  Orlová  konané  dne
16.09.2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  úřadu

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 163/7  0krajová  - žádost  o vybudování
kanalizace

odboru  rozvoje  a investic  prověřit  možnost  jiného  technického  řešení  likvidace
splaškových  vod na ulici Okrajová  do prosincového  zastupitelstva  města

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  - sdělil,  že na 7. zasedání  ZMO  bylo  uloženo  RMO  usnesením  uloženo:
k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 163/7  0krajová  - žádost  o vybudování
kanalizace
Zastupitelstvo  města  Orlová
ukládá

Radě  města  Orlová  prověřit  možnost  jiného  technického  řešení  likvidace  splaškových  vod
na ulici  Okrajová  do prosincového  zastupitelstva  města

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 172/7  Povinnost  dodržovat  mlčenlivost  v
souvislosti  s ochranou  osobních  údajů  -  informace
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Zastupitelstvo  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  prokazatelně  informovat  členy  orgánů  města,  jakož  i členy  jimi

zřizovaných  orgánů,  o povinnosti  dodržovat  mlčenlivost  v souvislosti  s ochranou  osobních

údajů

Doporučil  ukládací  usnesení  č. 172/7  ponechat.  Ukládací  usnesení  ZMO  č. 163/7  uložit

ORI.

Návrh  na usnesení

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 163/7  0krajová  - žádost  o vybudování

kanalizace

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  rozvoje  a invesUc  prově,řit  možnost  jiného  technického  řešení  likvidace

splaškových  vod  na ulici  Okrajová  do prosincového  zastupitelstva  města

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,

Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

k usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  č. 163/7  0krajová  - žádost  o vybudování

kanalizace

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  rozvoje  a investic  prověřit  možnost  jiného  technického  řešení  likvidace

splaškových  vod  na ulici  Okrajová  do prosincového  zastupitelstva  města

Usnesení  RMO  č.

usnesení  a

z 2.10.20"19 Nepřijaté
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4.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Místostarosta  M. Koláček  -  informoval  o doručeném  dopisu  z SMO, m.a.s.  týkající  se dvou

variant  návrhu  dodatku  č. 3 ke smlouvě  o poskytnutí  služeb  (odtah  vozidel).  K tomuto
dopisu  proběhlo  jednání,  kterého  se zúčastnili  Ing. Vaněk,  Mgr. Páleník,  Ing. Klein. První

varianta  dodatku  pojednává  o rozšíření  smlouvy  o měsíční  paušální  částku  na zajištění
pohotovosti  k zajištění  nucených  odtahů  silničních  vozidel  ve výši 15 080 Kč  bez DPH s
doložkou  nárůstu  paušální  částky  do budoucna  a byla by zachována  24/7 pohotovost.
Druhá  varianta  dodatku  pojednává  o změně  v omezení  doby  odtahu  na pracovní  dny od 7
do 14 hod. S druhou  variantou  nesouhlasila  ani Městská  policie  ani odbor  dopravy.  Dále
místostarosta  uvedl,  že na službu  bylo v r. 20'16 vyhlášeno  výběrové  řízení,  do kterého  se

přihlásilo  pouze  SMO. SMO uvádí, že výše nákladů  na pohotovost  jsou  výrazné  zejména  z
důvodu  dynamického  růstu  minimální  mzdy  stanoveného  nařízením  vlády  ČR.  Zimní
měsíce  vykazují  zisk s ohledem  na držení  pohotovosti  řidičů  kvůli  zimní  údržbě.  V letních
měsících  se promítá  ztráta.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se, jaká  vozidla  služba  odtahuje.

M. Koláček  -  odtahují  vozidla,  které  brání  vjezdu,  když probíhá  čištění  komunikací  nebo
vozidla,  které  špatně  stojí atd. Na jednání  se uvažovalo  o změně  ceníku  za odtahy.  Odbor
dopravy  dostal  za úkol ověřit  výše částek  za odtah  vozidel  v jiných  městech.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že proběhlo  jednání  na kraji, jednání  s OKD. Informoval  o

možnosti  přihlásit  se na dobrovolné  fárání  na Dolu Lazy  25.10.2019.  Dále  informoval,  že
se pracuje  na návrhu  rozpočtu  města.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Různé:

p. Vršanský  -  omluvil  se z příští  schůze  rady  města  a zasedání  zastupitelstva.

p. Stuchlík  -  požádal  o měsíční  zprávu  z akce,,Zlepšíme  Česko"  kolik  bylo  podaných

žádostí,  kolik  bylo  vyřízených  žádostí.  Upozornil,  že na ul. Na Holotovci  stojí  rozbitý

automobil  již  rok.

Závěr:

V 15.30  ukončil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna  18. schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:

Schůze  rady  ukončena  v 15.30  hod.

Datum  zpracování:  7.10.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  Petr  Stuchlík

Mgr. Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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Město  Orlová

Zápis  z 19/"1. schůze  Rady  města  Orlová
konané  dne  21.  1 0.20"19  v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  schůze  Rady  města  Orlové:  8

Přítomní  členové  Rady  města  Orlové:

Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc.  Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlové:

[uboslav  Vršanský.

"l. Zahájení  v 'l 2.00  hod.

1,01.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

19/1.  schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.  Navrhl,

aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  19/1.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  21.10.2019  ve zněm dle pozvánky

Rada  města  Orlová  hlasovala  o návrhu  na usnesení  a toto  schváÍila.

Výsledek  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing.  Kateřína  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE;  0

Přijaté  usnesenÍ

681/19/1  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  1 9/1.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  21.  10.2019  ve znění  dle

pozvánky

Schválený  pořad  schůze  Rady  města  Orlové.

1. Zahájení-12.00  hod.

1.01.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

1.02  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová  -  ústně

2. Materíály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.01.  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku,,Řešení  statické  dopravy  -  vybudování

parkovacích  rmst na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  včetně  rozpočtové  úpravy  -  písemně  na

stůl

:.o:.  Zajištěm  smluv  o poskytnutí  služeb  - ústně
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1.02.  Určení  ověřovatele  zápísu  ze schůze  Rady  města  Orlové

Starosta města navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  z 19/1. schůze  Rady města  Orlové  konané
dne 21.10.2019  pana  Petra  Koláčka.

Návrh  na usnesení
Rada města  Orlová

urcu)e

ověřovatelem  zápisu  z 1 9/1. schůze  Rady města  Orlové  konané  dne 2"í.10.2019
pana Petra Koláčka

Rada města  Orlová  hlasovala  o návrhu  na usnesení  a toto schválila.
Výsledek  hlasování:

PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Koláček,
Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTÍ:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Příjaté  usnesení

682/'19/1  LIrčeníověřovatelezápisuzeschůzeRadyměstaOrlové
Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 1 9/1 schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne 21. 10.2019
pana Petra  Koláčka

2. Materíály  k projednávání  na schůzi  rady  města

2.01. Změna  závazku  ze smlouvy  na veřeinou  zakázku  ,,Řešerí  statické  dopravy  -
vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyní"  včetně  rozpočtové
Úpravy

Tento materiál  uvedla  Ing.  Szotkowská,  vedoucí  ORI. Sdělila,  že v rámci  provádění  statických
zkoušek  únosnosti  zemní  pláně  pod novou komunikací  a parkovacich  stání nevyhověly
předepsané  hodnoty  dle  PD. Je nutná sanace  podloží.  Pod sanované  části  bude  doplněna

geotextilie. Bude se jednat  o dodatečné  stavební práce. Změna  závazku podle ust. e3 222 odst.
6 zákona  hodnota  činí  7,32  % vzhledem  k původní  hodnotě  závazku.  Součet  hodnoty  všech
změn  podle  tohoto  odstavce  činí  33,21 % a nepřekračuje  50 % původní  částky.  Dle ust. e) 222
odst. 9 celkový  cenový  nárůst  související  se změnami  podle odstavců  5 a 6 při odečtení
stavebních  prací  nebo  dodávek,  které  nebyly  s ohledem  na tyto změny  realizovány,  činí
29,82 % a nepřesáhne  30 % původní  hodnoty  zakázky.  Minulý  týden  ve čtvrtek  proběhlo
poslední  sezení k číslům,  v pátek připravovali  dodatek  ke smlouvě.  Z tohoto  důvodu  byl
materiál předložen  na stůl.  Doplnila,  že termín  ukončem stavby  může  ovlivnit  nepříznivé
počasí.  Firma přislíbila,  že  budou  pracovat  dvě  čety.

Návrh  na usnesení
Rada města  Orlová

1.  b e r e n a v ě d o m i

ínformativní  zprávu  o průběhu  akci ,,Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích
míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyní"
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2.  s c h v a I u je

2.1 v souladu s ust. S3 222 odst. 6 zákona č. 134/2016 sb., o zadávárrí veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  dHa) na veřejnou  zakázku  ,,Řešení  statické  dopravy  -
vybudovárí  parkovaďch  rníst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"  ve výši  946  842,00  Kč
bez DPH z toho neprovedené  práce činí - 219 'l 3100  Kč bez DPH  a dodatečné  stavební  práce
čirí  727 711,00  Kč bez  DPH.

2.2 uzavřeríí  dodatku  č. 3 ke smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0307  na akci,,Řešení  statické
dopravy  -  vybudováníí  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

2.3 rozpočtové  opatření  č. 137 - Řešení  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na
ul. Rydultowská  v  Orlové-Lutyni  (616  tis.  Kč),  navýšení  rozpočtované  akce
z neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámci  rozpočtu  ORJ106  -  odboru  rozvoje
a investic

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Rada  města  Orlová  hlasovala  o návrhu  na usnesem  a toto  schválila.
Výsledek  hlasování:

PRO:  8 (Mgr  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr  Ing.  Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROT1:  0

ZDRŽEL  SE;  0

Přijaté  usnesení
683/19/"I  Změnazávazkuzesmlouvynaveřejnouzakázku,,Řešenístatickédopravy

- vybudování  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"
včetně  rozpočtové  úpravy
Rada  města  Orlová

1.  b e r e  n a v ě d o m í
informativní  zprávu  o průběhu  akcí,,Řešení  statické  dopravy  -  vybudování
parkovacích  rmst  na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni"

2.  s c h v a I u je

2.1 v souladu  s ust F3 222 odst. 6 zákona č. 1 34/2016 sb., o zadávání  veřejných
zakázek  změnu  závazku  ze smlouvy  (ceny  ďíla)  na veřejnou  zakázku,,Řešení
statické  dopravy  - vybudováni  parkovacích  míst  na ul. Rydultowská  v
Orlové-Lutyní"  ve výši  946  842,00  Kč bez DPH  z toho  neprovedené  práce  činí
-  219 4 31,00  Kč bez DPH  a dodatečné  stavebm  práce  činí  727 7a1 1,OO Kč  bez
DPH.

2.2 uzavření  dodatku  č. 3 ke smlouvě  o dílo č. 2019/OR1/S/0307  na akci
,,Řešem  statické  dopravy  -  vybudování  parkovacích  míst  na  ul.
Rydultowská  v Or1ové-Lutyni"

2.3 rozpočtové  opatření  č. 137 - Řešeni  statické  dopravy  - vybudováni
parkovacích  míst na ul. Rydultowská  v Orlové-Lutyni  (616 tís. Kč), navýšem
rozpočtované  akce  z neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámci
rozpočtu  ORJ106  -  odboru  rozvoje  a investic
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Ing.  Szotkowská  podala  informace  ohledně  náměstí.

2.02. Zajištění  smluv  o poskytnutí  služeb
Mgr. Chlubna  - informoval o připraveném zněm návrhu na usnesení ohledně  smluv o
poskytnutí služeb  a doplnil, že tento návrh na usnesení je nehlasovatelný,  jelikož byla
doručena  odpověd'  z Ministerstva průmyslu  a obchodu (dále MPO) ve věci vysvětlení  pojmu
veřejný zájem. Dopis z MPO byl členům  rady města předložen na stůl. Upozornil na dvě
důležité  věci a to ve druhém odstavci dopisu MPO citoval: ,,Obecně má státem svěřenou
pravomoc k výkladu  právních předpisů  pouze soud." Konec citace. Dále zdůraznil  posledm
odstavec dopisu  MPO, citoval: ,,Zmiňované  ustanovení 9 3 odst. 2 energetického  zákona se
podle našeho názoru  z výše uvedených důvodů  týká těch  činností  přenos elektřiny, přeprava
plynu, dístribuce  elektřiny a distribuce plynu výroba a rozvod tepelné energie, které jsou pro
stát stěžejní  např.  přenos elektřiny jako přirozený monopol, a proto je zde vysloven uveden
veřejný zájem. Předmětné  ustanovení pojem prodej neupravuje. Domníváme  se, že veřejný
zájem se v tomto  případě  vztahuje k infrastruktuře,  nikoli k samotné komoditě."  Konec citace.
Mgr. Chlubna sdělil,  že i společnost  Forlex ve svém posudku uvádí, že k výkladu předpisů  má
pravomoc pouze  soud Ze stanoviska jednoznačně  vyplývá, že tak jak je SMO nastaveno,
nelze hovořit o vertikální  spolupráci, protože dodávka tepla koncovým zákazmkům  at' je to
družstvo, Residomo,  podnikatelé není ve veřejném  zájmu.

Na schůzi  byl přizván  Mgr. Brňovják.

Mgr. Chlubna  -  předložil Mgr. Brňovjákovi  dopis Ministerstva  průmyslu  a obchodu.

Mgr. Brňovják  - uvedl, že na schůzi  rady města  se v minulosti materiál ohledně  rozdělení

společnosti  již projednával.  V materiálu byly všechny postupové kroky popsány.  Poznamenal,

že je škoda, že se touto otázkou nikdo nezabýval. Havířov byl ve stejné situaci jako  Orlová.

Společnost  rozdělili  a in-house je uplatňován.  Ve věci in-house byla oslovena společnost

Forlex. Forlex stanovisko vypracoval. Mgr. Brňovják  sdělil, že ke stanovisku zpracoval
posudek  a na posudku  stále  trvá.

Členové  rady  města  diskutovali  o možnostech  nové  organizační  struktury  SMO.

Starosta města  Mgr. Chlubna doporučil  přijmout  usnesení  ve znění:

Rada mĚ'sta Orlová  bere na vědomi  znění  dopisu z Ministerstva  průmyslu  a obchodu.

Mqr. Brňovják  - sdělil, že se jedná o závažnou a zásadní věc, kterou by mělo projednat

představenstvo,  dozorčí  rada, ředitel SMO, m.a.s. dále vedouď  odborů  MěÚ Ing. Milan  Bill,

Ing. Szotkowská.  Doporučil  do návrhu na usnesení doplnit text: ,,Rada města  Orlová  byla

seznámena se zněním  dopisu z Ministerstva průmyslu a obchodu ze dne 17.10.2019

zabývající se výkladovým  stanoviskem  pojmu veřejný zájem u komodit  tepla, plynu a elektrické
energie.

Mqr. Chlubna  -  doplnil návrh na usnesení  o text:,,Rada  města  Orlová bere na vědomí  závěry

tohoto stanoviska  a ukládá vedení města  svolat schůzku  s představenstvem,  dozorčí  radou  a

ředitelem společnosti  SMO, městská  akciová společnost  Orlová a příslušnými  vedouďmi

odborů Městského  úřadu Orlová Ing. Martina Szotkowská, Ing.  Milan Bill,  Mgr.  Václav
Brňovják.  Jednání  by mělo  být svoláno  co nejdříve.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:
Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová
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byla seznámena  se zněním dopisu z Ministerstva průmyslu a obchodu ze dne 17 10.2019
zabývající  se výkladovým  stanoviskem  pojmu veřejný zájem u komodit  tepla, plynu  a elektrické
energie

1.  b e r e  n a v ě d o m í
závéry  tohoto  stanoviska

2.uk1ádá

vedení  města  svolat schůzku s představenstvem,  dozorči radou a ředitelem společnosti  SMO,
městská  akciová společnost  Orlová a příslušnými vedoucími odborů Městského  úřadu  Orlová
Ing. Martina  Szotkowská, Ing. Milan Bill, Mgr. Václav  Brňovják.  Termín:  11/2019

Rada  města  Orlová  hlasovala  o návrhu  na usnesení  a toto  schválila.
Výsledek  hlasování:

PRO: 7 (Mgr. Miroslav Chlubna, Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,
Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Přijaté  usnesení

684/1  9/1  Zajištění  smluv  o poskytnutí  služeb
Rada  města  Orlová

byla seznámena  se zněním  dopisu  z Ministerstva  průmyslu  a obchodu  ze dne
17.10.2019  zabývající  se výkladovým  stanoviskem  pojmu  veřejný  zájem
u komodit  tepla,  plynu  a elektrické  energie

1 . b e r e n a v ě d o mí
závěry  tohoto  stanoviska

2.uk1ádá

vedení  města  svolat  schůzku  s představenstvem,  dozorčí  radou  a ředitelem
společnosti  SMO,  městská  akciová  společnost  Orlová  a příslušnými  vedoucími
odborů  Městského  úřadu  Orlová  íng. Martina  Szotkowská,  Ing.  Milan  Bill,
Mgr.  Václav  Brňovják.  Termín:  11/20"19

Organizační  a různé.

Řešem  záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvková  organizace

Mgr.  Chlubna  -  přečetl  návrh  na usneseni,  které  připravil  pan tajemník:
,,Rada  města  Orlová ukládá  vedoucímu  právního  odboru  zpracovat  právní  rozbor,  zda  závěry
popsané ve forenzním auditu Domova  Vesna  zakládají  skutečnost  pro podání  důkazně
ustojitelného  trestního  oznámeni,  pokud  ano, tak které  a za které  osoby.

Mgr. Brňovják  - forenzm audit zkoumá, zda bylo naplněno  protiprávní jednání  (účetní,

V otázkách  odpovědnosti je ve zjištění napsáno, že první stupeň závažnosti  j-e, -že -se

strana  5 z 6



nedochovaly  podklady  a došlo  k jejich  likvidaci.  Bude  chybět  důkazní  materiál.  Policie  se bude
dotazovat,  jaká  škoda  vznikla.  Pokud  se budete  dotazovat,  zda  podat  trestní  oznámení,  tak  by
mělo být podáno  trestní  oznámení  na neznámého  pachatele.  Podkladem  pro policii  bude
forenzrí  audit,  ve kterém  je důkazríí  nouze.

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve znění:
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová
ukládá

vedoucímu  právního  odboru  zpracovat  právní  rozbor,  zda  závěry  popsané  ve forenzním  auditu
Domova  Vesna  zakládaj  skutečnost  pro podání  důkazně  ustojitelného  trestního  oznámení

Rada  města  Orlová  hlasovala  o návrhu  na usnesení  a toto  schválila.
Výsledek  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,
Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Přijaté  usnesení

685/19/'1  Řešení  záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvková  organizace
Rada  města  Orlová

ukládá

vedoucímu  právního  odboru  zpracovat  právní  rozbor,  zda závěry  popsané  ve
forenzním  auditu  Domova  Vesna  zakládají  skutečnost  pro podání  důkazně
ustojitelného  trestního  oznámení

V 14.30  hod.  ukončil  starosta  města  19/1.  schůzi  Rady  města  Orlové.

Mgr. Miroslav  Chlubna
starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček
místostarosta  města  Orlová

Zápis  ověřil

Petr  Koláček

Zpracovala  dne  22.10.2019
Mgr Zdeňka  Koběrská
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ORLOVA
-*I*.

Zápis  ze19.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  16.10.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 8 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing.

Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

[uboslav  Vršanský.

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  Petr  Koláček

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Jednárí  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

2.1.  SMO  - Řešení  rizik  ve vztahu  k plnění  podmínek  vertikální  spolupráce  ve

smyslu výjimky podle E3 11 zákona č. I 34/2016 Sb. zadávání o veřejných
zakázkách

Předkladatel:  Představenstvo  SMO,  m.a.s.  Orlová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města

3.1.  TAJ  - Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing.  Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.2.  OVŽP  - Poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  včetně

rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.3.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  -  žádost  o rozhodnutí  rady

města  ve věcí  stanovení  výše  náhrady

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.4.  OSZ  - Návrh  opatření  k odstranění  zjištěných  nedostatků  na základě  Zprávy

nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové

organizaci  města  Orlová  Domov  Vesna

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.5.  OSZ  - Petice  č. 6/2019  - Zachování  K-centra  v Orlové

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.6.  OMFšK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing.  Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.7.  OMFšK  - žádost  Karin  Lednické  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  včetně

rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing.  Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK
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Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.8.  KS - Členství  ve svazech  měst  a obcí

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.9.  OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.10.  OSMHS  - Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  - služebnosti

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.11.  OSMHS  - Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.12.  OSMHS  - Úpravy  rozpočtu  2019  0RJ  'l 07 - odbor  správy  majetku  a
hospodářské  správy

Předkladatel:  Ing.  Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.13.  Koupě  zánovní  umělé  ledové  plochy

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.14.  Řešení  budoucího  záměru  restaurace  Golf  a opěrné  zídky  v areálu  letního
koupaliště

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 'l 5, OSMHS  - Změna  zdroje  tepla  pro  vytápění  objektů  z kogenerační  jednotky  v
Orlové  - Městě

Předkladatel:  Milan  Bill

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.16.  ORI  - Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  pod
názvem,,Dodávka  elektrické  energm  pro  objekty  a zařízení  spravovaná
městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou
společností  Orlová  pro  rok  2020  a 202ť'

Předkladatel:  Ing. Maůina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.17.  ORI  - Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  "Regenerace
panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část  "

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

4.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

4.1.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky
,,Psí  hřiště"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI
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Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.2.  Zřízení  hodnotící  komise  pro veřejnou  zakázku  na stavební  práce

,,Replizace  energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp. 762

- MS Kpt.  Jaroše"

Předkladatel:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

4.3.  Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ4  06 -  odbor  rozvoje  a investíc

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.4.  Přihlášení  do soutěže  o testovací  frekvenci  5G

Předkladateí:  Petr  Drozdík,  předseda  Komíse  pro  média

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.5.  Návštěva  hasičské  zbrojnice  profesionálních  hasičů  v Orlové-Lutyni  - v

14.00  hod.

Předkladatel:

Charakter  materiálu:

5.  Organizační  a různé

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém

období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č. 659/19.  z 16.10.20'19 Nepřijaté

usnesenÍ  []

1.1.  SchváIeníprogramuschůzeRadyměstaOrIová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  I 9. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  16.  10.2019  ve znění  dle  pozvánky

s doplněním  bodů:

4.1.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Psí
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hřiště"

4.2.  Zřízení  hodnotící  komise  pro  veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Realizace

energetíckých  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp.  762  -  MS Kpt.  Jaroše"

4.3.  Upravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  -  odbor  rozvoje  a investic

4.4.  Přihlášení  do soutěže  o testovací  frekvenci  5G

4.5.  Návštěva  hasičské  zbrojnice  profesionálních  hasičů  v Orlové-Lutyni

Průběh  diskuse:

19.  schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna.

Doporučil,  aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů.

4.1.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Psí

hřiště"

4.2.  Zřízení  hodnotící  komise  pro  veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp.  762  -  MS Kpt. Jaroše"

4.3.  Upravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  -  odbor  rozvoje  a investic

4.4.  Přihlášení  do soutěže  o testovací  frekvenci  5G

4.5.  Návštěva  hasičské  zbrojnice  profesionálních  hasičů  v Orlové-Lutyni

Starosta  města  Mgr. Chlubna  sdělil,  že návštěva  hasičské  zbrojnice  se uskuteční  v 14 hod.

Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  další  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta  města

hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  8 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,

Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  19.  schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  16.10.2019  ve znění  dle pozvánky  s

doplněním  bodů:

4.1.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Psí

hřiště"

4.2.  Zřízení  hodnotící  komise  pro  veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp.  762  -  MS Kpt.  Jaroše"

4.3.  LJpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  -  odbor  rozvoje  a investic
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4.4. Přihlášení  do soutěže  o testovací  frekvenci  5G

4.5. Návštěva  hasičské  zbrojnice  profesionálních  hasičů  v Orlové-Lutyni

Usnesení  RMO  č.  660/19.  z 16.10.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 19. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne 16.10.20'19

Průběh  diskuse:

Starosta  města  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  19. schůze  Rady  města  Orlová  pana
Petra  Koláčka.

Jmenovíté  hlasování:
PRO:  8 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Koláček,
Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  8 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  8 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
určuje
ověřovatelem  zápisu  z 19. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne 16.10.2019
pana  Petra  Koláčka
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Usnesení  RMO č.

usnesení  0

z 16.10.20"19 Nepřijaté

2.1. Rešení  rizik ve vztahu k plnění  podmínek  vertikální  spolupráce  ve smyslu  výjimky
podle fi 11 zákona  č. 134/2016  Sb. zadávání  o veřejných  zakázkách

Tento materiál  uvedl: Představenstvo  SMO, m.a.s. Orlová

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

vydává

prohlášení  a současně  potvrzuje,  že společnost  SMO, městská  akciová  společnost  Orlová

byla založena  a vznikla ke dni 30.5.1995,  s činnostmi  vymezenými  v rámci předmětu

podnikání v rozsahu uvedeném ve stanovách společnosti  a v obchodním  rejstříku.

Výkonem  těchto  činností  byla Radou města  Orlová společnost  SMO, městská  akciová

společnost  Orlová  pověřena.

vydává

prohlášem,  že v rámcí činností,  které má SMO, městská  akciováspolečnost  Orlová vykonávat,  je této společnosti  svěřen

úkol převáz:nou  částčinnost5  zejména  v oblastech  odpadového  hospodářstvi,  údržby  komunikaci,tepelného

hospodářství  a správy sportovních  zařizeni,  vykonávat  ve prospěchměsta  Orlová, městem  zřízených  příspěvkových

organizací  a dalších právnickýchosob  a ve prospěch  občanů  města,  tj. za účelem  uspokojovám  potřeb veřejnéhozájmu.

Zejména, nikoliv  však pouze a výlučně,  Rada města  Orlová uložila, a inadále  ukládá společnosti  SMO, městská  akciová

společnosti  Orlová dodávat  teplodo  městských  domácnosti  (tedy občanům  města  Orlová), a to bez ohledu na to,kterým

subjektem budou tyto dodávky hrazeny, nebot' z pohledu města  Orlovávždy  bylo, a i nadále bude rozhodující,  že

konečným  spotřebiteIem(beneficientem)  tohoto plnění,  ale i dalších činností  a plnění,  jsou obyvateléměsta  Orlová

Průběh  diskuse:

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO, městské  akciové  společnosti  Orlová.
Samostatný  zápis a usnesení  z tohoto  jednání  zpracovala  asistentka  SMO, m. a. s.
Orlová.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se  (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO č.  661/19.  z 16.10.2019 Nepřijaté
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usnesenÍ  Č

3.1.  Kontrola  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 16.10.2019

Průběh  diskuse:

Na schůzi  RMo  byla  přítomna  Mgr. Cibulková.

Bc. Kubalová  musela  z pracovních  důvodu  ze schůze  RMO  odejít.

Ing. Matušek,  MBA  -  k bodu  600/'16  informoval,  že dotyčná  pracovnice  se kterou  se

záležitost  měla  řešit  má nemocenskou.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  'l (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesenÍ:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

kontrolu  plnění  usnesení  Rady  města  Orlová  k 'I 6. 1 0.20'19

Usnesení  RMO  č.  662/19.  z 16.10.2019 Nepřijaté

8



usnesení  č

3.2.  Poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Hana  Juřicová,  vedoucí  OVŽP

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

1. poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  ve výši  20 tis. Kč  na kastrace,

základní  odčervení  a odblešeníbezprizorních  koček.

schvaluje

1. poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  ve výši  20 tis. Kč  na kastrace,

základní  odčervení  a odblešení  bezprizorních  koček

2. smlouvu  o poskytnutí  daru

3. rozpočtové  opatření  č. 135  -  dar  na kastrace,  základní  odčervení  a odblešení

bezprizorních  koček  (20  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

p. Owczarzy  -  podal  protinávrh  -  hlasovat  nejprve  o návrhu  na usnesení  -  Rada  města

Orlová  schvaluje

1. poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  ve výši  20 tis. Kč  na kastrace,

základní  odčervení  a odblešení  bezprizorních  koček

2. smlouvu  o poskytnutí  daru

3. rozpočtové  opatření  č. 135  -  dar  na kastrace,  základní  odčervení  a odblešení

bezprizorních  koček  (20  tis. Kč)

Ing. Juřicová  -  zdůvodnila  původní  nedoporučení  odboru.  Materiál  zpracovávala

Ing. Stachurová  a Bc. Nedělová.  Pracovnice  Ing. Olšarová,  která  má  zvláštní  způsobílost

na veterinární  zákon  měla  dovolenou.  Po dovolené  Ing. Olšarová  sdělila,  že p.

Kielkovskou  znala  již  dříve.  Věděla,  že o kočky  pečuje.  Záležitost  je potřeba  řešit.  Existuje

celostátní  organizace,  kde  si může  každý  požádat  o program.  Organizace  má  sít'

smluvních  veterinářů,  kteří  kastraci  provádějí.  Pokud  se zaregistrujete  a sdělí  vám,  že

peníze  mají,  můžete  nechat  kočku  vykastrovat.  Lidé  nevědí,  jak  mají  záležitost  řešit.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  paní  místostarostka  se v časopise  dočetla,  ze by města  měla

záležitost  řešit  důsledněji.  Paní  Kielkovská  žádá  o pomoc  poprvé.  Doporučil  do budoucna

zjistit,  zda  se  záležitost  nedá  řešit  dotačním  titulem.
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Ing.  Juřicová  -  uvedla,  že by dotaci  přivítali,  jelikož  u dotace  musí  být  provedeno

vyúčtování.  Paní  Kielkovská  přislíbila  zaslání  vyúčtování.

Mgr.  Ing. Plintová  -  ve smlouvě  je uvedeno,  že nepoužité  peněžní  prostředky  budou

vráceny,  Dále  sdělíla,  že na pracovní  skupíně  projednávalí  índíviduální  žádost  Rybářského

svazu.  Rešila  se žádost  o dotaci,  ale  v jiných  pracovních  skupinách  do nových  podmínek

navrhují,  aby  fyzické  osoby  byly  z dotačních  titulů  vypuštěny.

Mgr.  Chlubna  -  domníval  se, že žádost  fyzické  osoby  o dotaci  je ze zákona.  Zadal  panu

tajemníkovi  úkol  -  ověřit,  zda  žádost  fyzické  osoby  o dotaci  řeší  zákon.

Ing.  Dendis  -  dotázal  se, zda  by nešlo  nasmlouvat  službu  (otevřený  účet)  u veterináře.

Mgr.  Chlubna  -  doporučil  prověřit,  jak  do budoucna  záležitost  řešit.  Požadoval,  aby

vyúčtovárí,  které  p. Kielkovská  doloží,  bylo  uloženo  na OVZP.  Nechal  hlasovat  o návrhu

na usnesení  dle  p. Owcarzyho.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  ve  výši  20 tis. Kč  na kastrace,

základní  odčervení  a odblešení  bezprizorních  koček

2. smlouvu  o poskytnutí  daru

3. rozpočtové  opatření  č. 135  -  dar  na kastrace,  základní  odčervení  a odblešení

bezprizorních  koček  (20  tis. Kč)

Jmenovité  híasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,

Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (Miroslav  Koláček)

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  4 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

1. poskytnutí  finančního  daru  paní  Jaroslavě  Kielkovské  ve  výši  20 tis. Kč  na kastrace,

základní  odčervení  a odblešení  bezprizorních  koček
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2. smlouvu  o poskytnutí  daru

3. rozpočtové  opatření  č. 135  -  dar  na kastrace,  základní  odčervení  a odblešení

bezprizorních  koček  (20 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Dotazy  na Ing. Juřicovou,  vedoucí  OVŽP

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  stavba  p. Prostředníka  pokračuje.

Ing. Juřicová  -  stavba  pokračuje  má  vydáno  dodatečné  povolení.

p. Koláček  -  upozornil,  že v místě  za  Traktorovou  stanicí  (kaktusář  Potyka)  se nacházi

trubka  vyvedená  přímo  do lesa,  z které  vytékají  splašky.  Požádal  o prověření.

Mgr. Plintová  -  požádala  o zaslání  kontaktu  na organizací,  která  se zabývá  kastrací  koček.

Mgr. Chlubna  -  informoval  o možnosti  individuální  zástavby  na ulicích  U Haldy  a ul.

Záchranářů,  kde  se dnes  již staví.  Staví  se mimo  pozemky  města.  Na výše  jmenovaných

ulících  se nachází  32 parcel  patřících  městu.  Bude  se ověřovat,  zda  bude  stačit  kapacitně

napojení  na sítě.

Usnesení  RMO  č.  663/19.  z 16.10.2019

usnesenÍ  ě

Nepřijaté

3.3.  Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  -  žádost  o rozhodnutí  rady  města  ve věci

stanovení  výše  náhrady

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

Variantu  A

1. upuštění  od vymáhání  pohledávky  ve výši  za bývaíou  ředitelkou

příspěvkové  organizace  Domov  Vesna

2. odepsání  pohledávky  ve výši  - příspěvkovou  organizaci,  Domov  Vesna

Variantu  B

vymáhat  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna  pohledávku  ve výši
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bývalou  ředitelkou  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  informoval,  že Domov  Vesna  má být  oceněn  v Parlamentu  ČR.

Bc. Nociarová  -  sdělila,  že Domov  Vesna  je navržen  na ocenění.

Mgr.  Ing. Plintová  -  dotázala  se, zda  se nedá  s bývalou  pam ředitelkou  domluvit.

Bc. Nociarová  -  bývalá  paní  ředitelka  nekomunikuje  a nepřipouští  si jakékoliv  pochybení.

Odbor  zastává  názor  pohledávku  vymáhat.

místostarosta  M. Koláček  -  v usnesení  je  uvedena  varianta  A) a varianta  B). Uvedl,  že v

důvodové  zprávě  odbor  doporučuje  var. A) nebo  B). V důvodové  zprávě  by  mělo  být

napsáno  jednoznačné  doporučení  odboru.  Názor  odboru  v důvodové  zprávě  chybí.

Následně  proběhla  diskuse  ohledně  pochybení  bývalé  paní  ředitelky.

Bc. Nociarová  -  informovala,  že v tuto  chvíli  jsou  všechna  pochybení  narovnána.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že přizvali na jednání. oozvání  nepřijal.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  - navrhl  hlasovat  nejprve  o návrhu  na usnesení  varianta  B).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

Varianta  B)

schvaluje

vymáhat  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna  pohledávku  ve  výši  za

bývalou  ředitelkou  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje
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vymáhat  příspěvkovou  organizací  Domov  Vesna  pohledávku  ve výši
bývalou  ředitelkou  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna

za

Usnesení  RMO  č.  664ň9.  z 16.10.20'19 Nepřijaté

usnesení  Č

3.4.  Návrh  opatření  k odstranění  zjištěných  nedostatků  na základě  Zprávy  nezávislého
auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci  města  Orlová
Domov  Vesna

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  ředitelky  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  Mgr. Jarmily  Berné,  MBA,  o
posunutí  termínu  předložení  a prezentace  návrhu  opatření  k odstranění  zjištěných
nedostatků  na základě  ,,Zprávy  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu
v příspěvkové  organizaci  města  Orlová  Domov  Vesna"

schvaluje

změnu  termínu  předložení  a prezentace  návrhu  opatření  k odstranění  zjištěných
nedostatků  ředitelkou  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  Mgr. Jarmilou  Bernou,  MBA,
stanoveného  usnesením  Rady  města  Orlová  č. 571/16.  ze dne  28.08.2019  z původního  do
16.10.2019  nově  do 20.11.2019

Průběh  diskuse:

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Bc. Naděžda  Kubalová)
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  ředitelky  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  Mgr. Jarmily  Berné,  MBA,  o

posunutí  termínu  předložení  a prezentace  návrhu  opatření  k odstranění  zjištěných

nedostatků  na základě  ,,Zprávy  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu

v příspěvkové  organizací  města  Orlová  Domov  Vesna"

Rada  města  Orlová

schvaluje

změnu  termínu  předložení  a prezentace  návrhu  opatření  k odstranění  zjištěných

nedostatků  ředitelkou  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  Mgr. Jarmilou  Bernou,  MBA,

stanoveného  usnesením  Rady  města  Orlová  č. 571/16.  ze dne  28.08.2019  z původního  do

16.10.2019  nově  do 20.11.2019

Llsneserí  RMO  č.  665/'19.  z 16.10.20'f9 Nepřijaté

usnesení  ů

3.5.  Petice  č. 6/2019  - Zachování  K-centra  v Orlové

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  č. 6/2019  s názvem  - "Zachování  K-centra  v Orlové"

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 6/20'19  - "Zachování  K-centra  v Orlové"  ve znění  uvedeném  v příloze

č. 2 tohoto  materiálu

pověřuje



starostu  města  Orlové  k podpisu  odpovědi

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  požádal  o vydání  tiskové  zprávy,  ve které  bude  uvedeno,  co bude  nový

systém  poskytovat.

Ing. Dendis  -  do budoucna  se zamyslet  nad poskytnutím  zázemí  pro lidi, kteří  se ze
závislosti  dostanou,  ale  nemají  kde  bydlet.

Mgr. Chlubna  -  doporučil  zamyslet  se nad  záležitostí  jako  celku  a to pro  všechny  lidi bez

přístřeší.

Bc. Nociarová  -  jedná  se především  o doléčování.  Poznamenala,  že město,  které  mělo

zájem  zřídit  doléčovacího  zařízení  se setkalo  ze strany  občanů  s velkou  nevolí.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTí:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

přijetí  petice  č. 6/2019  s názvem  - "Zachování  K-centra  v Orlové"

Rada  města  Orlová

schvaluje

odpověd'  na petici  č. 6/2019  - "Zachování  K-centra  v Orlové"  ve znění  uvedeném  v příloze

č. 2 tohoto  materiálu

Rada  města  Orlová

pověřuje

starostu  města  Orlové  k podpisu  odpovědi

Průběh  diskuse:

Dotazy  na vedoucí  OSZ  Bc. Nociarovou.
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p. Owczarzy  -  poděkoval  za uskutečnění  prohlídky  Sociálních  služeb  města  Orlová.

Mgr. Ing. Plintová  -  dotázala  se na počet  sester  v Domově  Vesna.

Bc. Nociarová  -  v současné  době  má  Domov  Vesna  5 zdravotních  sester,  od listopadu
bude  mít  6 zdravotních  sester.

Usnesení  RMO  č.  666/19.  z 16.10.20'19

usnesenÍ  č

Nepřijaté

3.6.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materíál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (24  309  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Stuchlík,
Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:2  (Bc.  Naděžda  Kubalová,  Miroslav  Koláček)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (24 309  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Ing. Dendis  -  dotázal  se na budovu  bývalé  Zvláštní  školy  na ul. Polní.

Mgr. Chlubna  -  dnes  se na budovu  přijde  podívat  znalec.

Usnesení  RMO  č.  667/19.  z 16.10.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.7.  Žádost  Karin  Lednické  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Karin  Lednické  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  na celostátní  propagaci  knihy

,,Sikmý  kostel"

schvaluje

var. I

1.  rozpočtové  opatření  č. 132  - neinvestiční  dotace  Karin  Lednické  z rezervy  na

individuální  dotace  (50  tis. Kč)

2.  poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin.Lednické,  IČO:  60028068,  na úhradu  nákladů

souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý  kostel"  ve výši  50 tis. Kč

3. uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  Lednické,

IC: 600 28 068, na úhradu  nákladů  souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý

kostel"

neschvaluje

var. 2
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poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  Lednické,  IČO:  600  28 068, na úhradu  nákladů

úhradu  nákladů  souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý  kostel"  ve výši  50 tis. Kč

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  navrhl  poskytnout  neinvestiční  dotaci  ve výši  30 tis. Kč  podle

doporučení  komise.  Podal  protinávrh  ve znění:

Protinávrh

Rada  města  Orlová

schvaluje

var. I

1. rozpočtové  opatření  č. 132  - neinvestiční  dotace  Karin  Lednické  z rezervy  na

individuální  dotace  (30 tis. Kč)

2. poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  Lednické,  IČO:  60028068,  na úhradu  nákladů

souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý  kostel"  ve výši  30 tis. Kč

3. uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  Lednické,  IČ:
600  28 068,  na úhradu  nákladů  souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý  kostel"

Starosta  města  nechal  o protinávrhu  hlasovat.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

žádost  Karin  Lednické  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  na celostátní  propagaci  knihy

,,Sikmý  kostel"

Rada  města  Orlová

schvaluje

'l.  rozpočtové  opatření  č.  132

individuální  dotace  (30  tis. Kč)

neinvestiční  dotace  Karin  Lednické  z rezervy  na

2. poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  L,ednické,  IČO:  60028068,  na úhradu  nákladů

souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý  kostel"  ve  výší  30 tís. Kč
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3. uzavření  veřejnoprávní  smlouvy  o poskytnutí  neinvestiční  dotace  Karin  Lednické,
IČ: 600 28 068, na úhradu  nákladů  souvisejících  s celostátní  propagaci  knihy,,Sikmý
kOStel"

Usnesení  RMO  č.  668/19.  z 16.10.20'19

usnesení  a

Nepřijaté

3.8.  Členství  ve svazech  měst  a obcí

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Nataša  Cibuíková,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 49 a e) 84, odst. 2) písm. r) zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů

1.1 schválit

zrušení  členství  města  Orlová  ve Svazu  měst  a obcí  České  republiky  ke dni 31.12.20'19

1.2 schválit

vstup  do Sdružení  místních  samospráv  České  republiky  ke dni 1.1.2020

1.3 uložít

Radě  města  Orlová  zabezpečit  výkon  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  dle bodů  1.1
a 1.2.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chíubna  -  požádal,  aby  do materiálu  bylo  doplněno,  že ve Svazu  měst  a Obcí  ČR
(dále  jen SMO  CR)  od příštího  roku  dojde  ke každoročnímu  navýšení  členského  příspěvku
o 2 % částky.  Dále  požádal,  ;by  do materiálu  bylo  doplněno,  že veškeré  pozvánky  k účasti
na školení  atd.,  které  SMO  CR zasílá,  jsou  za finanční  úplatu.  Velké  město,  které  je
členem  Sdružení  místních  samospráv,  je město  Zlín. Sdělil,  že sdružení  místních
samospráv  pracuje  lépe.

Mgr. Ing. Plintová  -  požadovala,  aby  pro lepší  a přehlednější  porovnání  poplatků  byly
částky  poplatků  obou  svazů  uvedeny  v tabulce.

Mgr. Chlubna  dal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing.  Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  I (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanovením fi 49 a fi 84, odst. 2) písm. r) zákona č. 128/2000 sb., o obcích
(obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů

1.1 schválit

zrušení  členství  města  Orlová  ve Svazu  měst  a obcí  České republiky  ke dni  31.12.2019

1.2  schválit

vstup  do Sdružení  místních  samospráv  České  republiky  ke dni 1.1.2020

1.3  uložit

Radě  města  Orlová  zabezpečit  výkon  usnesení  Zastupitelstva  města  Orlová  dle bodů  1.1

a 1.2.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  ukázal  členům  rady  města  na dotykovém  monitoru  návrh  OSMHS  -

parcely  k výstavbě  rodinných  domů  na ul. U Haldy  a na ul. Záchranářů  celkem  32 parcel.

Usnesení  RMO  č. 669/'J9.  z 16.10.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

3.9.  Převody  nemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s F3 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže uvedených
záměrů,  a to:

Prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  1 387  m2, parc.  č. 2189/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc.  č. 2189/4  ostatní  plocha  o výměře  172  m2 vše  v k. ú.
Poruba  u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu s @ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

varianta  a) - neschválit

varianta  b) - schválit

prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  1 387 m2, parc.  č. 21 89/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc. č. 21 89/4  ostatní  plocha  o výměře  172  m2 vše  v k. ú.
Poruba  u Orlové  za smluvní  cenu  ve výši IOO.OOO Kč  za celkovou  výměru  všech  žádaných

parcel  'l 952 m2, tj. 5123  Kč za I m2

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  nabízená  cena  není  cena  v místě  a v čase  obvyklá.  Nechal  hlasovat  o
návrhu  na usnesení  varianta  a).
Návrh  na usnesení
Rada  města  Orlová

ukládá

v souladu s E3 39 odst. I zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže uvedených
záměrů,  a to:

Prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  I 387 m2, parc.  č. 2189/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc.  č. 21 89/4  ostatní  plocha  o výměře  172  m2 vše v k. ú.
Poruba  u Orlové

doporučuje  ZMO

v souladu s fi 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
varianta  a) - neschválit

prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  I 387 m2, parc.  č. 2189/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc.  č. 2189/4  ostatní  plocha  o výměře  172  m2 vše v k. ú.
Poruba  u Orlové  za smluvní  cenu  ve výši  100.OOO Kč  za celkovou  výměru  všech  žádaných
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parcel  1 952 m2, tj. 51,23  Kč  za 1 m2

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBEL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
ukládá

v souladu s fi 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
odboru  správy  majetku  města  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  níže  uvedených
záměrů,  a to:

prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  I 387 m2, parc.  č. 2189/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc.  č. 2'189/4  ostatní  plocha  o výměře  'l72  m2 vše  v k. LJ.

Poruba  u Orlové

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO

v souladu s 9 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

neschválít
prodej  pozemků  parc.  č. 2190  orná  půda  o výměře  1 387 m2, parc.  č. 21 89/9  trvalý  travní
porost  o výměře  393 m2, parc.  č. 21 89/4  ostatní  plocha  o výměře  172  m2 vše  v k. ú.
Poruba  u Orlové  za smluvní  cenu  ve výši IOO.OOO Kč  za celkovou  výměru  všech  žádaných
parcel  1 952 m2, tj. 51,23  Kč  za I m2

Usnesení  RMO  č.  670/19.  z 16.10.20'19

usnesenÍ  [l

Nepřijaté

3.10  Zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  - služebnosti
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Tento materiál  uvedl: Ing. Milan Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn. č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve vlastnictví  města
Orlová  o hranicí  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne 04.04.2018  usn.  č.
2247/58,  a to:
dle bodu 1
na části  služebného  pozemku  parc. č. 2586/'1 ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.
Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc. č. 2588/3  v x.ú. Poruba  u Orlové
spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  cca 7 m a v

právu vstupu  a vjezdu  za účelem  její opravy  a údržby  za jednorázovou  úhradu  ve výši
150,-  Kč/bm,  ale min. I.OOO,-Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max. do 1 m, vše
za podmínky,  že v případě  dotčení  komunikace  bude  opravena  v celé šíři a délce  dotčení
dle bodu 2

na části  služebných  pozemků  parc. č. 1771/1,  3455/2  a 408 v b.ú. Poruba  u Orlové  ve
prospěch  panujícího  pozemku  parc. č. 1 792/2  v x.ú. Poruba  u Orlové  spočívající  v právu

umístění,  zřízení  a provozování  splaškové  kanalizační  přípojky  v délce  cca ffl  m a
vodovodní  přípojky  v délce  cca 148 m v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a

údržby  za jednorázovou  úhradu  každou  přípojku  zvlášt'  ve výši 150,-  Kč/bm,  ale min.

I.OOO,- Kč  + DPH vše při zatížení  pozemku  v šířce  max. do 1 m, vše za podmínky,  že
přípojky  budou  vedeny  v komunikacích  protlakem
dle bodu 3
na části  služebného  pozemku  parc. č. 922 v k.ú. Horní Lutyně  ve prospěch  ypolečnosti
ČEZ  Distribuce,  a.s. se sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8,  IC 24729035
spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk o celkové  délce  cca 3 bm při zabřemenění  pozemku  v šířce  do

Im za jednorázovou  úhradu  ve výši 300,-  Kč/bm  ale min paušálně  5.000,-  Kč  navýšenou  o
platnou  DPH

Průběh  diskuse:

Bez diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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CHYBĚL:  "í (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Příjaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

zřízení  věcných  břemen  -  služebnosti  na pozemcích  ve vlastnictví  města  Orlová  za

jednorázovou  úhradu  dle  sazeb  za zřízení  věcných  břemen  stanovených  radou  města  dne

16.02.2011  usn.  č. 188/6  a zřízení  věcných  břemen  na pozemcích  ve  vlastnictví  města

Orlová  o hranici  délky  věcného  břemene  stanovené  radou  města  dne  04.04.2018  usn.  č.

2247/58,  a to:

dle bodu  'í

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 2586/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  v k. ú.

Poruba  u Orlové  ve prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 2588/3  v k.ú. Poruba  u Orlové

spočívající  v právu  umístění,  zřízení  a provozování  vodovodní  přípojky  v délce  cca  7 m a v

právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a údržby  za  jednorázovou  úhradu  ve výši

'I 50,-  Kč/bm,  ale  min.  I.OOO,-Kč  + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do 'l m, vše

za podmínky,  že v případě  dotčení  komunikace  bude  opravena  v celé  šíři  a délce  dotčení

dle  bodu  2

na částí  služebných  pozemků  parc.  č. 1771/1,  3455/2  a 408  v k.ú.  Poruba  u Orlové  ve

prospěch  panujícího  pozemku  parc.  č. 1 792/2  v k.ú. Poruba  u Orlové  spočívající  v právu

umístění,  zřízení  a provozovárí  splaškové  kanalizační  přípojky  v délce  cca Ill  m a

vodovodní  přípojky  v délce  cca  148  m v právu  vstupu  a vjezdu  za účelem  její  opravy  a

údržby  za jednorázovou  úhradu  každou  přípojku  zvlášt'  ve  výši  150,-  Kč/bm,  ale min.

1.OOO,-  Kč  + DPH  vše  při zatížení  pozemku  v šířce  max.  do I m, vše  za podmínky,  že

přípojky  budou  vedeny  v komunikacích  protlakem

dle  bodu  3

na části  služebného  pozemku  parc.  č. 922 v b.ú. Horní  Lutyně  ve prospěch  ypolečnosti

CEZ  Distribuce,  a.s.  se sídlem  Děčín,  Děčín  IV-Podmokly,  Teplická  874/8,  IC 24729035

spočívající  v právu  zřízení  a provozování,  vstupu  a vjezdu,  oprav  a údržby  zemního

kabelového  vedení  NNk  o celkové  délce  cca  3 bm při zabřemenění  pozemku  v šířce  do

1m  za  jednorázovou  úhradu  ve výši  300,-  Kč/bm  ale min  paušálně  5.000,-  Kč navýšenou  o

platnou  DPH

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se, zda  by se do budoucna  při schvalování  věcných  břemen,  v

rámci  stavby  kanalizace  v okolních  městech  nedala  doplnit  podmínka,  zda  nelze  připojit  ke

kanalizaci  i orlovské  občany.

Ing. Bill  -  uvedl,  že města  k napojení  mívají  napočítán  konkrétní  počet  obyvatel.  V

dotačním  titulu  je stanoven  konkrétní  počet  obyvatel,  které  mohou  na kanalizaci  napojit.

Kdybychom  dali  podmínku,  že chceme  orlovské  občany  napojit,  tak  by nám  občany

nenapojili,  protože  by počet  obyvatel  na napojení  byl vyšší  a přišli  by o dotace.
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Usnesení  RMO  č.  67'1/19.  z 16.10.2019

usnesení  []

Nepřijaté

3.11 Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

pronájem  části  pozemku  parc.č.  398/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  50 m2

v k.ú. Poruba  u Orlové  za účelem  přístupu  a příjezdu  za částku  ve

výši  5,- Kč/m2/rok  na dobu  neurčitou,  tj. 250,-  Kč/ročně

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

pronájem  části  pozemku  parc.č.  398/1  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o výměře  50 m2

v b.ú. Poruba  u Orlové  za účelem  přístupu  a příjezdu  za částku  ve

výši  5,- Kč/m2/rok  na dobu  neurčitou,  tj. 250,-  Kč/ročně
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Usnesení  RMO  č.  672/19.  z 16.10.2019

usnesenÍ  0

Nepřijaté

3.12 Úpravy  rozpočtu  2019  0RJ107  - odbor  správy  majetku  a hospodářské  správy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 133  - opravy  komunikací  (1 500  tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 134  - pojistné  náhrady  (71 tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:
PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBÉL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 133  - opravy  komunikací  (1 500 tis. Kč)
rozpočtové  opatření  č. 134  - pojistné  náhrady  (71 tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  673/19.  z 16.10.2019

usnesení  a

Nepřijaté
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3.13  Koupě  zánovní  umělé  ledové  plochy

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017,,Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová"  a přímé  zadání  zakázky  malého  rozsahu  na

nákup  zánovního  Eko  kluziště  Glice,  mantinelů  a dřevěné  podkladové  vyrovnávací  plochy,

včetně  instalace  od společností  GLICE  CZ,  s.r.o.,  Údolní  409/54,  602  00 Brno  za

podmínky,  že  ceny  dodávek  a prací  budou  v čase  a místě  obvyklé

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit:

1. koupi  Eko  kluziště  Glice  o rozměrech  20m  x IOm,  mantinelů  a dřevěné  podkladové

vyrovnávací  plochy  o rozměrech  min.  20m  x IOm  od společnosti  GLICE  CZ, s.r.o.,  Údolní

406/54,  602  00 Brno  za kupní  cenu  ve výši  1 225  731 Kč  včetně  DPH

2. pořídit  příslušenství  k zajištění  řádného  provozování  a údržby  Eko  kluziště  Glice

(vysavač,  vosk)  a dále  instalaci  laviček,  provizorního  přístupového  chodníku  a umělého
osvětlení  k umělé  ledové  ploše

3. předložit  na schůzi  rady  města  konané  v průběhu  listopadu  2019  smlouvu  o výpůjčce  s

Městským  sportovním  klubem  Orlová,  příspěvková  organizace,  jejímž  předmětem  bude

Eko kluziště  Glice,  mantinely,  dřevěná  podkladová  vyrovnávací  plocha  včetně  příslušenství

k zajištění  jejího  řádného  provozování  a údržby

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  uvedl,  že odbor  nechal  zpracovat  znalecký  posudek.  Z důvodu  uskladnění

kluziště  v Brně  oslovili  telefonicky  několik  znalců  působících  v okolí  Brna.  Poznamenal,  že

znalce  byl problém  sehnat.  Cena  dle  znaleckého  posudku  je cca  40 tis. Kč  nad kupní

cenou,  kterou  stanovil  jednatel  firmy.

Mgr. Chlubna  -  kupní  cena  je v místě  a čase  obvyklá.

Ing. Bill - cena  kluziště  je pod limitem.  V předstihu  začali  připravovat  kupní  smlouvu.
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Smlouva  musí  být  zveřejněna  v registru  smluv.  Společnost  žádá,  aby  ve smlouvě  byly

anonymizovány  veškeré  ceny  ve smluvním  ujednání.  Cena  je uvedena  v čl. 3 a v příloze,

kde  je tabulka,  ve které  je uveden  rozpis  nákladů.  Sdělil,  že po dohodě  s PO budou

anonymizovat  věci v tabulce  a kupní  cena  bude  zveřejněna.  Domlouvali  se na realizaci

instalace  plochy,  která  je součástí  ceny. OSMHS  stanovilo  termín  221'1.20'í9  a to z

důvodu,  aby  mohly  být přidány  lavičky,  přístupový  chodník  a veřejné  osvětlení.  Tento

termín  je pro společnost  nereálný  instalaci  by provedli  cca 29.11.2019.  Na montáž  podesty

a ledové  plochy  potřebují  cca 3-5 dnů. OSMHS  by ledovou  plochu  chtělo  zprovoznit

začátkem  prosince  (asi 2.12.  2C)19).

Mgr. Chlubna  -  předpokládaný  provoz  ledové  plochy  by měl být prosinec,  leden  možná  až

do poloviny  února,  tak  aby  se po rozebrání  plochy  mohla  do března  travnatá  plocha

zregenerovat.

Ing. Bill -  náklady,  které  jsou  v materiálu  uvedeny,  jsou  jednorázové.  Provoz  a údržbu

bude  zajišt'ovat  Městský  sportovní  klub Orlová.  Náklady  na provoz  a údržbu  pro

pracovníka,  který  tam  bude,  číní cca 30 tis. Kč/měsíc.

Mgr. Chlubna  -  požádal  o prověření,  zda  v souvislosti  DPH bude  výhodnější  výpůjčka

nebo  nájem.

Ing. Bíll -  požádal,  aby byl do návrhu  na usnesení  doplněn  text:,,Za  kupní  cenu  ve výši

1 225  731 Kč  včetně  DPH."

Mgr. Chlubna  dal hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  dle Ing. Billa.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

v souladu s 9 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů
1. schvaluje

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017,,Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová"  a přímé  zadání  zakázky  malého  rozsahu  na

nákup  zánovrího  Eko  kluziště  Glice,  mantinelů  a dřevěné  podkladové  vyrovnávací  plochy,

včetně instalace  od společností  GLICE  CZ, s.r.o.,  Údolní 409/54,  602 00 Brno  za

podmínky,  že ceny  dodávek  a prací  budou  v čase  a místě  obvyklé

2. ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy

"l. zajistit  koupi  Eko kluziště  Glice  o rozměrech  20m  x IOm,  mantinelů  a dřevěné

podkladové  vyrovnávací  plochy  o rozměrech  mín. 20m  x I Om od společnosti  GLICE  CZ,

s.r.o.,  Údolní  406/54,  602 00 Brno  za kupní  cenu  ve výši I 225  731 Kč včetně  DPH

2. pořídit  příslušenství  k zajištění  řádného  provozování  a údržby  Eko kluziště  Glice

(vysavač,  vosk)  a dále  instalaci  laviček,  provizorního  přístupového  chodníku  a umělého

osvětlení  k umělé  ledové  ploše

3. předložít  na schůzi  rady  města  konané  v průběhu  lístopadu  2019  smlouvu  o výpůjčce  s

Městským  sportovním  klubem  Orlová,  příspěvková  organizace,  jejímž  předmětem  bude

Eko kluziště  Glice,  mantinely,  dřevěná  podkladová  vyrovnávací  plocha  včetně  příslušenství

k zajištění  jejího  řádného  provozování  a údržby
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Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu s 9102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

schvaluje

výjimku  ze směrnice  č. 1/2017,,Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města Orlová"  a přímé  zadání  zakázky  malého  rozsahu  na

nákup  zánovního  Eko  kluziště  Glice,  mantinelů  a dřevěné  podkladové  vyrovnávací  plochy,
včetně  instalace  od společností  GLICE  CZ,  s.r.o.,  Údolní 409/54,  602  00 Brno  za

podmínky,  že ceny  dodávek  a prací  budou  v čase  a místě  obvyklé

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy

1. zajistit  koupi  Eko  kluziště  Glice  o rozměrech  20m  x 1 0m, mantinelů  a dřevěné

podkladové  vyrovnávací  plochy  o rozměrech  min.  20m  x IOm  od společnosti  GLICE  CZ,

s.r.o.,  Údolní 406/54,  602  00 Brno  za kupní  cenu  ve výši  1225  731 KČ  včetně  DPH

2. pořídit  příslušenství  k zajištění  řádného  provozování  a údržby  Eko  kluziště  Glice

(vysavač,  vosk)  a dále  instalaci  laviček,  provizorního  přístupového  chodníku  a umělého
osvětlení  k umělé  ledové  ploše

3. předložit  na schůzi  rady  města  konané  v průběhu  listopadu  2019  smlouvu  o výpůjčce  s

Městským  sportovním  klubem  Orlová,  příspěvková  organizace,  jejímž  předmětem  bude

Eko  kluziště  Glice,  mantinely,  dřevěná  podkladová  vyrovnávací  plocha  včetně  příslušenství
k zajištění  jejího  řádného  provozování  a údržby

Usnesení  RMO  č.  674/19.  z 16.10.20'19

usnesenÍ  a

Nepřijaté
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3.14  Řešení  budoucího  záměru  restaurace  Golf  a opěrné  zídky  v areálu  letního

. koupaliště

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

ve věci  řešení  záměru  restaurace  Golf  a opěrné  zídky  v areálu  letního  koupaliště  takto:

bere  na vědomí

dle  varíanty  A)

informativní  materiál  ve věci  současného  stavu  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf

na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

schvaluje

záměr  demolice  a obnovy,  popř.  jiného  využití,  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf

na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně  financované  jako

revitalizaci  brownfield  v rámci  některých  operačních  programů  Ministerstva  průmyslu  a

obchodu  nebo  Mínísterstva  pro  místní  rozvoj

ukládá

odboru  rozvoje  a investic  zaregístrovat  areál  minígoífu  vč. bývalé  restaurace  Golf  na

pozemcích  parc.  č. 453/'í,  456/3  a 453/4  vše  kat.  území  Horní  Lutyně  do databáze

brownfíeldů  a hledat  dotační  možnosti  financování  revitaíizace  areálu  minígolfu

bere  na vědomí

dle  varianty  B)

ínformatívní  materíál  ve věcí  současného  stavu  areálu  minígolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf

na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

schvaluje

záměr  pronájmu  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf  na pozemcích  parc.  č. 453/1,

456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně  po realizací  vybudování  vodovodní  přípojky  a

nutných  oprav  bývalé  restaurace  Golf  (vytápění,  kanalizace,  zpevněné  plochy  a opěrná
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zídka).

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy,  odboru  rozvoje  a investic  ve spolupráci  s

SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová,  připravit  návrh  harmonogramu  potřebných

investic  a oprav  za účelem  zprovoznění  bývalé  restaurace  Golf  na pozemcích  parc.  č.

453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

bere  na vědomí

dle varianty  C)

informativní  materiál  ve věci  současného  stavu  areálu  minigolfu  vč.  bývalé  restaurace  Golf
na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

doporučuje

Zastupitelstvu  města  Orlová

v souladu s fi 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů
schválit

záměr  prodeje  areálu  minigolfu  vč.  bývalé  restaurace  Golf  na pozemcích  parc.  č. 453/1,
456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy

v souladu s fi 39 odst. 1 a 2 zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších
předpisů  zajistit:

1. vyvěšení  záměru  prodeje  pozemků  parc.  č. 453/1  ostatní  plocha  o výměře  2 240  m2,

parc.  č. 456/3  ostatní  plocha  o výměře  892  m2 a objektu  bez  čp.  včetně  zastavěného

pozemku  parc.  č.  453/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  401 m2 ve vlastnictví  města

Orlová  vše  v k. ú. Horní  Lutyně,  zapsáno  na listu  vlastnictví  číslo  I OOC)l

2. zpracování  znaleckého  posudku  na prodej  pozemků  parc.  č. 453/1  ostatní  plocha  o

výměře  2 240  m2,  parc.  č.  456/3  ostatní  plocha  o výměře  892  m2 a objektu  bez  čp.  včetně

zastavěného  pozemku  parc.  č. 453/4  zastavěná  plocha  a nádvoří  o výměře  401 m2  ve

vlastnictví  města  Orlová  vše  v k. ú. Horní  Lutyně,  a to za účelem  stanovení  ceny  v čase  a
místě  obvyklé  předmětných  nemovitostí

Průběh  diskuse:

p. Stuchlík  -  se dotázal,  zda  je nutné  opravovat  opěrnou  zídku,  když  bude  zvolena
varianta  demolice.

Ing. Bill -  pokud  by bylo  rozhodnuto,  že bude  provedena  demolice,  bude  zídka  provizorně
zajištěna.
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Mgr.  Chlubna  -  sdělil,  že rozhodují  o variantě  A), B) a C). Varianta  A) řeší  registraci  do

databáze  brownfieldů  a demolice.  Po demolici  by na místě  nemohla  být  vybudována  opět

restaurace.

Ing. Bill  -  v případě  registrace  do brownfieldů,  nesmí  na místě  vzniknout  něco,  z čeho  by

město  mělo  příjem.  Přesnější  informace  by poskytla  Ing. Szotkowská.

Mgr.  Chlubna  -  minígolf  by tam  možná  mohl  zůstat.  Varianta  B) řeší  pronájem.

Ing. Bill  -  ohledně  pronájmu  proběhlo  jednání  na SMO.  Návrhy  žadatele  se  zdály  být

nereálné  a navíc  muselo  by se provést  spoustu  věcí.

Mgr.  Chlubna  -  varianta  C) řeší  záměr  prodeje.  Uvedl,  že  v této  lokalitě  mají  záměr

pozemky  spojit  a prodejem  by pozemky  rozdělili.  Ve studii  na koupaliště  pan  architekt

uvádí,  že bude  muset  být  rozšířen  prostor  pro  občerstvení  nebo  bude  muset  vzniknout

místo  na vodu  a sítě.  Doplnil,  že úprava  budovy  by stála  nemalé  finanční  prostředky.

Mgr.  Ing. Plintová  -  po demolici  by na místě  mohlo  vniknout  hřiště  pro  beach  volejbal.

Ing. Bill  -  pozemek  musí  být  přístupný  veřejnosU  a nesmí  být  oplocen.

místostarosta  M. Koláček  -  dotázal  se, kolik  bude  stát  provízorní  zajištění  opěrné  zídky.

Ing. Bill  -  odpověděl,  že propočty  ještě  nemají,  odhadem  cca  100-120  tis. Kč.  Pokud  by

měla  být  budova  zachována,  tak  úpravy  tzn.,  oprava  opěmé  zdi,  přívod  vody  atd.  by byly

finančně  nákladné.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  ukončil  diskusi  a nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení

varianta  A).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

rozhoduje

ve věci  řešení  záměru  restaurace  Golf  a opěrné  zídky  v areálu  letního  koupalíště  takto:

dle  varianty  A)

1. bere  na vědomí

informativní  materiál  ve vě,ci současného  stavu  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf

na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně

2. schvaluje

záměr  demolice  a obnovy,  popř.  jiného  využití,  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf

na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat. území  Horní  Lutyně  financované  jako

revitalizaci  brownfield  v rámci  některých  operačních  programů  Ministerstva  průmyslu  a

obchodu  nebo  Ministerstva  pro místní  rozvoj

3. ukládá

odboru  rozvoje  a investic  zaregistrovat  areál  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf  na

pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat.  území  Horní  Lutyně  do databáze

brownfíeldů  a hledat  dotační  možnosti  financování  revitalizace  areálu  minigolfu
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Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
rozhoduje

ve věci  řešení  záměru  restaurace  Golf  a opěrné  zídky  v areálu  letního  koupaliště  takto:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

informativní  materiál  ve  věci  současného  stavu  areálu  minigolfu  vč.  bývalé  restaurace  Golf
na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat.  území  Horní  Lutyně

Rada  města  Orlová
schvaluje

záměr  demolice  a obnovy,  popř.  jiného  využití,  areálu  minigolfu  vč. bývalé  restaurace  Golf
na pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat.  území  Horní  Lutyně  financované  jako
revitalizaci  brownfield  v rámci  některých  operačních  programů  Ministerstva  průmyslu  a
obchodu  nebo  Mínísterstva  pro místní  rozvoj

Rada  města  Orlová
ukládá

odboru  rozvoje  a investic  zaregistrovat  areál  minigolfu  vč.  bývalé  restaurace  Golf  na
pozemcích  parc.  č. 453/1,  456/3  a 453/4  vše  kat.  území  Horní  Lutyně  do databáze
brownfieldů  a hledat  dotační  možnosti  financování  revitalizace  areálu  minigolfu

Usnesení  RMO  č.  675/'19.  z '16.10.2019

usnesenÍ  a
Nepřijaté

3. 15 Změna  zdroje  tepla  pro  vytápění  objektů  z kogenerační  jednotky  v Orlové  - Městě
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Tento  materiál  uvedl:  Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

znění  smlouvy  na prodej  a nákup  tepelné  energie  vyrobené  v kogeneračních  jednotkách  se společností

Green  Gas  DPB,  a.s.  se sídlem  Rudé  armády  637,  739  :?l  Paskov

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zařadit  akci,,Využití  tepla  z kogenerační  jednotky  pro  vybrané

objekty  v Orlové"  do návrhu  rozpočtu  na rok 2021

Průběh  diskuse:

Ing Bíll -  uvedl,  že se společností  domlouvali  návrh  kupní  smlouvy.  Ceny  za odběr  zůstaly

dle  domluvy.  OSMHS  trápí  odstávky,  revize,  kdy  společnost  směřuje  odstávky  na letní

období,  ale  může  se stát,  že bude  výpadek.  Nedostatek  budou  muset  v co nejkratší  době

odstranit.

M. Koláček  -  doplnil,  že  je záložní  zdroj.

Mgr.  Chlubna  -  potrubí  bude  města.

Ing. Bill  -  investice  do potrubí  půjde  za městem.

Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Míroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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schvaluje
znění  smlouvy  na prodej  a nákup  tepelné  energie  vyrobené  v kogeneračních  jednotkách  se společností
Green  Gas  DPB,  a.s. se sídlem  Rudé  armády  637,  739  21 Paskov

Rada  města  Orlová
ukládá
odboru správy  majetku a hospodářské  správy zařadit  akci,,Využití  tepla z kogenerační  jednotky  pro vybrané
objekty v Orlové" do návrhu rozpočtu na rok 2021

Průběh  diskuse:

Dotazy  na vedoucího  OSMHS  Ing. Billa.

P. Koláček  -  v lokalitě  -  Bistro  u Orla  se hovoří  o tom,  že město  prodalo  pozemky  k
placenému  parkování.  Požádal  o ověření  vlastnictví  pozemků.  Domníval  se, že pozemky
jsou  součástí  bistra.

Ing. Bill -  přislíbil  prověření.

Mgr. Chlubna  -  požadoval  připravit  možnosti  řešení  ohledně  hlediště  a jeviště  amfiteátru  v
Orlím  kaňonu.

Ing. Bill -  informoval  o požadavku  občana  ohledně  likvidace  majáku  v Orlím  kaňonu.

p. Stuchlík  -  dotázal  se na hřiště  v Zimném  dole.

Ing. Bill - odpověděl,  že mají  vyjádření  životního  prostředí,  kdy  na části,  kde  jsou  stromy  to
nelze.  Ostatní  plochy  vycházejí  na 45-50  tis. Kč.  Doporučil  dohodnout  realizaci  ještě  v
letošním  roce  nebo  příští  rok před  sezonou.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Billovi.

Usnesení  RMO  č.  676/'19.  z 16.10.20'19

usnesení  Č
Nepřijaté

3.16 Schválení  výsledků  zadávacího  řízení  na veřejnou  zakázku  pod  názvem,,Dodávka
. elektrické  energíe  pro  objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými

organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová  pro  rok  2020  a 202ť'

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru,  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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rozhoduje

v souladu s ust. @ 122 odst. 1 písm. a) zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných
zakázek,  ve  znění  pozdějších  předpísů  (dále  je,,zákon"),  ve věci  veřejné  zakázky  na

dodávky  pod  názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  aýciovou  společností

Orlová  pro  rok  2020  a 2021"  vybrat  k uzavření  smluv  dodavatele  Ceský  Eneygetický

Dodavatel  a.s.,  Václavské  náměstí  806/62,  110  00 Praha  1-  Nové  Město,  ICO  22795090,

jehož  nabídka  byla  vyhodnocena  jako  ekonomicky  nevýhodnější,  a to podle  výsledku

hodnocení  nabídek  (nejnižší  nabídková  cena  bez  DPH-1815'1  864,36  Kč)

pověřuje

vedoucího  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  Ing. Mílana  Billa  přípravou  smluv

s vybraným  dodavatelem  Ceský  Energetický  Dodavatel  a.s.,  Václavské  náměstí  806/62,

110  00 Praha  'l -  Nové  Město,  ICO  22795090

zrušuje

hodnotící  komisi  pro provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku  na dodávky  pod

názvem,,Dodávka  elektrické  energíe  pro objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová,

příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová  pro  rok  2020

a 2021"

odvolává

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou

zakázku  na dodávky  pod  názvem,,Dodávka  elektrícké  energie  pro  objekty  a zařízení

spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou

společností  Orlová  pro rok  2020  a 2021"

číen:  Ing. Lukáš  Valový

náhradník:  Ing.  Milan  Bill

člen:  Radim  Tomšů

náhradník:  Roman  Owczarzy

člen:  Petr  Stuchlík

náhradník:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová

člen:  Ing. Helena  Ulbrichová

náhradník:  Ing. Roman  Koutný

člen:  Petr  Koláček

náhradník:  Miroslav  Koláček

Průběh  diskuse:
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p. Stuchlík  -  konstatoval,  že by bylo  lepší  řešit  to na krajské  úrovni.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu s ust. fi 122 odst. 1 písm. a) zákona č. I 34/2016 sb., o zadávání veřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  je,,zákon"),  ve věci  veřejné  zakázky  na

dodávky  pod  názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná

městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  aýciovou  společností

Orlová  pro rok  2020  a 2021"  vybrat  k uzavření  smluv  dodavatele  Ceský  Eneygetický

Dodavatel  a.s.,  Václavské  náměstí  806/62,  1IO  OO Praha  1 -  Nové  Město,  ICO  22795090,

jehož  nabídka  byla  vyhodnocena  jako  ekonomicky  nevýhodnější,  a to podle  výsledku

hodnocení  nabídek  (nejnižší  nabídková  cena  bez  DPH-18151  864,36  Kč)

Rada  města  Orlová

pověřuje

vedoucího  odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  Ing. Milana  Billa  přípravou  smluv

s vybraným  dodavatelem  Ceský  jnergetický  Dodavatel  a.s.,  Václavské  náměstí  806/62,

110  00 Praha  1-  Nové  Město,  ICO  22795090

Rada  města  Orlová

zrušuje

hodnotící  komisí  pro provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou  zakázku  na dodávky  pod

názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení  spravovaná  městem  Orlová,

příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou  společností  Orlová  pro  rok  2020

a 2021"

Rada  města  Orlová

odvolává

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro  provádění  úkonů  podle  zákona  pro  veřejnou

zakázku  na dodávky  pod  názvem,,Dodávka  elektrické  energie  pro  objekty  a zařízení

spravovaná  městem  Orlová,  příspěvkovými  organizacemi  a SMO,  městskou  akciovou

společností  Orlová  pro  rok  2020  a 2021"
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člen:  Ing. Lukáš  Valový

náhradník:  Ing. Milan  Bill

člen:  Radim  Tomšů

náhradník:  Roman  Owczarzy

člen:  Petr  Stuchlík

náhradník:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová

člen:  Ing. Helena  Ulbrichová

náhradník:  Ing. Roman  Koutný

člen:  Petr  Koláček

náhradník:  Miroslav  Koláček

Usnesení  RMO  č.  677/19.  z 16.10.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.17  Změna  závazku  ze smlouvy  na veřejnou  zakázku  "Regenerace  panelového  sídliště

. V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část  "

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

2.I V souladu s ust. @ 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání veřejných zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cena  díla)  na veřejnou  zakázku  "Regenerace  panelového

sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část"  ve výši  536  943,99  Kč bez  DPH,  z toho

neprovedené  práce  činí  - 270  195,09  Kč  bez DPH  a dodatečné  stavební  práce  činí  266

748,90  Kč  bez DPH.

2.2.  Uzavření  Dodatku  Č. I ke Smlouvě  o dílo  č. 2019/OR1/S/0232  na akci  "Regenerace

panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část"

bere  na vědomí

Informativní  zprávu  o průběhu  akce  "Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v

Orlové-Lutyni  2. část"
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Průběh  diskuse:

Bez diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBEL:  'l (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
bere  na vědomí

informativní  zprávu  o průběhu  akce  "Regenerace  panelového  sídliště  V. etapa  v
Orlové-Lutyni  2. část"

Rada  města  Orlová  .
schvaluje

4. v souladu s ust. @ 222 odst. 4 zákona č. 134/2016 sb., o zadávání  veřejných  zakázek
změnu  závazku  ze smlouvy  (cena  díla)  na veřejnou  zakázku  "Regenerace  panelového
sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část"  ve výši  536 943,99  Kč  bez DPH,  z toho
neprovedené  práce  činí  - 270195,09  Kč  bez DPH  a dodatečné  stavební  práce  činí  266
748,90  Kč  bez  DPH.

2. uzavření  Dodatku  č. I ke Smlouvě  o dílo  č. 201 9/OR1/S/0232  na akci  "Regenerace
panelového  sídliště  V. etapa  v Orlové-Lutyni  - 2. část"

Usnesení  RMO  č.  678/19.  z 16.10.20'19 Nepřijaté

usnesení  0

4.1. Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na dodávky,,Psí
hřiště"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Psí

hřiště"  jiným  způsobem  než  elektronickou  aukcí.

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  připravit  změnu  směrnice.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  I (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

fínancovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu,,Psí

hřiště"  jiným  způsobem  než  elektronickou  aukcí.

Usnesení  RMO  č. 679/19.  z 16.10.2019

usnesení  []

Nepřijaté

4.2. Zřízení  hodnotící  komise  pro  veřejnou  zakázku  na stavební  práce,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp. 762  - MS  Kpt. Jaroše"

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

40



Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

zřizuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  134/2016  sb.,  o zadávání  veřejných
zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen,,zákon")  pro veřejnou  zakázku,,Realizace
energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp.  762  -  MS Kpt. Jaroše"

jmenuje

členy  a náhradníky  hodnotící  komise  pro veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických
úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp.  762  -  MŠ Kpt. Jaroše"

člen:  Kateřina  Kolenčíková
náhradník:

člen:
náhradník:

člen:
náhradník:

člen:
náhradník:

člen:
náhradník

Průběh  diskuse:

Členové  rady  města  navrhli  jmenovat  tyto  členy  a náhradníky  hodnotící  komise:
člen:  Kateřina  Kolenčíková
náhradník:  Ing. Martina  Szotkowská
člen:  Petr  Stuchlík
náhradník:  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová
člen:  Roman  Owczarzy
náhradník:  Ing. Pavel  Dendis
člen:  Mgr. Marcela  Selongová
náhradník:  Ing. Petra  Slavíková
člen:  Mgr. Yvona  Dluhošová
náhradník:  Bronislava  Pohludková

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  s doplněním  jmen
členů  a náhradníků  hodnotící  komise.
Jmenovité  hlasování:

PRO:7  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina
Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)
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PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

CHYBĚL:  1 (Bc.  Naděžda  Kubalová)

Výsíedek  hlasování:

Hlasování:  7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

zřizuje

hodnotící  komisi  k provádění  úkonů  podle  zákona  134/2016  sb.,  o zadávání  veřejných

zakázek,  ve znění  pozdějších  předpisů  (dále  jen,,zákon")  pro  veřejnou  zakázku,,Realizace

energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp. 762  -  MS Kpt. Jaroše"

Rada  města  Orlová

jmenuje

členy  a náhradníky  hodnotící  komíse  pro  veřejnou  zakázku,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  O/Lutyně,  objekt  čp. 762  -  MS  Kpt.  Jaroše"

člen:  Kateřina  Kolenčíková

náhradník:  Ing. Martina  Szotkowská

člen:  Petr  Stuchlík

náhradník:  Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová

člen:  Roman  Owczarzy

náhradník:  Ing. Pavel  Dendis

člen:  Mgr.  Marcela  Šelongová

náhradník:  Ing. Petra  Slavíková

člen:  Mgr.  Yvona  Dluhošová

náhradník:  Bronislava  Pohludková

Usnesení  RMO  č. 680/19.  z 16.10.20'19

usnesení  č

Nepřijaté

Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  -  odbor  rozvoje  a investic

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatřeni  č. 136  -  Aktualizace  PD rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  v č.

odvodnění  za DKMO  u domů  čp.  871-873  na ul. Osvobození  v O/Lutyni  ((42  tis. Kč),

navýšení  rozpočtované  akce  z neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámci

rozpočtu  ORJ106  -  odboru  rozvoje  a investic

Průběh  diskuse:

Bez  dískuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  7 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Miroslav  Koláček,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina

Plintová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

CHYBĚL:  1 (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 7 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 136  -  Aktualizace  PD rekonstrukce  parkoviště  a chodníků  v č.

odvodnění  za DKMO  u domů  čp.  871-873  na ul. Osvobození  v O/Lutyni  ((42  tis. Kč),

navýšení  rozpočtované  akce  z neproinvestovaných  prostředků  dokončené  akce  v rámci

rozpočtu  ORJ106  -  odboru  rozvoje  a investic

Průběh  diskuse:

Dotazy  na vedoucí  ORI  Ing. Szotkowskou.

Ing. Szotkowská  - informovala,  že nikdo  nepodal  nabídku  na opravu  památníku.  Oprava

památníku  je  technicky  složitá,  vyžaduje  hodně  kamenických  prací.  Pro  kameníky  moc

velké  pro  firmy  moc  složité.  Budou  firmy  ještě  obvolávat.  Výběrové  řízení  bude  vyhlášeno

znovu.  Požádala  o svolání  schůze  rady  města  k stavbě  parkoviště  na ul. Rydultowská.
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Materiály  budou  předloženy  na stůl.

Mgr. Chlubna  -  schůze  RMO  by se mohla  konat  v pondělí  21.10.2019  po ukončení

zasedání  zastupítelstva  v zasedací  místností  č. 2'í8 MěÚ  Orlová.

Ing  Szotkowská  -  k náměstí  stále  přicházejí  nové  dotazy.

p. Stuchlík  -  upozornil,  že informace  o náměstí  na webových  stránkách  je z 'I a.s. Mělo  by

být aktualizováno.

Mgr. Chlubna  -  aktualizace  proběhla.  Ohledně  náměstí  byla  vydána  tisková  zpráva.

Mgr. Chlubna  poděkoval  Ing. Szotkowské.

Usnesení  RMO  č. z Nepřijaté  usnesení  č

Přihlášení  do soutěže  o testovací  frekvenci  5G

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

souhlasí

v souladu s ustanovením @ 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů

se zapojením  města  Orlová  do soutěže  měst  a územních  celků  o nejlepší  koncept

testování  5G technologií  v oblasti  Smart  Cities,  které  vyhlásilo  Ministerstvo  průmyslu  a

obchodu  ve spoluprácí  s Mínísterstvem  pro místní  rozvoj.

ukládá

starostovi  města  Orlová  zabezpečit  registraci  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  uvedl,  že v materíálu  je vše  dobře  popsáno.  Doplnil,  že se neví,  co sít' 5G

udělá  se současnými  sítěmi,  proto  bude  probíhat  testování.

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  jsou  známy  informace  ohledně  účinků  na zdraví.

Mgr. Chlubna  -  konstatoval,  že í dnes  je kolem  nás  elektromagnetícké  záření.
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p. Stuchlík  -  sdělil  informaci  z internetu,  kdy  40 zemí  upozornilo  a vyjadřuje  obavu  z
elektromagnetického  záření.  Doporučil  zatím  se do soutěže  nepřihlašovat.

Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:
PRO:  3 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Petr  Koláček,  Mgr. Ing. Kateřina  Plintová)

PROTI:  1 (Petr  Stuchlík)

ZDRŽEL  SE: 3 (lng.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  Miroslav  Koláček)

CHYBĚL:  č (Bc. Naděžda  Kubalová)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  3 pro

Přijaté  usnesení:

4 proti  3 zdrželo  se (přítomno  7 členů  RM)

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  []

z 16.10.2019 Nepřijaté

5.1.  Informace  o činnosti  uvolněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že dnes  se na bývalou  budovu  Zvláštní  školy  přijde  podívat
znalec.lnformoval  o základních  parametrech  projektu,,Sdilené  kola"  -  60 kol, stojany  na
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kola,  každé  kolo  by mělo  GPS  lokátor,  za vše  by ručila  firma.  Trvání  projektu  9 měsíců.

Cena  3 mil. Kč. Fínance  na projekt  by musely  být  zařazeny  do návrhu  rozpočtu  města.

Dořešit  by se muselo  odkládání  kol.  Místa  se stojany  kol by mohly  být  umístěny  -

náměstíčko,  nemocnice,  DDM,  Krytý  bazén.  Seznámil  členy  rady  města  s postupem  při

půjčování  jízdních  kol. Je to služba  pro občany.  Projekt  mají  v Ostravě  a Havířově.

Následně  proběhla  diskuse  ohledně  umístění  stojanů  na kola  a odkládání  kol,  o husté

automobilové  dopravě  ve městě,  o problémech  jízd  na koloběžkách  atd.

Starosta  města  Mgr.  Chlubna  ukončil  diskusi.

Členové  rady  města  vyslovili  ústní  nesouhlas  k zařazení  financí  (1 mil. Kč)  na projekt

,,Sdílené  kola"  do návrhu  rozpočtu  města  na r. 2020.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  společnost  CE\/YKO  již  ťunguje.

Mgr.  Chlubna  -  společnost  byla  založena,  zapsána  a pracuje.  Schůzka  by se měla  konat

koncem  října.

p. Owczarzy  -  upozornil,  že v Informačním  centru  nemají  mapy  města  Orlová.

p. Stuchlík  -  požádal  o zprávu  (kolik  bylo  podaných  a vyřízených  žádostí)  akce,,Lepší

Česko".

Závěr:

V 13 hod.  ukončil  starosta  města  Mgr. Chlubna  4 9. schůzi  Rady  města  Orlová.  Ve 14 hod.

se členové  rady  města  zúčastnili  prohlídky  hasičské  zbrojnice  profesionálních  hasičů  v

Orlové-Lutyni.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:
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Schůze  rady  ukončena  v 15.30  hod.

Datum  zpracování:  2L10.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  Petr  Koláček

Mgr. Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Miroslav  Koláček

místostarosta  města  Orlová
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ORLOVA - *  I  *  .  -

Zápis  z 20.  schůze  Rady  města  Orlová,  která  se konala  dne  6.11.2019

v zasedací  místnosti  č. 218  na MěÚ  v Orlové-Lutyni

Počet  přítomných  členů  Rady  města  Orlová: 6 členů

Přítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,  Roman
Owczarzy,  [uboslav  Vršanský.

Nepřítomní  členové  Rady  města  Orlová:

Miroslav  Koláček,  Mgr.  Ing. Kateřina  Plintová,  Petr  Koláček.

Jednání  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.



Zapisovatelka:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Ověřovatelé:  [uboslav  Vršanský

Program:

1.  Zahájení

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

2.  Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

2.1.  TAJ  - Volba  člena  dozorčí  rady  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

Předkladatel:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. Materiály  k projednávám  na schůzi  rady  města

3.1.  TAJ  - Zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.2.  TAJ  - Rezignace  a jmenování  členů  komisí  Rady  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

3.3.  OVŽP - Řešení  odchytu  toulavých  psů  a provozování  útulku  pro  psy

Předkladatel:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.4.  PO - Smlouva  o právní  pomoci  -  vymáhání  pohledávek  z dopravy  za

fyzíckýmí  a právnickými  osobami  Polské  republiky

Předkladatel:  Mgr.  Václav  Brňovják,  vedoucí  Právního  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.5.  PO - Řešení  záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

Předkladatel:  Mgr.  Václav  Brňovják,  vedoucí  Právního  odboru

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.6.  OSZ  - Stanovení  počtu  zaměstnanců  a limitu  prostředků  na platy

příspěvkové  organizace  Sociální  služby  města  Orlová  od 1.11.2019

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.7.  OSZ  - Sociální  služby  města  Orlová,  příspěvková  organizace  - souhlas

zřizovatele  s přijetím  nadačního  příspěvku  od Nadace  CEZ

Předkladatel:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.8.  OSZ  - Domov  Vesna,  příspěvková  organízace  - souhlas  zřízovatele  s

přijetím  účelové  neinvestiční  dotace  určené  k financování  sociálních  služeb

od města  Bohumín
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Předkladatel:  Bc. Iveta  Nocíarová,  vedoucí  OSZ

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.9.  OMFŠK  - Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.10.  OMFŠK  - Výsledky  hospodaření  města  za období  1-9/20'19

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK  + správci  rozpočtů

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.11.  OMFŠK  - Žádost  Českého  rybářského  svazu,  z. s., místní  organizace

Orlová  o finanční  dar

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.12.  OMFŠK  - Žádost  o poskytnutí  finančního  daru  -  Klára  Děcká,  včetně

rozpočtové  úpravy

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.13.  OMFŠK  - Změna  členů  školských  rad při  základních  školách  v Orlové

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.14.  OMFŠK  - Změny  odpisových  plánů  příspěvkových  organizací,  zřízených

městem  Orlová,  na rok  20'19

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.15.  OMFŠK  - Udělení  souhlasů  k přijetí  finančních  podpor  přispěvkovým

organizacím

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.16.  OMFŠK  - Úprava rozpočtu  roku  2C)í9  0RJ  I10  -  odbor  městských  financí  a

školství

Předkladatel:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 17.  OSMHS  - Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill,  vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.18.  OSMHS  - Převody  nemovitostí

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3. 19,  OSMHS  - Pozemek  parc.  č. 28 v k. ú. Horní  Lutyně  - odpočinková  zóna  pod

kinem  Vesmír

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně
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3.20.  OSMHS  - Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p.
í268  na ulící 1. Máje  v Orlové-Lutyni

Předkladatel:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.21.  ORI - Úpravy  rozpočtu  roku  2019  0RJ  106  - odbor  rozvoje  ainvestic

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru  rovzoje  a investic

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně

3.22.  - Schválení  výsledků  výběrového  řízení  na veřejnou  zakázku  malého
rozsahu  na stavební  práce,,Realizace  energetických  úspor  v objektech
města  O/Lutyně  -  objekt  čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

3.23.  Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na dodávky  pod názvem
,,Protipovodňový  varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová

Předkladatel:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Charakter  materíálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.  Materiály  k projednávání  na schůzi  rady  města  - dodatečně  zařazené

4.1.  Stížnost  Ing. Jaroslava  Mazurka  ve věci  zveřejnění  otevřeného  dopisu  v
Oríovských  novinách

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.2.  Schválení  výjimky  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na
zpracování  a tisk  Orlovských  novin

Předkladatel:  Mgr. Nataša  Cibulková

Charakter  materiálu:  běžný  - písemně  na stůl

4.3.  Seznámení  s nabídkou  regionální  televizní  stanice  LTV  PLUS

Předkladatel:  Mgr. Chlubna,  starosta  města

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

5. Organizační  a různé

5.1.  Informace  o čínností  uvoíněných  členů  zastupitelstva  města  v uplynuíém
období

Předkladatel:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Charakter  materiálu:  běžný  - ústně

Doplnění:

Usnesení  RMO  č.  686/  20. z 6.11.2019

usnesenÍ  0

Nepřijaté

1.1.  Schválení  programu  schůze  Rady  města  Orlová
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Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  20. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  6.11.2019  ve znění  dle pozvánky

Průběh  diskuse:

20.  schůzi  Rady  města  Orlové  zahájil  a řídil  starosta  města  Mgr.  Miroslav  Chlubna.

Doporučil,  aby  se schůze  řídila  programem  uvedeným  na pozvánce  s doplněním  bodů:

4.1.  Stížnost  Ing.  Jaroslava  Mazurka  ve věci  zveřejnění  otevřeného  dopisu  v Orlovských

novinách

4.2.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na zpracování  a tisk

Orlovských  novin

4.3.  Seznámení  s nabídkou  regionální  televizní  stanice  LT\/  PLUS

a s vypuštěním  bodu

3.23.  Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na dodávky  pod názvem,,Protipovodňový

varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová

Dále  starosta  města  Mgr. Chlubna  sdělil,  že seznámení  s nabídkou  regionální  televizní

stanice  LTV  PLUS  proběhne  před  jednáním  jediného  akcionáře  SMO,  m.a.s.  Orlová.

Jelikož  k programu  nebyly  vzneseny  žádné  připomínky  ani návrhy  nechal  starosta  města

hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,

Ing.  Pavel  Dendis,  Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

program  20. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  6.11.2019  ve znění  dle pozvánky  s

doplněním  bodů:

4.1.  Stížnost  Ing.  Jaroslava  Mazurka  ve věci  zveřejnění  otevřeného  dopisu  v Orlovských
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novinách

4.2.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na zpracování  a tisk

Orlovských  novin

4.3.  Seznámení  s nabídkou  regionální  televizní  stanice  LT\/  PLUS

a s vypuštěním  bodu

3.23.  Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na dodávky  pod  názvem,,Protipovodňový

varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová

Usnesení  RMO  č.  687/  20.  z 6:,'11.2019

usnesení  0

Nepřijaté

1.2.  Určení  ověřovatele  zápisu  ze schůze  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

určuje

ověřovatelem  zápisu  z 20. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  6.11.2019

Průběh  diskuse:

Starosta  města  Mgr. Chlubna  navrhl  určit  ověřovatelem  zápisu  20.  schůze  Rady  města

Orlové  pana  [uboslava  Vršanského.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  euboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
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určuje

ověřovatelem  zápisu  z 20. schůze  Rady  města  Orlové  konané  dne  6. 11.2019

pana  [uboslava  Vršanského

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  Č

z 6.'1'1.2019 Nepřijaté

2.L  Volba  člena  dozorčí  rady  SMO,  městské  akciové  společnosti  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

jako  orgán  v působnosti  valné  hromady  obchodní  společnosti  SMO,  městské  akciové

společnosti  Orlová, ve smyslu ustanovení @ 12 odst. 1 zákona č. 90/2012 sb., o
obchodních  společnostech  a družstvech  (zákon  o obchodních  korporacích),  ve znění

pozdějších  předpisů, a v souladu s ustanovením @ 102, odst. 2 písm. c) zákona č.
128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,  při výkonu

působnosti  valné  hromady  společnosti,  tak,  že

volí

v souladu s ustanovením F3 448 odst. 2 zákona č. 90/2012 sb., o obchodních
společnostech  a družstvech  (zákon  o obchodních  korporacích),  ve znění  pozdějšich

předpisů,  a v souladu  s ustanoveními  článku  22 Stanov  SMO,  městské  akciové

společnosti  Orlová,

s účinností  od 17. 12.  2019  členem  Dozorčí  rady  SMO,  městské  akciové  společnosti

Orlová,..............................,  narozeného  (narozenou)  dne...................

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

2. Jednání  jediného  akcionáře  SMO,  městské

Samostatný  zápis  a usnesení  z tohoto  jednání

Orlová.

Výsledek  hlasování:

akciové  společnosti  Orlová.

zpracovala  asistentka  SMO,  m. a. s.
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Hlasování: pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  688/  20.  z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.1.  Zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanoveními @ 84 odst. (2) písm. l), @ 117 odst. (1) a E3 120 odst. (1), (2) a (3)
zákona  č. 128/2000  Sb. o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

VARIANTA  1)

1. vzít  na vědomí

žádost  o zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová  pro  část  Orlová-Město,  včetně  grafického

vymezení  části  města,  pro  kterou  je požadováno  osadní  výbor  zřídit

2. zřídit

Osadní  výbor  Stará  Orlová

3. určit

3.1. počet  členů  Osadního  výboru  Stará  Orlová  na 3

3.2.  členy  Osadního  výboru  Orlová-Poruba:

1. Daniel  Kučera

2. Diana  Bangoura

3. Roman  Dofka

4. zvolit

předsedou  Osadního  výboru  Stará  Orlová  Romana  Dofku
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VARIANTA2)

1. vzít  na vědomí

žádost  o zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová  pro  část  Orlová-Město,  včetně  grafického
vymezení  části  města,  pro  kterou  je požadováno  osadní  výbor  zřídit

2. rozhodnout

nezřídit  Osadní  výbor  Stará  Orlová

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  p. Dofka  dlouhodobě  bojuje  za Orlovou-Město.

Bc.  Kubalová  -  sdělila,  že by  na schůzích  Osadního  výboru  měl  být  přítomen  člen  RMO  a
to  z důvodu  aby  se problémy  přenášely  a řešily.

Mgr.  Chlubna  -  navrhl  p. Stuchlíka.

Pan  Stuchlík  souhlasil  s účastí  na schůzích  Osadního  výboru.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  1).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanoveními fi 84 odst. (2) písm. I), fi 117 odst. (1) a 83 120 odst. (1), (2) a (3)
zákona  č. 128/2000  Sb. o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

VARIANTA  1)

1. vzít  na vědomí

žádost  o zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová  pro část  Orlová-Město,  včetně  grafického
vymezení  části  města,  pro kterou  je požadováno  osadní  výbor  zřídit

2. zřídit

Osadní  výbor  Stará  Orlová

3. určit

3.1.  počet  členů  Osadního  výboru  Stará  Orlová  na 3

3.2.  členy  Osadního  výboru  Orlová-Poruba:

1. Daniel  Kučera

2. Diana  Bangoura

3. Roman  Dofka

4. zvolit

předsedou  Osadního  výboru  Stará  Orlová  Romana  Dofku

Jmenovité  hlasování:
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PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE:  0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6  členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s ustanoveními @ 84 odst. (2) písm. l), E3 117 odst. (1) a F3 120 odst. (1), (2) a (3)
zákona  č. 128/2000  Sb. o obcích  (obecní  zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisčí,

4. vzít  na vědomí

žádost  o zřízení  Osadního  výboru  Stará  Orlová  pro  část  Orlová-Město,  včetně  grafického

vymezení  části  města,  pro  kterou  je požadováno  osadní  výbor  zřídít

2. zřídit

Osadní  výbor  Stará  Orlová

3. určit

3.1. počet  členů  Osadního  výboru  Stará  Orlová  na 3

3.2. členy  Osadního  výboru  Orlová-Poruba:

1. Daniel  Kučera

2. Diana  Bangoura

3. Roman  Dofka

4. zvolit

předsedou  Osadního  výboru  Stará  Orlová  Romana  Dofku

Usnesení  RMO  č.  689/  20.  z 6.11.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.2.  Rezignace  a jmenování  členů  komisí  Rady  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Radomír  Matušek,  MBA
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 83 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 1 28/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

rezignaci  Ing. Petra  Hrdiny  na funkci  předsedy  a člena  Komise  pro  sport  ke dni
21. 10. 2019

3menu3e

....................  členem  Komise  pro  média  dnem  7. 11. 2019

v záležitosti  Komise  pro  sport  takto:

VARIANTA  A)

odvolává

-....................  z funkce  člena  komise  pro  sport  dnem  6. 11. 2019  a jmenuje  jej předsedou
komise  pro  sport  dnem  7. I 'I. 2019

VARIANTA  B)

jmenuje

-....................  předsedou  Komise  pro  sport  dnem  7. 11. 2019

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  navrhl  do Komise  pro  média  a Komise  pro  sport  nejmenovat  nového

člena.  Navrhl  jmenovat  předsedou  Komise  pro  sport  Bc. Ivana  Krajču.  Nechal  hlasovat  o
návrhu  na usnesení  varianta  A).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanoveríím fi 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

rezignaci  Ing. Petra  Hrdiny  na funkci  předsedy  a člena  Komise  pro  sport  ke dni  21. 10.
2C)19

VARIANTA  A)

odvolává

Bc. Ivana  Krajču  z funkce  člena  komise  pro sport  dnem  6. 11. 2019  a jmenuje  jej

předsedou  komise  pro  sport  dnem  7. 11. 2019
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Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením @ 102 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů,

rezignaci  Ing. Petra  Hrdiny  na funkci  předsedy  a člena  Komise  pro  sport  ke dni

21. 10.  2019

Rada  města  Orlová

odvolává

Bc. Ivana  Krajču  z funkce  člena  komise  pro  sport  dnem  6. 41. 2019  a jmenuje  jej

předsedou  komise  pro  sport  dnem  7. 11. 2C)19

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna-informoval  o zveřejnění  informací  ohledněAdventu  ve městě.  Dne

15.11.2019  bude  vyvěšen  banner,  na kterém  budou  uvedeny  ohledně  Adventu  přesné

informace.  Na prvotní  informace  byl zaznamenán  velký  ohlas  občanů.  Sdělil,  že na Advent
získali  85 tis. Kč.  Doplácet  se bude  35 tis. Kč.

Usnesení  RMO  č.  690/  20.  z 6.'H.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

3.3.  Řešení  odchytu  toulavých  psů  a provozování  útulku  pro psy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Hana  Juřicová,  vedoucí  odboru  výstavby  a životního  prostředí

Návrh  na usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s ust. E3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších předpisů  (dále jen "obecní zřízení"), za využití ust. fi 35 obecního zřízení, e3 1 3b
odst. 1 písm. c) a fi 24 odst. 1 zákona č. 246/1992 sb., na ochranu zvířat proti týrání, ve
znění pozdějších předpisů, a fffi 1058 a násl. zákona č. 89/2012 sb., občanský  zákoník, ve
znění  pozdějších  předpisů,

1.1.  odchyt  psů  na území  města  Orlové  stávajícím  provozovatelem  útulku  SMO  městkou
akciovou  společností  Orlová,  a. s., za cenu  v místě  a čase  obvyklou,  tj. za 350,-  Kč  s DPH
za odchyt  psa, 16,-  Kč  s DPH za km a 30,-  Kč  s DPH za zdržení  15 min,  a

provozování  městského  útulku  pro psy stávajícím  provozovatelem  útulku  SMO  městkou
akciovou  společností  Orlová,  a. s., za cenu  v místě  a čase  obvyklou,  tj. za 228,-  Kč  s DPH
za psa a den,

v rámci  jedné  nové  smlouvy,  uzavřené  na dobu  určitou  od 1. 1. 2020  do 31. 12. 2020,  s
konkrétním  vyúčtováním  na základě  účetních  dokladů  k 30. 3. 2021  ;

L2. převedení  smluvního  závazku  provozovatele  útulku  s veterinářem  na město;

1.3. převedení  správy  budovy  útulku  z OVŽP  na OSMHS;

1.4.  výjimku  ze směrnice  č. 1/20'17  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého
rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  a přímé  zadání  zakázky  malého  rozsahu
na odchyt  psů  a provozování  útulku  pro psy a na veterinární  služby  za ceny  v místě  a čase
obvyklé.

ukládá

2.1. OVŽP  zpracovat  a předložit  na schůzi  rady  města  20. 11. 2019  návrh  nové  smlouvy  o
odchytu  psů  a provozování  útulku  pro psy  a návrh  dodatku  smlouvy  s veterinárním
lékařem,  vybraným  provozovatelem  útulku,

2.2. OSMHS  zpracovat  a předložit  na schůzi  rady  města  20. 11. 2019  návrh  dodatku
nájemní  smlouvy  s provozovatelem  útulku.

Průběh  diskuse:

Ing. Juřicová  -  materiál  ohledně  odchytu  toulavých  psů  a provozování  útulku  pro psy  se
řeší  z důvodu,  že současný  provozovatel  těchto  služeb  SMO,  m.a.s.  požádal  o změnu
stávajících  smluv.  Požádali  o uzavření  dodatku  ke smlouvám  s navýšením.  Proběhla  celá
série  jednání.  Došlo  ke kompromísu.  Sdělíla,  že odbor  nejde  na cenu,  kterou  navrhovalo
SMO.  Odbor  učinil  určité  kroky  a to, že ve smlouvě  o provozování  útulku  vyčleňují  útulek.
Správa  budovy  útulku  bude  převedena  na OSMHS  a veterinář  bude  zvlášt'.

Ing. Olšarová  -  dělají  to tak i jiná  města.  Do veterinární  péče  bude  zahrnuto  ošetření
nalezených  zraněných  zvířat.
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Ing. Juřičová  -  dále  uvedla,  že žádají  o výjimku  ze směrnice.

Mgr.  Chlubna  -  jedná  se o řešení  na jeden  rok. V příštím  roce  bude  dojednána  smlouva

nebo  bude  vyhlášena  soutěž.

Ing.  Juřičová  -  vzhledem  k tomu,  že poslední  jednání  proběhlo  koncem  minulého  týdne,

budou  smlouvy  předloženy  na schůzi  rady  města  dne  4.12.2019.  Požádala  o změnu

termínu  v usnesení.  Požádala  aby  do textu  v bodě  1. 1. návrhu  na usnesení,  kde  je uveden

text,,na  dobu  určitou  od 1. 1. 2020  do 31. 12.  2020"  byl vložen  text:,,nebo  do výše  plnění

2,0 mil. Kč  bez DPH  podle  toho,  co nastane  dříve."

p. Stuchlík  -  když  se najde  majitel,  tak  náklady  zaplatí  majitel?

Ing. Olšarová  -  ano  náklady  platí  majitel.  Pokud  majitel  nechce  náklady  zaplatit,  jsou

náklady  po majiteli  vymáhány  prostřednictvím  právního  odboru.

Mgr. Chlubna  -  v rámci  okresu  Karviná  se ohledně  registrace  čipů  psů  jednalo.  Bylo

dohodnuto,  že nové  čipy  bude  evidovat  příslušný  zaměstnanec.  Sdělil,  že chtějí  využít

evidenci,  kterou  budou  mít  i ostatní  obce.  V listopadu  bude  k čipování  probíhat  školení  na

Těrlicku.  Mají  záměr  vyzvat  i okolní  obce,  např.  Ostravu,  Ceský  Těšín,  Třinec,  aby  se do

jednotné  evidence  pro regíon  přihlásíly.  Povínnost  čípovat  psa  začíná  od r. 2020.

Registrace  není  povinná.

Ing. Olšarová  -  dotázala  se, zda  mají  připravit  OZV.

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že regístrace  bude  vysvětlena  na školení.  Vysvětlil,  jak  probíhá

registrace  psů na Těrlicku.  Požádal,  aby  OZV  byla  upravena  tak,  aby  vše  mohlo  od

1.1.2020  fungovat.

Ing. Matušek,  MBA  -  vzhledem  k vzniklé  diskusi,  zda  to je nebo  není  dělení  zakázky,  se

dotázal,  zda  členové  rady  města  chtějí  slyšet  názor  právníka.

Mgr.  Chlubna  -  požádal  o přizvání  Mgr. Niessnera  na schůzi  RMO.

Na schůzi  byl přizván  Mgr.  Niessner.

Vyjádření  Mgr. Niessnera.

Mgr.  Niessner  -  povaha  věci,  samotný  provoz  útulku  znamená  krmení,  ale  je to vnitřně

spojeno  s tím,  že  je tam  další  poskytovaná  služba  veterínáře.  Domnívá  se, že nemůže

nikdo  jednoznačně  tvrdit,  že to spolu  souvisí.  Například  u stavby  rodinného  domu  je

součástí  zdi střecha.  U provozu  psího  útulku  to takto  jednoznačně  říct  nelze.  Domnívá  se,

že určitě  nikde  nenajdou  jasně  definováno,  že tyto  věci  spolu  věcně  souvisí.

Mgr.  Chlubna  -  doplníl,  že město  má  povínnost  postarat  se také  o jíná  zvířata.  Dotázal  se

Mgr.  Niessnera:,,Není  to tedy  dělení  zakázky?"

Mgr.  Niessner  -  odpověděl,  že se domnívá,  že to není  dělení  zakázky,  ale nemůže  to

zaručit.
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Mgr. Chlubna  poděkoval  Mgr. Niessnerovi  za vysvětlení.  Starosta  města  nechal  hlasovat  o
návrhu  na usnesení  s doplněním  dle Ing. Juřicové.

Jmenovité  hlasování:
PRO:6  (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

v souladu s ust. fi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění
pozdějších  předpisů  (dále jen "obecní zřízení"), za využití ust. fi 35 obecního zřízení, @ 4 3b
odst. 1 písm. c) a @ 24 odst. 1 zákona č. 246/1992 sb., na ochranu zvířat proti týrání, ve
znění  pozdějších předpísů, a @ 1058 a násl. zákona č. 89/20í2  sb., občanský  zákoník, ve
znění  pozdějších  předpisů,

1.1. odchyt  psů  na území  města  Orlové  stávajícím  provozovatelem  útulku  SMO městskou
akciovou  společností  Orlová,  za cenu v místě  a čase  obvyklou,  tj. za 350,-  Kč s DPH za

odchyt  psa, 16,- Kč s DPH za km a 30,- Kč s DPH za zdržení  15 min, a provozování

městského  útulku pro psy stávajícím  provozovatelem  útulku SMO městskou  akciovou
společností  Orlová,  za cenu v místě  a čase  obvyklou,  tj. za 228,-  Kč  s DPH za psa a den,

v rámci  jedné  nové smlouvy,  uzavřené  na dobu určitou  od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2020,
nebo do výše plnění  2,0 mil. Kč bez DPH, podle  toho, co nastane  dříve, s konkrétním
vyúčtováním  na základě  účetních  dokladů  k 30. 3. 2021 ;

1.2. převedení  smluvního  závazku  provozovatele  útulku  s veterinářem  na město;

1.3. převedení  správy  budovy  útulku  z OVŽP  na OSMHS;

1.4.  výjimku  ze směrnice  č. 1/2017  Postup při realizaci  veřejných  zakázek  malého
rozsahu  financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  a přímé  zadání  zakázky  malého  rozsahu

na odchyt  psů  a provozování  útulku  pro psy a na veterinární  služby  za ceny  v místě  a čase

obvyklé.

Rada  města  Orlová
ukládá

2.1. OVŽP  zpracovat  a předložit  na schůzi  rady města  4. 12. 2019 návrh  nové  smlouvy  o
odchytu  psů  a provozování  útulku  pro psy a návrh  dodatku  smlouvy  s veterinárním
lékařem,  vybraným  provozovatelem  útulku,
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2.2.  OSMHS  zpracovat  a předložit  na schůzi  rady  města  4. 12.  2019  návrh  dodatku

nájemní  smlouvy  s provozovatelem  útulku.

Usnesení  RMO  č.  691/20.  z 6.11.2019

usnesenÍ  ě

Nepřijaté

3.4.  Smlouva  o právní  pomoci  -  vymáhání  pohledávek  z dopravy  za fyzickými  a

právnickými  osobami  Polské  republiky

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Luboš  Niessner,  Právní  odbor

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu  s ustanovením  % 102 odst.  3 zákona  č. 128/2000  sb.,  o obcích  (obecní  zřízení),  v platném
zněnÍ

informaci  Právního  odboru  o stavu  vymáhání  pohledávek  z dopravy  za fyzickými  a právnickými  osobami

s bydlištěm  nebo  sídlem  v Polské  republice

rozhoduje

v souladu s ustanovením  e3 102 odst. 3 zákona č. 128/2000  sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění

o právní  pomoci  ve věci  vymáhání  pohledávek  z dopravy  takto:

Varianta  1

souhlasí

s udělením  plné  moci  a s uzavřením  smlouvy  o právní  pomoci  při vymáhání  pohledávek  z dopravy  na území

města  Orlová  za fyzickými  a právnickými  osobami  Polské  republiky  prostřednicMm  právního  poradce  Eryka

Piaskowského  ve znění  přílohy  č. 3 a 4 tohoto  materiálu.

Varianta  2
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nesouhlasí

s udělerím  plné moci a s uzavřením smlouvy  o právní pomoci při vymáhání  pohledávek  z dopravy na území
města  Orlová za fyzickými  a právnickými  osobami  Polské republiky prostřednícMm  právního poradce Eryka
Piaskowského  ve znění  přílohy č. 3 a 4 tohoto materiálu.

Průběh  diskuse:

Mgr. Neissner  -  uvedl,  že pro město  je výhodou,  že smlouva  je bezplatná.  Řeší  problém,

který  spočívá  v tom,  že doručování,  které  se řídí  našim  právním  předpisem,  není  upraveno

v Polsku,  a proto  se navrhuje  tento  způsob.  Tzn.  zajistit  to polským  právním  rádcem.

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  1).

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením fl 102 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

informaci  Právního  odboru  o stavu  vymáhání  pohledávek  z dopravy  za fyzickými  a

právnickými  osobami  s bydlištěm  nebo  sídlem  v Polské  republice

Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením 9 I 02 odst. 3 zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích  (obecní  zřízení),
v platném  znění

Varianta  1

souhlasí

s udělením  plné  moci  a s uzavřením  smlouvy  o právní  pomoci  při vymáhání  pohledávek  z

dopravy  na území  města  Orlová  za fyzickými  a právnickými  osobami  Polské  republiky

prostřednictvím  právního  poradce  Eryka  Piaskowského  ve znění  přílohy  č. 3 a 4 tohoto
materiálu.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 9102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

informaci  Právního  odboru  o stavu vymáhání  pohledávek  z dopravy  za fyzickými  a

právnickými  osobami  s bydlištěm  nebo  sídlem  v Polské  republice
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Rada  města  Orlová

v souladu s ustanovením @ 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

souhlasí

s udělením  plné  moci  a s uzavřením  smlouvy  o právní  pomoci  při vymáhání  pohledávek  z

dopravy  na území  města  Orlová  za fyzickými  a právnickýmí  osobami  Polské  republíky

prostřednictvím  právního  poradce  Eryka  Piaskowského  ve znění  přílohy  č. 3 a 4 tohoto

materiálu.

Usnesení  RMO  č. 692/  20.  z 6.11.20'19 Nepříjaté

usnesení  []

3.5.  Řešení  záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Luboš  Niessner,  právní  odbor

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu s ustanovením 5102  odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění
ve věci  podání  trestního  oznámení  takto:

dle  VARIANTYA)

aj. schvaluje

podat  trestního  oznámení  v záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

2. ukládá

vedoucímu  Právnímu  odboru  vypracovat  a podat  prostřednictvím  Okresního  státního  zastupitelství  Karviná,

pracoviště  Havířov,  s ohledem  na zjištění,  která  jsou  obsažena  ve zprávě  auditorské  společnosti  BDO  Audit

s. r. o.,lČO:  45314381,  jmenovitě,,Zprávě  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové

organizaci  města  Orlová  Domov  Vesna"  ze dne  28.2.2019,  trestní  oznámení  města  Orlová,  jakožto

zřizovatele  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  na neznámého  pachatele,  a to za účelem  prověření,  zda

nedošlo  jednáními  nebo  jejich  opomenutím  k naplnění  některých  ze skutkových  podstat  trestních  jednání

podle  zákona  č. 40/2009  sb.,  trestní  zákoník,  v platném  znění

dle  VARIANTY  B)

neschvaluje

podat  trestní  oznámení  v záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace
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bere  na vědomí

v souladu s ustanovením Fffi 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

informativní  zprávu  vedoucího  Právního  odboru  obsahující  právní  rozbor  závěrů

popsaných  ve forenzním  auditu  pomova  Vesna,  který  byl zpracován  auditorskou

společností  BDO  Audit  s. r. o., ICO:  45314381,  a které  jsou  obsaženy  v její  zprávě  -

,,Zprávě  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci

města  Orlová  Domov  Vesna"  ze dne  28.2.2019,  a to za účelem  posouzení,  zda  závěry

popsané  ve forenzním  auditu  Domova  Vesna  zakládají  skutečnost  pro  podání  důkazně

,,ustojitelného"  trestního  oznámení

Průběh  diskuse:

Mgr.  Niessner  -  upozornil,  že  audit  tak  jak  byl zadán  nebo  tak  jak  byl  zpracován,  nesplnil

jednu  základní  podmínku.  Forenzní  audit  má být  proveden  pro  případné  účely  trestního,  či

jíného  řízení.  Auditor  to nezpracoval  tak,  že audit  má  být  výsledkem  trestního  oznámení.

Domnívá  se, že pokud  by nebylo  trestní  oznámení  podáno,  tak  by osoby,  které  o tom

rozhodovaly,  mohly  být  nařčeny  z toho,  že brání  případně  zjištění  nějakých  skutečností,

které  mohou  mít  trestně  právní  objem.  Uvedl,  že nelze  vyloučit,  že při činnosti  orgánů  v

trestním  řízení  mohou  vyjít  najevo  nové  skutečnosti.  Dále  uvedl,  že e) 8 trestního  řádu

dává  povinnost  všem  orgánům  veřejné  moci  při  jakékoli  pochybnosti  podání  trestního

oznámení.  Týká  se to tedy  i orgánu  rady  města  a trestní  oznámení  by podáno  být  mělo.

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  varianta  A).

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením S3 'l 02 odst. 3 zákona č. 'l 28/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

informativní  zprávu  vedoucího  Právního  odboru  obsahující  právní  rozbor  závěrů

popsaných  ve forenzním  audítu  pomova  Vesna,  který  byl zpracován  auditorskou

společností  BDO  Audit  s. r. o., ICO:  4531438'1,  a které  jsou  obsaženy  v její  zprávě  -

,,Zprávě  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci

města  Orlová  Domov  Vesna"  ze dne  28.2.2019,  a to za účelem  posouzení,  zda  závěry

popsané  ve forenzním  auditu  Domova  Vesna  zakládají  skutečnost  pro  podání  důkazně

,,ustojitelného"  trestního  oznámení

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu s ustanovením 9102  odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění  ve věci  podání  trestního  oznámení  takto:

dle  VARIANTYA)

1. schvaluje

podat  trestní  oznámení  v záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

2. ukládá

vedoucímu  Právnímu  odboru  vypracovat  a podat  prostřednictvím  Okresního  státního

zastupitelství  Karviná,  pracoviště  Havířov,  s ohledem  na zjištění,  která  jsou  obsažena  ve

19



zprávě  auditorské  společnosti  BDO  Audit  s. r. o.,lČO:  45314381,  jmenovitě,,Zprávě

nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci  města

Orlová  Domov  Vesna"  ze dne  28.2.20í  9, trestní  oznámení  města  Orlová,  jakožto

zřizovatele  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  na neznámého  pachatele,  a to za

účelem  prověření,  zda  nedošlo  jednáními  nebo  jejich  opomenutím  k naplnění  některých  ze

skutkových  podstat  trestních  jednání  podle  zákona  č. 40/2009  sb., trestní  zákoník,  v

platném  znění

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Starosta  města  Mgr. Chlubna  poděkoval  Mgr. Niessnerovi.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 83 102 odst. 3 zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení),
v platném  znění

informativní  zprávu  vedoucího  Právního  odboru  obsahující  právní  rozbor  závěrů

popsaných  ve forenzním  auditu  Domova  Vesna,  který  byl zpracován  auditorskou

společností  BDOAudit  s. r. o., ICO:  45314381,  a které  jsou  obsaženy  v její  zprávě  -

,,Zprávě  nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci

města  Orlová  Domov  Vesna"  ze dne  28.2.2019,  a to za účelem  posouzení,  zda  závěry

popsané  ve forenzním  auditu  Domova  Vesna  zakládají  skutečnost  pro  podání  důkazně

,,ustojitelného"  trestního  oznámení

Rada  města  Orlová

rozhoduje

v souladu  s ustanovením  e) 102  odst.  3 zákona  č. 128/2000  sb., o obcích  (obecní  zřízení),

v platném  znění  ve věci  podání  trestního  oznámení  takto:

1. schvaluje

podat  trestní  oznámení  v záležitosti  Domova  Vesna,  příspěvkové  organizace

2. ukládá

vedoucímu  Právnímu  odboru  vypracovat  a podat  prostřednictvím  Okresního  státního

zastupitelství  Karviná,  pracoviště  Havířov,  s ohledem  na zjištění,  která  jsou  obsažena  ve

zprávě  auditorské  společnosti  BDO  Audit  s. r. o., ICO:  45314381,  jmenovitě,,Zprávě
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nezávislého  auditora  o provedení  forenzního  auditu  v příspěvkové  organizaci  města
Orlová  Domov  Vesna"  ze dne 28.2.2019,  trestní  oznámení  města  Orlová,  jakožto
zřizovatele  příspěvkové  organizace  Domov  Vesna,  na neznámého  pachatele,  a to za

účelem  prověření,  zda  nedošlo  jednáními  nebo  jejich  opomenutím  k naplnění  některých  ze
skutkových  podstat  trestních  jednání  podle  zákona  č. 40/2009  sb.,  trestní  zákoník,  v

platném  znění

Usnesení  RMO  č.  693/  20. z 6.11.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.6.  Stanovení  počtu  zaměstnanců  a
Sociální  služby  města  Orlová  od

limitu  prostředků  na platy  příspěvkové  organizace
1.11.2019

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

stanovuje

počet  zaměstnanců  a limit  prostředků  na platy  od 1.11.2019  takto:
Příspěvková  organizace  Sociální  služby  města  Orlová
početzaměstnanců  30
prostředky  na platy  15 239  tis. Kč

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse
Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

stanovuje

počet  zaměstnanců  a limit  prostředků  na platy  od 1.11.2019  takto:

Příspěvková  organizace  Sociální  služby  města  Orlová

početzaměstnanců  30

prostředky  na platy  15  239  tis. Kč

Usnesení  RMO  č.  694/  20.  z 6.'1'1.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

3.7.  Sociální  služby  města  Orlová,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s

přijetím  nadačního  příspěvku  od Nadace  CEZ

Tento  materiál  uvedl:  Bc. Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

přijetí  účelově  určeného  nadačního  příspěvku  ve  yýši  20 000,-  Kč  od poskytovatele

Nadace  CEZ,  Duhová  1531/3,  140  53 Praha  4, IC 26721511  na projekt  Orlovské  múzy

příspěvkovou  organizací  Sociální  služby  města  Orlová,  Adamusova  1269,  735  14

Orlová-Lutyně

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchíík,  Ing. Pavel  Dendís,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

přijetí  účelově  určeného  nadačního  příspěvku  ve výši  20 000,-Kč  od poskytovatele

Nadace  CEZ,  Duhová  1531/3,  140  53 Praha  4, IC 26721511  na projekt  Orlovské  múzy

příspěvkovou  organizací  Sociální  služby  města  Orlová,  Adamusova  1269,  735  14

Orlová-Lutyně

Usnesení  RMO  č.  695/  20.  z 6.11.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

3.8.  Domov  Vesna,  příspěvková  organizace  - souhlas  zřizovatele  s přijetím  účelové

neinvestiční  dotace  určené  k financování  sociálních  služeb  od města  Bohumín

Tento  materiál  uvedl:  Bc.  Iveta  Nociarová,  vedoucí  OSZ

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

přijetí  účelové  neinvestiční  dotace  ve výši  15 000,-Kč  na provozní  náklady  Domova

Vesna,  příspěvkovou  organizaci,  Kpt.  Jaroše  999,  735.14  0rlová-Lutyně  od poskytovatele

Město  Bohumín,  Masarykova  158,  735  81 Bohumín,  IC 00297569

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Orlová

schvaluje

přijetí  účelové  neinvestíční  dotace  ve výši  15 000,-Kč  na provozní  náklady  Domova

Vesna,  příspěvkovou  organizaci,  Kpt.  Jaroše  999,  735,'14  0rlová-Lutyně  od poskytovatele

Město  Bohumín,  Masarykova  158,  735  81 Bohumín,  IC 00297569

Průběh  diskuse:

V 9.35  hod.  vyhlásil  starosta  města  Mgr. Chlubna  přestávku.

Během  přestávky  se členové  RMO  zúčastnili  slavnostního  otevření  přechodu  pro  chodce  u

DDM  v Orlové-Lutyni.

V 10.30  pokračování  schůze  rady  města.

Usnesení  RMO  č.  696/  20.  z 6.11.2019

usnesení  [l

Nepřijaté

3.9.  Aktuální  stav  finančních  rezerv  města

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (24 309  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

aktuální  stav  finančních  rezerv  města  (24 309  tis. Kč)

Usnesení  RMO  č.  697/  20. z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.10  Výsledky  hospodaření  města  za období  1-9/20aí9

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK  + správci  rozpočtů

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

výsledky  hospodaření  města  za období  1-9/2019

Průběh  diskuse:

Starosta  města  diskutoval  s Ing. Slavíkovou  ohledně  odkupu  squashe.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6  pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:
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Rada  města  Or!ová

bere  na vědomí

výsledky  hospodaření  města  za období  1-9/2019

Usnesení  RMO  č. 698/  20.  z 6.11.2019

usnesení  č

Nepřijaté

3.11 Žádost Českého rybářského  svazu,  z. s., místní  organizace  Orlová  o fínanční  dar

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s e1102  odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
ZněnÍ

'1.4. poskytnutí  fínančního  daru  Českému  rybářskému  svazu,  z. s., místní  organizace

Orlová,  ICO:  18050379,  ve výši5  tis. Kč na zakoupení  notebooku  pro  školení  dětí,

1.2.  uzavření  darovací  smlouvy  s Českým rybářským  svazem,  z. s., místní  organízace

Orlová,  ICO:  18050379.

neschvaluje

poskytnutí  finančního  daru  Českému  rybářskému  svazu,  z. s., místní  organizace  Orlová,

ICO: 18050379,  ve výši5  tis. Kč na zakoupení  notebooku  pro  školení  dětí.

Průběh  diskuse:

p. Owczarzy  -  podal  proUnávrh  poskytnout  dar  Českému  rybářskému  svazu  ve  výši  8 tis.

Kč.  Informoval,  že v rybářském  svazu  došlo  ke změně  celého  vedení.  Od r. 2016  nežádal

svaz  od města  žádné  peníze.  Rybářský  svaz  v současnosti  navštěvuje  64 dětí.  Starosta

města  svaz  navštívil.  Peníze  žádají  na zakoupení  notebooku.

p. Stuchíík  -  podal  protinávrh  poskytnout  dar  Českému rybářskému  svazu  ve  výši  10 tis.

Kč.

Mgr. Chlubna -  zůstatek na finančních prostředků na ORJ I10 fi 34a'19, pol. 5222 je cca 25
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tis. Kč.  Pokud  se fin. prostředky  nevyčerpají,  spadnou  do hospodářského  výsledku.

p. Owczarzy  -  svůj  protinávrh  stáhl.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  nechal  hlasovat  o protinávrhu  p. Stuchlíka.

Protinávrh

Rada  města  Orlová

schvaluje

v souladu s f3102  odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
znění

1.1.  poskytnutí  finančního  daru  Českému  rybářskému  svazu,  z. s., místní  organizace' čOOrlova,  I : 4 8050379,  ve výši  10 tis. Kč  na zakoupení  notebooku  pro školení  dětí,

1.2,  uzavření  darovací  smlouvy  s Českým  rybářským  svazem,  z. s., místní  organizace

Orlová,  IČO:  18050379.

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaíuje

v souladu s F3 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

1.1.  poskytnutí  finančního  daru  Českému  rybářskému  svazu,  z. s., místní  organizace

Orlová,  ICO:  18050379,  ve  výši  10  tis. Kč na zakoupení  notebooku  pro  školení  dětí,

1.2.  uzavření  darovací  smlouvy  s Českým  rybářským  svazem,  z. s., místní  organizace

Orlová,  ICO:  18050379.

Usnesení  RMO  č.  699/  20.  z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté
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3. 12 Žádost  o poskytnutí  finančního  daru  -  Klára  Děcká,  včetně  rozpočtové  úpravy

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

v souladu s @ 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké  na pokrytí  nákladůspojených  s její  účastí  při

reprezentaci  Ceské  republíky  na MistrovstvíEvropy  Espoirs  v pétanque,  které  se

uskutečnilo  ve dnech  03. až 06. října2019.

schvaluje

v souladu s 83 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
znění

1.1.  rozpočtové  opatření  č. 138  -  poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké  na pokrytí

nákladů  při reprezentaci  na ME  v pétanque  z rezervy  na individuální  dotace  (7 tis. Kč),

1.2.  poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké,  ve výši7  tis. Kč na pokrytí  nákladů

spojených  s její  účastí  při reprezentaci  České  republiky  na Mistrovství  Evropy  Espoirs

v pétanque,  které  se uskutečnilo  ve dnech  03. až 06. října  2019,

1.3. uzavření  darovací  smlouvy  s Klárou  Děckou

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  komise  navrhuje  neschválit,  není  uvedeno  zdůvodnění.  Starosta  města  se

telefonicky  s Bc. Siekierou  spojil  a dotázal  se, proč  komise  nedoporučila  poskytnutí  daru

schválit.  Tlumočil  odpověd'  Bc. Siekiery.  Klára  Děcká  je občankou  Orlové  a je členkou

pétanque  klubu  Albrechtice.  Město  Orlová  má vlastní  klub  pétanque  a z tohoto  důvodu

nepodpořila  komise  schválení.  Požádal,  aby  pro  příště  bylo  zdůvodnění  doporučení

komise  v důvodové  zprávě  uvedeno.

Bc. Kubalová  -  poznamenala,  že akce  již  proběhla.

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová
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schvaluje

v souladu s fi 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
znění

1.1.  rozpočtové  opatření  č. 138  -  poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké  na pokrytí

nákladů  při reprezentaci  na ME v pétanque  z rezervy  na individuální  dotace  (7 tis. Kč),

1.2.  poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké,  ve výši7  tis. Kč  na pokrytí  nákladů  spojených

s její  účastí  při  reprezentaci  Ceské  republiky  na Mistrovství  Evropy  Espoirs  v pétanque,

které  se uskutečnilo  ve dnech  03. až 06. října  2019,

1.3.  uzavření  darovací  smlouvy  s Klárou  Děckou

Jmenovité  hlasování:

PRO:  0

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel

Dendis,  Roman.  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  0 pro  0 proti  6 zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

neschvaluje

v souladu s 83 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
zněnÍ

poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké  na pokrytí  nákladů  spojených  s její  účastí  při

reprezentaci  Ceské  republiky  na Mistrovství  Evropy  Espoirs  v pétanque,  které  se

uskutečnilo  ve dnech  03. až  06. října2019.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  5 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Roman  Owczarzy

Luboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 1 (lng.  Pavel  Dendis)

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 5 pro  0 proti  1 zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

neschvaluje

v souladu s fi 102 odst. 3, zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní zřízení), v platném
znění

poskytnutí  finančního  daru  Kláře  Děcké  na pokrytí  nákladů  spojených  s její  účastí  při

reprezentaci  Ceské  republiky  na Mistrovství  Evropy  Espoirs  v pétanque,  které  se

uskutečnilo  ve dnech  03. až 06. října  2019.

Usnesení  RMO  č.  700/  20.  z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.13  Změna  členů  školských  rad při základních  školách  v Orlové

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

změny  ve složení  školských  rad při příspěvkových  organizacích:

Základní  škola  Orlová-Lutyně  Školní 862  okres  Karviná,

Základní  škola  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050  okres  Karviná,

Základní  škola  a mateřská  škola  s polským  vyučovacím  jazykem  Orlová-Lutyně  Lutyňská

400  okres  Karviná.

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0
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ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

změny  ve složení  školských  rad při příspěvkových  organizacích:

Základní  škola  Orlová-Lutyně  Školní  862  okres  Karviná,

Základní  škola  Orlová-Lutyně  Ke Studánce  1050  okres  Karviná,

Základní  škola  a mateřská  škola  s polským  vyučovacím  jazykem  Orlová-Lutyně  Lutyňská
400  okres  Karviná.

Usneserí  RMO  č.  7011  20.  z 6.11.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

3.14  Změny  odpisových  plánů  příspěvkových  organizací,  zřízených  městem  Orlová,  na
. rok2019

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

změny  odpisových  plánů  na rok  2019  příspěvkovým  organizacím:

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Školní  862  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  266.817,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  36.705,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  U Kapličky  959  okres  Karviná  s odpisy  ve  výši  42.854,00  Kč,

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  Okružní  917  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  23.657,00  Kč,

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1228  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  31.080,00
Kč,

Domu  dětí  a mládeže,  Orlová,  s odpisy  ve  výši  375.467,00  Kč,

Domu  kultury  města  Orlová  s odpisy  ve výši  479.600,00  Kč.
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Průběh  diskuse:

Bez  dískuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

změny  odpísových  plánů  na rok 20'19  příspěvkovým  organizacím:

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Skolní  862  okres  Karviná  s odpisyve  výši  266.817,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  Mládí  726  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  36.705,00  Kč,

Základní  škole  Orlová-Lutyně  U Kapličky  959  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  42.854,00  Kč,

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  Okružní  917  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  23.657,00  Kč,

Mateřské  škole  Orlová-Lutyně  K. Dvořáčka  1228  okres  Karviná  s odpisy  ve výši  31.080,00

Kč,

Domu  dětí  a mládeže,  Orlová,  s odpisy  ve výši  375.467,00  Kč,

Domu  kultury  města  Orlová  s odpisy  ve výši  479.600,00  Kč.

Usnesení  RMO  č.  702/  20.  z 6.11.20'19

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

3.15  Udělení  souhlasů  k přijetí  finančních  podpor  příspěvkovým  organizacím

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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souhlasí

s přijetím  dotací  a fínančních  účelových  darů  příspěvkovými  organizacemi:

'l. Domem  dětí  a mládeže,  Orlová,  na úhradu  nákladů  projektu,,Letní  tábor  Policejní
akademie  na Horské  chatě  Bílá" od PKP CARGO  INTERNATIONAL  a. s. Ostrava  ve výši
10 tis. Kč,

2. Městským  sportovním  klubem  Orlová:
a) na úhradu  nákladů  projektu,,Celoroční  sportovní  činnost  MSK  Orlová  2020"  od České
unie sportu,  z. s., ve  výši 150 tis. Kč,

b) na úhradu  profi  brusky  na lední brusle  Sparx  PS 100 od BAULAND  TECH  s. r. o. (20
tis. Kč),  Jana Kajana  (10 tis. Kč),  KOMA  Trade  CZ -  EU, s. r. o. (10 tis. Kč),  lng. Tomáše

Krále (2 tis. Kč), Radka  Niesyta  (1 tis. Kč),  Pavla  Jakubce  (1 tis. Kč),  Tomáše  Brachaczeka
(1 tis. Kč)  a K19K  Sport  s. r.o. (6.499  Kč)  v celkové  výši 51.499  Kč.

Průběh  diskuse:

Bez diskuse
Jmenovité  hlasování:

PRO: 6 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  I:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
souhlasí
s přijetím  dotací  a finančních  účelových  darů  příspěvkovými  organizacemi:

1. Domem  dětí  a mládeže,  Orlová,  na úhradu  nákladů  projektu,,Letní  tábor  Policejní
akademie  na Horské  chatě  Bílá" od PKP CARGO  INTERNATIONAL  a. s. Ostrava  ve výši

10 tis. Kč,

2. Městským  sportovním  klubem  Orlová:

a) na úhradu  nákladů  projektu,,Celoroční  sportovní  činnost  MSK  Orlová  2020"  od České
unie sportu,  z. s., ve výši 150 tis. Kč,

b) na úhradu  profí  brusky  na lední brusle  Sparx  PS 100 od BAULAND  TECH  s. r. o. (20
tis. Kč),  Jan Kajan (10  tis. Kč), KOMA  Trade  CZ -  EU, s. r. o. (10 tis. Kč),  Ing. Tomáš  Král
(2 tis. Kč),  Radek  Niesyt  (1 tis. Kč),  Pavel  Jakubec  (1 tis. Kč),  Tomáš  Brachaczek  (1 tis.
Kč) a K19K  Sport  s. r.o. (6.499  Kč)  v celkové  výši 5'1.499 Kč.
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Usnesení  RMO  č.  703/  20. z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.16 Úprava  rozpočtu  roku  2019  0RJ  110  -  odbor  městských  financí  a školství

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Petra  Slavíková,  vedoucí  OMFŠK

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č. 140  - navýšení  neinvestičního  příspěvku  Domu  dětí  a mládeže,
Orlová,  příspěvkové  organizaci,  na dofinancování  pronájmu  ledové  plochy  pro zájmové
kroužky  krasobruslení  z odvodu  daně  z přidané  hodnoty  (36,6  tis. Kč)

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse
Jmenovité  hlasování:
PRO:  6 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č. 140  - navýšení  neinvestičního  příspěvku  Domu  dětí  a mládeže,
Orlová,  příspěvkové  organizaci,  na dofinancování  pronájmu  ledové  plochy  pro zájmové
kroužky  krasobruslení  z odvodu  daně  z přidané  hodnoty  (36,6  tis. Kč)
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Usnesení  RMO  č.  704/  20. z 6.11.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.17 Pronájem  pozemku  ve vlastnictví  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

dle bodu 4

pronájem  části  pozemku  parc.  č. 3060/7,  ostatní  plocha,  zeleň  v k. ú. Poruba  u Orlové
nacházející  se u bytového  domu  č. p. 832 o výměře  600 m2 na dobu  neurčitou  pro paní

za podmínek,  že nájemné  se stanoví  formou
vzájemného  zápočtu,  a to tak, že výše  nájmu  odpovídá  nákladům,  které  by město  Orlová
muselo  uhradit  za údržbu  pronajatého  pozemku,  a to na základě  usn.č.2119/57  ze dne
26.03.2014  schválené  Radou  města  Orlová
dle bodu  2

'l. ukončení nájemní smlouvy č.2016/OSMM/S/043'1 4e dne 29.07.2016 dohodou ke
dni 3'1.12.2019  s firmou  K Group  Czech  s.r.o.,  ICO 26819988,  Rudná  704/14,  703
OO Ostrava  na pronájem  části  pozemku  parc.  č. 4/1 ostatní  plocha  v k. LI. Horní
Lutyně,  vymezený  obvodovou  stěnou  objektu,,C"  budovy  Domu  kultury  města
Orlová,  jíhozápadními  okraji  stávající  zpevněné  plochy  tvořící  terasu  navazující  na
uvedený  objekt,,C"  s tím, že  severozápadní  hranice  pronajatého  pozemku  bude
určena  tak,  aby  nekolidovala  se stavbou,,Humanizace  a revitalizace  centra

Orlová-Lutyně",  za podmínky,  že nájemce  provede  před  zahájením  uvedené  stavby
města  takové  úpravy  na svých  zařízeních  instalovaných  na pronajatém  pozemku,
které  umožní  tuto  stavbu  realizovat,  a to z důvodu  obdržené  výpovědi  a zároveň
obdržené  žádosti  o pronájem  tohoto  pozemku

2. pronájem  části  pozemku  parc.  č. 4/1 ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  o výměře  250
m2 vymezený  obvodovou  stěnou  objektu,,C"  budovy  Domu  kultury  města  Orlová,
jihozápadními  okraji  stávající  zpevněné  plochy  tvořící  terasu  navazující  na uvedený
objekt,,C"  na dobu  určitou  s účinností  od 01.01.2020  do 06.05.2031  za cenu  ve výši
200,-  Kč/m2/rok,  tj. celkem  50 000,-  Kč/rok  s tím, že severozápadní  hranice  pronajatého
pozemku  bude  určena  tak, aby nekolidovala  se stavbou,,,Humanizace  a revitalizace
centra  Orlová-Lutyně"  pro firmu  K Group  Orlová  s.r.o.,  ICO 04362829,  Masarykova  třída
1002,  735  14 0rlová  -  Lutyně  za podmínky,  že nájemce  provede  před  zahájením

uvedené  stavby  města  takové  úpravy  na svých  zařízeních  instalovaných  na pronajatém
pozemku,  které  umožní  tuto  stavbu  realizovat.
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ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  uzavřít  dohodu  o ukončení  smlouvy

č.2016/OSMM/S/0431  ze dne  29.07.20'16,  a to ke dni 31.12.2019

Průběh  dískuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

dle  bodu  1

pronájem  části  pozemku  parc.  č. 3060/7,  ostatní  plocha,  zeleň  v k. ú. Poruba  u Orlové

nacházeiící  se u bytového  domu  č p. 832  o výměře  600  m2 na dobu  neurčitou  pro  paní

za podmínek,  že nájemné  se stanoví  formou

vzájemného  zápočtu,  a to tak,  že výše  nájmu  odpovídá  nákladům,  které  by město  Orlová

muselo  uhradit  za údržbu  pronajatého  pozemku,  a to na základě  usn.č.21  1 9/57  ze dne

26.03.2014  schválené  Radou  města  Orlová

dle bodu  2

1. ukončení  nájemní  smlouvy  č.20'16/OSMM/S/0431  ze  dne  29.07.2016  dohodou  ke

dní 3'1.12.20'19  s fírmou  K Group  Czech  s.r.o.,  ICO  26819988,  Rudná  704/14,  703  00

Ostrava  na pronájem  části  pozemku  parc.  č. 4/1 ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně,

vymezený  obvodovou  stěnou  objektu,,C"  budovy  Domu  kultury  města  Orlová,

jihozápadními  okraji  stávající  zpevněné  plochy  tvořící  terasu  navazující  na uvedený

objekt,,C"  s tím,  že severozápadní  hranice  pronajatého  pozemku  bude  určena  tak, aby

nekolidovala  se stavbou,,Humanizace  a revitalizace  centra  Orlová-Lutyně",  za

podmínky,  že nájemce  provede  před  zahájením  uvedené  stavby  města  takové  úpravy

na svých  zařízeních  instalovaných  na pronajatém  pozemku,  které  umožní  tuto  stavbu

realizovat,  a to z důvodu  obdržené  výpovědi  a zároveň  obdržené  žádosti  o pronájem

tohoto  pozemku

2. pronájem  části  pozemku  parc.  č. 4/1 ostatní  plocha  v k. ú. Horní  Lutyně  o výměře  250

m2 vymezený  obvodovou  stěnou  objektu,,C"  budovy  Domu  kultury  města  Orlová,

jihozápadními  okraji  stávající  zpevněné  plochy  tvořící  terasu  navazující  na uvedený

objekt,,C"  na dobu  určitou  s účinností  od 01.01.2020  do 06.05.2031  za cenu  ve výší

200,-  Kč/m2/rok,  tj. celkem  50 000,-  Kč/rok  s tím,  že severozápadní  hranice  pronajatého

pozemku  bude  určena  tak, aby  nekolidovala  se stavbou,,Humanizace  a revitalizace
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centra  Orlová-Lutyně"  pro firmu K Group Orlová s.r.o., IČ0  04362829,  Masarykova  třída

1002,  735 '14 0rlová  -  Lutyně  za podmínky,  že nájemce  provede  před  zahájením

uvedené  stavby  města  takové úpravy  na svých zařízeních  instalovaných  na pronajatém
pozemku,  které umožní  tuto stavbu  realizovat.

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  uzavřít  dohodu  o ukončení  smlouvy

č.2016/OSMM/S/0431  ze dne  29.07.2C)í6,  a to ke dni 31.12.2019

Usnesení  RMO  č.  705/  20. z 6.11.2019 Nepřijaté

usnesení  Č

3.18  Převodynemovitostí

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na  usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu  s E3 85 písm. a) zákona  č. 128/2000  sb., o obcích,  ve znění  pozdějších  předpisů

schválít

přijetí  darovací  nabídky  pozemku  parc. č. 2794/11 ostatní plocha,  ostatní  komunikace  o
výměře  85 m2 v k. LJ. Poruba  u Orlové  od vlastníka  paní

Průběh  dískuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasování:

PRO:6  (Mgr. Miroslav  Chlubna, Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
doporučuje  ZMO

v souladu s E3 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

schválit
přijetí  darovací  nabídky  pozemku  parc.  č. 2794/11  ostatní  plocha,  ostatní  komunikace  o
výměře  85 m2 v k. ú. Poruba  u Orlové  od vlastníka  paní

Usnesení  RMO  č.  706/  20. z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.19 Pozemek  parc.  č. 28 v k. Ll. Horní  Lutyně  - odpočinková  zóna  pod kinem  Vesmír

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

doporučuje  ZMO

v souladu s @ 85 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

1. revokovat

usnesení  zastupitelstva  města  ze dne  09.09.2009,  č. 507/23  ve znění:

,,Zastupitelstvo  města  Orlová

schvaluje
1. záměr  výkupu  p.ozemku  parc.  č. 28 trvalý  travní  porost  o výměře  566 m2 od ČR  -
Pozemkový  fond  CR za smluvní  cenu  obvyklou  dle znaleckého  posudku  vč.  nákladů"

2. schválit
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bezúplatný  převod  pozemku  parc. č. 28 trvalý  travní  porost  o výměře  566 m2v k. ú. Horní
Lutyně  od CR  -  Státní  pozemkový  úřad vč. nákladů

Průběh  diskuse:

Ing. Bill -  v červenci  proběhlo  osobní  jednání  s Krajským  pozemkovým  úřadem  pro

Moravskoslezský  kraj, kde bylo sděleno,  že město  má podat  žádost  a zaslat  dohodnuté
podklady.  Na základě  zaslaných  podkladů  přišlo  sdělení,  že za splnění  podmínek  se

nabízí  možnost  bezúplatného  převodu.  Jedním  z podkladů  pro bezúplatný  převod  je nutný
souhlas  zastupitelstva  obce. Tzn.,  je nutné  revokovat  usn. z r. 2009,  kdy byl schválení
záměr  výkupu  a nově  schválit  bezúplatný  převod  pozemku.  Usnesení  ZM bude  zasláno  na

Stání pozemkový  úřad. Podmínkou  je, že pozemek  musí sloužit  veřejně  prospěšným
činnostem.  Dále  informoval  o nesouhlasu  vlastníka,  který  je spoluvlastníkem  jedné  části
pozemku,  který  nesouhlasí  s cenou.

Starosta  města  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:
PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendís,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada města  Orlová
doporučuje  ZMO

v souladu s 'e185 písm. a) zákona č. 128/2000 sb., o obcích, ve znění  pozdějších  předpisů

1. revokovat
usnesení  zastupitelstva  města  ze dne 09.09.2009,  č. 507/23  ve znění:

,,Zastupitelstvo  města  Orlová
schvaluje
1. záměr  výkupu  p.ozemku  parc. č. 28 trvalý  travní  porost  o výměře  566 m2 od ČR  -
Pozemkový  fond  CR za smluvní  cenu obvyklou  dle znaleckého  posudku  vč. nákladů"

2. schválit

bezúplatný 3:»řevod pozemku parc. č. 28 trvalý travní porost o výměře 566 m2v k. ú. Horní
Lutyně  od CR  -  Státní  pozemkový  úřad vč. nákladů
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Usnesení  RMO  č. 7071 20.  z 6.11.2019

usnesenÍ  č

Nepřijaté

3.20  Nebytové  prostory  o podlahové  ploše  155,27  m2 v objektu  č. p. 1268  na ulici  'l. Máje

. v Orlové-Lutyni

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Milan  Bill, vedoucí  OSMHS

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšem  záměru  na úřední  desku,  a to převedení

podnikatelské  činnosti,  týkající  se pronájmu  nebytových  prostorů  o podlahové  nloše  j55  27 m2v  obiektu  č. p.

1268  na ulici  1. Máje  v Orlové-Lutyni,  ze současného  nájemce  pana

- - - - na nového  nájemce  pana'

, za účelem  zachování  provozování  prodejny  potravin,  a to v souladu  s ust.

F3 2307 zákona č. 89/2012 sb., občanského  zákoníku, v platném znění

Průběh  dískuse:

Bez  diskuse

PRO:  6 (Mgr.  Míroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá
odboru  správy  majetku  a hospodářské  správy  zajistit  vyvěšení  záměru  na úřední  desku,  a to převedení

podnikatelské  činnosti,  týkající  se pronájmu  nebytových  prostorů  o podlahové  ploše  155,27  m2v  objektu  č. p.

1268  na ulici  1. Máje  v Orlové-Lutyni,  ze současného  nájemce  oana

.  na nového  nájemce  pana

, za účelem  zachování  provozování  prodejny  potravin,  a to v souladu  s ust.

fg 2307  zákona  č. 89/2012  sb., občanského  zákoníku,  v platném  znění
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Usnesení  RMO  č.  708/  20. z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

3.21 Úpravy  rozpočtu  roku 2019  0RJ106  - odbor  rozvoje  ainvestic

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  odboru  rovzoje  a investic

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

rozpočtové  opatření  č-  'I 39 - zpracování  PD rekonstrukce  části  VO města  Orlová  (58 tis.
Kč),  navýšení
rozpočtované  akce  z rezervy  kapitálových  výdajů  ORJ106

Průběh  diskuse:

Bez  dískuse
Jmenovité  hlasování:
PRO: 6 (Mgr. Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje
rozpočtové  opatření  č.  139  - zpracování  PD rekonstrukce  části  VO města  Orlová  (58 tis.
Kč),  navýšení  rozpočtované  akce  z rezervy  kapitálových  výdajů  ORJ 106

Usnesení  RMO  č.  709/  20. z 6.11.2019

usnesenÍ  a

Nepřijaté

41



3.22  Schválení  výsledků  výběrového  řízení  na veřejnou  zakázku  malého  rozsahu  na

. stavební  práce.Realizace  energetických  úspor  v objektech  města  O/Lutyně  -  objekt

čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje

ve věcí  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na zhotovitele  stavby  ,,Realízace  energetických

úspor  v objektech  města  O/Lutyně  -  objekt  čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"vybrat

k uzavření  smlouvy  dodavatele  ŠMíD  STAVEBNí  s.r.o.,  Úprkova  1/25,  702  000strava  -

Přívoz,  ICO:  26874'199,  jehož  nabídka  byla  posouzena  jako  ekonomicky  výhodná,  s

nabídkovou  cenou4  425  374,66  Kč  bez  DPH.

pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo  na

realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce,,Realizace  energetických

úspor  v objektech  města  O/Lutyně  -  objekt  čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"  s

vybraným  dodavatelem  ŠMíD STAVEBNÍ  s.r.o.,  Úprkova 1/25,  702  000strava  -  Přívoz,

ICO:  26874199.

Průběh  diskuse:

Bez  diskuse

Jmenovité  hlasovárí:

PRO:6  (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

rozhoduje
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ve věci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na zhotovitele  stavby,,Realizace  energetických
úspor  v objektech  města  O/Lutyně  -  objekt  čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"
vybrat  k uzavření  smlouvy  dodavatele  SMID  STAVEBNI  s.r.o.,  Uprkova  1/25,

702  00 0strava  -  Přívoz,  ICO: 26874199,  jehož  nabídka  byla  posouzena  jako  ekonomicky
výhodná,  s nabídkovou  cenou  4 425  374,66  Kč  bez DPH.

Rada  města  Orlová
pověřuje

Ing. Martinu  Szotkowskou,  vedoucí  odboru  rozvoje  a investic,  přípravou  smlouvy  o dílo  na
realizaci  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na stavební  práce,,Realizace  energetických
úspor  v objektech  města  O/Lutyně  -  objekt  čp.  725  -  nestátní  denní  zařízení  DUHA"  s
vybraným  dodavatelem  ŠMíD STAVEBNÍ s.r.o.,  Úprkova  1/25,  702 000strava  -  Přívoz,
ICO: 2687  4199.

Průběh  diskuse:

Dotazy  na Ing. Szotkowskou,  vedoucí  ORI.

Mgr. Chlubna  -  dotázal  se, jak  pokračuje  náměstí.  Jak  pokračuje  stavba  parkoviště  na ul.
Rydultowská.

Ing. Szotkowská  -  sdělila,  že v současné  době  k náměstí  evidují  I 5'í dotazů  s termínem
doručení  nabídek  13.12.2019.  Na realízaci  parkovíště  na ul. Rydultowská  byla  zaslána
výzva  na zintenzivnění  prací  a navýšení  kapacit.  Ústně  přislíben  termín  15.12.  2019.
Obává  se, že stavbu  nestihnou  dokončit.

V 11.30  hod. vyhlásil  starosta  města  Mgr. Chlubna  přestávku.
V 12.00  hod. pokračování  schůze  RMO.

Usnesení  RMO  č.

usnesení  0

z6.1t20'19 Nepřijaté

3.23 Schválení  zadávání  veřejné  zakázky  na dodávky  pod názvem,,Protipovodňový
. varovný  a monitorovací  systém  města  Orlová

Tento  materiál  uvedl:  Ing. Martina  Szotkowská,  vedoucí  ORI

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová
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Průběh  diskuse:

Tento  bod  byl vypuštěn  z programu.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č.  7101 20.  z 6.'1'1.20'19

usnesení  Č

Nepřijaté

4.1.  Stížnost  Ing. Jaroslava  Mazurka  ve věci  zveřejnění  otevřeného  dopisu  v

Orlovských  novinách

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulkova,  vedoucí  kanceláře  starosty

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

v souladu s ustanovením 83 102, odst. 3) zákona č. 1 28/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů

1. stížnost  Ing. Jaroslava  Mazurka  na redakci  Orlovských  novin

2. stanovisko  Komise  pro  média

schvaluje

znění  dopisu,  kterým  je vyřizováno  podání  stížnosti  na redakci  Orlovských  novin

Průběh  diskuse:

Mgr.  Chlubna  -  informoval  o žádqsti  Ing. Mazurka  ohledně  prošetření  schválení  odměn

bývalé  ředitelce  Domova  Vesna.  Zádost  byla  doručena  tajemníkovi  úřadu.  Zádostí  se bude

zabývat  Kontrolní  výbor  ZM.
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Ing. Matušek,  MBA  - žádost  ohledně  prošetření  schválení  odměn  zaslal  Ing. Mazurek  i

předsedkyni  Kontrolního  výboru  ZM.

Mgr.  Cíbulková  - vysvětlila  postup  při  vkládání  článků  do ON.

p. Stuchlík  -  doporučil  do zásad  doplnit,  že texty  pro  zveřejnění  v ON musí  být  v

požadovaném  ťormátu.

Mgr.  Chlubna  -  Ing. Mazurka,  jsme  pozvali,  pozvání  nepřijal.  RMO  záležitost  řeší,  bývalá

paní  ředitelka  musí  škodu,  kterou  způsobila  uhradit.  Starosta  města  nechal  hlasovat  o

návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  L:uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

v souladu  s ustanovením E3 102, odst. 3) zákona č. 128/2000 sb., o obcích (obecní
zřízení),  ve znění  pozdějších  předpisů

bere  na  vědomí

1. stížnost  Ing. Jaroslava  Mazurka  na redakci  Orlovských  novin

2. stanovisko  Komise  pro  média

Rada  města  Orlová

schvaluje

zněnídopisu,  kterým  je vyřizováno  podání  stížnosti  na redakci  Orlovských  novin

Usnesení  RMO  č.  711/20.  z 6.11.2019

usnesenÍ  Č

Nepřijaté

4.2.  Schválení  výjimky  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu  na zpracování  a

tísk  Orlovských  novin

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Nataša  Cibulkova,  vedoucí  kanceláře  starosty
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu

financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro  zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu

,,Zpracování  a tisk  Orlovských  novin"  jiným  způsobem  než  elektronickou  aukcí

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že komise  plánuje  distribuovat  ON v nákladu  cca  5 000  výtisků/1

číslo.  Orlovské  noviny  budou  na výdejních  místech  ve všech  částech  města.

Ing. Dendis  -  dotázal  se, zda  se počítá  s novinami  do každé  rodiny.

Mgr.  Chlubna  -  zatím  ne, protože  rozvoz  by byl příliš  drahý.

Mgr.  Cibulková  -  rozvoz  by vyšel  víc  než  tiskárna.

Mgr.  Chlubna  - sdělil,  že do budoucna  variantu  novin  do každé  rodiny  nezavrhují.

Ing. Dendís  -  mohly  by se ON vydávat  jednou  měsíčně.

Mgr.  Chlubna  -  pokud  by se ON vydávaly  jednou  měsíčně,  musely  by noviny  mít

dvojnásobný  počet  stran.  Hledají  se vhodná  výdejní  místa,  která  budou  veřejně  přístupná.

p. Vršanský  -  navrhl  noviny  dát  do MHD.

p. Stuchlík  -  navrhl  jednou  za rok (např.  v prosinci)  zaslat  přehled  (kalendář)  akcí,  které  se

budou  konat  v r. 2020.

Mgr.  Cíbulková  -  sdělíla,  že lidé,  kteří  jsou  přihlášeni,  budou  mít  týdenní  přehledy  akcí,

které  se budou  konat  současně  s přehledem  dění  ve městě  z minulého  týdne.

Mgr.  Chlubna  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0
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Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová
schvaluje

výjimku  ze Směrnice  č. 1/2017  -  Postup  při realizaci  veřejných  zakázek  malého  rozsahu
financovaných  z rozpočtu  města  Orlová  pro zadání  veřejné  zakázky  malého  rozsahu
,,Zpracování  a tisk  Orlovských  novin"  jiným  způsobem  než elektronickou  aukcí

Usnesení  RMO  č. z Nepřijaté  usnesení  Č

4.3. Seznámení  s nabídkou  regionální  televizní  stanice  LT\/  PLUS

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:

Tento  bod programu  byl projednán  před  jednáním  jediného  akcionáře  SMO,  m.a.s.  Orlová.

Starosta  města  Mgr. Chlubna  přivítal  na schůzi  rady  města  zástupce  regionální  televizní
stanice  LTV PLUS.

Zástupce  regionální  televizní  stanice  p. Saidl  informoval  o přechodu  LT\/  PLUS  pod pana
R. Pařízka.  Zástupci  seznámili  členy  rady  města  se základní  prezentací  LTV  PLUS.  Jak
naladit  televizi,  signál  DVB-T2,  programové  schéma,  možnost  spolupráce.  Nabízejí  dvě
varianty  spolupráce  vysílání.  První  varianta  - vysílání  magazínu  pro město  Orlová  - délka
magazínu  cena  za měsíc.  Druhá  varianta  - výroba  a vysílání  pro město  Orlová  -  délka
magazínu  a cena  za měsíc.  Bonus  pro obě  varianty  -  vybrané  reportáže  významově
důležitější  budou  zdarma  odvysílány  v celostátním  zpravodajství  na TV  RELAX  vždy  5x.

Zástupce  LT\/  PLUS  p. Satola  -  doplnil,  že vysílání  probíhá  také  v noci.

p. Owczarzy  -  dotázal  se, zda  LT\/  PLUS  bude  mít  webové  stránky.
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p. Satola  -  webové  stránky  fungují.

p. Vršanský  -  dotázal  se, zda  bude  televize  vysílat  i prostřednictvím  kabelového  vysílánL

p. Saidl  -  odpověděl,  že  zatím  hovoří  o pozemním  vysílání,  s firmami  kabelových  televizí

spolupracují  a jednají.

p. Vršanský  -  dotázal  se, zda  do vysílání  budou  moci  být  zařazeny  aktuální  informace.

p. Saidl  -  technicky  to možné  bude.

Mgr.  Chlubna  -  aktuální  informace  by se daly  zařadit  do celostátního  zpravodajství.

p. Stuchlík  -  dotázal  se, kde  se dá L\/T  PLUS  naladit.

p. Saidl  -  v současnosti  na kanálu  č. 31 přechodem  na DVB-T2  to bude  kanál  č. 45.

Mgr.  Chlubna  - sdělil,  že předběžně  spočítal  ceny  variant.  Při první  variantě  - vysílání

magazínu  pro město  Orlová  by cena  činila  280  tis. Kč  ročně.  Při druhé  variantě  - výroba  a

vysílání  pro  město  Orlová  by cena  činila  360  tis. Kč ročně.  Ceny  jsou  bez  DPH.  Poděkoval

zástupcům  LT\/  PLUS  a se zástupci  se rozloučíl.

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  pro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Usnesení  RMO  č. 712/  20.  z 6."11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

Dopis  starosty  města  určený  řediteli  společnosti  OKD,  a.s.

Tento  materiál  uvedl:  Mgr.  Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí
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znění  dopisu  starosty  města  určeného  řediteli  společnosti  OKD,  a.s.

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  podal  informace  ohledně  dopisu  určeného  řediteli  společnosti  OKD,  a.s.

Ing. M. Heřmanovi,  MBA.  Sdělil,  že  v dopisu  v souvislosti  s ukončením  těžby  uhlí  na Dole

Lazy,  žádá  pana  ředitele,  aby  poslední  vozík,  vytěžený  na tomto  dole  a lanové  kolo  z

těžního  stroje  hlavní  jámy  Dolu  Lazy  bylo  předáno  do majetku  města  Orlová.  Pro  vozík  a

lanové  kolo  chtějí  nalézt  důstojné  místo  na území  města.  Stejně  jako  vozík  i lanové  kolo

bude  připomínat  hornickou  historii  města  Orlová.  Následně  nechal  starosta  města  hlasovat
o návrhu  na usnesení  ve znění:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

znění  dopisu  starosty  města  určeného  řediteli  společnosti  OKD,  a.s.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,
Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

znění  dopisu  starosty  města  určeného  řediteli  společnosti  OKD,  a.s.

Usneserí  RMO  č.  713/  20.  z 6.11.2019 Nepřijaté

usnesenÍ  Č

Žádost  o povolení  umístění  petičních  archů

Tento  materiál  uvedl:  Ing.  Radomír  Matušek,  MBA,  tajemník  MěÚ
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Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o obdržené  žádosti  na umístění  petičních  archů

nemá  námitek

s umístěním  petičních  archů  v prostorách  Městského  úřadu  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  vyřízení  žádosti

Průběh  diskuse:

Ing. Matušek,  MBA  -  informoval  o doručené  žádosti  pana  P. Drozdíka  na umístění

petičních  archů  v prostorách  Městského  úřadu  Orlová.  (Petice  za odvolání  krajského

zdravotního  rady  a náměstka  hejtmana  Moravskoslezského  kraje  pro  zdravotnictví  MUDr.

Martina  Gebauera).

Přednesl  návrh  na usnesení:

Návrh  na usnesení

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o obdržené  žádosti  na umístění  petičních  archů

Rada  města  Orlová

nemá  námitek

s umístěním  petičních  archů  v prostorách  MěÚ  Orlová

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  vyřízení  žádosti

Následně  nechal  starosta  města  Mgr.  Chlubna  hlasovat  o návrhu  na usnesení  dle

tajemníka  úřadu  Ing. Matuška,  MBA.

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:
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Hlasování: 6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

bere  na vědomí

informaci  o obdržené  žádosti  na umístění  petíčních  archů

Rada  města  Orlová

nemá  námitek

s umístěním  petičních  archů  v prostorách  Městského  úřadu  Orlová

Rada  města  Orlová

ukládá

tajemníkovi  úřadu  zabezpečit  vyřízení  žádosti

Usnesení  RMO  č.  7141 20.  z 6.11.2019

usnesení  Č

Nepřijaté

Zabezpečení  přípravy  koncepčního  materiálu  ohledně  boje  se sociálně

patologickými  jevy

Tento  materiál  uvedl:  Mgr. Miroslav  Chlubna,  starosta  města

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

starostovi  města  ve spolupráci  s oběma  místostarosty  zabezpečit  přípravu  koncepčního
materiálu  ohledně  boje  se sociálně  patologickými  jevy

Průběh  diskuse:

Mgr. Chlubna  -  sdělil,  že požádal  velitele  MP, aby  vypracoval  plán  boje  se sociálně

patologickými  jevy.

p. Stuchlík  -  sdělil,  že koncepční  materiál  by měla  vypracovat  Komise  pro  prevenci

kriminality.

Mgr. Chlubna  -  souhlasil  s p. Stuchlíkem.
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Mgr.  Chlubna  -  nechal  hlasovat  o návrhu  na usnesení  ve  znění:

Rada  města  Orlová

ukládá

starostovi  města  ve spolupráci  s oběma  místostarosty  zabezpečit  přípravu  koncepčního

materiálu  ohledně  boje  se sociálně  patologickými  jevy

Jmenovité  hlasování:

PRO:  6 (Mgr.  Miroslav  Chlubna,  Bc. Naděžda  Kubalová,  Petr  Stuchlík,  Ing. Pavel  Dendis,

Roman  Owczarzy,  [uboslav  Vršanský)

PROTI:  0

ZDRŽEL  SE: 0

Výsledek  hlasování:

Hlasování:  6 pro  0 proti  O zdrželo  se (přítomno  6 členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Rada  města  Orlová

ukládá

starostovi  města  ve spolupráci  s oběma  místostarosty  zabezpečit  přípravu  koncepčního

materiálu  ohledně  boje  se sociálně  patologickými  jevy

Usnesení  RMO  č.

usnesenÍ  Č

z6.'1'1.2019 Nepříjaté

5.1.  Informace  o činností  uvolněných  členů  zastupítelstva  města  v uplynulém  období

Tento  materiál  uvedl:  uvolnění  členové  zastupitelstva

Návrh  na usnesení:

Rada  města  Orlová

Průběh  diskuse:
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Mgr. Chlubna-informoval  o jednání  s ředitelem  společnosti  Residomo  p. Rafajem.  Dále

informoval,  že společnosti  EDEN  TRADE  CZ, s.r.o.  byl zaslán  návrh  dohody,  ve které  je

uvedeno,  že rozšíření  nebo  změny  ohledně  odpadů  musí  být  vždy  ohlášeny  dopředu  a se

souhlasem  samosprávy,  zúčastnit  se podpory  akcí  zaměřené  na ekologii.  Kulturní  a

sportovrí  akce  ponechávají  otevřeny.

Bc. Kubalová  -  doplnila,  že řediteli  Resídoma  vadilo,  že město  Orlová  se umístilo  v

řebříčku,,lndexu  kvality  života  2019"  na posledním  místě  a budou  se snažit  pomáhat  v boji
za lepší  umístění  města.

Mgr. Chlubna  -  informoval,  že se zúčastnil  slavnostního  vyhlášení  krajských  výsledků

srovnávacího  výzkumu,,Město  pro byznys  desetiletí".  Nejlepším  městem  v

Moravskoslezském  kraji  se stalo  město  Odry  a v Olomouckém  kraji  město  Prostějov.

Bc. Kubalová  -  informovala,  že bude  probíhat  výběrové  řízení  na ředitelku  Domova  Vesna.

Do výběrového  řízení  se přihlásil  jeden  uchazeč.  Ve středu  13.11.2019  bude  probíhat  v IO

hod.  v DKMO  V. ročník  festivalu,,Orlovské  múzy".  Festival  organizují  Sociální  služby

města  Orlová.

Mgr. Chlubna  - pozval  členy  rady  města  na Výstavu  spolkové  a klubové  činnosti  a

Spolkový  večer.  Informoval,  že dne  7.11.2019  bude  ve městě  Orlová  podepsána

paínerská  smlouva  s městem  Námestovo.

Výsledek  hlasování:

Hlasování: p ro proti zdrželo  se (přítomno členů  RM)

Přijaté  usnesení:

Různé:

p. Stuchlík  -  sdělil,  že zaznamenal  negativní  ohlasy  občanů  ohledně  hřbitova  v

Orlové-Městě,  který  je zanedbaný  (staré  betonové  oplocení  atd.).

Následně  proběhla  ohledně  hřbitova  diskuse.  Hovořilo  se o opravách,  které  byly  na

hřbitově  provedeny.  Dále  starosta  města  upřesnil,  která  část  hřbitova  patří  městu  a kterou

vlastní  p. Dofek.

p. Stuchlík  - dotázal  se, kolik  bylo  v rámci  hlášení  závad  podaných  a vyřízených  žádostí.

Mgr, Cibulková  -  bylo  doručeno  80 podnětů,  z toho  30 podnětů  bylo  přesunuto  do příštího

roku,  protože  se podněty  týkaly  velkých  oprav.

p, Stuchlík  -  upozornil  na dlouhodobě  neřešený  výtluk.

Mgr. Chlubna  -  požádal  Mgr. Cibulkovou  o přípravu  zprávy  ohledně  zaslaných  podnětů  na

příští  schůzi  RMO.
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Ing. Dendis  -  upozornil,  že ul. Lidická  je také  ve špatném  stavu.  Dotázal  se, zda  by se

plán  oprav  komunikací  a chodníků  nemohl  připravit  již  dříve.

Mgr.  Chlubna  -  plán  oprav  se dá schválit  dříve,  ale bez  schváleného  rozpočtu  to nelze.

Plán  oprav  byl schválen.  Investice  dělá  ORI  a opravy  OSMHS.  Doporučil  plán  oprav

připravit  na leden.

Následně  proběhla  diskuse  o opravách  chodníků  a komunikací  ve městě.

Ing. Matušek  -  v plánu  oprav  je seznam,  ale není  určeno  pořadí  oprav  chodníků  a

komunikací.  Opravy  se dělají  podle  finančních  prostředků.

p. Stuchlík  -  upozornil  na tmu  mezi  budovami  u starého  prioru.

Mgr.  Chlubna  -  zadal  úkol  panu  tajemníkovi  -  zjistit,  zda  by se dalo  umístit  VO.

Závěr:

V 13.30  hod.  ukončil  starosta  města  Mgr. Miroslav  Chlubna  20. schůzi  Rady  města  Orlová.

Jmenovité  hlasování:

Další  přílohy  k zápisu:

Schůze  rady  ukončena  v 'l 3.30  hod.

Datum  zpracování:  11.11.2019

Zápis  zpracoval:  Mgr.  Zdeňka  Koběrská

Zápis  ověřil(a):  [uboslav  Vršanský

Mgr.  Miroslav  Chlubna

starosta  města  Orlová

Bc. Naděžda  Kubalová

místostarostka  města  Orlová
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